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P r o t o k ó ł _

z pierwszej inauguracyjnej sesji Miejskiej Rady Narodowej 
w Ustroniu, odbytej w dniu 20 grudnia 1973r. w sali posiedseń 
Urzędu Miejskiego w Ustroniu.

V*v'

, VObecni radni: Ob.Ob: Ałbrewczyński Jan, Balcar Józef, Bukowczan
Maria, Cęckiewicz Adam, Dankiewicz Ryszard, 
Cieślar Adolf, Dorda Jan, Dustor Maria,Drózd 
Paweł, Gajdzica Stanisław, Gomola Anna, Górniok 
Gertruda, Greń Stanisław, Jaworski Jan, Kasik 
Franciszek, Kopieczek Danuta, Kubień Jan,
Kubala Otton, Kubok Roman, Labzik Karol,Lubecki 
Jan, Łupinek Henryk, Mazur Ferdynand, Molenda 
Stanisław, Nawrotek Zbigniew, Nowak Alojzy, 
Nowak Jan, Pawlitko Maria, Paszek Antoni,
Pagieła Irena, Pindór Juliusz, Rymorz Jan,
Polok Józef, Songajłło Andrzej, Suoh£« Bogusław, 
Tomanek Michał, Tomiczek Rudolf, Wroński Kazi
mierz.

Radni nieofeecni usprawiedliwieni:Ob.Ob. Kral Jan, Nierostek Emil.
Z poza grona radnych w sesji udział wzięli:
Ob. mgr Henryk Gorgosz, Naczelnik Powiatu Cieszyn,
Ob. Kazimierz Milata, przedst. Powiatowego Komitetu SD Cieszyn,
Ob. Jan Kohut, radny PRN Cieszyn,
Ob. Jan Pod żorski, dyr. FSM Ustroń,
Ob. Janusz Łamacz, Urząd Miejski Ustroń,
Ob. Włodzimierz Gołkowski p.o. Naczelnik Miasta Ustroń,
Ob. Karol Wądolny, Powiatowy Komitet ZSL Cieszyn,
Ob. Danuta Korczyk, przedst. WSS O/Ustroń,
Ob. Kazimierz Stefański, kierownik Tartaku P.D. Ustroń,
Ob. Andrzej Kral, prezes K.R. Ustroń,
Ob. Marta Michalik, kier. U.S.C. Ustroń,
Ob. Janina Guzkiewicz, kier. Biblioteki Miejskiej Ustroń,
Ob. Mirosław Sadlik, członek KM P2PR Ustroń,
Ob. Stanisław Chaber, kier. Służby Rolnej Ustroń,
Ob. Andrzej Sawkiewicz, kier. ref. GKiM Urz.Miejskiego Ustroń,
Ob. Leopold Bujak, ref. prawny Urz.Miejskiego Ustroń,
Ob. Ogrodzki Karol, kier. MSD Urz.Miejskiego Ustroń,
Ob. Maria Nowak, gł, księgowa Urzędu Miejskiego Ustroń,^
Ob. Maria Moskała, kier. ref. O.A. Urz.Miejskiego Ustroń.
Porządek obrad sesji:
1. Otwarcie sesji,
2. ślubowanie radnych Miejskiej Rady Narodowej,
3. Przyjęcie porządku obrad sesji,
jt. Uchwalenie regulaminu Miejskiej Rady_Narodowej,
jL. Wybór przewodniczącego i zastępców Miejskiej Rady Narodowej,
JR. Wystąpienie przewodniczącego Miejskiej Rady Narodowej,

Powołanie stałych komisji Rady przewidzianych w regulaminie 
MRN, stwierdzenie powołania Prezydium Miejskiej Rady Narodowej, 

jl. Zaopiniowanie kandydatury na naczelnika miasta,
Uchwalenie tematyki obrad następnej sesji MRN,

1 0 .Wolne wnioski.
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Ad.1. Otwarcia sesji dokonał radny Ob. Franciszek Kasik, witając 

wszystkich obecnych. Następnie na podstawie listy obecności 
stwierdził wystarczającą ilość radnych do obradowania i 
podejmowania prawomocnych uchwał* iAd.2. Następnie po odczytaniu przez radnego Ob. Franciszka Kasika 
roty ślubowania, każdy z obecnych radnych po odczytaniu na
zwiska przez Ob. Irenę Pagieła odpowiedział "ślubuję”.
Po wypowiedzeniu ślubowania przez ostatniego radnego odśpie
wano hymn narodowy.
Radni spóźnieni na sesję, a mianowicie Ob.Ob. Gertruda Gómiok 
oraz Henryk Łupinek, jak również radni nieobecni złożą ślu
bowanie na następnej sesji.

Ad.3« Następnie radny Ob. Franciszek Kasik poddał pod głosowanie 
projekt porządku obrad, który przyjęty został jednogłośnie 
bez żadnych zmian.

Ad.4. Z kolei przystąpiono do zatwierdzenia .prisjskfrg regulaminu 
Miejskiej Rady Narodowej, którego projekt został doręczony 
radnym przećf sesją.Regulamin Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu został przy
jęty jednogłośnie przez radnych bez żadnych zmian.
/Uchwała nr 1/4/73 w załączeniu/.

Ad.5« W kolejnym punkcie obrad, podjęto uchwałę w sprawie zatwier
dzenia stanu liczbowego zastępców Miejskiej Rady Narodowej 
/uchwała nr 1 /1 /73- w załączeniu/.Z kolei radny Ob. Józef Balcar przedstawił kandydatów na 
przewodniczącego i z-ców Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu. 
Wako przewodniczący Miejskiej Rady Narodowej wybrany został 
jednogłośnie Tow. Uan Rymorz /uchwała Nr.1/2/73 w załączeniu/, i 
a jako zastępcy przewodniczącego Ob. Kubień Jan i Ob. Otton 
Kubala(/uchwała nr. 1/3/73 w załączeniu/.

Ad.6. Z kolei wygłosił przemówienie przewodniczący Rady i przejął 
dalsze prowadzenie obrad /pystąpienie w załączeniu/.

Ad.7. Następnie dokonano wyboru komisji stałych przy MRN jednogłośnie 
/uchwała w załączeniu Nr 1/5/73/ wraz z przewodniczącymi 
poszczególnych komisji.
Następnie przewodniczący MRN przedstawił kandydatów na człon
ków Prezydium MRN, których kandydatury przyjęte zostały jedno
głośnie bez żadnych zmian /Uchwała Nr 1/6/73 w załączeniu/.

Ad.8. W kolejnym punkcie obrad sesji MRN przedstawiciel Egzekutywy 
Komitetu Powiatowego Polskiej Zjednoczonej Partii Robotniczej 
Naczelnik Powiatu Cieszyn tow. mgr Henryk Gorgosz przedstawił 
wniose'r w sprawie kandydatury ob. Włodzimierza Gołkowskiego 
na stanowisko Naczelnika Miasta Ustronia.
Rada jednomyślnie podjęła uchwałę Nr. 1/7/73» w której pozy
tywnie opiniuje kandydaturę Ob. Włodzimierza Gołkowskiego na 
stanowisko Naczelnika Miasta Ustronia.
Uzasadnienie kandydatury zawarte jest w w/w uchwale /Uchwała 
Nr. 1/7/73 w załączeniu/.

Ad.9. Z kolei przewodniczący MRN przedstawił projekt porządku obrad 
na następną sesją MRN, który przyjęty został jednogłośnie 
bez żadnych zmian. /Uchwała Nr. 1/8/73/ w załączeniu/.

Ad.10.W wolnych wnioskach przewodniczący Rady powiadomił radnych
o posiedzeniach Komisji i Prezydium MRN, poczym sesję zakończo-i 
no.
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Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu z dnia 29 maja 1974 roku
■ 4 ;̂ * * -f ¥{5t • ■ ,

w sprawie: nadania nazw osiedlom mieszkaniowym na terenie miasta
Ustronia

Odpowiedzialny za wykonanie uchwały: Naozelnik Miasta w Ustroniu
Termin wykonania uchwały: do 22 lipca 1974 roku. •T O

v,. -•*•• r :<m • '"**•" - y .  -r£J: $5v0
Miejska Rada Narodowa w Ustroniu działając na podstawie art. 25 
ust. 1 oraz art. 20 ust. 2 pkt.7 ustawy z dnia 25 stycznia 1958 r. 
o radach narodowych /Dz.U. nr 47 z 1973 r. poz.277 jedn,tekst/ 1

1 . Nadać osiedlom mieszkaniowym na terenie miasta Ustronia następu
jące nazwy:
- Osiedle przy ul. A. Brody — ‘im. XXX—lecia PRL.
- Osiedle przy ul. K.Świerczewskiego-.im. K. Świerczewskiego
- Osiedle przy ul. Mickiewicza — t im. A. Mickiewicza
- OsieflBe przy ul. M.Konopnickiej- . im. M. Konopnickiej
- Osiedle przy ul. 22 Lipca — im. 22 Lipca
- Osiedle w dzielnicy Hermanioe - im. H. Sienkiewicza.

Wykonanie uchwały porucza się Naczelnikowi Miasta Ustronia.
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W USTRONIU '
P r o t o k ó ł  Nr IX/75

z posiedzenia Sesji Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu odbytej 
w dniu iO października 1975 roku w sali posiedzeń Urzędu Miej
skiego w Ustroniu.

° Łi — ' ’ ’ ,Obecni Radni: Ob.Ob.i .Albrewczynski uan
2. Balcar Józei
3. Bukowczan Maria
4. uęokiewicz Ac^m 
5.oieśiar Adoli 
6.horda dan 
7łoustor Maria
8. Drozd Paweł
9, Uajazica Stanisław

10. Gomola Anna
11. GornioK oertruda

1 12.Greń Stanisław
. 13.Jaworski uan

14. c.asik rranciszek
15. fi.rai uan
16. Kopieczek uairnta
17. nubien uan 
18,ivubok Koman 
i9.fi.onut dan

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Ob.Ob.

■ * ’1 r* i tłirrcb ' 
20.ohlebik Wanda 
2i.Labzik Karol 

. 22.Lubecki Jan
23. Łupinek Henryk
24. Mazur Ferdynand
25. Molenda Stanisław
26. Nawrotek Zbigniew
27. Nierostek Emil
28. Nowak Alojzy
29. Nowak Jan
30. Pawlifeko Marla
31. Paszek Antoni
32. Polok Józef
33. Rymorz Jan 
34.Songajłło Andrzej 
35.Suchta Bogusław
36. Tomiczek Rudolf
37. Wądolny Karol
38. Wroński Kazimierz
39. Kubala Otton

Pagieła Irena, Pindnn Juliusz 
Podżorski Jan

Radni nieobecni nieusprawiedliwienil Ob.Ob. Dankiewicz Ryszard,
Tomanęk Michał

Z poza Rady udział w posiedzeniu wzięli:
Włodzimierz Gołkowski 
Błanik Karol 
Szczepański Emil 
Kubień Emil 
Janik Gustaw 
Bogaczewski Andrzej 
Hadaszczak Jerzy 
Sajak Edward 
Kubica Janusz 
Cieślar Jan 
Wincenty Kędzierski 
Chaber Stanisław 
Jachymek Krystyna 
Mstówska Walentyna 
Moskała Maria 
Michalik Marta 
Majcherek Wiktoria 
Bujak Leopold 
Nowak Maria 
Kubica Zuzanna 
Ogrodzki Karol 
Buczek Czesław 
Randa Stanisław 
Kostka Karol 
Sikora Jan 
Ostroga Józef

Naczelnik Miasta Ustronia
KRSP Cieszyn
OSP Ustroń
sołtys Lipowiec
rolnik Lipowiec
ZOS Cieszyn
UM Ustroń
GS Skoczów
SIR Ustroń
Prac. Służby Rolnej
Prac. Służby Rolnej
Kier. Służby Rolnej
Prac. Służby Rolnej
Prac. Służby Rolnej
UM Ustroń
kier. USC Ustroń
Insp. Wych. i Oświaty Ustroń .
Sekr. UM Ustroń
gł. księgowa UM Ustroń
UM Ustroń
MSD UM Ustroń
instr. do spr.bud. UM Ustroń
kier. ref. Spr.Wewn. UM Ustroń
SANEPID Cieszyn
RSP "Jelenica"UstronRSP "Buczę" Górki Wielkie
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Porządek obrad Sesji r>; ,V3fe
i. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prowomocnofaci obrad
2. Przyjęcie projektu obrad
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji
4. Usprawiedliwienie radnych nieobecnych nieusprawiedliwionych 

ha poprzedniej Sesji
5. Powołanie Komisji' Wniosków
6. Program rozwoju rolniotwa na lata 1976-1980
7. Ocena stanu sanitarnego miasta '
8. Informacja o działalnosci Prezydium
9. 'Uchwalenie Miejsk.Fund. Rozbudowy i Modernizacji Przedszkoli
10. Uchwalenie Miejskiego Fund. Kult. Fizycznej
11. Uchwalenie planów ochrony przeciwpożarowej 
12.Interpelacja Radnych
13.Wolne wnioski
do pktu i.
Przewodniczłcy MRN Ob. Jan Rymorz otworzył Sesję przywitał zabranych 
Radnych i zaproszonych gości. Według listy obecności stwierdził, że 
na 44 radnych zaproszonych , obecnych jest 39 i jest to wystarcza
jąca ilość Radnych by obrady były prawomocne, 
do pktu 2.
Przedstawiony projekt porządku obrad został przez Radnych przyjęty
jednogłośnie;
do pktu 3.
Na wniosek Przewodniczącego MRN przyjęto jednogłośnie protokół 
z poprzedniej Sesji jako zgodny z poprzednimi obradami, 
do pktu 4.
Usprawiedliwienie radnych nieobecnych na poprzedniej Sesji 
/Balcar J., Nierostek Emil, Albrewczynki J., Pawlitfao M., Greń 8t./ 
zostało przyjęte jako wiarygodne i po przegłosowaniu zostali w/wymie* 
nieni Radni usprawiedliwieni, 
do pktu 5.
Na członków Komisji Wniosków radni jednogłośnie wybrali:
Przew. Kom. Przestrz.Prawa i Porz.Publ. Kadnego Nawrotelc Zbigniewa 1 
Z-ca-Przew. Komisji Gosp. Miejsk.i Roln. ,, Nowak Alojzego 
Członka Kom. Rozw.Gos. i Zaopatrz. ' ,, Kohut Jana
do pktu 6.
Naczelnik Miasta Ob. Gołkowski Włodzimierz przedstawił program 
rozwoju rolnictwa dla m. Ustronia na lta 1976-1980 /prowadzenie 
do programu - w załączeniu/.
Radny Wądolny Karol w imieniu Prezydium MRN odczytał koreferat, 
w którym omówił poszczególne kierunki rozwoju rolnictwa na naszym 
terenie wysuwając odpowiednie wnioslci/koreferat w załączeniu/.
W dyskusji nad programem rozwoju rolnictwa zabierali głos:
Radny Nowak Alojzy nawizując do pgogramu omówił sprawę przejmowania 
ziemi do zagospodarowania przez sektor uspołeczniony. W wielu 
gospodarstwach indywidualnych jest brak następców do prowadzenia 
własciwej gospodarki rolnej, gospodarstwa te starzeją-się i stają 
się ekonomicznie zaniedbane. Głównym odbiorcym ich ziemi to SKR 
Lipowiec i RSP Jelenica, które dają pełną gwarancję do właściwego

■i
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zagospodarowania przejętych gruntów;
W imieniu Klubu Radnych PZPR stawia wniosek o zatwierdzenie przed
stawionego programu rozwoju rolnictwa « ^
Ob, Jan Sikora - przew, RSP "Jelenica'1 omówił wyniki produkcyjne 
Spółdzielni uzyskane w roku 1975 w produkcji tuczników i brojlerów,

. gdzie plany i założenia wykonywane są z nadwyżką. Główną bazą paszo
wą to wykorzystywanie odpadów pokonsumpcyjnych z dodatkiem pasz 
treściwych i zielonek wyprodukowanych we własnym gospodarstwie,
W nawiązaniu do programu rozwoju, Spółdzielnia planuje Wybudowanie 
nowej tuczami, by jednorazowo utrzymać 500 szt. oraz nowej broj- 
lerni na 80 tyś.sztuk. v\V
Radny Cieślar Adolf omówił wyniki produkcji w zakresie'hodowli 
trzody chlewnej w ostatnich latach oraz perspektywy jej rozwoju 
w latach j.976-1980. Zwrócił uwagę, że rozwój hodowli nastąpi poprzez 
zwiększenie ilości utrzymania sztuk w gospodarstwach indywidualnych 
oraz poprzez kooperację z Rolniczą Spółdzielnią Produkcyjną "Jelenica" 
w odchowie warchlaków przez rolników indywidualnych na potrzeby dal
szego tuczu w RSP. Jest to forma wypróbowana, dajże duże korzyści 
w gospodarstwach specjalizujących się w tym kierunku.
Ob. Kubica Janusz - dyr. SKR Lipowiec omówił dotyoliczasowe wyniki 
działalności usługowej i gospodarczej Spółdzielni Kółek Rolniczyoh.
W planie 5-lenim głównym kierunkiem rozwoju SKR będzie:
- zakup maszyn specjalistycznych i wykonywanie usług agrotechnicznych,
- rozwój kooperacji w zakresie hodowli owiec, bukatów, oraz prowa

dzenie odchowu jałówek zarodowych na pokrycie potrzeb miejscowych 
rolników, produkcją rozsad i odchów piskląt dla potrzeb miejsoowyoh 
członkiń KGW

- hodowla własnego stada zarodowego owiec w celu dostarczenia sztuk A 
hodowlanych dla potrzeb miejscowej hodowli. Na zabezpieczenie bazy 
paszowej planuje się przejęcie ziemi około 200 ha.

Radna Rukowcza Maria - nawiązała do rozwoju warzywnictwa i sadownic
twa wskazująo, że program w tym zakresie można wykonać poprzez 
zwiększoną upraw warzyw pod folią oraz odnowienie - odmłodzenie 
istniejących sadów. Istotnym warunkiem jest zapewnienie jest zapew
nienie w od-epowiednimy czasie potrzebnych sadzonek.
Radny Drozd Paweł - omówił dotychczasowe wyniki produkcji mleka 
oraz hodowlę młodego bydła rzeźnego. Dzięku uruchomieniu nowej 
Zlewni Mleka w Hermaniach, skup mleka systematycznie się zwiększa. 
Należy tylko zadbać o właściwą klasyfikację mleka, co napewno 
zmobilizuje rolników o przestawienia się na hodowlę bydła mlecznego^ 
Ob. Chaber Stanisław - kier. służby rolnej omówił strukturę 
agrarną gospodarstw miasta Ustronia, w których przeważają gospodarstwa 
małoobszarowe. Proponuje by w takich gospodarstwach prowadzić uprawy 
zblokowane oraz zorganizowane zespoły sadowników.
Radny Labzik Karol - proponuje by ustalić kryteria produkcyjne dla 
rolników, co pozwoli na własciwą i planową gospodarkę w tych gospo
darstwach na najbliższe lata. Należy jedynie zabezpieozyć pełną 
dostawę potrzebnych środków produkcji.
Radny Nierostek Emil - omówił sprawę rekultywacji i renowaoji użyt- 
ków zielonych w rejonach podgórskich i górskich. Gwarantuje to pełne 
zabezpieczenie bazy paszowej dla planowanego wzrostu pogłowia 
zwierząt.
Radny Rymorz Jan - Przew. MRN w swym wystąpieniu skoncentrował 
uwagę na omówieniu produkcji w gospodarstwach spec jaiistyoznyołi 
jako tej, która gwarantuje pełną towarowość a także zwrócił uwagę, 
ze oprócz preierowanej produkcji owczarskiej, wybranych gospodarstwach 
nastąpi rozwój nouowli trzouy głównie w ramaon koopreaoji z RSP. 
Następnie zaapelował ao Raanycli aby w pracy codziennej, w bliskim 
kontakcie ze społeczeństwem przekazywali program rozwoju i czuli , się odpowiedzialni za pełną jego realizację./wystąpienie załącza się/



naany Kubala utton - Z-ca Przew. mRa ouozytał projekt uchwały * 
ubt# programu rozwoju rolnictwa m. Ustronia na lata 197o—19o0,‘ 

v Który przez Raunych został przyjęty jeanogłownie - uchwała 
nr IX/37/75 $ 

m- do pktu 7
Materiał dotycząoy stanu sanitarnego miasta został przesłany 

i radnym łącznie zawiadomieniem, celem zapoznania się i przygotowania 
do dyskusji1;
Radny Nawrotek Zbigniew - Przew. Komisji Przestrzegania Prawa i Po
rządku Publicznego odczytał korefetat Komisji w którym ustosunkował 
się krytycznie do istniejącego stanu sanitarnego w mieście^/koreferat 
załącza się/, vv
Radny Cęckiewicz Adam poruszył problem czystośoi miasta, szczegól
ną uwagę zwrócił na nieuporządkowany teren wokół parków, przed ba
senem, na słabe ukwiecienie zieleńców i brak ławek w miejscach space
rowych. Proponuje by utworzyć etat porządkowego, którego zadaniem 
bidzie utrzymanie porządku w parkach i na przystankach PKS. Należy 
szczególnie dbać o estetyczny wygląd miasta jako miejscowości 
wczasowo—uzdrowiskowej , nie tylko przez kilka m-cy letnich ale 
cały rok.
Radny Kral Jan - zwrócił uwagę na zanieczyszczenie pól namiotowych, 
brak wody i jakiego kolwiek zagospodarowania. Następnie dal pod roz
wagę ozy hodowla brojlerów /Spółdz. ,,Jelenica,,/ położona powyżej 
Wytwórni Wód Gazowanych nie wpłynie ujemnie na zanieezyszczenie 
źródła wody-.
Jednocześnie poruszył sprawę zabezpieczenie przeciwpożarowego 
magazynów Przeds. Przem. Gastronomicznego w Ustroniu zlokalizowanego 
w dawnym młynie oraz nieuporządkowanego planu wokół magazynu.
Ob. Kostka Karol - Insp. Sanitarny - omówił stan sanitarny miasta 
wskazując na największą bolączką to brak zdatnej wody do pioia. Ogól
nie na istniejących 5 wodociągów dobrą wodą posiada tylko °aszowiec 
i Lipowiec.
Ponadto zwrócił uwagę takie zagadnienia jak:
- na brak ogólnie dostępnych szaletów, brak kanalizacji,
- na właściwie zagospodarowanie wysypiska śmieci,
- przyspieszenie zagospodarowania cmentarza komunalnego w Ustroniu, 

oraz rozbudowę istniejącego cmentarza w Lipowcu,
- zły stan sanitarny w placówkach handlowych i usługowych należąych 

do WSS, PPG, GS i RUCH.,
- na szczególne utrzymanie czystości na Zawodziu i Jaszowou jako 

terenąch rekreacyjnych i zaprzestanie wypasu owiec na terenach 
bezpo§rednio przyległych do domów wypoczynkowych.

Radna"Bukowezan Maria - nawiązała do stanu sanitarnego miasta, wska- ~ 
żując, że w interesie każdego mieszkanoa winno być utrzymanie czystoś_ 
ci wokół swych zabudowań ze szczególnym uwzgŁ^dnieniem czystosci przy 
placówkach handlowych i usługowych jak na zewnątrz tak i na zapleczu. 
Radny Kubala Otton - Z-ca Przew. MRN odczytał projekt uchwały odnoś
nie sianu sanitarnego miasta, który przez Radnych został przyjęty 
jednogłośnie - uchwała nr IX/38/75. 
do pktu 8
Materiał dotyczący działalności Prezydium został przesłanym Radnym 
do zapoznania się. Odnośnie działalności Prezydium nie wniesiono 
żadnych uwag. 
do pktu 9
Naczelnik Miasta Ob. Gołkowski Włodzimierz zreferował konieczność 
utworzenia Miejskiego Funduszu Rozbudowy i Modernizacji Przedszkoli.
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Nadmienia, że w chwili obecnej tylko 360 dzieci uczęszcza do 
przedszkoli, mimo, że potrzeby w tym zakresie są o 100 % wyższe.
Brak żłobka dla niemowlaków i dzieci do lat 3 jest przyczyną wielu 
bardzo poważnych komplikacji życiowych dla młodych małżeństw oraz 
stanowi główny powód ograniczenia aktywizacji zawodowej kobieti 
Pragnąo radykalnie poprawić tę sytuację proponuje utworzenia 
Miejskiegę Funduszu Rozbudowy i Modernizacji Przedszkoli, co poz
woli na zintensyfikowanie naszych przedsięwzięć mających na celu 
zwiększenia ilości miejsc w przedszkolu oraz odoptowanie budynku 
nażłobek miejski.
Przedstawiony w tej sprawie projekt uchwały został przez Radę 
zatwierdźony jednogłośnie - uchwała nr IX/39/75. 
do pktu 10
M M M M M M  M M M M M M  *

Naczelnik Miasta Gołkowski Włodzimierz przedstawił propozycje od
nośnie utworzenia Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. Z chwilą 
dokonania dwustopniowego podialu administracji państwowej ukazały 
się wytyczne do zarządzenia nr 49 Przewodniczącego Głównego Komitetu 
Kultury Fizycznej i Turystyki zalecające podjęcie Uchwały o szer
szych 'Uprawnieniach, które otrzymał* organ administracji stopnia 
podstawowego. Z projektu nowej uchwały dokładnie wynika, że za- ‘ 
daniem funduszu bidzie finansowanie działalności klubów sportowyoh, 
finansowanie organizacji społecznych kultury fizycznej, remontowanie 
i konserwacja urządzeń sportowych.
Przedstawiony w tej sprawie projekt uchwały został przez Radę 
zatwierdzony jednogłośnie - uchwała nr IX/40/75. 
do pktu ii •
Kier. ref. spraw wewnętrznych Ob. Rańda Stanisław zreferował plan 
ochrony przeciwpożarowej miasta Ustronia, uwzględniając ogólną 
charakterystykę miasta - dane statystyczne, ocena zagrożenia, charak
terystyka większych zakładów,perspektywy rozwojowe miasta, geografie 
pożarów oraz sieć straży, wyposażenie w sprzęd pożarniczy i wyszko
lenie .
Radny Kubala Otton - z-ca przew. MRN odczytał projekt uchwały 
w sprawie planu działania Urzędu Miejskiego i Zarządu Miejskiego .
OSP w Ustroniu na lata 1980, który został przez Radnych jedn&gjłóńńie 
zatwierdzony T uchwała nr IX/4i/75. 
do pktu 12.
Na złożoną interpelację w sprawie nawożenia kruszywa na drogę do
jazdową do przedszkola w ^ermanicach, Kier.- MSD Ob. Ogrodzki Karol 
zapewnił, że potrzebny materiał zostanie dostarczony, 
do pktu 13.
Radna Bukowczan Maria poruszyła sprawę wypoczynku dzieci rolników 
i umożliwieniu im korzystania _ kolonii.
Jednocześnie zwróciła uwagę na wydajność pracy przy zieleńoach, 
która jest nie kontrolowana i mało wydajna.
Nadmieniła również o niesystematycznej pracy kominiarzy na naszym 
terenie, co może być przyczyną pożaru wzczególnie w gospodarstwach 
rolnych.
Reasumując dyskusję głos zabrał przewodniczący MRN Jan Rymorz, 
który zaapelował do zebranych by zespoli1,(.wszystkie siły starająo 
się sprostać wytyczonym zadaniom w pracy zawodowej i społecznej.
W tym tak ważnym okresie przędzjazdowym , bardziej niż kiedykolwiek . 
liczy na-nas Partia, Rząd i cały Naród.
Obrady 9esji zakończono o godz. 18Ttej.

. PRZEWODNICZĄCY
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posiedzenia sesji Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu odbytej 
f dniu 4 lipca 1975r'. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Ustroniu.

. , I
obecni Radni: Ob.Ob. Bukowczan Maria,CąCkiewicz Adam,Cieślar Adolf,

Dankiewicz Ryszard, Dorda Jan, Dustor Maria, 
r .. .. r <? - Drózd Paweł, Gajdzica Stanisław,Gomola Anna,

Górniok Gertruda, KasiJt Franciszek, Kral Jan, 
Kopieczek Danuta, Kubień Jan,Kubala Otton, Kubok 
RomanLupinek Henryk Mazur Ferdynad,Nawrotek Zbignie 
Nowak Alojzy,Nowak Jan,Paszek Antoni,Pindór Juliusz 
Polok Józef, Rymorz Jan, Suchta Bogusław,Tomiczek 
Rudolf,Wroński Kazimierz,
Kohut Jan/^Podżorski Jan, Chlebik Wanda,

Radni nieobecni usprawiedliwienijOb.Ob.Jaworski Jan, Labzik Karol,
Lubecki Jan, Songajłło Adrzej,Pagieła 
Irena,Molenda Stanisław, Tomanek 
Michał, Wądolny Karol';

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni:Ob.Ob.Albrewczyński Jan, Balcar 
• Józef, Greń Stanisław, Nierostek

1 Emil,Pawiitko Maria,
Porządek obrad sesji:

i; Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
21 Ogólne zaznajomienie"się z uchwałami sejmowymi.
3. Sprawy organizacyjne.
e s j a n a d  z w y c z a j n a

ad.i. Sesję otwiera przewodniczący MRN Ob.Jan Rymorz witając zehranych 
Radnych. / Lista Obecności w załączeniu /.
Na podstawie listy obecności stwierdził wystarczającą ilość 
Radnych by sesja stała się prawomocna do podejmowania uchwałr, 
Następnie Przewodniczący MRN przedstawi^ projekt porządku pbrad 
który został przyjęty jednogłośnie.

ad.2. Przewodniczący MRN zreferował Radnym zmiany jakie dokonano w po
dziale administracyjnym kraju oraz w podziale administracji pań- 
stwoweji władzy państwowej.Jednocześnie podkreślił polityczny i 
społeczny charakter podziału administracyjnego jak również dwusto
pniowego charakteru władzy państwowej i administracji.

ad.3. Z-ca Przewodniczącego MRN zapoznał Radnych z uchwałami a mianowi
cie :
- dokonania zmiany osobowej członków komisji stałych
- powołania dotychczasowych Radnych Powiatowej Rady w Cieszynie

na Radnych Miejskiej Rady Narodowej.
- ustalenia rodzaju, składu liczbowego i osobowego stałych 

Komisji MRN
- w sprawie uchwalenia regulaminu Miejskiej Rady Narodowej.
Uchwały zostały przyjęte jednogłośnie,
W wolnych wnioskach Radny Łupinek poruszył sprawę zwiększenia 
opłat klinatycznyoh co powinna wpłynąć dodatnio na upiększanie 
miasta a zauważa się brak dbałości o parki oraz odczuwalny brak 
ławek, oraz punktów świetlnych.
Radny Kohut porusza problem godzin otwierania handlowych a szcze
gólnie sklepu Nr 19.
Radny Dorda apeluje o skuteczne zainteresowanie się budową drogi 
na ul. Świerczewskiego. ,

• / .  i
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Kadny Nowak porusza zagadnienie budowy obwodnicy oraz psucia dróg 
w okolicy obwodnicy na odcinku Dzielnicy Hermanice - Nierodzim. 
jja wyżej wymienione postulaty odpowiedzi udzieli Naczelnik Miasta 
\  zagadnienia te należy uważać jako chwilowo załatwione.
jla tym sesję zakończono, o godzinie 15°5.
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ĄA

z Sesji Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu odbytej w dniu 
16 stycznia 1976 roku w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Ust roniu.

■ < '< *W srW Z '* ’ ’
i: Albrewczyński Jan 19. Lubecki Jan
2: Balcar Józef 2 0; Łupinek Henryk
3; Kukówczan Maria 2i; Mazur Ferdynand
4. C^ckiewicz Adam 2 2; Nawrotek Zbigniew
5; Cieślar Adolf 2 3; Nierostek Emil
6: Chlebik Wanda 2 4; Nowak Alojzy
7 ; Dorda Jan 2 5; Nowak Jan
8; Drozd Paweł 26. Paszek Antoni
9; Dustor Maria 27; Pagieła Irena

i o; Greń Stanisław 28; Pindor Juliusz
ii; Jaworski Jan 29. Podżrrski Jan
i2; Kasik Franciszek 3 0; Polok Józef
i3; Kral Jan 3i; Rymorz Jan
1 4 ; Kohut Jan 32; Songajjło
15. Kopieczek Danuta 3 3; Suchta Bogus,ław
16; Kubień Jan 34. Tomiczek Rudolf
17.- Kubala Otton 35. Wroński Kazimierz
18. Labzik Karol

Nieobecni Radni usprawiedliwieni:
1. Gajdzica Stanisław 
2; Gomola Anna 
3; Górniok Gertruda 
4; Kubok Roman 
5; Molenda Stanisław 
6; Pawlitko Maria
7. Wądolny Karol

Nieobecni Radni nieftsprawiedliwieni:
i; Dankiewicz Rysżard
2. Tomanęk Michał.

Z poza Rady Udział w Sesji wzięli:
i; Gołkowski Włodzimierz
2. Bujak Leopold
3. Kubień Anna
4. Majcherek Wiktoria
5. Krużołek Rudolf
6. Ryś Jan
7; Mazur Józef
8. Kubień Emil
9. Heczko Adam
0. Hadaszczak Jerzy 
-1. Miśkiewicz Bogusław 
-2• Guzkiewicz Janina 
-3. Śliwka Jan 
•4. Drozd Anna
5. Michalik Marta i
6. Kubica Zuzanna 
7; Chaber Stanisław 
8. Randa Stanisław

Naczelnik Miasta
Sekretarz Urzędu
sołtys Nierodzimia
insp. Wych. i Oświaty
kier. ref.“ogólno-administr.
przew. K;07
przew. K.O.
sołtys Lipbwca
przew. K.O.
kier. ref.GKiM
przew. K.O; ..
kier. Bibl.Miejskiej
rolnik z Polany
Kier. Banku Lud. SOP
kier. USC
insp. d/s RN
kier. służby rolnej-
kier. ref. Spr.Wewn.
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Porządek obrad Sesji:

s£-

■

T* ,
i; Otwarcia Sesji i stwierdzenie prawomocnosci obrad 
2 ; Przyjęcie projektu obrad 
3; Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji
4 . Powołanie Komisji Wniosków i Uchwał
5 . Uchwalenie planu społeczno-gospodarczego miasta i budżetu na 1976
6 . Uchwalenie planu pracy Miejskiej Rady Narodowej i jej organów
7 . Realizacja uchwał Rady
8. Zatwierdzenie nazw DW w Ustroniu - Zawodziu
9. Uchwalenie regulaminu w sprawie uznania i przyznawania 

stylizowanego herbu miasta za zasługi dla miasta Ustronia
LO; Interpelacje
1 . Wolne wnioski

do pktu 1.

Przewodniczący MRN Ob. Jan Rymorz otworzył Sesję, przywitał zebranych 
radnych i zaproszonych gości. Według listy obecności radnych, stwier
dził,* że obrady będą prawomocne, gdyż jest wystarczająca ilość Rad
nych,na 44 zaproszonych obecnych jest 35 Radnych.
do pktu 2 .
Przedstawiony projekt porządku obrad został przez Radnych przyjęty 
jednogłośnie.
do pktu 3.

Na wniosek Przewodniczącego MRN protokół z'poprzedniej Sesji przyjęty 
został, jako zgodny z poprzednimi obradami.
do pktu 4.

Na członków Komisji Wniosków i Uchwał, Radni jednogłośnie~wybrali: 
Ob.Ob. Kubala Otton, Kasik Franciszek i Wroński Kazimierz.
do pktu 5.

Sekretarz Urzędu Miejskiego Ob. Bujak Leopold przedstawił plan 
społeczno-gospodarczy rozwoju miasta i budżet na rok 1976. /wprowadze
nie do tematu w załączeniu/
Radny Dorda Jan - przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Zaopatrzenia odczytał koreferat Komisji, w którym omówił poszczegól
ne kierunki rozwoju miasta na rok bieżący /koreferat w załączeniu/.
Radny Kasik Franciszek - nawiązał do spraw budżetu miasta na rok 
bieżący. W czasie szczegółowej analizy na posiedzeniu Komisji stwier
dzono, że budżet jest zaniżony o około 25 % w stosunku do wykonanego 
budżetu w roku 1975. Jednak wzorem lat ubiegłych w okresie jego 
realizacji dokonywane są zwiększenia po przez uzyskanie ponadplanowych 
dochodów oraz dotacje celowe z Urzędu Wojewódzkiego.- Po“stronie 
dochodów pozycja dotycząca wpływów z bibliotek w wys. 1 0 . 0 0 0 zł jest 
niewykonalna, zaś pozostałe pozycje nie budzą zastrzeżeń. W imieniu 
Komisji stawia wniosek o uchwalenie projektu budżetu.
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floHny Kohut Jaa - ustosunkował się do niektórych zagadnień planu 
^75łeczno-gospodarczego. Stwierdza, iż opracowany projekt poszczególny 
nych działów gospodarki narodowej w zasadzie zaspakaja nasze potrzeby, 
Które musimy osiągnąć po przez zwiększoną wydajność pracy bez zwięk
szenia stanu zatrudnienia.
Nawiązując do działalności handlowo-usługowej wskazał na braki w tym 
zakresie, które można jedynie usunąć po przez budowę i modernizację 
obiektów handlowych, uruchomienie baru mlecznego, rozbudowę tzw. ~ 
małej gastronomii oraz poszerzenie działalności usługowej ELDOM-u.
W zakresie gospodarki komunalnej wskazuje na duże osiągnięcia, które 
jednak nie powinny przysłaniać niedociągnięć takich jgk: brak wodo
ciągu i kanalizacji miasta, oczyszczalni ścieków, właściwe zagospo
darowania wysypiska itp.
Ogólnie stwierdza, że zadania są trudne ale realne do wykonania przy 
wspólnym wysiłku oraz szerokim zaangażowaniu czynów społecznych.
W imieniu Klubu Radnych ZSL stawia wniosek o uchwalenie planów 
społeczno-gospodarczych na rok 1976.
Radna-0*ri.ebik Wanda - nawiązała do osiągnięć ostatnich 12 lat 
w dziedzinie szkolnictwa. W tym okresie oddano do użytku trzy nowo- 
wybudowane szkoły, zaś czwarta o profilu sportowym jest w końcowej 
fazie budowy.
Mimo tych dużych osiągnięć, to bdczuwa się brak mięjsc w przedszko
lach i żłobka na naszym terenie. Wskazuje na prowadzenie rozbudowy 
i modernizację istniejących obiektów przedszkolnych co umdżliwi 
każdemu dziecku opiekę przedszkolną.
Radny Suchta Bogusław - stwierdził, że plan rozwoju miasta na 1976 
nawiązuje do dalszej poprawy warunków bytowych jego mieszkańców. 
Zamierzenia są wielkie i~trudne, jednak przy wspólnym udziale czynów
społecznych są wykonalne.
W imieniu Klubu Radnych PZPR akceptuje przedstawione plany rozwoju 
miasta i stawia wniosek o ich uchwalenie. —
Radny Nowak Alojzy - ustosunkował się do zadań w zakresie rolnictwa, 
wskazując na efektywniejszą gospodarkę po przez prowadzenie specjali
zacji oraz koncentracji ziemi. Istniejąca nowa placówka - Spółdziel- 
nia Kołek Rolniczych w Lipowcu winna ząbezpieczyć odpowiedni materiał 
hodowlany, materiał sadzeniakowy oraz swiadczyć terminowo usługi 
agrotechniczne z uwzgl^dniniem usług specjalistycznych.
Radny Lubecki Jan - nawiązał do budownictwa mieszkaniowego na rok 
bieżący. Jako jedno z najważniejszych zadań to budoi^a osiedla miesz
kaniowego przy ulicy A.Brody, gdzie w tym zakresie zostały podpisane 
umowy z wykonawcami. Z uwagi na ciągą rozbudowę Ustronia jako miej
scowości wczasowo-leczrilczej problem mieszkaniowy ciągnęł się bidzie 
pr^z całą pięciolatkę,. * Częściowo brak mieszkań zostanie rozwiązany 
przez Spółdzielnię Mieszkaniowę "Zacisze", która przewiduje wykonanie 
około 75“ doraków jednorodzinnych własnosciowych na terenie Ustronia- 
Jelenicy, oraz budownictwa przyzakładowe "Meprozetu" w Nierodzimiu.
Na zakończenie ustosunkował się do mocy przerobowej w zakresie inwe
stycji komunalnych.
Ogólnie stwierdza, że nakreślone plany do realne i winne być wykonane. . ..
Kadnv Balcar Józef - zabrał głos na temat kultury, stwierdzając, że 
Projekt budżetu miasta nie przewiduje więksżych wydatków na te cele 
mimo, że potrzeby w tym zakresie są wielkie. Dla przykładu podaje 
że w dzielnicy rehablitacyjno-leczniczej na Zawodziu w planach nie 
przewiduje się budowy obiektu kulturalnego.
Następnie nawiązał do poszerzenia działalności miejscowego radiowęzła 
Po przez współpracę z Komitetami Osiedlowymi i Społecznymi Komitetami
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Budowy celem opraćowywania~audycji środowiskowych obrazujących 
oSiągni§cia naszego terenu.
Radny Cgckiewicz AdSm - omówił poprawę warunków lokalowych służby 
Zdrowia, Stwierdził, że obiekt na ul. Mickiewicza wymaga kapitalne
go remontu oraz wykwaterowania dwóch lokatorów. Po przeprowadzeniu 
tych prac można pomyśleć o przeniesienie Poradfti Specjalistycznej 
z ulicy Cieszyńskiej do w/wymienionego obiektu.
Radny Labzik Karol ~- mówił o produkcji rolnej i znaczeniu doboru 
odpowiednich upraw, które mająC? dećydujący“wpływ na wydajność 
gospodarstw w przeliczeniu na i ha gruntów.
Jako przykład podaje - produkcja zbóż Z i Ha wynosi 30 q, z którego 
można wyprodukować około 660 kg żywca, zaś przy uprawie i ha bu
raka półcukrowego wydajność produkcji żywca wyniesie około i.800 feg
Radna Bukowczan Maria - zwróciła uwagę, by Gminna Spółdzielnia 
sprzedawała pasze treściwe w pierwszej kolejności rolnikom kontrak
tującym trzodę chlewną i młode bydło rzeźne. Dalej poruszyła sprawę 
by wypłaty z zakupionych tuczników rozlicźanych jako waga bita nie 
przeciągały się do kilku tygodni, alp rozliczane były w jaknajktófc- 
szym terminie.
Z kolei poruszyła sprawę niskowydajnych gospodarstw rolnych szczegól
nie prowadzonych przez ludzi starych i samotnych. Postuluje by 
Służba Rolna Urzędu Miejskiego je Szczególnie otoczyła opieką 
a w wypadkach złego gospodarowania, gospodarstwa te przekazywać 
do włalęiwego gospodarowania przez sektor uspołeczniony".
Na zakonczenie poruszyła sprawę likwidacji wapiennika, tak bardzo 
potrzebnego na naszym terenie, który zaopatrywał miejscowych rol
ników w wapno budowlane i nawozowe.
Przewodniczący Komisji Wniosków i UcHwał Radny Kubala Otton odczy
tał projekty uchwał dot. planu społeczno-gospodarczego , stawki 
funduszu gminnego i projektu budżetu na rok 1976.
Poddane projekty uchwał pod głosowanie‘zostały przez RadnyCh przy
jęte jednogłośnie -/uchwały nr X/42,43,44/76 w załączeniu/.
do pktu 6..
Radny Kubień Jan - z-ca przewodniczącego MRN odczytał projekt 
planu pracy Rady na rok 1976 oraz plan pracy prezydium na I-wsze 
półrocze br.
Następnie przewodniczący poszczególnych Komisji MRN odczytali 
projekty planu pracy Komisji na I-wsze półrocze 1976 r.
Podany wniosek przez przewodniczącego MRN o zatwierdzenie przed
stawionych planów pracy Rady i jej organów zostały zatwierdzone 
jednogłośnie uchwałą Nr X/45/76.
do pktu 7.
Materiał dotyczący realizacji uchwał Rady został przesłany Radnym 
celem zapoznania się. Do przedstawionego materiału Radni nie wnieś
li zastrzeżeń.
do pktu 8.
Radny Nowak Jan - z-ca przewodniczącego Komisji Wychowania Oświaty 
Kultury i Spraw Socjalnych przedstawił Radnym projekt dotyczący 
nazewnictwa'domów wczasowych d zielnicy rehablitacyjno-leczniczej 
na Zawodziu. Z przedstawionego projektu wynika, że dzielnica 
Zawodzia-została podzielona na 4 rejony dla których proponuje się 
nadawania nazw pochodnych od nazw: kwiatów,drzew,ptaków i zwierząt, 
/projekt przedkłada się w załączeniu/.



5
Przewodniczący Komisji uchwał odczytał projekt uchwały, który
przez Radnych został przyjęty jednogłośnie r- uchwała Nr x/46/76.
* - <

Przewodnicząca Komisji WOKiSgS Radna Dustor Maria przedstawiła 
projekt wyróżnienia dla osób wybijających się w pracach dla 

rozwoju"naszego miasta Ustronia, /wprowadzenie do tematu w załą
czeniu/. ~
Przedstawiony projekt uchwały łącznie z regulaminem został przez 
Radę jednogłośnie zatwierdzony uchwałą Nr X/47/76^
do pktu iO.
Przewodniczący Kom. Osiedl. Ob. Miśkiewicz B."złożył wnioski 
na piśmie dot. planu społeczno-gospodarczego, które przedkłada 
się w załączeniu.
do pktu ii.
---------------------- ----- §Radny Labzik Karol - porusizy-! sprawę właściwego i terminowego
odśnieżania dróg miejskich.
Radny Dorda Jan - zasygnalizował sprawę uregulowania czasu 
włączania oświetlenia ulicznego.
Radny Drozd Paweł - zwrócił uwagę na fakt, że występują przy
padki opróżniania karmików dla zwierząt przez wozaków.’
Naczelnik Miasta Ob. Włodzimierz Gołkowski ustosunkował się 
poruszonych spraw,"że zostaną one przekazane odpowiednim jednost
kom do załatwienia.
Obrady Sesji zostały zakończone o godz. 17,30.

\
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U c h w a ł a  Nr X/47/76
r ^ a m

v*» USi«v

w«i<?kiei ®ady Narodowej w UstroniuMiejskiej
dnia 16 stycznia 1976 roku 
sprawie: ustanowienia Stylizowanego Herbu-Miasta Ustronia 

za wybitne osiągnięcia dla miasta.
Odpowiedzialny za wykonanie: Prezydium MRN
Termin wykonaniać ciągły
w  -

; • ~  r ~ '

n^iałalac na podstawie art. 15 ust. 2 pkt 7 ustawy z dnia 
L  stycznia 1958 r o radach narodowych /jedn. tekst Dz.U. nr 26 

139 z 1975 r/ Miejska Rada Narodowa po zapoznaniu się mate
riałami dotyczącymi ustanowienia wyróżnienia dla oęób za uzyskanie 
wybitnych osiągnięć dla rozwoju miasta Ustronia

u c h w a l a

1. Stylizowany Herb Miasta Ustronia za wybitne zasługi dla 
miasta.

2. Przyjąć regulamin nadania Stylizowanego Herbu jako integralną 
część niniejszej uchwały.

Wykonanie uchwały porucza się prezydium Miejskiej Rady Narodowej 
Uchwała wchodzi w życie z dniem 16 stycznia 1976 roku.

czący MRN 
Rymorz/

«
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U c h w a ł a  Nr XI/5Ó/76 *
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Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu
s a“ la  14 “ ^ a 1976 roku -  -
r sprawie: zatwierdzenia nazw ulic, osiedli mieszkaniowych oraz 

placów i parków w mieście Ustroniu.
Odpowiedzialny za wykonanie: Naczelnik Miasta,
Termin wykonania 31grudnia 1980 r.

i

Działając na-podstawie art. 15 pkt 2/ podpunkt 7 ustawy-z_dnia
s

15 stycznia 1958 r. o radach narodowych jedn. tekst ogł. w Bu.U. 
ar 2G z 1976r Miejska*Rada Narodowa w Ustroniu po zapoznaniu się 
2 materiałem dotyczącym nazw ulic, nazw osiedli mieszkaniowych 
oraz nazw parków i placów

u c h w a l a  :

§ 1

Zatwierdzić nazewnictwo ulic, osiadli, oraz placów i parków w mieScio 
w Ustroniu w/g załączonego wykazu, który stanowi integralną część
niniejszej uchwały.

§ 2

Upoważnić Prezydium Miejskiej Rady Narodowp^fuo dokonania koniecznych 
zmian w nazewnictwie wynikłych w toku realizacji niniejszej uchwały.

§ 3
Nazewnictwo ulic winno postępować poszczególnymi dzielnicami miasta 
rozpoczynając od centrum miasta.

§ 4
Wykonanie uchwały porucza się Naczelnikowi Miasta Ustronia.

r

1 załącznik
Prze w i c z ąc y MRN

/Jan /Ryraorz/



U c h w a l a  Nr X/46/76

Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu 
z dnia 16 stycznia 1976 roku
w sprawie: zatwierdzenia nazewnictwa domów wczasowych

■łsta Ustronia

usytuowanych w Ustroniu-Zawodziu
Odpowiedzialny za wykonanie: Naczelnik Miasta 
Termin wykonania: 30 czerwca 1976 roku
Działająo na podstawie art. 40 ust. 2 pkt 7 ustawy z dnia" " 
25 stycznia 1958 r o radach narodowych /jedn. tekst ogł.Dz.U. 
^r 26 z 1975 r/ Miejska Rada Narodowa w Ustroniu po zapoznaniu 
się z materiałami dotyczącymi nazewnictwa domów wczasowych

zatwierdzić nazewnictwo domów wczasowych w dzielnicy Zawodzia _ 
dla poszczególnych rejonów nazwami pochodnymi od narw: Jkwlatów, 
drzew, ptaków i zwierząt.
1. Dla rej., nr 1 nazwy pochodne od kwiatów: Goździk, Róża,

Begonia, Lewkonia, Malwa, Niezapominajka, Mak, Bratek,Miłek, 
Zawilec, Bławatek, Złocień, Konwalia, Słoneoznik, Tulipan, 
Piwonia, Macierzanka, Nagietek, Maciejka, Pierwiosnek, 
Przebiśnieg, Śnieżyczka, Czantoryjka, Dzeiwanna,

2. Dla rej. nr 2 nazwy pochodne od drzew: Cis, Buk, Olcha,
Brzoza, . Jarzębina, Klon, Kasztan, Jałowiec, Sosna, Topola,

- Świerk, Wierzba, Głóg, Złotokap.
3. Dla rej. nr 3 nazwy pochodne od ptaków:. Głuszec, Cietrzew, 

Jarząbek, Sójka, Zięba, Sikorka, Szpak,. Kos, Jaskółka, 
Skowronek, Gil, Czyżyk, Kukułka, Sokół, Czajka, Zimorodek, „ 
Bocian, Dziędzjfcł, Jemiołuszka, Kania, Przepiórka, Kuropatwa, 
Bażant,-Łabędź, Drop, Wilga, Pliszka, Słowik.

4. Dla rej. nr 4 nazwy pochodne od zwierząt: Łania, Sarna, ..
Żbik, Ryś, Niedźwiedź, Szarak, Lis, Muflon,Sobol, Daniel, 
Wiewiórka, Gronostaj, Borsuk, Rosomak, Żubr.

Wybór konkretnych nazw pozostawia się użytkownikom - właścicielom 
domów wczas owych z wyżej podanych propozycji.

li c h w a l a
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Z a ł ą c  zn i k

do Uchwały nr 21/50/76 dotyczącej nazewnictwa ulic, 
placów,parków nćTterenie miasta Ustronj

Powołując się na wytycznie w sprawie nadawanis nazw u}loom,placom,

Ministra Gospodarki Komunalnej z dnia 28*06.1968 rok /M*P*Nr 30 poz. 
197/ dzieli się Całość terenów miaata Ustronia na następujące dziel-

b0 część północna
Nazewnictwem objęto również drogi o charakterze prywatno-prawnym*'

Dla całej dzielnicy na teienie oi Szkoły Podstawo oj nr 4 przyjmuje 
aię nazewnictwo - Dobka z założeniem nowej numracji domów• 
Dodatkowo tereny tzW. Ślepej Dobki pozostania się bez zmian przy 
ż-chowaniu dot^chozasowew tradycyjnej nazwy*'
II o R ó w n i o a

Urzymaó dotvchoz so?/ą numerację dla nieruchomości położonych na 
Równicy oraz dotychczasową nazwę dzielnicy*}
III*; P o 1 a h a

Wprowadzić nowe nazwy ulic i dróg pochoane od nazw kwiatów polnych*
1. ' oi mostu na rzece Wiśle w kierunku z^budowń Ob*' lisa -

u 1 *■ V 7 r z o s o w a
2. droga od drogi państwowej do zabudowań o nazwie " Papiernia ”

u l*] P a p i e r n i a  r n
3* dorga od drogi do Dbbkó w kierunku tzw. ,ł Galeriowców " 

u 1 *> C h a b r ó w
5* droga od drogi w kierunku zabudowań kawiarni " Diana ,ł 

u l -  Z ł o c i e n i

oraz numeracji nieruchomości stanowiące załącznik do Zarządzenia

nic e :
1 o Dobka 8* Czantoria Baranowa 

9* Królów 
10* Poniwiec 
11. Brzegi 
%2e Jeleniea 
13. Goje

2. Równica
3a Polana
4, Jeazowiec
5, Zawoazie
6, Lipowiec 
7* Centrum

i .

a<> częś^ połuon*

I0 DobKa
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XV* J a s z o w i e o

Nazwy ullo i dróg pochodne oC, nazewnictwa stosowanego w turystyce*.
1, ' droga'przez ośrodek wczasowy Jaszowiec - od drogi państwowej

do szczytów Skalicy - u l  ^ W c z a s o w a
2. drogs od drogi. na Skalicę do D,W* Relaks - uł* S t r o m a
3„ droga od drogi na Skalicę do Szazytu Skalicy - do D*W, Chemik 

- u l * '  T u r y s t y c z n a  
4* droga dd zespołu handlowo-usługowego od drogi na Skalicę

> *•*- u l  • S k o ś n a
5* droga k/D.W* Nauczyciel , k/D.W. Pokój aż do mostku przy przy

stanku PKS - u l  . B e s k i d z k a

V. Z a w o d z i e

Nazwy ulic i dróg pochodne od działlności w zakresie lecznicze-
uzdrowi sk ov.ym

1* droga od mostu na rzece Wiśle k/ resturacji Oaza w kierunku 
szpitala oraz pętla wokół szpitala - u l *  S z p i t a l n a

2* droga od drogi wokół szpitala do włączenia się w drogę na Skalicę 
u 1 * S a n a t o r y j n a

3* droga od drogi pou san-torium w kierunku zabudowań Ob*Steca 
k/ DW źródło Ż6laziste - u l * L e c  z n i c z a

4o droga ód drogi wokół szpitala do drogi pod sanatorium - 
u l *  U z d r o w i s k o w a

5c droga od drogi wokół szpitala do D*W, Moszczenica - 
u l  . Z d r o j o w a

6 0 droga od drogi wokół szpitala k/zabudowań Ob*Stracha pod leśni
czówkę aż do drogi pod Kuźnią Ustroń K/ObcPilcha / wąwóz / 
u l ,  ź r ó d l a n a

7 .droga od'drogi szybkiego ruchu w kierunku Skalicy - Skslica*

VI, L i p o vi i e c

Nazwy dróg i ulic pochodne od nazv. stosowanych w rolnictwie*
1* droga Ou. końca drogi przy Kuźni Ustroń — przepust pod zabuuowa- 

ni • mi Ob.Franka do włączenia'się na drogę Lipowiec- Brenna
u l o l e ~ ś b a

2. droga ód drogi państwowej przez centrum Lipowca w kierunku
Brennej aż do drogi państ..owsj / granic mi_sta / uloA*Czerwone^,

3* droga od wsłu rzeki Wisły w kierunku Górek przeż przysiółek 
Krzywaniec do granic mi^st^ - K r z y w a n i e c

4. droga od drogi, na Krzywaniec przez przysiółek Bernadka -Bernadka
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5. droga pod szkołą od zabudowań Ob.Chrapka do zabudowań Ob.Krysty* 
u l *  S t a n i s ł a w a .  S t a s z i c a

VII. Centrum miasta <- część południowa .70

? ./■iT-rtg3
17 od ul.Partyzantów k/gospodarstwa łBb.Bukowcza do zabudowań 

OboKowalika zmienia się dotychczasową nazwę ul* 9 listopada
na Ul*! Me Co S k ł o d o w s k i e j

2. droga od dawnej ulo9 Listopada do IT.W Wypoczynek - ul.’$. Reja
3. droga o«. ul«1 Maja k/‘apteki do zabuaov,ań Ob.Sztwiertni 

na Jelenicy - ulo Kil.j G a ł c zyń s k i e g o
4C droga na osiedlu AoBródy strona lewa - u l .  N o w a  
5« Jiupga gdzggsfcg na osiedlu AoBrody - strona prawa - ul. Piękna
6. droga od mostu przy stacji benzynowej CPK do nowej drogi na 

Sbalioę - ul. Franciszka Zubrzyckiego
7. ' droga od ul. Hutniczej do ul.Słnrongnflj k/internatu Zespołu* - vSzkół Techniczrjy ch - u l . S p a c e r o w a  
80 droga Ova ul .Mickiewicza k/ Ob.Cęckiewicza do zabu«,o..ań Ob* 

Wrzecionko - u l .  P a h a  T a d e u s z a  
9* od ul. Mickiewicza do granicy parku Kuracyjnego - ul. Grażyny
VIII. Centrum miastu - część północna

1. Ou. ul. Stawowej do dworca PKP - ul. T a r t a c z n a
2. od ul.22 Lipca naprzewiw sklepu nabiałów£gs meblowego k/Kuźni 

do przepustu pod Frankiem - u l . K u ź n i c z a
VIII, C z a n t o r i a  B a r a n o w a

Ustala się now^ numerację dla dzielnicy Czantoria Baranowa w obrębie 
zabuaowań Ob.J.Śliwki " Pod Grapami " do zabudowań Ob.Gomoli, 
i Ob.Szewczjk łącznie 2 motelem , wyłączając z dzielnicy dotychcza
sowe zabudowania w rejonie M Suohego Ptoku " , " Razfcok M i 
" Ha Kgpie »» 0 r ^
IX. K r  ó l~ó w

Naz„„y dróg i ulio pochodne od ptkaów
1. od drogi na Poniwiec k/ placówki WOP-u do prewentorium -
Ul. B a ż a n t ó w  ~
2. od drogi k/ zabudowań Ob.Wawrzyka , k/ budynku Ob.Zięby, Szwarca 

do zebuuo.,ań Ob.Kogawczyka - ul. D r"o z d ó w
3. droga od drogi k/ Ob.Ferfeokiego w'kierunku nieruchomości 

Ob. Haiat - u l .  S k o w r o n k ó w
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Nazwy dróg i ulic pochodne od nazw drzew*,*
1 , droga od drogi państv/owej w dolinie " Suchego Potoku ”

strona prawa k/ Ob.Steca do ostatniego zabuiowania- ul*Jodłowa
2, droga od drogigłósnej w dzielnicy ,ł Suchy Potok M strona Lewa 

do ostatniego zabudowania u l *  ' ' T S w i e r k o W a
3, droga od drogi g^pwnej na osiedlu Póniwiec k/ zabudor/ań Ob.Martyn- 
' ka do buuynku Ob,Rejowica - u l  *' B u k o  w a

4e droga główna n osiedlu Póniwiec od drogi p.ństwowej pętla 9 
od zabudowań Ob,Jenknera do zabuaowań Ob0Kasik_ - uleGraboaa 

5* droga ou. drogi głównej na osiedlu Poniwieo do Zabuuowaó Ob.Ogrodz- 
, kiego ulo K l o n o w a  . - — —
6, droga od drogi główne„ na osiedlu Póniwiec k/ Ob.Sz^rCa, 

w kierunku zabudowań OboBujoke - u 1 o T o p"o I o w a  
7 « droga od drogi głównej na osiedlu Póniwiec k/zabudowań OboBerka 

k/kamieniołomu do zabudowań Ob,Niemczyka - u l  ^ B r z o z o w a  
8, droga oa drogi państwowej do zabudowań Ob.Goryczki wr Raztokach 

u l e A k a c J  o w a
9o droga od drogi państwowej k/ st.cji CPN , kuchni centralnej do 

drogi do " Raztok " u l *  L i p o w a
n r* -»

XI0 B r z e g i

Nazwy ulic pochodne od nazw drzew jj
1 c droga od drogi ns Póniwiec k /zabudowań Ob.MyrmUSa do przecięcia 

z drogą szybkiego ruchu - u l ‘* K a  b z  t a  n o w a  
20 droga od drogi państwowej k/ zakłcun szklarskiego k/0boKrala 

do Zabudowań Ob.C&olewy - u l o O l c h o w a  
XII, J e 1 e n i ca

Nazwy ulic i dróg pochodne od nazw zwierząt leśnych,
1. droga od końca ulePartyzantów k/ potoku Bładniczka do zabudowań 

Ob,Cieślara - u 1 « M y ś l i w s k a  
2* droga oa drogi na Małą Czantorię w kierunku zabudowa ń Ob,Wądolnego 

u l .  S a r n i a
3« uroga Ou końca ul«P-rtynantów na Ma^ą Czantorię do zabudow_ń 

Ob,Cieśl ra k/ leśniczego Sikory - u l  . J e l o n k ó w  
XIII*] G o j e * “

Nsz..y ulic i dróg pochodne od nazewnictwa stoso snegc w saaownictwie 
i pszczelarst ie.



U  droga od drogi obwodowej do ul*A*Broay aż do restauracji Goje 
u l  S a d o w a

2® droga od drogi Sadowej pod Wapiennik w kierunku " Żabieńca * 
do granicy miasta - u l  . P a n i e  c z n a  

yj7 oj H e r m a n i c e
r' r‘i

Uazwy dróg i ulic pochodne od nazw drz«w owocowych i krzewów,
1 o drogj od ulo Długiej nu Bładnicy do drogi k/ Kidonia *• 

ul® A g r e s't o w a
2. droga k/ Kidoniaod drogi państwowej do drogi obwodowej ul*, 

f o r  z~e c z k o w a
3® droga od drogi k/Kidoniz i Przedszkola do drogi nu osiedle

i

Hermanice I - u 1’ o W i ś  n j o w a  
4C ” Wielodroga " o_ drogi do Kidonia do drogi w kierunku Kowaka 

/ mostek na Bładnicy / ul® C z e  r e ś n i o w a  
5o droga o^ drogi do Howaka do drogi Ob.Gprnioka - ul® śliwowa 
6® droga od drogi państ owej do Ob.lTowaka nad Bładnicą ul* Horelowa 
7 , droga od drogi państwowej do jednostki campingowej SNDW - 

u l . O r z e c h o w a
8® drogj od drogi p ństwowej do stolrani w Spółdzielni 1 Maja 

u l ę O w o c o w a
9® droga od drogi państwowej k/Mynarza do MJynówki - ul.Brzoskwiniowa 
10® droga od ul.22 Lipca k/ posiadłości Ob.Brenca do ul • Wiśni o,.ej- 

u 1 « P a w ł a " S jz t' eil e r a ' ~ .
ZVV K i e  r o d z i mO

1® droga od drogi państwowej k/ Górnioka przecinająca drogę obwodo
wą do włączenia się do drogi ITierodzim - Kozakowice uloTęczo..a 

2® droga od drogi dawnej granicznej do zabudowań Ob.Klajmońa prze
cinająca drogę obwodowądo Kierouzimia i Kozakowic* , k/ budov.ahej 
szklarni - u l *  S z e r o k a

3® droga Kiero^zim - Kozakowice Ou. " Agronomówki " do Qj?ani.Gy miasta 
ul® W i e j  s k a

4® dróg- od drogi państwowej k/ Meprozetu, Szkoły Kr f do włączenia 
się do drogi Niero-zim - Bładnica - u l ® S p o k o j n a

5. dróg od drogi Nierodzim - Kozakowice do włączenia się do drogi 
Hieronim - Bładnice k/ Ob.Brudnego - u l *  P o t o k o w a  

6® droga od drogi Kier o oz im - Bładnice k/ blokó«» Mpprozetu w kierunkuj 
północnym k/ warsztatu blacahcrskiego' - u 1 •; C i c h a

7. dróg od drogi przy blokach Meprozetu do drogi państwowej 
k/ Cegielni - u l . C e g i e l n i a n a



6 .« 6. - i q

Qe od drogi państwowej w kierunku zabu3 owań k/ Śmiej i - ul•JWlklinowa
A  *

Nazewnictwo osiedli mieszkaniowych 
•*
Na tereniemiasta istniejąc następujące osiedla domów jednorodzinnych 
.. 4. Mickiewicża •
„ Ko Świerczewskiego 
.. Hermanice I i II
„ jelenica I'/ wbuuov.ie / v\V
- G0ej - / W buuowie / ( ~
oraz osiedle, buaownictwa wielokondygnacyjnego
- przy ul o H.Konppnickiej
- między ul.Cieszyńską i ul.22 Lipcai- przy ul.A.Broay / w budo„ie /;
Wprowadzió odrębne nazewnictwo'jedynie dla o_iedli wielokondygnacyjnych 
tj. - przy ul.A.Broiy ime ZSX-lecia PRL /zgodnie z Uchwałą NrIII/15/74 
niejakiej Rauy Narodowej z dnia 29.05.1974 roku /
- przy ul.M.Konppniclciej - im. Spółdzielców
- między ul»Cieszyńską i ul«22 Lipca - inioManifestu PKY/N
Odstąpić od nazw wymienionych w~Uchwale LIRM z dnia.29.05.1974 z uwagi 
na powtarzanie się nazwy osiedla i nez..y istniejącej ulicy co kolidują 
z wytyczynmi stanowiącymi załącznik do Zarządzenia MGK z dniv 28.6«1966 
ilodać nazw? osiedlom domów jednorodzinnych ponieważ ha w/w osiedlach 
istnieją ulice do których przypisywane będą poszczególne budynki .
Nazwy tych ulic i dróg / między innymi ha o iedlu Goje,Jeleniea$y 
Hermaniceli II, Świerczewskiego, Mickiewicza / w terminie późniejszym 
zaproponowałj ‘ działające na tych terenach Komitety 03iedlowd< 
Nazewnictwo placów,parków i bulwarów?*

^  mm a m  mm mm mm mm mm mm mm m m w m m m m m m m r n m m m m m m m m m

Dla istniejących na terenie miasta placów,parkówjl bulwarów wprowadza 
się następujące nazewnict.,0 : Rynek - Plac Ratuszowy 
Bark na terenach między Ratuszem t ul.Słoneczną wzdłuż ul.Mickiewicza 
i ul.1 Maja aż do ul.Hutniczej ~ Park Zdrój owy 
Bulwar nad rzeką Wisłą do kładki wiszące^ na Polanie - Bulwar relaksowy) 
Wszystkie ulice wylotowe nazwać w nawiązaniu do nazw sąsiednich miast, 
*• ul. Wiślana - oa przejazdu kolejowego w Polanie do granicy miasta
- UicSkoozowska , od zakończenia ul.22 Lipca do granic miasta
- Ul. Cieszyńska - od skrz żo„ania ulic'22 Lipca do granic miasta.
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U c h w a ł a  Nr XI/5l/76

Ustroniu
z dnia 14 maja 1976 rokusprawie: zarządzenia wyborów do organów samo 

_ w Ustroniu
Termin wykonania: 31 maja 1976 r. 
Odpowiedzialny za wykonanie uchwały: Przew

'Mwso,|Ani« Naczelnik Miasta
V\V

Na podstawie §2 Uchwały Rady Państwa z dnia 18 września 1975 r. 
w sprawie przeprowadzenia wyborów do organów samorządu raieszkańcpw 
miasta następnej kadencji AlP nr 30 poz. 185 z 1975 r/ oraz zgodnie 
z ust. i Uchwały Rady Państwa z dnia 21 maja 1973 r. w sprawie ramo
wego regulaminu /statutu/ samorządu mieszkańców w Miastach 
/MP nr 24 poz. 147 z 1973 / Miejska Rada Narodowa w Ustroniu w poro
zumieniu z Miejskim Komitetem Frontu Jedności Narodu

u c h w a l a  :
§ ii. Zarządzić przeprowadzenie wyborów do organów samorządu mieszkań

ców w Ustroniu w okresie od 17 do 21 maja 1976 roku na dwuletni 
okres kadenoji obejmujący lata 1976-1978 .

2, Prezydium Miejskiej Rady Narodowej we współdziałaniu z.Prezydium 
Miejskiego Komitetu Frontu Jedności Narodu oraz z Naczelnikiem 
Miasta zapewnią odpowiednie warunki do sprawnego przeprowadzenia 
kampanii wyborczej do organów samorządu mieszkańców w Ustroniu.

§ 2
1. Dla sprawnego koordynowania 

5‘ wyborczej organów samorządu
cyjny w składzie:
Przewodniczący 
Z-ca przew.
Sekretarz 
Członkowie:

-

przygotowaniem i przebiegiem kampanii 
mieszkańców powołać zespół koordyna-

Ob. Eugeniusz Latanik 
Ob, Leopold Bujak 
Ob. Teresa Mokrysz 
Ob. Henryk Tomaszko 
Ob. Jan Moskała 
Ob. Otton Kubala 
Ob. 7/icsława Bartosz 
Cb. I •lei ria Mazur

§ 3
1. Ustalić podział miasta Ustronia na sześć k itetów osiedlowych 

samorządu mieszkańców.
2. Szczegółowy podział granic stanowi załącznik nr 1 oo niniejszej 

uchwały.
§ 4

1. Ustalić regulamin Samorządu Mieszkać ów w Ustroniu o treści 
określonej w załączniku nr 2 niniejszej uchwały.
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§ 5 • ‘ / --

i> Uchwała wchodzi w życie z dniem ogłoszenia^
2 Traci moc uchwała nr XII/26/75 Miejskiej Rady Narodowej i Miej

skiego Komitetu Frontu Jedności Narodu w Ustroniu z dnia 19.7.1973 
w sprawie powołania Komitetów Osiedlowych Samorządu Miesskan^cow 
oraz powołania zespołu koordynacyjnego całością prao związanych ^  
z wprowadzeniem w życie uchwały Rady Państwa. • y

Przewodniczący MRN 
/Jan /tymorfc/

/



.GDOWA U c h w a ł a  Nr XIV/70/77
USTRGNiU

jjiejSKiej nauy Haruuuwej w u b w w u i u . 
z dnia 30 marca 1977 roku
a sprawie: uchwalenia Herbu miasta Ustronia 
Termin wykonania: 30 kwietnia 1977
Odpowiedzialny za wykonanie: Naczelnik Miasta Ustronia 
Termin wykonania: 30 kwietnia 1977

Miejska Rada Narodowa w Ustroniu działając na podstawie 
t. 15 ust. 2~pkt 7 ustawy~z dnia 25 stycznia 1958 r. 
edn. tekst Dz.U. Nr 26 poz. 139 z 1975/ po zapoznaniu aię 
opinią radnytrir~i społeczeństwa

Herb miasta U s t r o n i a  zgodnie z zarąezonym wzorem.
Herb jest znakiem graficznym panoramy Ustronia, który przedstaw 
kotlinę Równicy i Czantorii z wyłaniającym się słońcem. Na tle 
jednego ze zboczy wkomponowany jest jeden z domów leczniczo- 
reliablitacy jnych dzielnicy Zawodzia# Słonce i dom wczasowy sym 
bolizują miejscowość wczasowo-uzdrowiskową, zaś drzewo iglaste 
i tło napisu to turystyka, leśnictwo i rolnictwo."
Herb zaprojektowany został w czterych podstawowych koloracht 
zbocza w kolorze granatu i błękity, słońce w kolorze żółtym, 
dom biały z szarym cieniowaniem, drzewo iglaste i tło napisu 
w kolorze soczystej zieleni. Napis w kolorze granatowym.

^chwała wchodzi w życie z dniem uchwalenia
Przewodniczący MRN

/Jan/Rymorz/



P R O T O K Ó Ł  NR 1/78

z pierwszej w VII kadencji Sesji Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu 
z dnia 16 lutego 1978 r. odbytej w sali Między organizacyjnego Miej
skiego Domu Kultury w Jaszowcu*
Obeoni radni: -

i; Balcar Józef
2. Bukowczan Maria
3. Bury Maria
4. Chlebik Wanda
5. Cieślar Adolf 
6; Drozd Paweł
7; Dzierżewicz Jerzy 
8; Gburek Zbigniew 
9; Górniok Gertruda

10. Husar Wilhelm 
li; Jakubas Helena 
12; Kopieczek Banuta 
13; Kubień Jan 
14; Kubok Roman 
15; Labzik Karol
16. Lubeoki Jan
17. Łupinek Henryk
18. Markuzel Otton
19. Michalik Wład-ysław

20. Molenda Stanisław
21. Nawrotek.Zbigniew
22. Nowak Alojzy
23. Nowak Jan
24. Nowak Karol
25. Pasterny Jan
26. Pilch Michał
27. Pilich Irena
28. Pindor Juliusz
29. Podżorski Jan
30. Rymorz Jan 
31; Rymorz Jan
32. Sikora Andrzej
33. Songojłło Andrzej 
34; Suchta Bogusław
35. Szlauer Tadeusz
36. Sztwiertnia Helena
37. Wroński Kazimierz
38. Wysłych Bogusława

Nieobecni radni usprawiedliwieni:
1. Kasik Franciszek
2. Kra 1 Jan

Spoza rady udział w posiedzeniu wzięli:
Barzyk Andrzej
Siekierka Benedykt
Heczko Anna
Sikora Jan
Stefański Kazimierz
Kłoda Jan
Kohut Jan
Stanisław Tomiczek
Skora-Mojeścik Henrieta
Borska Hilda
Kubala Karol
Kolondra Waldemar
Kluż Czesław
Nowak Józef
Gluza Karol
Zielonka Eugeniusz
Kiszczak Maria
Polok Józef
Kubala Otton
Heczko Adam
Włodzimierz Gołkowski
Bujak Lepold
Ogródzki Karol

Sekretarz KW PZPR Bielsko-Biała 
KW PZPR Bielsko-B ała 
KM PZPR Ustroń 
KM PZPR Ustróń ~
T-Miejska Kom.Wyb. Ustroń 
MK FJN Ustroń 
MK ZSL Ustroń 
EM ZSMP Ustroń 
Członek Komisji MRN

11 > t MRN

- KII*ZHP Ustroń
- radny WRN Bielsko-Biała

1 1 f  i

- KM PZPR Ustroń’
- Kóm.Osiedl. Nr 4
- i, ,, Nr 3- Naczelnik Miasta
- Sekretarz Urzędu
- kier. referatu

Ustroń
Ustroń



2

n

24. Michalik Marta
25. Mokrysz Teresa
26. Marco1 Eugenia
27. Randa Stanisław
28. Kubica Zuzanna 
2 9.' Grohman Janusz 
30. Kubica Janusz
Porządek obrad Sesji

- Urżfąd Miejski Ustroń
~ 11 11 t »

- Dyr; WPT "Beskidy" o/ Ustroń
- Dyr. SKR Ustroń-Nierodzim

-t . . * . _ • . :

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2 ! Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad sesji
3. Ilubowanie radnych
4. Wybór przewodniczącego i zastępców przew. MRN
5. Ustalenie ilości i rodzajów oraz składów liczbowych komisji ,
6. Wybór przewodniczących stałych Komisji MRN
7. Powołanie ozłonków stałych Komisji MRN __
8. Referat programowy Przewodniczącego MRN
9. Referat programowy Naczelnika Miasta
10 Wręczenie odznaczeń państwowych i regionalnych
ii.Uchwalenie planu pracy MRN na 1978 rok *
12 Zakończenie Sesji
do pktu 1.
Otwarcia’ Sesji dokonał radny Józef Balcar - jako jeden ze starszych 
radnych, Złożył wszystkim nowowybranym członkom Miejskiej Rady 
Narodowej, działaczom społecznym, Naczelnikowi Miasta oraz całej 
administracji najlepsze życzenia owocnej praoy dla dobra naszego 
miasto z zamieszkującego je społeczeństwa.
Serdecznie przywitał przybyłych gości radnych WojewódzKiej Rady 
Narodowej w Bielsku-Białej oraz członków Egz. KM PZPR, Stronictw 
Politycznych, kierownictwo MK FJN oraz przedstawicieli Samorządów 
Mieszkańców’ , zakładów pracy i instytucji.
Stwierdził, że w sesji uczestniczy 38 radnych, co stanowi wymagane 
qurum.
do pktu 2.

Podany porządek obrad sesji został przez radnych przyjęty jednogłośni 
do pktu 3.
Rotę ślubowania odczytała radna Wysłych Bogusława a następnie w/g 
listy obecności odczytała kolejno nazwiska obecnych radnych, którzy 
potwierdzili złożenie ślubowania - słowem "ślubuję” w/g następnej 
kolejności:
Balcar Józef, Bukowczam Maria, Bury Maria, Chlebik Wanda/ Cieślar 
Adolf, Drozd Paweł. Dzierżewicz Jerzy, Górniok Gertruda, Husar 
Wilhelm, Jakubas Helena, Kopieczek Danuta, Kubień Jan, Kubok Roman, 
Labzik Karol, Lubecki Jan, Łupinek Henryk, Markuzel Otton, Michalik 
Władysław, Molenda Stanisław, Nawrotek Zbigniew, Nowak Alojzy,
Nowak Jan, Nowak Karol, Pasterny Jan, Pilch Michał, Pilich Irena, 
Pindor Juliusz, Podżorski-Jan, Rymorz Jan, Rymorz Jan, Sikora Andrzej 
Songajłło Andrzej, Suchta Bogusław, Szlauer Tadeusz, Sztwiertnia 
Helena, Wysłycli Bogusława.
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do pktu 4.

Tow. Łupinek Henryk - sekretarz Klubu radnych PZPR w imieniu 
1 z"upoważnienia zespołu partyjnych PZPR, ZSL i SD zgłosił kandy
datury :na przewodniczłcego MRN radnego Jana R y m o r z a, 
na Zastępców przewodniczącego radnego Bogusława S u c h t ę 
i radnego Jana K u b i e n i a  .
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego, radny Jan Rymorz 
wybrany został jednogłośnie na Przewodniczącego MRN, zaś 
Radny Bogusław Suchta i Jan Kubień na Zastępców Przew. MRN.
Uchwała Nr 1/1/78 w załączeniu.
Radny Balcar Józef poprosił Zastępcę Przew. URN Tow. A. Barzyka7 
Przewodniczącego MRN i Zastępców Przewodniczącego do zajęcia miejsc 
za stołem prezydialnym.
Młodzież harcerska Szkoły Podstawowej wręczyła wiązanki kwiatów 
i złożyła życzenia w/w osobom.
Nowowybrany Przewodniczący MRN Tow. Han Rymorz przejęł dalsze 
prowadzenie obrad Sesji.
do pktu 5.

— *

Przewodniczący MRN Tow. Jan Rymorz przedstawił projekt uchwały 
dot. ustalenia ilości, rodzajów oraz składów liozbowych 
stałych Komisji MRN.
Projekt uchwały został przez radnych przyjęty jednogłośnie,uchwał; 
Nr 1/2/78 w załączeniu.
do pktu 6.

Tow. Łupinek Henryk - sekretara Klubu Radnych PZPR z upoważnienia 
zespołu partyjnych przedstawił kandydatury na przewodniczących 
stałych Komisji MRN:
Radną Marię Bury, radnego Jana Lubeckiego, radnego Zbigniewa Gburk 
i radnego Zbigniewa Nawrotka.
W wyniku przeprowadzonego głosowania na przew odniczącego'*Komisji: 
Rozwoju Gospodarczego i Zaopatrzenia wybrano Marię Bury',* 
Gospodarki"Miejskiejoi Rolnictwa wybrano Jana Lubeckiego, 
Wychowania, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych wybrano Zbigniewa 
Gburka, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego wybrano 
Zbigniewa Nawrotka. Uchwała Nr 1/3/78 w załączeniu.
do pktu 7.
Przewodniczący MRN ""ow. Jan Rymorz podał składy osobowe stałych 
Komisji MRN, które uprzednio uzgodnione zostały na klubach rad
nych PZPR, ZSL i SD. Stwierdził, iż składy osobowe Komisji został} 
zestawione przy możliwie pełnym uwzględnieniu zainteresowań 
i kwalifikacji poszczególnych radnych.
Propozycje składótf osobowych stałyoh komisji zostały zatwierdzone 
uchwałą Nr 1/4/78, którą przedkłada się w załączeniu.
do pktu 8.
Przewodniczący MRM Jan Rymorz w swym wystąpieniu ocenił przebieg 
kampanii wyborczej, uwzględniając udział aktywu społecznego 
w przygotowaniu i przeprowadzeniu wyborów, ustosunkował się rów
nież do wniosków i postulatów zgłoszonych przez wyborców oraz 
podkreślił rangę i odpowiedzialność radnego, podając główne 
kierunki pracy na bieżącą kadencję^/materiał w załączeniu/



do pktu 9.

Tow. Włodzimierz Gołkowski - Naozelnik Miasta ao^ychozasowe
osiągnięte wyniki w realizacji rocznego planu społeozno-wospodar- 
czego rozwoju miasta za rok 1977 oraz zaawansowanie zadań wynika
jących z planu pięcioletniego 1976-1980, podająo kwierunki działa
nia administraoji w roku bieżąoym. /referat programowy w załącze
niu/Przedstawiciele Stronictw Politycznych PZPR, ZSL i SD złożyli 
deklaracje, której treści wyrażały dążen^ do aktywizacji radnych. 
Uznali realność nakreślonego programu działania Miejskiej Rady 
Narodowej. Złożono"zapewnienie o zaangażowaniu w działalność 
rady i jej organów.
Tow. Andrzej Barzyk - Sekretarz KW PZPR w Bielsku-Białej omówił 
zadania Miejskiej Rady Narodowej nowej kadencji, kładąc szczególhy 
nacisk w swym/fystąpieniu na kontroląą działalność radnych i rady, 
podkreślając konieczność podejmowania realnych uohwał.
Podkreślił dobry klimat towarzyszący wyborom, co świadczy o syste
matycznym wzroście autorytetu rad narodowych stopnia podstawowego.
do pktu 10.

Z-ca Przew. WRN Tow. Andrzej Barzyk dokonał dekoracji Krzyżem 
Kawalerskim Odrodzenia Polski Towarzysza radnego Henryka Łupinka, 
oraz wręozył odznaczenie "Za Zasługi dla Woj. Bielskiego radnemu 
Tow. AndrzejowiSongajlle;
Następnie Przew. MRN Jan Rymorz i Naozelnik Miasta Wł.Gołkowski 
wręozyli Honorowy Hefb za zasługi dla miasta Ustronia Towarzyszowi 
Andrzejowi Barzykowl^
W imieniu odznaczonyoh podziękował radny Henryk Łupinek, 
do pktu ii.
Przedstawiony projekt planu praoy MRN na rok bieżący został przez 
radnych przyjęty jednogłośnie - uchwała Nr 1/5/78.
do pktu 11.

Przewodniczący MRN Tow. Jan Rymorz setóecznie podziękował przybyłym 
gościom, jak również radnym, informując równocześnie iż zgodnie 
z planem praoy MRN następne posiedzenie rady odbędzie się w m-ou 
iaarou bieżącego roku.
Na tym obrady Sesji zakończono.

Przewodniczący MRN
. - r j U i U  ,/Jan Rymorz/n j i



P R O T O K Ó Ł  NR IV/78

z uroczystej Sesji Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu zwołanej 
z okazji Święta Odrodzenia PRL.
Sesja odbyła się w dniu 20 lipca 1078 r. w sali widowiskowej 
Miedzy organizacyjnym Miejskim Domu Kultury w Ustroniu-Jaszowcu.
W eesji~uczestniczyli radni MRN, WRN, członkowie' Egzekutywy, Plenum 
KM PZPR, przedstawiciele Stronictw Politycznych, organizacji społeoz- 
nych, 'ifrzewodniczących Komitetów Osiedlowych, długoletni zasłużeni" 
działacze rad narodowych, kierownictwa zakładów pracy i instytuoji, 
ogółem obecnych było 107 osób.
Program Sesjj:

1. Referat okolicznościowy
2. Wręczenie odznaczeń i wyróżnień

do pktu 1.
Referat okolicznościowy związany z 34 rocznioą Manifestu Lipcowego 
z rocznicą narodzin Polski Ludowej wygłosił Przewodniczący MRN 
Tow. Jan R y ra o r z — szczegółowy referat w załączeniu.
do pktu 2.
Przewodniczący MRN Tow. Jan Rymorz i Naczelnik Miasta Ustronia 
Tow. Włodzimierz Gołkowski dokonali wręczenia odznaczeń i wyróżnień 
następującym osobom:

Ob. Kubień Jan — Srebrny Krzyż Zasługi
Ob. Golisz Ferdynand — Brązowy Krzyż ZaSługi -
Ob. Kowala Marta _ Odzn.Zasł. dla rozw.Wojew.

- Bielskiego
Ob* Kubień Anna - Zasł. Działacz FJN -
Ob; Łupinek Henryk — Zasł.Dzia'łacz Ruchu Spółdz.
Ob. Lazar Pawrł - »»- i i » * 11
Ob. Kośmider Władysław — Hon. Dyplom Uznania za zasłu
Ob. Podżnrski Jan gi dla miasta Ustronia
Ob. Gil Józef ~ - -
Ob. Michalik Wrładysław _ Dypl.Uzn. III Konk.P.Cz risł.
Ob; Kubok Roman — 9 9 9 9 9 9 9 9Ob; Nawrotek Zbigniew — 9 9 9 9 9 9 9 9Ob. Songajłłb Andrzej - 9 9 9 9 9 9 9 9Ob. Nowak Jan — 9 9 9 9 9 9 9 9Ob. Wroński Kazimierz — 9 9 9 9 9 9 9 9Ob. Balcar Józef T 9 9 9 9 9 9 9 9FSM Zakł. Nr 3 w Ustroniu Honorowa Odznaka FOZ

W imieniu wyróżnionych za odznaczenia podziękował Ob. Kubień Jan, 
zapewniając <T\dalszym zaangażowaniu na rzecz środowiska.

Przewodniczący MRN 

/Jan Rymorz/

J
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P R O T O K Ó Ł  NR X/79 _________________•_____________

2 uroczystej Sesji Miejskiej Rady 
35 lccia PRL
Sesja odbyła się w 
jiowego Przedszkola

r t
Narodowej w - ; ♦ -wUstroniu z okaeji

da IDlipca 1979 r, o godz, 
w Ustroniu-Nierodzimiu.

14-tej na terenie

Sesja poprzedzona została uroczystym przekazaniem społeczeństwu 
następujących obiektów użyteczności publicznej:
- odcinek drogi szybkiego ruchu do ulicy Cieszyńskiej,
- pawilonu handlowo-usługowego na Osiedlu XXX PRL, " '
- przedszkola i domu strażaka w Ustroniu-Nierodzimiu,
- letniego centrum kulturalnego w Parku Kuracyjnym,
- terenów wypoczynkówo-sportowych nad Wisłą^__y

W sesji uczestniczyli wszyscy radni Miejskiej Rady Narodowej oraz 
goście w osobach: . ~
Sekretarz Komitetu Wojewódzkiego PZPR Tow. Andrzej Barzyk, Wicewojewoda 
bielski“Tow. Antoni Kobiela,Komendant Woj. Kom. Straży Pożarnych 
Tow. S t z  Ponikiewski, dyrektorzy Wydziału Urzędu Wojewódzkiego,
Dyr. WSS Bielsko_Biała Tow. Henryk Gałajda, Dyr. Rejonu Dróg Publiczn 
nych Skoczów Tow. Marian Majerski, Sekretjrrze' Komitetu Miejskiego PZPR 
Członkowie Plenum“KM, przedstawiciele stronictw Politycznych, organi
zacji społecznych, przewodniczący Komitetów Osiedlowychy długoletni 
zasłużeni działacze rad narodowych, działacze ruchu robotniczego, komba
tanci, delegacje zakładów pracy, *mieszkańcy dzielnicy Ustroń-Nierodzim, 
młodzierz szkolna i przedszkolna, obory harcerskie, ogółem obecnyoh 
było 1.500 osób.
Program Sesji:

1. Referat okolicznościowy
2. Wręczenie odznaczeń i wyróżnień
3. Wystąpienie Sekretarza KW PZPR
4. Wystąpienie przedstawiciela Komitetu Budowy Przedszkola
5. Występy artystyczne

do pktu i.

Referat okolicznościowy 
wygłosił Przewodniczący 
niu.
do pktu 2.

związany 
MRN T on.

35 rooznicą 
Jan R y m o

narodzin Polski Ludowej 
r z - referat w załącze-

Sckretarz ICW PZPT Tow. Andrzej Barzyk, Wicewojewoda bielski Tow.Antoni 
pobiela, Sekretarz KM PZPR - Przew. MRN Tow. Jan Ryaiorz i Naczelnik 
,,Jiasta Tow. Włodzimierz Gołkowski dokonali wręczenia odznaczeń państwo.. 
v,y°h, regionalnych oraz wyróżnień miejskich następują.cym osobom:

Michalik Władysław 
Pindor Juliusz 
Kubala Karol 
Rymorz Jan 
Kubok Roman
Bałdys Jerzy 
Błąakała Emil

- Złoty Krzyż Zasługi
- Złoty Krzyż Zasługi
- Srebrny Krzyż Zasługi
- Srebrny Krzyż Zasługi
- Brązowy Krzyż Zasługi
- za zasługi dla woj6ielskiego

» » > I 9 9



8. Dustcr Maria -  za zasługi dla woj./bielskiego
9. Duda Gustaw i 9

— 1 - vl v - .
I_l

10. Górniok Bonifacy i* II
11. Haratyk Michał ł i M, ' . 9 II
12. Koenig Ginter i i . X; . • 1 1
13. Kubica Zuzanna i » II
14., Nawrotek Zbigniew “  n  'iip v 1 1 -V
157 Piloh Juliusz ■ - - in v.—

1 ł
** ? >.' 1 .*

V >V M 1 1
1 6 © Polok Jan T  i» i ' t ̂  »• i a * f II
17. Samsonowicz Bolesław i_ >

\V;. ^ r ~ 
\ i? 4 v> if V 1 1

18. Szafarz Józef T  i » .. T . 1 I
19. Wiencelc Marta T  i t

-* *. f • ' *v rv/ ‘ ‘J Jjh
1120. Wroński Kazimierz ł t

' By*-,; 9 9
21. Cholewa Paweł -  Medal za zasługi dla pożarnictwa
22. Cieniała Karol i fi 11 11
23. Husar Adolf 11 i » i •
24. Pindor Hartmunt #» 11 i i
Wyróżnienia miejskie
1. Buchta Adam - Herby Miasto
2. Drozd Rudolf “ i » 11
3. Halama Józef T  M 11
4. Ilutyra Jan T  f » 11 .
5. Kowalczyk Romuald “ > » 11
6 . Brudny Franciszek - Honorowy Dyplom Uznania
7. Dabecki Euzebiusz f 9 ii *ii8. Donhoefner Jacek 9 9 ii i i
9. Folek Wilhelm 9̂ f i » ii
10. Glogowszek Stanisław 1 9 i i ii
11. Kolonka Henryka 19 i > ii
12. Lożo Franciszek 9 9 i» ii
13. Leszczyna Henryk 1 » ii . i * •
14. Nogawczyk Jan "  9 9 i i ii
15. Plisz Jerzy , ~ 9 9 ii ii
16. Podżorski Rudolf 9 9 ii ' ii17. Randa Stanisław 9 9 ii ii

Dyplomy z okazji 35 lecia PRL •
1. Kezwon Paweł - Dyplom 35 lecia PRL
2. Kwaśna Irena' 9 9 9 93. Kędzierski Wincenty 9 9 9 94. Pindor F^rtmut 9 9 9 95. Kudła Luuwik 9 9 9 9
6. Kudła Franciszek 9 9 9 97. Wilczek Jakub 9 9 9 98. Biesok Jan 9 9 9 9O ° • Brudny Karol 9 9 » L 910. Chwastek Jan 9 9 9 9
H. Dobranowski Zbigniew 9 9 9 912. Fobcr Jan 9 9 9 9 ,
13. Georg Andrzej 9 9 9 9 /14. Kania Stefan 9 9 9 915. Korzec Władysław 9 9 9 116* .Maciuszek Władysław 9 9 9 917. Majerski Marian 9 9 9 918. P o d żr ny Lud w i k 9 9 9 919. Rymaszewski Felicjan 9 9 9 9
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21. Szymaniak Józef
22. Songajłło Andrzej
23. Zwardoń Mieczysław

. • • • •;; •
do pktu 3.

- Dyplom 351ecia PRL
_

* 9
* *

MŁf- ' IfSaEf • ®
------------------  “  '• \

MSekretarz Komitetu Wojewódzkiego PZPR Tow. Andrzej Barzyk w swym 
wystąpieniu podkreślił bardzo duże zaangażowanie społeczeństwa 
miasta Ustronia w Obywatelskim Czynie 35-leoia PRL.
W imieniu Komitetu Wojewódzkiego podziękował kierownlotwu politycz
nemu miasta za właściwą pracfę' polityozno-wychowawczą, która właśnie 
poprzez oddanie nie jegnego, a całego szeregu obiektów użyteczności 
publicznej społeczeństwu dała tak wspaniałe efekty. \
do pktu 4. . «— /

Przewodniczący Społecznego Komitetu Budowy Przedszkola w Ustroniu- 
Nierodzimiu tow. Adam Buchta przedstawił w krótkich słowach nracę 
społecznych komitetów budowy przedszkola i domu straża*ka, wyrażając 
równooześnie słowa uznania pod adresem zakładów pracy, które w du
żym stopniu przyozynili się do budowy w/w obiektów.

tdo pktu 5.

Program artystyczny związany 35 rocznicą PRL dała młodzież Szkoły 
Podstawowej Nr 6 oraz dzieci zamiejscowego przedszkola.
Sesję zakończano o godz. 16,30.

>

Przewodyczący MRN
/ J m j ^ o r z /

/
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P R O T O K Ó Ł  NR XX/8i

^  :v•-' •«£*> ■•*. ‘-i> * .iW7 ;̂ «~ ■ -w 7 ■\?VrĄ <*|'/■ J6

. vc. ^>#v  
•

• c*«1i Miejskiej Rady Narodowej a Ustroniu a dnia 15 maja~1981 r. 
która odbyła się a aa 11 nr 19 Urzędu Miejskiego a Ustroniu;*
R «• - v ■ ;C; ,_■< f . vr •Obeeni Radni*

1. Albrewezyńskl Jan 
2; Baloar Józef3. Buko*oaan Marla 
4; Bury Marla
5. Chleblk Wanda 
6; Cieślar Adolf
7. Drozd Eraln 
8; Dzierżewloz Jerzy
9. Gburek ^bigniew

10. Górniok Gertruda'
11. Jakubas Helena
12. Kolondra Waldemar 
13;, Kopleozek Danuta 
14• Kral Jan15. Krysta Władyałaa
16. Kubok Roman

1 V '

•■'■''Im- ilf. Kubień Jan 
1S. Labzlk Karol
19. Lubeokl Jan
20. Łupinek Henryk
21. Markuzel Otton
22. Nawrotek Zbigniew 
23; Nowak Alojzy
24. Pasterny Jan
25. Pilch Michał
26. Pindor Juliusz
27. Podżorskl Jan 
28; Rymorz Jan
29. Siekierka Benedykt
30. Sikora Andrzej 
31; Szlauer Tadeusz 
32. Wrońpki Kazimierz

Nieobeoni Radni: 1; Husar Wilhelm2. Michalik Władysław
3. Molenda Stanisław
4. Nowak Karol
5; Songajłło Andrzej 
6, Suchta Bogusław

Spoza członków Rady Udział w Sesji wzięli:
Pisarek ranciszek 
Heozko Adam 
Podżorskl Władysław 
Ryś JanDanecki Euzebiusz 
Szczuka Janusz 
Kubala Karol Gołkowskl Włodzimierz 
Szarzeć Piotr 
Zamarski Władysław 
Nogawozyk Paweł 
Fober Emil 
Ernst Stanisław 
Kałuża Henryk 
Bucki TadeuzB 
Gil Józef 
Guziciewioz Janina 
Pilch Józef 
Białas Renata 
Kubloa Janusz 
Koenig Danuta 
Kubloa Zuzanna 
Krużełek Rudolf 
Mokrysz Teresa 
Marcel Eugenia 
Hcrnlk Irena 
Sikora Elżbieta Moskała Stanisław

KO Nr 2 Ustroń 
KO Nr 3 Ustroń 
KO Nr 4 Ustroń 
KO Nr 5 Lipowieo 
KO Nr 6 Nierodzim 
członek Komisji PPiPP

• > »t »»Naczelnik Miasta Ustrónia 
WSO Hurtownia Skoozowó 
PGKiM Skoczów 
RSW "Ruch" Ustroń 
RWUSP Cieszyn 
WSS "Społem" o/ Ustrój 
GS bnoczów 
WFHW Cieszyn 
Kief. MMDK~Jaszowioo 
Kom; Koerd; d/s Kultury 
Kom; Koerd. d/s Kultury 
Tow. Miłośników Ustronia 
SKR Ustroń 
OOP Ustroń 

MRN Ustroń 
UM Ustroń 
GT UM Ustroń 
Gł.księgewa UM 
Insp. d/s handlu 1 usług 
ref. d/s kultury MSD
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porząó®* obrad s®®^1 II r.» ■ ' i'v ‘

■ t J f el Otwaroie sesji i stwierdzenie prawomocność obrad 
2* Uchwalenie porządku obrad
3] Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4] informacja Naozelnika Miasta o wynlkaoh realizacji interpelaoji 

radnyoh zgłoszonych na poprzednioh sesjach
5; Interpelaoje radnyoh
6. Powołanie komisji wniosków 1 uohwał v&.r . *
7* Informaoja NM o realizaoji postanowień uohwały MRN dot. planu 

społeczno-gospodarozego rozwoju miasta na rok bleżąoy 
'8« Zatwierdzenie programu rozwoju kultury na lata 1981 - 1985 

9, Ocena stopnia realizaoji postulatów społeozeństwa zgłoszonych od 
- sierpnia 1980 r* w zakresie handlu i usług

10. Informaoja o realizaoji uohwały VI/50/76~w sprawie nazewniotwfi ulic 
llr-Zatwierdzenie wykonania zadań społ. gosp; i budżetu za 1980 r.
12. Odpowiedzi na zgłoszone interpelaoje.
do pktu 1 .
Przewodniczący MRN Tow. Benedykt Siekierka otworzył Sesję, w imieniu 
Prezydium przywitał radnych zaproszonych gośol -“przedstawicieli Komi
tetów SM, zakładów praoy i instytuoji z“terenu m; Ustronia1.
Na podstawie listy obecnośoi stwierdził, że w obradaoh rady uczestnlozy 
32 radhych na stan 38 to Jest wystarozająca ilość do podejmowania 
uchwał ? _
do pktu 2.
Przedstawiony projekt porządku obrad został przez radnych zatwierdzony, 
do pktu 3.
Bo protokołu z sesji MRN z dnia 13 lutego 1981 r. , radni nie wnieśli 
uwag.
do pktu 4.

°o przedstawionej informacji o realizacji interpelaoji radnych wniesio
nych w 1980 roku zgłoszono uwagi:
Radny Jerzy Bzierżewioz do poz. 4 - zwrócił sifc z zapytaniem 00 uzgod
niono na naradzie koordynacyjnej w dniu 8 maja br w sprawie naprawy 
drogi na Wale k/Kuźni.- zlecono do RDRMiOW wykonanie dokumentacji związanej z remontem drogi 
oraz rozwiązanie ruohu komunikacyjnego w tym rejonie tj. skierowanie 
ruohu kołowego z ul. 22 Lipoa na w/w drogę ulloą Kuźniczą względnie 
ul. Krzywą; Uzgodniono, iż protokoł z narady koordynacyjnej przesłany
zostanie radnymufc “Radny Zbigniew Gburek do poz. 12.- stwierdził,"że informaoja jest mylna, 

Ponieważ remontu ul. Słonecznej nie zakończono.
** nawierzohnia asfaltowa zostanie położona w terminie do 15.6;brV
Następnie Naczelnik Miasta udzielił dodatkowej informacji na temat rea
lizacji interpelaoji radnyoh zgłoszonych na poprzedniej sesji i w okre- 
nie międzysesyjnym, tj:
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jan Podżorski - oświetlenie skrzyżowania ul.CieszyńskieJ-GoJe 
''óSwIellenle ióllanie wykonane przez POM Drogomyśl'zgodnie z pismem 
*Dyr. Okrąg. Rejonu Dróg Publ. w Krakowie z dnia 27.4.1981 r.
Rndny Jerzy Dzierżewioz - działalność NIK-u na terenie miasta “'3źfaIaInoś<5”If ónlrólna NIK-u została na terenie miasta Bakońozona, 
protokół jest do wglądu w gabineole Naozelnika Miasta*

Radny Jan Kral - zakończenie prac przy budowie przystanku PKS 
I“praće”wyEónózeniowe'przystanku PKS w Ustroniu-Polanie zostaną wyko
nane przez WPRD do końoa maja br*

Radny Michał_Piich - naprawa oświetlenia na osiedlu mieszk.22 Lipoa I"prać5”remóntówe“urZądzeń elektryfikacyjnych zostały wykonane przez 
Rejon Energetyczny;

Radny Kaźmierz Wroński_- sprzedaż dla osób starych i niedołężnyoh
- przy udziale PKPS sporządzone zostały listy osób uprawnionych do 
takiej pomocy, Listy przekazano do kfer.praoówek handlowych, których 
zobowiązano do sprzedaży pozakolenością. — •-

Radny Karol Labz-ik - nieprawidłowości w pracy w sklepie GS LIpowieo 
-“źwroćóno uwagę~prezesowi GS na^występujące nieprawidłowości, czynio
ne są starania o zmianę ajenta.-

Radny Jan Kubień - wznowienie działalnośoi handlowej w sklepie WSS 
S-ópózEIenIe-prać remontówych w sklepie rzeźnioZym na Brzegaoh nastą
piło wskutek braku zgody właścicciela budynku. W obeonej chwill~
WSS uzyskał zgodę i remont zostanie przeprowadzony w III kw. br,

do pktu 5?
Interpelaoje zgłoszono:
RadnyJanLubeoki poruszył sprawę remontu tarasów i sohodów zespołu 
Randlowó-usługówego w Ustroniu-Jaszowou, wskazał na potrzebę przyspie
szenia prao remontowych, gdyż każda zwłoka w pracaoh wpływa na pogor
szenie stanu w/w urządzeń? ,
RadnyMichał Pilch - zwrócił uwagę na potrzebę zobowiązania ajentów 
p!acowelć-EaHóTówych a szozególnie tzw. małej gastronomii do utrzymania 
czystości w obrąbie działalności usługowej, bardzo skrytykował kioski 
w obrębie wyciągu krzesełkowego na Czantorię?
Radny AndrzejSikora - wskazał na potrzebę skorelowania działań insp. 
37i“bu3ównlótwa 5“Inssp. d/s handlu w sprawie rozdziału materiałów 
budowlanych, dokonanie rozeznania /inwelitary zaoji potrzeb materiałów 
bud owiany oh na budownictwo indywidualne?
Radny Jan Kubień - zwrócił uwagę na skuteozne egzekwowanie przez 
?un£o3óńarIuiźy”MO przestrzegania przez kierowoów zakazu postoju 
i zatrzymania samochodów przed sklepem WSS "Delikatesyn.
Radny Dzierżewioz - zgłosił sprawę wła^oiwego wykorzystania
terenów-?olńlozycE-na-Jelenioy około 1 ,0ha 1 ha Zawodzlu - zabrane 
tereny pod budowę, obeenie zadania są niereallzowane i tereny są nie
uprawiane?
Rgdny_Zbigniew Nawrotek - poruszył problem odmofty interwencji przez 
Komisariat Rfl“w-oźasIe wybryku w Hotelu Równioa?
Radny Miohał Pilch - zgłosił wniosek o wydłużenie czasu praoy miejsc owe3-EiIęiarnI?”
Radny_Karol Labzik - zgłosił sprawę załamania kanału - przepustu wod- 
nego przed“3rogę w rejonie 8trażnioy OSP w Lipowcu?



4
Radn£_Józef_Balcarzwrócił się z prośbą o pomoc w załatwieniu 
prać zwIązaHyćE~ź ukońozenienTdokumentacji projektowo-kosztorysowej pawilonu handlowego w Lipowcu; Brak Jej uniemożliwia uruchamianie 
gonta bankowego eraz podjęcie prae w terenie? _
Radna Marla Buk owe za a - poruszyła sprawę prywatnych budynków, które “ 
8ą”HIe""uEó5ozone*"a”sTancwią własność najczęściej obywateli spoza tere
nu* Proponuje by zobowiązać właśoieieli do loh ukończenia i zamieszkania^ względnie podjąć działanie mające na celu ukończenie 
1 właściwe ich wykorzystanie?
Dalsza sprawa to zajmowanie mieszkań w budynku "Centrum I" przez 
administrację Spółdzielni? Sugeruje, by administrację Spółdzielni 
przenieść do budyłtku "kotłowni", który przewidziany był również aa~ 
biura Spółdzielni, zaś zajmowane mieszkania zwolnić zgodnie z prze. znaozeniem dla potrzeb mleszkańoów? 7
Radny Jerzy Dzlerżewiez - poruszył problem remontu Szkoły Podstawo- 
we3“Nr"5 w TJsTrónT u-RTerodzimlu, stwierdził iż prace na obiekole 
zostały przerwane? __*
do pktu 6

W skład Komisji wniosków 1 uohwał weszli radni Ob.Ob. Marla Bury,' 
Józef Balcar 1 Zbigniew Nawrotek.
do pktu 7?

Naczelnik Miasta Ob. Włodzimierz Gołkowskl przedstawił lnformaoję 
dot. realizacji postanowień uchwały o planie społeozno-gospodarezym rozwoju miasta na rok bieżąoy.
W nawiązaniu do poszczególnych zadań rzeozowych planu tj? - budowa 
pawilonu handlowego w Lipowtiu, żłobka miejskiego, sieci wodocią
gowej w Lipowcu-Nierodzimiu, sieoi kanalizacyjnej na Gojach, omehta- 
rza komunalnego oraz inwentaryzaoJi ulicznych ciągów deszczowych, 
podał zakres~l termin realizowanyoh prao jak również źródła środków 
fInansowanla.
Zapoznał również Radę z gospodarką funduszy celowych takich jak:
- fundusz dobrowolnych świadczeń, który zamyka się kwotę 7.159 tys7,
- fundusz modernizaoji żłobków i przedszkoli w wysokości 45.998 zł, 
kw^ty te zgodnie z planem'finansowym przeznaozone zostaną na zadania 
ujęw w planie s{5oł.-gosp. 1981 tj. wodooląg w Lipowcu-Nierodzimiu i żłobek miejski.
Szozegółowo omówił również program robót w ramach własnych środków 
Urzędu~Miejskiego i miejsoowych zakładów praoyna drogaoh i ulioaoh 
miasta, /materiał przedkłada się w załączeniu/.
Radni przyjęli inforw.cję Naczelnika Miasta, stwierdzająo iż nakreś
lone zśdania w planie roku bieżącego mają pokrycie w środkaoh finan
sowy oh';
do pktu 8i

Sekretarz Urzędu Miejskiego Ob. Rudolf Krużołek w-prowadzeniu do tema
tu omówił aktualfiy stan dorobku kulturalnego i bazy kulturalnej w mie
ście. Stwierdził, że środowisko kulturalne naszego miasta w ostatnioh' 
latach ugruntowało swoje pozycje, ozego donoćem Jest wyrfiźnle ukształ
towany profil działalnośoi kulturalnej. Specyfika miasta,' Jego zróż. 
Aooowana funkcja społeczna i gospodareza ukierunkowała działalność 
*yoia kulturalnego dla potrzeb wszystkich odbiorców? zarówno mieszkań
ców stałych Jak i lioznie przebywających kuracjuszy, wczasmwlezów 
i turystów?



< ió

w materiałach prKedztawieae zostały pedztawowe informacje • tya eiy«~ 
■lasie dyzpenuje, Jak ebiekty należy wykorzystać, by uzyafcaó wy alki ; 
które by zatysfaktJeAowałJ wssystkleh zaiatereaewanyeh dalezym reno- ' 
l#m'kultury. Materiał dat. staau 1 kleruaków rozwoju kultury u załącze
niu?
Baday Józef Balaar - *«rea przew. KoaleJ1 Wy eh. Oświaty Kultury 1 Spraw Soejalayoh praedstawlł kerefaaat kemiBJi de programu roawoju kultury aa 
lata 1981 - 1985 /oplala w załączeniu:
Baday Michał Plleh - szeroko omówił prace miejaeowej biblioteki? 
Podkreślił etały JcJ rozwój, tak samej biblioteki w mieście Jak i pe- 
szczególayoh filii reBmiceaesoayeh w dzielnicach miasta.Z roku aa rek 
wzrasta księgozbiór 1 liczba wypożyczeń'; Na uznanie zasługuje dobra 
współpraca a dyrekcjami szkół, prowadzone są lokeJK pokazowe dla dzieci 
1 młodzieży, w zakresie korzystania z encyklopedii, słowników tematyez- 
nyoh Jak również posługiwania się katalogami?Omawiająo warunki lokalowe biblioteki stwierdził, że zajmowane pomle- 
ezezenia są- b, szczupłe 1 propozyeja przekwaterowania biblioteki do 
zaadoptowanych do tego oelu pomieszczeń starej szkoły Jest bardzo po
trzebne. Wskazał na potrzebę przyspieszenia prtfo związanyoh z przekwa
terowaniem dotychczasowych użkytownlków szkoły, przyspieszenia prac 
dokumentacyjnych Jak również zabezpieczenia niezbędnych środków na 
sfinansowanie kosztów związaayoh z przygotowaniem zadania do reallzaojl 
Omówił również występy zespołów reg4 dzieeięoych miejsoowyoh szkół 
w dniu i maja brS, które prezentowały pieśni i tańce ludowe, Jednak nie 
z naszego terenu. Wskazał na potrzebę kultywowania pleśni 1 tańców 
ziemi cieszyńskiej.
Badny Zbigniew Gburek - nawiązał do kultury społeozeństwa na oodzień.
Z roku na rok w naszym mieśoie zwiększa się ruch wozasowo— turystyozny 
i z roku na rok szlaki turystyczne i tereny wypoozynowe są coraz buda 
niejsze. Na każdym kroku razi brak szaounku do przyrody, do porządku 
publioznego i to wszystko Jest przejawem braku kultury osobistej, 
"'skazał na potrzebę stosowanie większych represji w stosunku do winnyoł^ 
gdyż niekłaśoiwym Jest angażowanie dzleol i haroerzy do oczyszczania 
terenów zanieozyszczonyoh przez osoby dorosłe.
Radny Andrzej Sikora omaviiąftc kierunki rozwoju kultury na najbliższe 
lata stwierdził, że Towarzystwo Miłośników Ustronia w swoim programie 
działania winno w szerszym zakresie uwzględnió kulturę regiona ^ 
samego miasta Ustronia. Dążyć należy do ochrony dóbr kultury materia
łowej filasta, oraz podjąć działania w kierunku opracowania monografii 
miasta? -
Prezes Tow. MiłoŚenlków Ustronia Ob. Renata Białas omówiła działał- “ 
ność Towarzystwa. Praca skupia się w trzech sekcjaoh tj. historyoznej, 
upowszechnienia wiedzy o regionie'i twórczości artystycznej oraz oohro- 
ny kultury materialnej i przyrody.
Wskazała na potrzebę lepszej,współpracy Towarzystwa z Urzędem Miasta 
w zakresie projektowania własciwego obrazu miasta.
Dyrektor OOP Ob. Danuta Koenig - zapoznała Radę~z działalnośoią po
szczególnych sekeji Ogniska pracy Pozaszkolnwej. Ogólnie pracuje“
30 zespołów i kół zainteresowań, któro skupiają około 600 dzieci. 
Stwierdziła, że hamulcem rozwoju kultury regionu Jest brak dobrego 
instruktowa do prowadzenia takiej działalności Jak również brak 
zainteresowania dzleol regionalizmem?
Ob. Józef Pilch - przew. sekoji historyoznej TMU zwróolł się wnioskiem 
o zabezpieczenie funduszy na opracowanie tak bardzo potrzebnej miastu 
monografii. Stwierdził, iż większość materiałów potrzebnyoh do opraco
wania Jest w~jego posiadaniu i z chwilą zlecenia, mogą być w całośoi 
wykorzystane;

-  5 -



V

nh Janina Guzkiewicz - Omówiła rolę 1 Badania Komitetu KoerdynaoyJne- 
m s d / B kultury w mieście. Komitet jest nowym organem, w elnrlll obecnej 
!b vraeowuje sobie zystem organlsaoyJnego kierowania sprawami kultury 
« talencie, Dążył będzie de wypracowania stałych form współpracy 

miejscowymi placówkami kulturalnymi, jak również do swlękSBenla ‘ 
kontroli praoy pracowników kulturalme-eświatowyeh p cezo ke gólmy eh domów 
,ypoe cynkowych, domów kultury 1 towarzystw ref i ona lny oh;
Stwierdziła, lż uchwalone kierunki rozwoju Kultury na najbliższe lata 
wzbogacone e wnioski wypływające z dyskusji, będą stanowić podstawę d$ 
opracowania szczegółowego harmonogramu realizacji dzisiejszej uchwały^ 
Wnosi pod adresem Rady e zabezpieczenie ®rodków z nadwyżki budżetowej 
za rozwój kultury w mieście;
Członek Komisji uchwał 1 wniosków odczytał projekt uchwały det? 
programu kultury na lata 19814985, który przez radnyoh został zatwier
dzony jednogłośnie - uchwało nr XX/55/81 w załączeniu*
do pktu 9 __ _

-  6 -

Radny Marla Bury - przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego 1 Za
opatrzenia w oparciu o dokonaną analizę zapoznała radnyoh z realizacją 
postulatów społeczeństwa zgłoszonych od sierpnia 1980 r, w zakresie 
handlu i usług.Stwierdziła, że ogółem zgłoszono 7 postulatów a ich realizacja przedsta
wia SLę następująco:
1, Podjecie prac związanych z nadbudową pawilonów handlowyoh przy 

ul. Partyzantów,
- Aktualnie nie prowadzi się prac w tym kierunku z uwagi na wystą
pienie pllniejszyoh potrzeb w zakresie plekarnictwa,
W roku bieżąeyn WSS planuje sfinalizować sprawę adaptaoji budynku 
otrzymanego od Sp, 1 Maja na piekarnię białego pieozywa, jak również 
przygotować dokumentację plaftistyozną 1 projektowo-kosztorysową pod 
budowę piekdrnl 6-eiotonowej, oelem wprowadzenia jej do realizacji 
w 1982 roku;
Po wykonaniu powyższego, Spółdzielnia byłaby skłonna do podjęola 
tematu nadbudowy pawilonu;

2, Termin oddania do użytku lakalu handlowego przy ul, 1 Maja 8
- Wjfg oświadczenia Dyr, WSS, działalność lokalu "Delicje" miała 
nastąpić w dnlaeh 1 - 3  maja br, Plaoówka przekazana została ajentowi 
posiadająoemu pełne zabezpieozenie towarowe dla planowanej sprzedaży^

3, Możliwość uruohomienla sprzedaży detalicznej art^ oodziennego użytku 
w budynku restauraoji "Helenica" w okresie po sezonie letnim,
- Brak możlwośol. Kryteria prowadzenia sprzedaży detalicznej są “
diametralnie różne od wymogów stawianyoh p1acówką gastronomicznym; 
Prowadzenie na zmianę w trakoie roku obu funkoji w obiekcie, zwia-' 
zane byłoby każdorazowo z adaptaoją obiektu dla określonej działal
nością j

4, Remont oentrum handlowo-usługowego w uaszowou;‘
Zgodnie z wyjaśnieniem Sekretarza Urzędu Miejskiego zleoono do 
wykonania potrzebną dokumentaoję, Uaano, iż po jej wykonaniu zgod
nie z przepisami ustalająoymi zasady korzystania z obiektów wspól- 
nyoh, użytkownicy zostaną zobowiązani do partycypacji w kosztaoh 
remontu,5, Poprawić jakość wybobów mięsnyoh.
- Zastrzeżeń ostatnio nie zgłaszano,“Aktualne wyniki badań przetworów 
nie kwestionują jakośoi tyoh wyrobów.

1M
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Uruohomić działalność handlową na Poniwou.
6* - WSS utrzyma sezonową sprzedaż, przy ozym wobeo rozszerzenia 

reglamentao ji oraz stale zmienia jącyoh się dyspozyoji nie może 
Zaiąo aktualnie stanowiska odnośnie zaopatrzenia tego punktu.Tł Ustalić tak godziny praoy sklepów by codziennie była jedna
plaoówka otwarta do godz. 19-teji ___ ~- Wykonano, na zmianę sklep ul. Cieszyńskiej i Osiedla XXX PRL?

W dyskusji głos zabrali:
Badny Kazimierz Wroński - poruszył problem zaopatrzenia w towary 
reglamentowane wczasowiozów korzystających z sezonowych ośrodków” 
pypoozynkowyoh, w których nie prowadzi się wyżywienia zbiorowego; 
Nawiązał również do słabego zaopatrzenia w mięso i wędliny sklepy 
GS-u w Ustroniu-Nierodzim i Lipowcu.
Radny Maria Bukowczan zgłosfta uwagi pod adresem Dyrekcji WSS o/ Ustroń 
w zakresie: “
- braku informacji o dodatkowym przydziale tłuszczów,
- nierównomiernej dostawy do sklepów mięsnych np. sklepy zlokalizowane
przy uLr-B2 Lipca otrzymują pełny“asortyment towarów, zaś sklep na Osiedlu XXX tylko niektóre towary1,* “

- późnej i niepełnej dostawy towarów do sklepów,
- stałego pbraku pieczywa / Chleb oiemny nie zawsze jadalny/ braku niabiału.
Radny Henryk Łupinek - zwrócił się z prośbą do WSS o ozynienie skutecz
niejszych starań o poprawę zaopatrzenia w mleko i pieozywo, jak również 
o zwiększenie obsługi w sklepach nabiałowych w godzinach rannych;
Zgłosił wniosek o wyoofanle w Delikatesach sprzedaży napojów alkoholowye] 
należy pozostawić tylko kdniakl, zaś pozostałą sprzedaż przenieść do sklepu przy u|ę Ogrodowej?
Nawiązał również do ozasu praey sklepów WPHW szczególnie obuwniczego^ 
stwierdził, iż przy każdej dostawie towaru sklep Jest zamknięty przez kilka dni;
Wskazał również na potrzebę wprowadzenia tzw; "wolnej sprzedaży mięsa" dla mieszkańców miasta?
Radna Wanda Chlebik - zgłosiła wniosek o wprowadzenie sprzedaży Chleba w sklepie "Delikatesy".
Radny Jerzy Dzelrżwewiez - stwierdził,że tereny przyległe do plaoówek 
handlowyoh są b; zanieozyszozone, wskazał na potrzebę zaopatrzenia wszystkioh sklepów w pojemniki na śmieol.
Radny Józef Baloar - zgłosił sprawę zagospodarowania pawilonu gastró- 
nomioznego w Lipowou - uruchomienie sprzedaży artykułów spożywozyoh;4

Radny Andrzej Sikora omówił sprawę zaopatrzenia w towary reglamentowane, 
stwierdzając że przypisani* bonów towarowyoh jednej placówce gwarantuje pełne zaopatrzenie klienta*.
Nawiązał również do wyników kontroli zespołu d/s kontroli plaoówek 
handlowych‘działa jącyoh w ramaoh byłych zespołów WRZZ.
Stwierdził, że w m-cu marou trzech placówkach stwierdzono nieprawidło
wości /ukrycie towaru/ tj. sklep w Polanie, na Brzegaoh i Harmanicaoh, 
zaskontrołe w pozostałych plaoówkaoh nie wykazały w/w niewłaśoiwośoi.
Dyr. WSS~Stanisław Ernst - udzielił wyjaśnię i odpowiedzi na zgłoszone 
Problemy.
Stwierdził, że w obecnym trudnym okresie Spółdzielnia nie jest jednostką 
handlową a jedynie spełnia funkcję dystrybutora.



- termin ctwaroia baru kawowego typu"Delfcje" uległ przesunięolu 
z uwagi na niezdatną wodę do spożycia,

- problem zaopatrzenia wozasoiwczów został rozwiązany poprzez reje
strację bonów towarowyoh w Urzędzie Miasta osób przebywająoyoh na wczasaoh minimum 2 tygodnie?

• masa towarowa jest rozdzielana na wszystkie placówki jednakowo 
zgodnie~ze złożonymi zapotrzebowaniami poszozególnyoh kierowników 
sklepów. Występujące braki w zaopatrzeniu spowodowane są ogólnymi brakami występująoymiw w kraju?

- nppoje alkoholowe z "Delikatesów" zostaną przeniesione do sklepu
' przy ul. Ogrodowej, w\sprzadaży zrostaną tylko koniaki,
- z uwagi na obowiązująoe przepisy, nie można wprowadzić sprzedaży 
Chleba w sklepie^Delikatesy? prowadzona jest tylko sprzedaż tzw,
białego pieczywa,

- 'odjęte zostaną starania odnośnie zagospodarowania pawilonu gastronomicznego w Lipowcu.
©b. Henryk Kałuża - prezes GS Skoczów poinformował, że Gminna Spół
dzielni! nie Jest wstanie zabezpieczyć pełnego zaopatrzenia w mięso 
1 wędliny terenu Nierodzimh 1 Lipowca, 1 mieszkańcy zmuszeni będą 
nadal nabywać artykuły w sklepaoh WSS ba terenia miasta Ustronia?
Ob. Buokl Tadeusz - stwierdził że praoownioe sklepu obuwnlozego 
zmuszone są do wydłużanie czasu odbioru towaru z uwagi na występująoe 
kradzieże w transporoie. Każde opakowanie musi być sprawdzone, gdyż 
czysto występują przypadki że opakowanie jest puste, niekompletne 
a nawet z zawartośolą starych butów;
Następnie Naozelnlk Miasta Włodzimierz Gołkowskl przedstawił wniosek 
w sprawie wprowadzenia zakazu sprzedaży piwa w Piwiarni GS przy 
ul. 2t Lipca, bodącej w ajencji Z. Steela.’
W sprawie tej stale występują konflikty, mieszkańcy zgłaszają skargi 
dot. rozpijania społeczenstwa ltp?
Przedstawiony wniosek o przegłosowanie wprowadzenia zakazu sprzedaży 
piwa radni przegłosowali - na 32 uprawnfonyoh do głosowania 26 rad* * 
nyoh głosowało za wprowadzeniem Zakazu, 3 głosowało przeelw a 3 rad— 
nyoh wstrzymało się do głosowania? “
Uchwałę przedkłada się w załączeniu?
do pktu 10

Materiały dot. realizacji ufihwały VI/50/76 w sprawie nazewniotwa ulio 
przedkłada się w załączeniu?
Radny Zbigniew Nawrotek - przew. Komisji Przestrzegania Prawa I porząd
ku Publicznego zapoznał radnyeh z opinią komisji?
Według przeprowadzonej analizy i kontroli terenowej w zakresie wprow...>» 
dzanla nowego nazewniotwa w poszczególnych dzielnicach miasta stwierdzono, że
- termin realizacji poszozególnyoh postanowień uohwały Jest nie dotrzymany ,
- praoe organizaoyfse związane ze zmianą ffdresu, zaopatrzenie nową 

tabllozkę itp przebiegają nlewłaśoiwle»
- nie uwzględnia się w poszozególnyoh dzielnioach miasta ioh trady- °y jnyoh
Stwierdzono również, że nazewniotwo ulio obejmowało tylko główną sieć 
dróg i istnieje potrzeba uzupełnienia nazwami pozostałych ulio lokal- 
flyoh dróg,“ażeby wszystkie budynki w mieście przyporządkować poszczegóL bym ulicom?
Na zakończone opinii przedstawione zostały wnioski dot. zatwierdzenia 
dodatkowego wykazu dróg, uóoiślenia dwuczłonowego nazewniotwa ulio,
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1 terfiinu zakończenia całości prao związanych z nową numeracją 
domówiPrzedstawiony projekt uchwały w tej sprawie zostały prnyjęty - na 
32 upraWnionyoh do głosowania 21 radnyoh głosowało za pfzyjęoiem 
uchwały, 6 przeoiw i 5 radnych wstrzymało się od głosów!
Uchwała Nr XX/57/8i w załączeniu.
do pktu 11
Materiały dot! realizaoji - wykonania zadań planu społeczno-gospo^ 
darczego~rozwoju miasta i budżetu za rok 1980 przedkłada się w za— 
łączeniu!Radny Roman Kubok - Z-ca Przew; Komisji RGiZ przedstawił Radzie 
opinię Komisji, której ustosunkował się szczególnie do wykonania 
rzeozowego zakresu, stwierdzają ogólnie iż plan ubiegłoroozny 
wykonany “został w granicaoh 60 - 70 %. Opinię przedkłada się w za- 
łączeniutRadna Maria Bury - przew. Komisji Uohwał i wniosków przedstawiła 
projekty uohwały zatwierdzenia sprawozdania z“wykonania planu 
społeczno-gospodarczego i budżetu za rok 1980,uraz rozliczenia 
ponadplanowyoh dochodów i niewykorzystanych kredytów budżetowyohi 
Uchwały zostały zatwierdzone Jednogłośnie! Uchwały Nr XK/58/59/8i 
w załączeniu.
do pktu 12.

Ob. Włodzimierz Gołkowski - Naczelnik Miasta Ustronia udzielił
odpowiedzi na zgłoszone iSterpelaoJe.
Ogółom zgłoszono 11 spraw, w stosunku do 8 zgłoszonych interpelacji
radni zostaną powiadomieni na piśmie a w pozostałych tematach
poinformował:- w sprawie przyspieszenia prao związanyoh z ukończeniem dokummntaojl 

na budowę pawilonu handlowego.W/g przeprowadzonego rozeznania w Rej. DRMiCW nastąpiło oprfśnienle 
wykonania prae dokumentacyjnych z uwagi na wprowadzone zmiany - 
dodatkowo włączono przyległy obiekt świetlicy do kanalizacji 
i zaistniała potrzeba dodatkowyoh uzgodnień w Wydziale UWhrony 
Środowiska Urzędu Wojewódzkiego w Bielsku-Białej! Przewiduje 
się zakończenie oałości prao w okresie I-go półrooza br.

> przerwanie prao modernizaoyJnyoh w Szkole w Nierodzimiu spowodo
wane zostało zmianami organizaoyJnyfii obecnego właściciela - 
Zjednoczenia Tech; Obsługi Rolnictwa! W obwili obeonej czynione 
są starania o zawaroie umowy partyoypaoyJnej z przedsiębiorstwem 
która upoważniała by do podjęola 1 finansowania modernizacji 
obiektu w zamian za korzystanie ze szkoły W okresie wakaoji /orga
nizowanie kolnli letnioh 1 bozów zimowyoh/ „

- sprawa zwołlnienia zajmowanych mieszkań w budynku ^eńtrum I przez 
administraoję Spółdzielni Jest w trakcie załatwienia, Wniosek
w tej sprawie zgłoszony został do jednostlęi nadrzędnej, zaś 
problem nie zakończonych budynków mieszkańców spoza terenu Jest 
również przedmiotem załatwiania, w roku ubiegłem na wskutek 

interwenoji oddano do użytkh 7 budynków! Sprawa ta będzie nadal 
w centrum uwagi tut. Urzędu!

Do przedstawionej informaoji radni~nie wnieśli uwag!
Na tym protokół z Sesji zakońozono$
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2. Bukówczan Maria 
•;va.l- 3# Bury Mariaor 4* Chlebik Wandac (i; „Ai ~ -i -c>

■jv.ni

■y.r, e .

5. Cieślar Adolf .. 6* Drozd Paweł
7. Dzierżewicz Jerzy8. Gburek Zbigniew
9. Jakubas Helena10, Kasik Franciszek

11, Kolondra Waldemar
12, -^opieczek Danuta
13, ^ral Jan ,
14, Krysta Władysław

16 Labzik Karol
17. Kubień Jan18. Łupinek Henryk
19. Markuzel Otton20. Nowak Alojzy . ■* -21. Pilch Michał
22. Podżorski Jan
23. Rymorz Jan
24. Siekierka Benedykt25. Sikora Andrzej
26. Suchta Bogusław
27. Szlauer Tadeusz
28. 'Wroński Kazimierz

Kieobecni Radni:
Albrewczyński Jan 
Górniok Gertruda 
Husar Wilhelm 
Lubecki Jan 
Michalik Władysław 
Molenda Stanisław 
Nawrotek Zbigniew Nowak Karol 
Pasterny Jan 
Pindor Juliusz 
Songajłło Andrzej

Spjoza członków Rady udział w Sesji wzięli:
Czudek Karol 
Heczko Adam 
Ryś Jan
Danecki Euzebiusz 
Kluż Czesław 
Krysta Stanisław 
Gembarzewski Ludwik 
Kołaczyk Paweł 
Sztwiertnia Jan Pysz Józef 
Kotajny Jerzy 
Zając Leszek 
Gołkowski Włodzimierz Krużołek Rudolf 
Rańda Stanisław 
Sikora Helena 
Moskała Stanisław 
Kubica Zuzanna 
Kubica Janusz 
Zamarski 7/ładysław 
Duda Tadeusz 
Moskała Maria 
Michalik Marta

KO Kr 2 
,, 3
,, 9

.. 11 6członek Komisji MR
- Przedst. Klubu K3 Kuźnia

j > > » »>
>1 ,, ROW Ryhnik

~ y^Ligii Oclir.Przyrody
- lekarz wojewódzki Ul Biekko-Biała
- Dyr. Wydz. GTiOS UW 3ielsko-Biała

11 »1HaczeInik > jMiast; j 1_ .Ustronia Sekretarz Urzędu Miejskiego 
Kier, Społ,Adm, Uli Ustroń 
Kier. Ref. Ogólnego UM-Ustroń Kier. MSD Ustroń 
Insp. d/s RN 
Dyr. SKR
Kier. ZUK Ustroń 
Kier. Służby Rolnej UM Ustroń 
insp. d/s handlu i usług 
Kier. USC UM Ustroń
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1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności' obrad2. Uchwalenie porządku obrad
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji
4. Interpelacje radnych 
3* Powołanie Komisji wniosków i uchwał
6, Uchwalenie zmian regulaminu MRN •
7, Ochrona środowiska naturalnego w świetle ustawy o uzdrowiskach
8. Informacja o realizacji uchwały Nr VI/17/78 dot. kierunków "rozwoju sjjortu masowego i kwalifikowanego .
9. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje*
do pktu 1. ’

^-ca Przew. MRN Tow. Bogusław SUCHTA otworzył Sesję, w imieniu 
Prezydium przywitał radnych, zaproszonych gości - przedstawicieli 
Komitdtow SM, Urzędu Wojewódzkiego, zakładów pracy i istwtucii z terenu miasta. °
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji uczestniczmy 
28 radnych MRN na.39 zaproszonych tj. wystarczająca ilość "do podejmowania uchwał.
do pktu 2. /  \

-trzeds^awiony projeico porządku obrad został przez radnych zatwierdzony. &

do pktu 3»

Do protokołu z Sesji MRN z dnia 6 czerwca 1980 - radni nie wnieśliuwag.
do pktu 4. •• *

Radny Zbijpiiew GBUREK zgłosił trzy interpelacje na piśmie w sprawie :
- niezakończonych prac _ związanych:z ukończeniem sieci łączności tele-

P^^rcznej i radio^onizacji w Sl.Szp.Reum. — termin zakończenia prac 
minęł w grudniu 1978 - 1
naprawa nawierzchni ul. Słonecznej w rejonie domków garskich po 
przekopie prowadzonym w celu naprawienia sieci wodno-kanalizacyjnej 
w roku 1978 do tej pory nie jest naprawiony.

- dometc leczniczy przy lu. Słonecznej Nr 1 jest nie zamieszkały od ‘ 
kilku laty nie prowadzi się żadnej konserwacji a przyległy ogródek jest wysypiskiem nieczystości stałych.

Radny Henryk ŁUPINEK .zgłosił dwie sprawy na piśmie:
- wprowadzić ograniczenie szybkości pojazdów"do 40 km/godz. na osiedli 

mieszkaniowym im. A.Mickiewicza
- wydłużający cykl modernizacji obiektu Przychodni Zdrowia przy 

ul. Mickiewicza spowoduje przesunięcie terminu zakończenia prac modernizacyjnych..
Radna Maria BUKOV/CZAN zgłosiła wniosek-oznakowanie przejść dla pie
szych na ul. A.Brody w rejonie Żłobka Miejskiego w Ustroniu.

;o

«
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** ■%Radny Jan KRAL zgłosił interpelacje na piśmie w sprawie: .

- naprawienia przerwanego w czasie ostatniej powodzi wału "suchego' 
potoku” na wysokości Przedszkola w Ustroniu-Polanie oraz spowodo
wanie wymiany rur na większe w Ośrodku -Wypoczynkowym PKP w Polanie.
.Radny Pilch Michał - zgłosił interpelacje na piśmie w sprawie:

- naprawy drogi przez Osiedle XXX PRL,
- przeanalizowanie selowości zainstalowanych parkometrów na parkingu 

wzdłuż ul. Partyzantów, parking jest nie wykorzystany, samochody w parkują na bocznych placach i uliczkach.
Radny Kazimierz WROŃSKI - złożył interpelacje na piśmie w sprawie:
- zanieczyszczania terenu i potoku "Lipowczanka” ropą naftową przez 
Wytwórnię Mas Bitumicznych, sprawa była już trzykrotnie zgłaszane ale bez efektu,-

- wadliwej wykonanej modernizacji drogi łączącej przysiółek Bernatka 
z drogą przelotowa, po kilkunastomiesięcznym użytkowaniu jezdnia ulega zniszczeniu. '

Radny Drozd Paweł - zgłosił zapytanie jak została załatwiona sprawa 
przydziału terenu pod boisko dla dzielnicy Ustroń-Hermanice.
Radny Jerzy DZIERŻEWICZ zgłodił wniosek dotyczący podwyższenia 
jednego między-torza /peronu na stacji PKP. Istniejące obecnie niskie 
perony w poważnym stopniu utrudniają podróżnym wsiadanie i wysiadania z pociągu.
do pktu 5 .

• J r

./ skład Komisji wniosków i uchwał weszli:
Radny Zbigniew GBUREK - przew. Komisji Wych.Oświaty Kultury i Sp.S.
radny1 Jan P0DŻ0R3KI - członek Komisji Przestrzgania Prawa I f^Pibl
radna Maria BURY 7 przew. Komisji Rozwoju Gosp. i Zaopatrzenia
radny Karol LABZIK - członek Komisji Gosp. Miejskiej i Rolnictwa
do pktu 6 ,

Z-ca Przew. MRN Tow. Bogusław SUCIITA przedstawił propozycje wprowadzę-,, 
nia zmiany regulaminu Miejskiej Rady Narodowej w rozdziale V "Radni” E 
w § 47 pkt 1 i 3 w związku z wejściem w życie ustawy z dnia 3 1 *1 . 1 9 8 0  
dot. zmiany KPA, która przewiduje nową instytucją składania przez 
radnych skarg oraz skrócony termin 14— dniowy załatwiania skarg i wnios
ków składanych przez radnych.
Przedstawiony "rojekt uchwały został przez radnych przyjęty - uchwała 
Nr VII/49/80 w załączeniu.
do pktu 7 *

Naczelny’ Lekarz Uzdrowiska Ob. Jan ROTTERMUND wprowadzeniu do tematu 
przedstawił ogólną potrzebę ochrony środowiska.naturalnego, podkreśla
jąc, że problem ten ma szczególne znaczenie w środowisku Ustronia jako uzdrowiska.
Miasto z jednej strony rozbudowuje się jako wielki kompleks uzdrowisko- 
wo-leczniczy a z drugiej strony narażony/ jest na ogromne zanieczysz
czenia i hałasy miejscowego przemysłu, ruchu tranzytowego ęraz zanie
czyszczeń atmosfery z Cementowni Goleszów i Ruty Trzyniec. Ośrodki 
te niszczą naęze lasy o które winniśmy szczególnie dbać, gdyż są naszą 
fabryką tlenu.
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Omawiając potrzeby w zakresie utrzymania czystości w mieście 
stwierdził, że dużą pomocy byłoby utworzenie przy współudziale 
Przedsiębiorstw dysponujących, większą bazą leczniczo-wypoczynkową 
na terenie miasta Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej pod po
trzeby uzdrowiska, włącznie do powołania służby porządkowej, której 
celem byłoby czuwanie nad utrzymaniem estetyki i czystości w Miel
cie. Na z'akończenie zaapelował do radnych o szczerą i rzeczową ~ 
dyskusję, która przyczyni się do wytyczenia dalszych kierunków 
zmierzających do właściwej ochrony środowiska naturalnego.
Przewodniczący Komisji Wychowania Oświaty Kultury i Spraw Socjal
nych Radny Zbigniew GBUREK w opinii komisji, pozytywnie ocenił 
materiał przedstawionym radnym. Według przeprowadzonej analizy 
stwierdziły że środowisko naturalne Ustronia jest z nie'kształcone 
we wszystkich parametrach i istnieje pilna potrzeba podjęcia dzia
łań mających na celu poprawę istniejącego stanu - opini; komisji 
łącznie z wnioskami przedstawia się w załączeniu.i *
Radny Jan PODŻORSKI ^ człone k Komisji Przedtrzegania Prawa i Po
rządku Publicznego w nawiązaniu do przedstawionych materiałów wska
zał na potrzebę przeprowadzenia madernizacji parku maszynowego 
w miejscowych zakładach pracy, co wpłynie na zmniejszenie stopnia 
zanieczyszczeń atmosferv i zmniejszenie natężenia hałasu w środo£ 
wisku.
W dalszym ciągu poruszył istotny problem związany z właściwą gospo_ 
darką wodną-ściekawą na terenie miasta, ze wzcze-gólnym uwzględnień 
niem osiedli mieszkaniowych oraz dzielnic peryferyjnych miasta. 
Należy zwiększyć dysc- yplinę w stosunku do jednostek państwowych, . 
spółdzuelczych i osób prywatnych odnośnie wykonawstwa decyzji dot. 
właściwego odprowadzenia ścieków, budowy zbiorników bezodpływowych, 
by uchronić miejscowe potoki od zanieczyszczeń. Zdaniem dyskutanta 
działania te winny iść kompleksowo, gdyż cząstkowe załatwienia 
poszczególnych etapów nie przyniecie pożądanych efetlcwów,
Ob. Edward PISARZD7SKI - przedst. Nadlediictwo w Ustroniu Polanie 
poruszył specyfikę gospodarowania Lasów Państwowych na terenie 
miasta, wyniakjącą z funkcji uzdrowisko-wczasowej i turystycznej 
miasta. Gospodarowanie w lasach oparte jest na szczególnej ich
roli w tym teremie tzn. wodochronnej, glebochronnej, 
i krajobrazowej. Funkcje te muszą być harmonijnie połączone 
darczymi zadaniami, które realizuje Nadleśnictwo, w <-> o-ho

wia tr ochr onne j 
gospo<7 ostatnich la

tach systematycznie, prowadzona jest przebudowa drzewostanu, która 
uwzględnia kompleksowo wszystkie zadania lasu, zarówno gospodarcze 
jak i ochronne. Duży ruch turystyczny i wczasowy na tym terenie 
stwarza, niebezpieczestwo świadomego i nieświadomego szkodnictwa 
w lasach. Nadleśnictwo ogranicza je poprzez działania o charakterze 
prewencyjnym i represyjnym. Istnieje potrzeba szerszego włączenia 
się do tej działalności organizacji społecznych typu LOK, ZHP,
PZ7/, PZŁ oraz organów MO i ORMO.
Radna Wanda CHLSBIK omówiła zadania jakie stoją przed organizacjami 
społecznymi LDP, ZHP, PZ7/ i PZŁ na rzecz ochrony środowiska natural
nego a w szczególności w działalności propagandowej i uświadamia
jącej. Jako przykład konkretnych działań można podać oczyszczenie 
wielu potoków przez młodzież szkolną zrzeszoną w ZHP i LOP. Regu
lację i oczyszczenie potoku "Bładniczka” przez Koło PZW oraz sze- 

akcję dokarmiania ptactwa i zwierzyny leśnej przez PZŁ.
roko pojętą 
członków Koła
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Z przykrością jednak należy stwierdzić, że sprawy sygnalizowane I
przez te organizacje a dt. dzikich wysypisk śmieci i odprowadzenia 
ścieków nie zawsze z należytą troską są wysłuchiwane i realizowane 
przez'administrację.'
Radny Tadeusz SZLAUER - jako pracownik Komisariatu MO nawiązał do 
wykorczeń popełnionych w zakresie ochrony środowiska naturalnego, 
ze szczególnym uwzględnieniem pracy Sztabu Sanitarnego* Stwierdził, 
że rok rocznie prowadzone kontrole stanu sanitarnego miasta, stosowa
ne mandaty karne nie zawsze przynoszą pożądane efekty.
"/skazał na potrzebę prowadzenia prac w sposób stały, systematyczny 
nie akcyjny, prowadzeniea w większym zakresie rekontroli przyczyni 
się do poprawy istniejącego stanu.
Radny Jerzy DZIERŻE7/ICZ - Z-ca przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Miejskiej i Rolnictwa zabierając głos w dyskusji stwierdził, że 
stan ochrony środowiska naturalnego w naszym mieście się stale po
garsza, wpływa na to nierozwiązany do tej pony problem uciepłowienia 
miasta oraz nasilający się ruch kołowy przez centrum miasta.
Należy podjąć działania mające na celu doprowadzenia ciepła rurocią
giem z Eelelctrociepłowni ze Skoczowa wziędnie dążyć do rozbudowy 
Kot-bmi w Zakładach Kuźniczych w Ustroniu.
Dalsza sprawa to podjęcie skutecznych starań o przyspieszenie budowy 
II odcinka drogi - obwodnicy od ul. Cieszyńkiej do wiaduktu w Jaszow- 
cu. Według przeprowadzonego rozeznania pdace mają być wznowione po
zakończeniu prac obwodnicy Bielska tj. w 1981 roku.
Następnie poruszył problem intensyfikowania linii kolejowych,poprzek 
wybudowanie dodatkowego przystanku PKP w rejonie ul. Parkowej /wystą
pić z wnioskiem do Min. Komunikacji/, podwyższenie międzytorza na 
stacji PKP w Ustroniu,Goleszowie oraz wprowadzenie do obiegu zespoły 
motorowe, które kursowałyby wahadłowo pomiędzy Cieszynem a Yi/isłą.
Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przew. Komisji wniosków j_ 
i uchwał Radny Zbigniew GBUREK przedstawił projekt uchwały dot. 
ochrony środowiska naturalnego, który przez radnych został przyjęty • 
jednogłośnie, uchwała Nr XVTr/4-8/80 w załączeniu.
do pktu 8.

Do informacji Naczelnika Miasta o realizacji uchwały Mr n Mr VI/17/7S 
z dnia 20.10.1978 dot. kierunków rozwoju sportu masowego i.kwalifi
kowanego - Z-ca Przewodniczącego Komisji Wych.Oświaty Kult. I Spraw 
Socjślnych Radny Michał PILCH przedstawił ocenę Komisji w tym zakra- 
sie. Opinię łącznie z wnioskami zmierzającymi do pełnej.realizacji 
zadań wynikających z uchwały przedkłada się w załączeniu.
«V dyskusji dodatkowo wyjaśnień udzielił -...'ezes KS "KUŹNIA”
Ob. Ludwik GEMBARZEWSKI. Uzasadnił przyczyny zerwania umowy patronac
kiej ze Szkołą Podstawową Nr 9 w Ustroniu-Lipowcu /brak warunków, 
brak chętnych do sekcji alpe$riej/. Na zakończenie zadeklarował dal
szą współpracę, większe udostępnianie obiektów sportowych na rzecz . 
społeczeństwa miasta.
Ogólnie w opinii radnych oceniono pozytywnie działalność miejscowych 
Klubów Sportowych, zadania wyniakjące z harmonogramu realizacji 
uchwały są realizowane na bieżąco.



Ustroniu

z Sesji Miejskiej 
która odbyła się

Obecni Radni

NR XXVII/82

;ej tj Ustroniu z dnia 24 trześnia 19 
Urzędu Miejskiego w Ustroniu

15; LABZIK Karol

OSKA
W
A F-U  NARODOWI

Rady 
« sa

P R O T O K

Nieobecni Radni

ALBREWCZYNSKI Jan 
BALCAR Józef 
BORY Maria 
CHLEBIK Wanda 
BUKOWCZAN Maria 
DROZD Par;eł 
GI7JREK Zbigniew 
G&RNIOK Gertruda 
JAKU BAS Helena 
ICOLONDRA Waldemar 
KRIAL Jan 
KRY STA W ł a dy s ł av. 
KUBIEŃ Jan 
KU BOK Roman

CIEŚLAR Adolf 
DZIERŻEWICZ Jerzy 
EU SAR Wilhelm 
KOPIE CZEK Danuta 
MARKUZEL Otton 
MICHALIK Władysła* 
NOWAK Alojzy 
NOWAK Karol 
Pasterny Jan 
S ON GA JŁ O A nd r z e j

1 6 ,  Mu u m i
17; MOLENDA Stanisław
ISTNA WROTEK Zbigniew 
19 T LEJ P INEK He nry k 
2OT PILCH Michał 
21T PI ND bil Juliusz 
22T PODŻORSKI Jan 
23T RYMORZ Jan 
24T SUCHTA Bogusią
25, SIKORA Andrzej
26, SZLAUER Tadeusz
27, WROŃSKI Kazimierz

Sooza członkó; y udział w Sesji wzięli:
11 F?4 C X CWIA K Jerzy — przedst. Urzędu Woj.
2T BUSZ Henryk ■ - V.:BP Bielsko - Biała
3T WIELOBRATEK Wł. — ABP Bielsko - Biała4. TOMICZEK Franciszek ■ — K3P Bielsko - Biała
5T SIEKIERKA Benedykt — Naczelnik Mia sta6. KRUŻOŁEK Rudolf - Sekretarz liraędu7. NOWAK Jan — I Sekretarz IC.I PZPR2. /nowa::/ KUBALA Karol — CzłT Komisji 7 ** r 

ł.ju-ŁlM

9T SZoAc i»A Janusz — Czł. Komisji I.iP.N
10T KUJZ Czesław — CzłT Komisji IRIN
11T HUCZKO Adam — ii . 0; Nr 3
12T P0AZORSKI Kładysław — KTOT Nr 413T RYŚ Jan — K. OT Nr 5
14 T DANECKI Suzebiusz — IC.O, Nr G
15T ZBOROWSKI Tadeusz — OKOŃ
16T ROTTERfUND Jan — KacSolny ^ekarz Uzdr17. ŚWIATEK Korneliusz — ■o ' y r» .?c -j n nif
1 S~ J j i J a n — "BudopoL"
19. POCHOPIEŃ Jan — PT"Czantoria"20T ZADA SZCZA K Jerzy — Z.,'"Czantoria"21. SIKORA Jan — R3P"Jelcnica"22. KCRCZCKSKI Andrzej — Saółka Wodna
o  o  -•Ro • ERNST Stanisław - PVS "śDołcm"O/ >1 • X - - v /  ... _ .o -J A' « » iJ ■' i' * . • J. .  O ' ( ■ 'lj X — "^"Zacisze"p c:C-t <_-* « lUJCSKC Irena - iAap. ■•/s RN
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!• Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad '
2 W Uchwalenie porządku obrad
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji
4. Informacja członka Prezydium MRN o działalności Rady 

w okresie raiędzysesyjnym
5. Informacja Naczelnika Ilia sta o wynikach interpelacji radnych
- zgłoszonych na Sesji w m-cu czerwcu br

6. Interpelacje radnych
7. Powołanie Komisji uchwał i wniosków
8„ Zaopiniowanie planu ogólnego i przestrzennego rozwoju miasta 
9. Ocena realizacji uchwały m i i KYII/48/80 z dnia 19.S.i980r
- w sprawie ochrony środowiska naturalnego.

10. Zatwierdzenie planu pracy Prezydium na II-gie półrocze br
11. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.

do_£unktu_l_

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący 
Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu Zbigniew Nawrotck. Przewodni
czący stwierdził na podstawie listy obecności, że ilość uczestni
czących w Sesji radnych zapewnia prawomocność uchwał. Następnie 
przywitał radnych i zaproszonych gości - przedstawicieli Urzędu- 
.Yojewóćzkiego, Wojewódzkiego Biura Projektów, Naczelnika Miasta, 
Naczelnego Lekarza Uzdrowiska, Przewodniczących Komitetów Osiedlo
wych, Przedstawicieli OKOŃ oraz jednostek gospodarczych miasta 
przybyłych na Sesję URN.

Cl 0_ gwi 11 113 2

Przedstawiony projekt porządku obrad Sesji został przyjęty 
przez Radę jednogłośnie.

»

o_punktu 3_

Protokół z Sesji Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu odbytej 
20 czerwca 1982r wyłożony był do wglądu w Biurze KRN i w sali 
obrad. Do protokołu radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń.
Protokół został przyjęty jednomyślnie.
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Informację o działalności Prezydium MRN w okresie międzysesyjny 
tj. od 25 czerwca 1982r do 24 września br złożył z-ca przewodniczą
cego MRN Jan Kubień.Powyższa informacja została przez radnych 
przyjęta. Stanowi ona załącznik do protokołu.

Informację o wynikach interpelacji złożonych na“poprzedniej 
Sesji przez radnychTMarię Bukowczan',' Jana Ryraorza, Michała Pilcha 
Jerzego Dzierżeuicza, Karola Labzika, Władysława Michalika i 
Andrzeja Sikorę - przedstawił Naczelnik Miasta Benedykt Siekierka. 
Kopie pism wysłanych do radnych znajdują się w dokumentneji MRN.
Do przedłożonej informacji radni nie wnieśli uwag.
do_2uńT!Tu_G_

Interpelacje radnych
Radny Łupinek Henryk złożył, interpelację o zwolnienie Kombatan

tów od obowiązku uiszczania opłaty klimat; 
cznej. Podkreślił, iż w innych miejscowoś
ciach uzrowiskoWych od Kombatantów nie 
pobiera się wym. opłaty.

Radny Pilch Michał interpelował o wyegzekwowanie od taks 
ustrońskich, dyżurów taksówek na post 
przy ul. Dworcowej /szczególnie w go 
przyjazdów pociągów dalekobieżnych/,
stworzy6 lepsze warunki do wyżywienia 
zbiorowych wycieczek w zakładacłigastr 
Ślicznych na terenie miasta,
właściwie oznakować ul. Cieszyńską w 
rejonie przystanku PKS i skrzyżowania 
ul. 22 Lipca.

ow kf 
o ja

on o-

Radna Maria Eukowczan -

z ul. A. Br ody / w r
Przepusty wodne zos 
prac związanych z b 
wczego na Jelenicy,

t >■<b u

Radny Łabęcki Jan

cl za be zpieczeń
1. Ciesayńsfcicj
ód des z czowych
zabu d o»- ■* » Ob . Mo*
Msz cz 0ne • t y  '?. r ̂ , i.

ibiornika wyrówn

pracę pla c ów c I:■ani® > zamy kania

an autU  Ca lny

IX V« X W b .  J  XX / U U  u  JLXX%) W  u  »: X  V

w czasie dostaw towarów/

budowy żłobka,
- wskazywał na konieczność zagospodarowania 

opuszczonego budynku obok rest. Jaszowiec
- internolo-eł o naprawienie zniszczonego

mostku w ciągli pieszym przy ul. -a ja,
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Radny.

- ^ ~
i. ■ * ' ' 
Karol Labzik

< '< ir
■ i; t 

-

“

\‘d'
Radny Ka zi mie r z Wroński-

i

Radny Józef Balcar

Radna <Gertruda Górniok

// n C '■
telefonicznej /publicznej/ na terenie 
Lipowca,
należy wykonać zaplanowany na III Irwai 
br. remont" drogi do zbiornika wodnego

WPKW w Ustroniu sprzedaż""części zamiennyc. 
do rowerów / sklep na ul. Partyzantów/
w sklepach GS "SCE" w Nier oosiniu i Lipow 
w każde poniedziałki sprzedawano jest 
nieświeże piec zy w o. Ma 1 e ży spowodawać by 
GS dokonywał przecen tego pieczywa

do Lipowca
interpelowała o dokonanie naprawy przepu
st ów na drodze do Lipowca,

- zakończyć remont drogi Lipowiec -Brenna 
/od ob. wilczka do Gazdówki/

Wobec nie zgłoszenia przez .
czący I..7łN p r zy p o nn i a ł, że N«
zgłoszone interpelacje w os

do punktu 7

W skład Komisji Uchwał i Wniosków jednomyślnie powołano 
radnych:

Marię Bury - przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospoclar. 
i Zaopatrzenia KUN

Jana Lubeckiego- przewodniczącego Komisji Gospodarki Miejsk
i Rolnictwa

Podżorskiego- członka Komisji Przestrzegania Prawa i 
Porządku Publicznego

Michała Pilcha - członka Komisji wychowania,Oświaty,Kultur;
i Spraw Socjalnych

Jani

Komplekso":y plan zagospodarowania przestrzennego rozw 
ci o roku 1GU5 omówił kierownik I lakowania Wojewódzkiego 
Projektów mgr inw. V. S .Wie lobratok. Plan ten jak również 
opisowa znajduje się w a osiadania Urzędu Miejskiego Us 
Plan zagospodarowania przestrzennego Ustronia był równie 
konsultacji w terenie na zebraniach Komitetów Cs i e dl owy c 
posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej”! Rolnictwa z E 
Rozwoju Gospodarczego i Zaopatrzenia KRN.

oju mia: 
Biura 
jego cm 
troniu. 
ż przed? 
h oraz i 
emisji
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej i Rolnictwa radny 
Jan Lubecki przedstawił opinię tychże ..Komis ji, jaka została 
wydana po przeanalizowaniu przedmiotowego planu.
Opinia Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu*
D y  s k u s j a
Do planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ustronia ustosunkof 
wał się naczelnik Miasta Ustronia Benedykt Siekierka, wnioskując 
o rozwiązanie następujących problemów :
- rozbudowaó wytwórnie wód "Czantoria" w Ustroniu poprzez wybudo-. 
wanie dodatkowego zakładu w pobliżu wyeksploatowanego konienio-
łomu na Poniwcu,
Poniżej proponowanego zakładu Wytwórni 7/ód ^azowych, na terenie 
wyeksploatowanego kamieniołomu i wzdłuż potoku Foniwiec, umiejsc 
wić zakłady rzemieślnicze, Ponadto Naczelnik Miasta proponował 
przedłużenie powstającego nrzvj iI. 9 listopada kompleksu 
r zemieś lnic z o-us ługów ego dalej wzdłuż ul. 9 listopada aż do 
poprzecznej ul. Gałczyńskiego.
Zagospodarować na działki budowlane 
istniejącymi już dosikar 
Z a w o d z i a. »7 g p 1 a nu c ą

- Zmienić przeznaczenie i symbolikę użytkowania obiektu

luki budowlane między 
i jednorodzinnymi w dolnej czyści 
one przeznaczone na tereny sportowe.

czasowego
Bielskiego Przedsiębiorstwa Budownictwa Przemysłowego w Bielsku-

Osiedlu XHX-lccia PPL. Frzezn; 
jest obecnie własnością prywat 

:eniowej przesuwają w czasie rozpoc:

Białej,mieszczącego się w Ustroniu Polanie- na przedszkole 
miejskie y

- Zmienić lokalizację przedszkola na 
ozony pod budowę przedszkola teren 
ną a problemy natury wywłasze 
cie budowy przedszkola. Naczelnik Miasta proponuje przeniesienie 
lokalizaoji tego przedszkola na teren państwowy obok żłobka.

- >7 omawianym planie przewidziane jest odprowadzenie ścieków z 
terenu Hermanie i Nierodzimia do oczyszczalni ścieków w Skoczowie 
Naczelnik Miasta proponuje aby ścieki z terenu Hermanie odprowad: 
do oczyszczalni w Ustroniu, usytuowanej na granicy Ustronia i 
Hermanie. Będzie to rozwiązanie bardziej ekonomiczne.

- Naczelnik Miasta wniósł również propozycję, aby w/planie/ w 
uchwale Jot. zaopiniowania przedmiotowego planu unieście 
klauzulę upoważniającą - aezeinika Miasta do"dokonywania w drodze 
zarządzeń odstępstw od uchwalonego planu z wyjątkiem odstęnstw 
określonych art. 8 ustawy z dnia 26.III 1982r o ochronie gruntów
rolnych i leśnych /Jz.U. ; 11 §4 poz 79/

Radny Michał Fi Ich poruszył dwie sprawy dotyczące turystyki,
a mianowicie:
i/ proponował odstąpienie od przewidzianej w planie przestrzennego 

zagospodarowania miasta budowy wyciągu kabinowego na Równicę, 
gdyż taka budowa przyniosłaby poważny uszczerbek w konuleksi<

W

 ̂ ‘'U.i.e! uuuuwći pi wyujLUbiauy uuwazuy uszezcrocK w uompieKsie 
leśnym stoku Równicy. Jest to sprzeczne z założeniem bezwżględn ochrony terenów leśnych.

/

proponował odstąpienie od przewidzianej w planie zagospodarowani 
przestrzennego budowy schroniska na wielkiej Czantorii - gdyż 
możnaby poprzestać na budowie obiektu gastronomicznego.



)

Ob, Jerzy Kadaszczak Występując w -imieniu Zakładu Wytwórczego 
•'Czantoria" stwierdził, że zakład*jest w. posiadaniu dokumentacji 
z badań hydrologicznyeh tzn mapek, na których naniesione są strefy 
bezpośredniej i pośredniej strefy ochronnej zakładu pod względem 
czystości wód. Zakład pobiera wodę do produkcji napojów ze źródła 
znajdującego się w. pobliżu zakładu. Wody tego źródła nie są 
obecnie najczys ze. Najwięcej do zanieczyszczenią ich przyczynia 
się RSP "Jelenfca" /zlokalizowana w górnych partia*ch Poniwca 
tuczarnia świń, nawożenie łąk“nafl ozami sztucznymi, wywożenie gnojof 
wicy do lasu/ dlatego też Ob. J.Hadaszczak postulował przeniesie
nie tej tuczami na inne tereny Ustronia a w pomieszczeniach 
zlokalizować hodowlę owiec. Obiekt ten nie posiada kanalizacji 
ani ujęć do zagospodarowania biogazu. Jest uciążliwy nie tylko 
dla Zakładu Wytwórni Wód "czantoria" lecz i dla mieszkańców 
tamtejszego terenu.
Ob. Jerzy Aiadaszczak wnioskował również o skanalizowanie Campingów 1 
turystycznych usytuowanych ppniżej tuczami RSP"Jelenica".
Radny Bogusław Suchta wnioskował, ab'y przyjąć generalne założenie 
że we wszystkich blokach mieszkalnych, które będą budowane w 
Ustroniu - parter przeznaczyć na placówki handlowe i usługowe
Radny Józef Balcar nawiązując do ujętej w planie budowy dwóch 
obiektów szkolnych tj. w Herma nic ach i na Zawodzili - poruszył 
probiera niedostatecznej w stosunku do potrzeb rozbudowy sieci

prbudową obiektu szkolnego. Zaznaczył również, że w perspektywie 
przedszkole w llermanicach może okazać się za małe.
Ob. ilsrncliusz Świątek Dyrektor R.J.R.UiO.TY w Ustroniu poruszył
następujące zagadnienia:
a/ czy plan perspektywiczny rozbudowy miasta zapewnia miejsca

pod budowę mieszkań spółdzielczych tzn czy w pełni zabezpiecza' 
potrzeby.wynikające z rejestrów SUfiZacisze

b/ czy wym.. plan honoruje specyficzne uwarunkowania wynikające 
z posiadania przez Ustroń statusu uzdrowiska

' '■'■V

c/ podkreślił, że zrezygnowanie na przyszłość z przesunięcia linii 
kolejowej, która miała biec równolegle z obwodnicą - 
skomplikuje w przyszłości problemy komunikacyjne miasta.

U stroniu zapy t ał,Ob. ńbdr zej karczowski prczcs Sp , ł r
v> X  av. X ♦ *odnej w O

czy plan perspektywicznogo r ozwoju miast O 17 O !”
U  c. z. d*da

potoków płynących przez ccntrum U stronią / '■ Iły nów k
Ob.  Jan Rottermund Na cze lny ^ekarz U zdrów i ska
wypór, iedzi stwierdził, że p 1 n n perspekty • iczny I’ 0
posiadającego status uzdrowiska powinien być w trakcie opracowania 
go konsultowany z Naczelnym Lekarzom Uzdrowiska a już bezwzględnie 
powinien uzyskać opinię Ninistra Zdrowia i Opieki Społecznej.
Dr Rottermund postulował, aby dzisiejsza Sesja wstrzymała się z
zaopiniowaniem omawianego planu 
kanistra Zdrowia.

co czasu uzyskania opinii
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ObT Jan Sikora Prezes RSP"Jelenica", nawiązując do wypowiedzi 
Ob. Jerzego Hadaszczaka na temat ewentualnej zmiany lokalizacji 
tuczami świń- podkreślił, że*zlokalizowaniu tuczami właśnie w 
tym miejscu nie decydowała RSP, lecz kompetentne władze. Na wybu
dowanie tego obiektu Sp-nia wydała około“24 min zł, więc trudno 
w obecnym Czasie przekreślić ten wydatek, skazując obiekt na 
likwidację. Następnie podkreślili, że funkcjonowanie tego obiektu 
nie byłoby tak uciążliwe, gdyby S-nia mogła go skanalizować i 
założy^Instalację do ujęcia biogazu. Obecni*Sp-nia nie może 
tych przedsięwzięć wykonać, gdyż obiekt tuczami nie jest ujęty 
na stałe w omawianym plnnieperspektywicznyra miasta. W związku
z tym Prezes RSP "Jelcnica" postulował 
do planu.

o wprowadzenie tego obiektu:

Ob, Jerzy Frąckowiak przedstawiciel Wojewódzkiego Biura Urbanisty!, 
i Architektury w Bielsku Białej, ustosunkował się do wypowiedzi 
Prezesa RS?"Jelenica stwierdzając, że tudzarnia świń jest zloka
lizowana w obecnym miejscu tylko czasowo, gdyż nie można zakładać, 
że obiekt, którego funkcjonowanie wiąże się z "uciążliwościami - •
mógł na stałe istnieć w strefie ochronnej *"A". V; przyszłości 
tucząmię świń trzeba będzie przenieść w inną dzielnicę Ustronia, 
a obiekt przystosować do innych celów np. hodowli owiec.
'Na c z c 1 n i I: Ul a sta Be ne dy kt SI e k i c r ka podsumowując sprawę lokalizacji
tuczami zwiń - stwierdził, żc nic zamierza się likwidować taczam 1 
świń w obecnym obiekcie już od zaraz, dlatego byłoby wskazane, aby] 
tuczarnia mogła być już teraz wyposażona w system kanaliżącyjj*y i 
w instalację na biogaz, aby złagodzić uciążliwości związane z 
funkcjonowaniem tuczami.
Reasumując wszystkie zagadnienia poruszone w dyskusji - przedstaw
cie 1 Wojewódzkiego Biura Projektów inż, Tomiczek stwierdził, że 
sytuacje konfliktowe wiążące “się z plahem zagospodarowania . 
przestrzennego wynikają stąd, że trudno jest pogodzić różne funkc 
Ustronia tzn. funkcję naczelną - uzdrowiskową, 
jak: rolnictwo, przemysł, obsługę mieszkaniową 

do czasu wyjaśnienia i uzgodnienia tychjednak
kt owych spraw 
i Cpicki Społecznej -
p1a nu ogólnego

Przewoźnie z;

z pozostałymi 
itp. Niemniej 
wszystkich konfli- 

także do czasu uzyskania opinii Ministerstwa Zdro
się od zatwierdzeni, 
ania miasta.

idzie trzeba wstrzymać
i perspektywicznego zagospodarow

Komisji Uchwał i ..niosków Radny J; bceki
przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie ogólnego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ustronia.
Fowyższy projekt uchwały poddany pod głosowanie został przyjęty 
przez Radę jednomyślnie.

Uchwała NR %XYTI/7G/S2' w spranie ogólnego planu zagospodarowania J 
przestrzennego miasta Ustronia stanowi załącznik do protokołu.



do punktu

Do niniejszego punktu obrad radni otrzymali w materiałach 
na dzisiejszą Sesję - informację dotyczącą realizacji uchwały

wua j.y, i»our w spranie ocarony środowiska 
aralnego w naszym mieście. Materiał ten był omawiany' również

ha posiedzeniach Komisji MRN.
Dyskusja jaka wywiązała się nad tym zagodnieniem miała przebieg 
następujący :
Radny Zbigniew Cburek - przewodniczący Komisji Wychowania,Oświat 
Kultury i Spraw Socjalnych MEN stwierdził, że program ochrony 
środowiska naturalnego wynikający przedmiotowej uchwały - jest 
realizowany w bardzo małym stopniu^-i w zasadzie zrealizowane zos 
ły przede wszystkim zadania dotyczące doprowadzenia gazu do 
niektórych posesji prywatnych i obiektów państwowych tzn. tam 
gdzie działały Komitety Gazyfikacyjne. Większość' tematów ujętych 
w planie, napotykały na trudności natury organizacyjnej i finanso
wej i nic zostały do tej pory zrealizowane. Dlatego też radny 
Z. Gburek postulował zaktualizowanie omawianego programu oraz 
pozostawienie w nim jedynie tych zadań, które są realne do 
wykonania w obecnych warunkach. Zakzualizowany program byłby 
realizowany do i985r.'
Ob. Tadeusz Zborowski- przemawiająo z ramienia OKON-l. poruszył 
w swej wypowiedzi następujące zagadnienia:
»/ sprawa ścieków; należy zobowiązać wszystkich właścicieli 

posesji prywatnych jak i państwoych do podłączenia się 
do sieci kanalisacyjncj. Trzeba dążyć do rozbudowy sieci 
kanalizacyjnej i wydać bezwzględną walkę dzikiej kanalizacji- 
co ma na względzie zachowanie czystości wód i gruntów.

b/ czystość powietrza; zwiększyć starania o możliwość ogrzewani; 
gazem domów, walczyć o skuteczne ograniczenie emisji 

zanieczyszczeń przez Cementownię Goleszów, Elektrownię Cieszy; 
i Ilutę Trzyniec, o ochronę lasów /ograniczenie wyrębu do 
ściśle ochronnego/

c/ poprawić sytuację na odcinku usuwania odpadów i nieczystości 
/intensyfikacja skupu surowców wtórnych, rozwiązanie sprawy 
wywożenia Bmicci/

d/ uciążliwości komunikacyjne;
czę: uwodnić:

ironu • należy istniejące, jak i planowm 
ogrodzić nurem zieleni, aby miasto od spalin,

a przeds wszystkim znajdujące si¥ w pobliżu osiedla
Radny Andrzej Sikora przewodniczący Komisji Przestrzegania Pr 
i Porządku Publicznego MRN stwierdził,~iż komisja skontrolował 
w terenie sytuację na odcinku ochron:’ 'środowiska i stwierdziła 
takie nieprawidłowości jak; dzikie wysypiska śmieci wzdłuż rz. 
i potoków /w Eipwcu/ tereny należące do BSS"Społemtr na Poniwcu 
zawalone są. odpadami szkła, stary cli belek i kamieni, na poboczu
J.Sztwiertni w Domanicach przy ogródkach‘działkowych stwierdź 
wysypisko śmieci, Wskazyłał na pilną potrzebę wszczęcia działa

awa
a
his;
t: 1.
ono
ino.

i n t e r w e n t y j n c j Rewidowania t y c h  n i e p r a w i d ł o w o ś c i .
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Ob. Otton Kubala przedstawiciel OKON-u stwierdził, iż należy 
sukcesywnie egzekwować od właścicieli“posesji prywatnych podłączan 
się do miejskiej sieci kanalizacyjnej, a także wymagać takiego 
podłączenia od właścicieli/w budowie/ posesji w bfidouie bądź też 
przy zezwoleniu na budowę. Ponadto Ob'. Kubala wskazał na koniecz
ność podłączenia do kanalizacji miejskiej - osiedli doaków jedno
rodzinnych w Komanie ach. '* . s ; c* * ' * '
Wobec zakończenia dyskusji postanowiono uwagi i wnioski & niej 
wynikłe ująć przy aktualizowaniu 3-letniego programu dot. ochrony 
środowiska naturalnego miasta.

do_punktu_ 10____  ' .i
Z-ca Przewodniczącego MRN Radny Suchta Bogusław przedstawił 

projekt planu pracy Prezydium MRN na II-gio półrocze iS82r. 
Powyższy projekt został przez Radę zatwicrdzpny.
V c Iw 
na
;hwałn Nr Xk~vII/S0/82 w sprawie planu pracy Prezydium MRN 
» II-gie półrocze 1982r stanowi załącznik do protokołu.

do £unktu_il_
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje udzielił radnym Naczelni.' 

Miasta Sc nc dykt Siekierka. Do przedłożonej informacji radni nie 
wnieśli uwag. 0 sposobie załatwienia interpelacji, które wymagają 
oewnego rozwiązania - radni zostaną poinformowani na piśmie w 
terminie 14 - cl n i o w y n.
kobee wyczerpania porządku obrad Przewodniczący :-.T»W podziękował 
Radnym i Gościom za udział w Sesji i ogłosił jej zamknięcie.

PRZEWODNICZĄCY 
MIEJSKIEJ RA Di NARODOWEJ

w U t r o n  ft:
Przewodniczący 

Miejskiej Rady Narodowej



UJEJSKA BADA KAROLOWI 
* w Ustroniu
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P R O T O K b Ł  NR X X IV / 8  2

z Sesji Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu z dnia 23 kwietnia i| 
która odbyła się w sali nr 19 Urzędu Miejskiego w Ustroniu

Obecni Radni: - 
1§ ALBREWCZYNSKI Jan 

BALCAR Józef 
BUKOWCZAN Maria 
BURY Maria 
CHLEBIK Wanda 
CIEŚLAR Adolf 
DROZD Paweł 
DZIERŻEWICZ Jerzy 
GÓRNIOK Gertruda 
JAKUBAS Helena 
KRAL Jan 
KUBIEŃ Jan 
KUBOK Roman 
LABZIK Karol 
UJ BECK I Jan

ŁUPINEK Henryk 
MARKUZEL Otton 
MICHALIK Władysław 
MOLENDA Stanisław 
NAWROTEK Zbigniew 
NOWAK Alojzy 
PILCH Michał 
PINDbR Juliusz 
PODŻORSKI Jan 
RyMORZ Jan 
SIEKIERKA Benedykt 
SIKORA Andrzej 
SZLAUER Tadeusz 
WROŃSKI Kazimierz

Nieobecni Radni
G3UREK Zbigniew 
HU SAR Wilhelm 
KOLONDRA Waldemar 
KOPIECZEK Danuta 
KRYSTA Władysław 
NOWAK Karol 
PASTERNY Jan 
SIT C HT A Bogusław 
SONGAJLŁO Andrzej

Spoza członków Rady udział w Sesji wzięli:
Chor. SZCZEPAŃCZYK Wojoiech 
MIKUSZEWSKA Czesława 
WAJDZIK Lidia 
FRĄCKOWIAK Jerzy 
METZ Dominik 
GOLKOWSKI Włodzimierz 
MAJĘTNY Władysław 
MATUSZYŃSKA Zofia 
HECZKO Adam 
PODŻORSKI Władysław 
KOMITET Osied^oy Nr 6 
DANECKI Euzebiusz 
KLUŻ Czesław 
KUBA LA/Oton/Ka roi 
ZBOROWSKI Tadeusz 
NIEMCZYK Maria 
ERNST Stanisław 
KŁODA Jan 
SADLIK Wanda 
MOLIN Paweł 
KUBICA Janusz 
KHUŻOŁEK Rudolf 
HECZKO Irena

- Komisarz Wojskowy 
Inspektor WRN Bielsko -| 
Woj, Komisja Plan.
Urząd Wojewódzki B-B 
Urząd Wojewódzki B-B 
b. Naczelnik Miasta Ustrl 
Kom.''Osiedl; Nr 1 
Kom".Osiedl; Nr 2 
Kom; Osiedl; Nr 3 
Kom; Osiedl; Nr 4 
Kom. Osiedl. Nr 6
członek Komisji MRN 
członek Komisji WRM
OKOŃ
OKOŃ
PSS"Społem"
Sp-nia Odlewnicza 
PSP "U NIPRAL"
Cech Rzemiosł Różnych
SKR
Sekretarz Urzędu 
Indp. d/s rad naród.
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Porządek Obrad Sesji 
— — — — —  ——— — — ——— — ———

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomooności obrad.
2. Uchwalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.
4. Informacja Naczelnika Miasta o realizacji'interpelacji

• _ radnych zgłoszonyoh na poprzedniej Sesji.
5. Interpelacje ̂ dnych.
6. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków
7. Zmiany w składzie osobowym MRN

a/ złożenie rezygnacji z pełnionej funkcji Przewodniczącego
b/ zgłoszenie kandydatur na przewodniczącego MRN przez 

przedstawicieli Klubów Radnych^
c/ powołanie Komisji Skrutacyjnej,

~ d/ wybory.
8. Zaopiniowanie wniosku Wojewody Bielskiego dot. powołania 
_ Naczelnika Miasta Ustronia.
9. Rozwój drobnej wytwórczości i usług na terenie Ustronia

10. Informacja o planie społeczno - gospodarczym rozwoju miasta 
w i budżetu na 1982r.

11. Informacja Naczelnika Miasta na temat realizacji Uchwały MRI 
_ w sprawie nazewnictwa ulic w mieście.

12. Informacja o wprowadzeniu ograniczenia sprzedaży alkoholu i 
>•_ piwa w wolne soboty i niedziele.

13. Uchwalenie planu pracy Prezydium MRN na II kwartał 1982r.
14. Zmiany w składzie osobowym MKKS.
15. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.
16. Zakońozenie obrad Rady.

d o_puiak;tu_±_

LZ—ca Przewodniczącego MRN Ob. Jan Kubień dokonał otwarcia 
ji. W imieniu Prezydium MRN w Ustroniu przywitał radnych i 
zaproszonych gości - przedstawiciela Wojewódzkiej Rady Narodowe, 

Urzędu Wojewódzkiego, przewodniczących Komitetów Osiedlowych 
Samorządu Mieszkańców, b. Naczelnika Miasta Ustronia, Sekretarz; 
Urzędu Miejskiego, przedstawicieli OKOŃ oraz jednostek gospodar
czych miasta przybyłych na dzisiejsze obrady.
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach Sesji 
uczestniczy 29 radnych na 38 zaproszonych. Ilość obecnych radny' 
zapewnia prawomocność obrady__|
do punktu 2

Przedstawiony projekt porządku obrad Sesji został zatwierdzony.
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do punktu 3

Protokół z poprzedniej Sesji tj z dnia 8 grudnia 1982r 
został przyjęty bez zmian.
do punktu 4

Informację o wynikach interpelacji radnych zgłoszonych na 
poprzedniej Sesji złożył Sekretarz Urzędu Miejskiego Ob.Rudolf 
Krużołek. Radni do złożonej informacji nie wnieśli zastrzeżeń. 
Informację przedkłada się w załączeniu niniejszego protokołu.
do punktu 5
.  .  _

, Przed przystąpieniem do kolejnego punktu obrad radny Ob. Józef 
Balcar złożył na ręoe byłego Naczelnika Miasta Ustronia 
Ob. Włodzimierza Gołkowskiego, w imieniu Miejskiej Rady Narodowe 
i mieszkańców Ustronia - serdeczne podziękowanie za długoletnią 
pracę dla dobra i rozkwitu miasta, życząc mu jednocześnie 
dobrego zdrowia, pomyślności i zadowolenia osobistego w dalszy 
życiu.
Interpelacje Radnych:
1. Jan Lubecki - wykonać remont kładek wiszącyoh na rz. Wiśle

w Polanie i na Oblaźccu.
2. Karol Labzik - utwożyć sklep z art. przemysłowymi w pomieszc

niach restauracji "Myśliwska" w Nierodzimiu/

3; Juliusz Pindór- u jednolicenie tablic na budynku Urzędu Miejsk

do punktu 7

Z-ca Przewodniczącego MRN Ob. Jan Kubień przedstawił radnym 
wniosek Przewodniczącego MRN Ob. Benedykta Siekierki dot. 
zwolnienia z pełnionej funkoji przewodniczącego MRN i wyprowadzi 
ze składu Rady Narodowej w związku z powołaniem go przez Wojewoc 
Bielskiego na Stanowisko Naczelnika Miasta Ustronia. 
Przedstawiony wniosek Wojewody Bielskiego oraz Przewodniczącego 
MRN w powyższej sprawie został przez radnych przyjęty.
Uchwała Nr XXIV/67/82 stanowi załącznik do protokołu.
Przewodniczący FJN radny Ob. Jan PODŻORSKI, w imieniu Miejskiej 
Rady Narodowej i Miejskiego Komitetu FJN serdecznie podziękował 
Ob. Benedyktowi Siekierce za trud i ofiarną działalność „ Radzi*

czy jest możliowść zapłaty za oczyszczenie i 
konserwację rowów przydrożnych do których 
doprowadzane są wody z drenów.

go w Ustroniu oraz w ontowanie cieknących 
nien w tymże budynku

c

d o_]ąa nlf tu_6_

W skład Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnych:
i.0N Marię Bury
2.Ob. Kazimierza Wrońskiego 
3.Ob. Władysława Michalika

■TOl"'’



Narodowej, życząo nm jednocześnie owocnej pracy na powierzonyi 
mu - stanowisku Naczelnika Miasta Ustronia;
Ob. Benedykt Siekierka zabierając głos, złożył serdeozne 
podziękowanie radnym za współpracę i okazane mu zaufanie 
podozas pełnionej funkcji przewodniczącego MRN.
Następnie z-ca Przewodniczącego MRN Ob, Jan Kubień — powołują' 
się na Ustawę o radach narodowych z dnia 21 stycznia i958r 
stwierdził, że na dzisiejszej Sesji należy dokonań wyboru 
nowego Przewodniczącego MRN w Ustroniu.
Poprosił przedstawicieli Klubów Radnychv̂> zgłaszanie kandydati 
na przewodniczącego MRN.
Zgłoszono następujące kandydatury:
Klub Radnych PZPR + bezpartyjni - Ob. Zbigniewa Nawrotka - 
długoletniego radnego MRN, przewodniczącego Komisji Przestrze; 
Prawa i Porządku Bublicznego, w-ce prezesa PSS"Społemn w Ustr
Klub Radnych Stronnictwa Demokratycznego - Ob. Kazimierza 
Wrońskiego - radnego, Przewodniczącego Stronnictwa Demokraty 
cznego, działacza i aktywistę społecznego, pracującego obeo 
na stanowisku kierownika Ośrodka Wypoczynkowego w Ustroniu.
Klub Radnych Zjednoczonego Stronnictwa Ludowego Ob. Jana 
Kubienia, radnego MRN, z-cy przewodniczącego MRN, przewodnicz 
ZSL, pracującego w przeds. WOD-Kan w Ustroniu.
Celem przeprowadzenia wyborów, powołano Komisję Skrutacyjną 
w skład której weszli następujący radni:

1. Ob. Dzierżewioz Jerzy
2. Ob. Pilch Michał
3. Ob. Labzik Karol

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Ob. Jerzy Dzierżewioz 
zapoznał radnych z zasadami głosowania. Stwierdził, iż wybór: 
mogą być przeprowadzone gdyż ilość obeonyoh radnych na Sesji 
zapewnia ich praworaooność.
Następnie przeprowadzono wybory.
W wyniku 2-ch tur głosowania Komisja Slcrutaoyjna ogłosiła 
końoowy wynik wyborów stwierdzająo , iż Ob. Zbigniew Nawroty 
uzyskał wymaganą ilość głosów i tym samym został wybranym na 
Przewodniczącego Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu. 
Protokół Komisji Skrutacyjnej i Uchwała Nr XXIV/68/S2 stanów 
załącznik niniejszego protokołu.
Prowadzenie Sesji kontynuował nadal z-oa przewodn. MRN. 

do punktu 8

Miejska Rada Narodowa w Ustroniu po zapoznaniu się z wnioski 
l Wojewody Bielskiego w sprawie powołania Ob. Benedykta Siekie 
na stanowisko Naczelnika Miasta Ustronia, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie wniosek Wojewody.
Uchwała NR XXIV/69/82 jest przedłożona w załączeniu protoko
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do punktu 9

Naczelnik Miasta Ustronia omówił materiały dot. rozwoju drohnewytwórczości i usług na terenie miasta, z którymi radni mieli
możliwość się zapoznać już woześniej na Komisjach MRN.
Następnie wywiązała się dyskusja, która miała następujący przebie
- naddy Ob. Władysław Michalik - przedstawił problem zaopatrywani 

się w cegłę w miejscowej Cegielni przez mieszkańców Ustronia. 
Postulował aby Cegielnia w Nirodzimiu mogła dysponować na miejs 
pewną pulą cegły przeznaczonej dla mieszkańców Ustronia. Obecla< 
mieszkańcy chcąc dokonać zakupu cegły muszą w tej sprawie jeżdz 
do RSP"Promień" w Ogrodzonej w celu uzyskania przydziału.
Radny wnioskował również o rozpatrzenie w Ustroniu wydobywania
żwiru, gdyż istnieją w Ustroniu tereny na których możnaby było 

ten surowiec eksploatować.
- Radny Ob. Kazimierz Wroński - w swojej wypowiedzi-s-twierdził, i 

należy w Centrum Ustronia umieścić tablicę informacyjną, 'infornu 
jącą jakie zakłady usługowe funkcjonują na terenie miasta /z 
podaniem ich adresów/ Zwrócił również uwagę, iż należy wystąpić 
z wnioskiem do Wojewody Bielskiego aby podatki płacone przez 
rzemieślników były z powrotem przeniesione z Cieszyna do Ustroń

- Radny Ob. Jan Lubecki - zwrócił uwagę na konieczność ukierunko
wania działalności usługowej, W ten taki sposób by w Ustroniu 
istaniały zakłady usługowe zgodnie z zapotrzebowaniem mieszkań
ców na tego rodzaju świadczone usługi np. usługi związane z 
naprawą sprzętu rolniczego.

- Radny Łupinek Henryk - wskazał na potrzebę uruchomienia punktu
usługowego w uakresie naprawy instalacji wodno-kanalizaeyjnej.

%

- Ob. Bukowczan Maria - omówiła konieczność uruchomienia dodatk< 
wego punktu naprawy obuwia lub powiększenie składu osobowego w 
istniejącym 1-osobowym punkcie napraw obuwia w Ustroniu.

- Ob. Radna Maria Bury - w swojej wypowiedzi wskazała na koniecz* 
organizowania conajmniej dwa razy w roku - giełdy towarowej z 
udziałem ustrońskich przedsiębiorstw i zakładów rzemieślniczych, 
na któryoh to giełdach, przedsiębiorstwa przemysłowe mogłyby 
wyprzedawać zakładom rzemieślniczym zbędne materiały, odpadki 
użytkowe itp. Całością przedsięwzięcia kierowałby Urząd Miejski. 
Następnie w dalszej wypowiedzi wskazała na konieczność przebrań: 
wionia szkoleń kursowych prowadzonych przez Sp-aię "Oświata" i 
Zakładów Doskonalenia Zawodowego - w celu wykształcenia faohowyc 
kadr różnych specjalności - potrzebnych dla rozwoju usług w 
mieście.
Zwróciła również uwagę na konieczność zorganizowanego skupu 
surowców wtórnych, które częstokroć ulegają zniszczeniu.

- Ob. Paweł Molin - przedstawiciel Cechu Rzemiosł Różnych ustosur 
wał się do przedstawionej propozycji organizowania giełd towarow 
wskazując równocześnie by giełdy te nie były organizowane tylk<
dla mieszkańców Ustronia lecz dla rzemieślników np regionu 

cieszyńskiego. W dalszej swojej wypowiedzi poinfoeraował radnych, 
iż Ceoh Rzemiosł Różnych wykona w II kwartale hr tablice - gablc 
informująoe o rodzajach świadczonych przez rzemieślników,usługa
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Wymienione w czasie dyskusji wnioski i uwagi zostały irwŁględnione 
przez Komisję Uchwał i Wniosków przy opracowaniu Uchwały.
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.
Uchwała NH XXIV/7i/82 stanowi załącznik niniejszego protokołu:

•pjaozelnik Miasta Ustronia Ob. Benedykt Siekierka przedstawił 
radnym plan społeczno - gospodarczy rozwoju i budżetu miasta na 
1982r, stwierdzając równocześnie, że plan ten został opracowany 
w starych warunkach cenowych. Obecnie przy aktualnie obowiązującyc 
cenach plan ten jest nierealny od strony finansowej. Na Sesji WRN 
zostanie dokonana korekta limitów środków budżetowych przydzielany 
poszczególnym jednostkom administracyjnym na i982r. Do otrzymania 
nowego limitu środków budżetowych dla miasta Ustronia, postanowion 
realizować te ^intania z opracowanego planu społeczno - gospodarcze 
które są konieczne i niezbędne dla miasta.'
Informacja Naczelnika Miasta została przyjęta , niemniej jednak 
radni podkreślili iż należy dopilnować w br. realizację takich 
zadań jak:
- prac związanych z uruchomieniem przystanku PKP w zaplanowanym 

miejscu w centrum Ustronia,
- skoncentrowanie sił i środków by podczas wakacji letnich Zakład 

ZRB Kuratorium Oświaty , doprowadził Szkołę Podstawową Nr 6 w
- Ustroniu Nierodzimiu do stanu użyteczności,
- dokonanie wszelkoch starań by żłobek miejski został oddany 
. do użytku, w jak najszybszym terminie,
- zwrócono również uwagę by w celu podniesienia skupu płodów roln 

zmienić możliwość zmiany kredytów na budowę chlewni. W tym celu 
rolnikom, którzy nie mogą wywiązać się z kontraktacji skupu mlek 
dać możliwość zamiany tejże kontraktacji na zbożową.

Powyższe uwagi i wnioski zostaną ujęte w planie społeczno - gospo 
wezyra miasta na 1982]

do punktu 11

Informację o realizacji uchwały MRN w sprawie nazewnictwa ulic 
w mieście przedstawił geodeta ustroński inż. Jerzy Zahraj. Nowe 
nazwy ulic jakie zostały nadane w bstroniu były szeroko konsultowa 
na zebraniach Komitetów Osiedlowych Samorządu Mieszkańoów i Prezyd 
MRN. Opracowana mapa Schematyczna ulic miasta zostanie podana do 
publicznej wiadomości. Umieszczona zostanie w trzech publctach mia: 
oraz we wszystkich instytucjach obsługujących, miasto celem doinfor: 
^nia mieszkańoów Ustronia i przyjezdnych gości. Obecnie Urząd 
Miejski sukcesywnie zawiadamia Obywateli Ustronia o zmianie adresu 
oraz o dokonywanie odpowiedniego wpisu do dowodów osobistych.
Jo chwili obecnej wydano 2.500 decyzji o zmianie adresu, 
przedstawiona informacja została przez radnych przyjęta.
Jo protokołu załącza się schematyczną mapkę ulic m.Ustronia.
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dp gunktu_l2

Z uwagi na wzrost przestępczości w mieście oraz rwiększania 
się wykroczeń i wybryków chuligańskich dokonywanych przez osoby 
będące pod wpływem alkoholu, Miejska rada Narodowa w Ustroniu 
celem zapewnienia bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieści 
podjęła uchwałę w spfrawie ograniczenia sprzedaży nap&jaw alkoholo 
Uchwała NR XXIV/70/82 stanowi załącznik do protokołu.

Z-ca przewodniczącego MRN Ob. Jan Kubień przedstawił projekt 
planu pracy Prezydium Rady na II kwartał 1982r.
Powyższy Projekt został przez Radę zatwierdzony. Uchwała Nr XXIX/ 
/82 w załączeniu niniejszego protokołu.

do punktu 14

Miejska Rada Narodowa zapoznała się, z wnioskami Przewodniczące 
Miejskiego Komitetu Kontroli Społecznej w Ustroniu Ob. Andrzeja 
Sikory w sprawie odwołania go z pwłnionej funkcji Przewodniczą* 
MKKS, oraz skreślenie z listy członków MKKS z uwagi na nadmierne 
obciążenie pracą zwawodową i społeczną jak również złym stanem 
zdrowia. Przedstawiony również został wniosek o skreślenie z li: 
członków MKKS Ob. Emila Błąkały w sprawie skreślenia z listy 
członków MKKS z uwagi na zły stan zdrowia.
Rada przychylnie ustosunkowała się do przedstawionych wniosków 
i projekt uchwały w w/w kwestii został przez radnych przyjęty. 
Uchwała Nr XXIV/73/82 stanowi załącznik niniejszego protokołu.

do punktu 15

Sekretarz Urzędu Miejskiego Ob. Rudolf Krużołek poinformował 
odpowiedzi na zgłoszone interpelacje radni otrzymają na piśmie \ 

przeciągu 14-dni.

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Sesję MRN zakończono.

Z-oa P ego MRN

M IEJSKA RADA NARODOWA
w Ustroniu



Nieobecni Radni:
i; CHLEBIK Wanda 
2; GÓRNIOK Gertruda 
3; IIUSAR Wilhelm 
4; KOPIECZEK Danuta 
5; KUBIEŃ Jan 
6; LUBECKI Jan
7. ŁUPINEK Henryk 
87 MARKUZEL Otton
9. MOLENDA Stanisław 

i O; NOWAK Karol
li. PASTĘ RET Jan

. . ■ A
Spoza członków-Rady udział w Sesji wzięli:-

i; Jerzy FRĄCKOWIAK - przedst. Urzędu Woj. Bielsko- 
2; Karol GRUSZCZYK - Woj. Konserwator Zabytków 
3; Henryk CZARNOTA - Woj; Biuro Geod. i T.R.
4. Zofia MATUSZYŃSKA- K.O.Nr 2 
5; Adam HECZKO • - KO Nr 3
61 Władysław 1DŻ0RSKI - KO 4

KO Nr 5 
KO Nr 6
członek Komisji MRN 
prezes RSP"Jelenica" 
prezes SKR
przedst. RSP"Bucze" Górki Wic 
Sekretarz UM 
insp. d/s rad narodowych

' / I|

7. Jan RYS
8. Euzebiusz DANECKI- 
9; Karol KUBALA -

10; Jan SIKORA 
ii; Janusz KUBICA 
1 2 : Emil KUKLA 
13; Rudolf KHUŻOŁEK - 
14. Irena HECZKO

3

f

i
i



' ' '

obrad_Sesji
Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad
' ' - ' t ' * •••* ’ , ■“ •" f Le porządku obrad.
; protokołu z poprzedniej Sesjix i ■
ja członka Prezydium o działalności Rady w okresie

Por:__
1. OtwarcL.
2. Uchwalenie
3. Przyjęcie
4; Informac 
_ międzysesyjnym.
5. Informacja Naczelnika Miasta o wynikach interpelacji rai
- zgłoszonych na poprzedniej Sesji

6. Interpelacje radnych
7. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków
8. Zatwierdzenie wykonania zadań społ. gospodarczych i budżetu za 
~ 1981 rok.
9* Uchwalenie planu społ. gospod. rozwoju i budżetu miasta na 1982
10. Wykorzystanie terenów rolnych w granicach administracyjnych
- Ustronia.

V
11, Omówienie Raportu o stanie zabytków Ustronia.
12.. Sprawy organizacyjne

a/ Podjęcie uchwały o przedłużeniu kadencji organów samorządów 
mieszkańców miasta do 1984rr

b/ Zmiany w składzie osobowym Komisji Przestrzegania Prawa i 
Porządku Publicznego.

13, Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.
14. Zakończenie obrad

do punktu 1^_ i*
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący 

Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu Zbigniew Nawrotek. Przewodniczą;1 
stwierdził na podstawie listy obecności, że ilość uczestniczących w 
Sesji radnych zapewnia prawomocność uchwał MRN. Następnie przywitał- 
radnych i zaproszonych gości - przedstawicieli Urzędu Wojewódzkiego, 
Przewodniczących Komitetów Osiedlowych Samorządu Mieszkać ów, Sekret! 
rza Urzędu Miejskiego, przedstawicieli OKOŃ oraz jednostek gospodarz 
miasta przybyłych na Sesję MRN.

nktu _2_
Przedstawiony projekt porządku obrad Sesji został przyjęty prze 

Radę jednomyślnie.

j!



Pre^dium Miejskiej Rady Narodowej na swym posiedzeniu w dniu 
28 maja br postanowiło wprowadzić do porządku -obrad Sesji stały 
punkt dot. przedstawienia informacji o działalności Rady w okres 
międzysesyjnym. Zgodnie z tymi ustaleniami z-ca przewodniczącego 
MRN Bogusław Suchfca złożył informację o działalności Rady. 
Informacja stanowi zał. do protokołu.
do_punktu_5_ • . _

Informację o wynikach interpelacji złożonych na poprzedniej 
Sesji przez Jana Lebeckiego, Karola Labzika i Juliusza Pindora 
przedstawił Sekretarz Urzędu Miejskiego rudolf Krużołek.
Kopie pism wysłanych do radnych znajdują się w dokumentneji MRN. 
Do przedłożonej informacji radni nie wnieśli uwag.
do_nunktu_6
| interpelacje radnych 

Radna Bukowezan_Maria
V/ związku z wprowadzeniem do handlu sprzedarzy pozareglamonta- 

cyjnej mięsa wołowego z kością, należało sprzedaż wolnorynkową 
usprawnić nie dopuszczając do tworzenia się długich kolejek, któj 
utrudniały obywatelom kupno mięsa na kartki.Z drugiej strony nalc 
mięso ze sprzedaży wolnej podzielić w miarę sprawiedliwie np 
sprzedawać je w sposób umowny w ten"sposób by każdy mieszkaniec 
miał możliwość dokonania tego zakupu.
Radny_Rymorz Ja'n___

1/ Rozpoczęty remont szkoły podst. w Nierodzimiu - ledwo co 
zaczęty- został wstrzymany powodując wśród mieszkańców 
Nierodzimia ogólne niezadowolenie.

2/ Należy ustabilizować warunki nauki dzieci i pracy grona 
pedagogicznego oraz zlikwidować napiętą atmosferę wśród 
nauczycieli powodującą spadek ich szacunku i ^-torytetu 
wśród uczni jak i mieszkańców Eiprodzimia.

1̂  W związku z rozbudową Ustronia wybudowano wiele nowych obie 
~ wczasowych i ośrodków campingowych należy zaktualizować 
przewodnik po Ustroniu. W Urzędzie Miejskim brak informator 
o tym zagadnieniu.

2/ Wnioskowana przez Koło Miłośników Ustronia nazwa ul.Jerzcg 
Lazara powinna zostać uwzględniona przy ustaleniu nowych 
ulic miasta.

3/ W przedłożonych materiałach UM brak informacji o regulacji 
rowów wodnych. Należy jednostki gospodarcze jak również 
prywatnych właścicieli posesji zmobilizować do wykonywania 
corocznego ich oczyszczania /wioS^ lub latem/
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4/ Ulicę Kuźniczą będącą m.in. wizytówką naszego miasta, należy 
w jak najszybszym czasie wyremontować. W porach deszczowyoh 
jest nie do przejścia.' %  ̂ i- 'i VRa d n£ _ Dz e r żew i c z_ Je r z %

Pogarszający się stale stan środowiska naturalnego zwiątany jes 
z rabunkową i nierozsądną gospodarką człowieka. Wprowadzanie nieuchj 
wytnych ścieków z przedsiębiorstw i prywatnych posesjT powoduje 
postępujące zanieczyszczenię potoków, rz.Wisły i gleby, zatrucie 
źródeł wodnych i studzien. W związku z tym radny wnioskuje:

by UM korzystając z przepisów prawa budowlanego oraz llozp. 
Ministra zobowiązał przedsiębiorstwa i właścicieli obiektów 
leżących w pobliżu miejskiej kSnanizacji sanitarnej do obowią I 
korego podłączania się so niej.
Podjąć działanie inicjujące utworzenie Społecznych Komitetów 
Budowy KanaPrsrTcji Ściekowej.

3/ UM wydając zezwolenie na budowę domu, lub obiektu użyteczność 
publicznej powinien równocześnie zobowiązać właściciela do 
obowiązkowego podłączenia się do miejskiej kanalizacji 

Ł sanitarnej.«k<-

1/

2/

* W IRądn^_Labzik_Kar *-r *

1.Złożył interpelację w sprawie umieszczenia przy mostkuw 
Lipowcu znaku, którego nikt nie rezpekfeuge /zakaz przejazdu1 
pojazdów powyżej 1,5 tony/. Po mostku tym w 'okresie zimowy;: 
przejeżdżają spychacze o ciężarze do 15 ton. Należy sprawę 
wyjaśnić i odo. rozwiązać.

2/. Urząd Miejski powinien wyegzekwować od RDP wykonania 
drożności przepustów wodnych. Tłumaczenie się brakiem 
odpowiedniej wielkości rur lub szymś innyoh części jest 
nie do przy jęcia . .RDP nie wykonuje drożności przepustów t! 
wodnych od kilku lat. •

O ‘I
3/ W związku, iż w Lipowcu na 1 mieszkańca przypada 11,3 crâ  

powierzchni handlowej, należy podjącć wszelkie starania 
związane z budową przez GS Pawilonu Handlowego

' ł

Radny Micha 1 ik_ff łady sław
RSP"Bucze" Górki Wielkie użytkująca tereny rolne w Lipowcu ,

gospodaruje na nich bardzo źle. Niszczy się dobytek Sp-ni i ziemia. 
Ma leży te tere,.. w uzgodnieniu z ich właścicielem Ob. Nowakiem, 
przekazać do RS]?"Jełcnica" w Ustroniu .Zapytywał co. się stanie z 
pozostałymi terenami rolnymi w Lipowcu użytkowanymi przez RSP"Buczi 1

. ' . • s

Radny__Sikora_Andrzej_ ;
W związku z występującymi trudnościami w zaopatrzeniu w artykuły;

przemysłowe, radny zapytuje jakie działania podjątUrzęd Miejski 
w sprawie wyrównania wyrównania zaopatrzenia w towary branży teksty 
hej i pokrewnych.
ftobec nie zgłoszenia przez radnych dalszych interpelacji Przewodni* 
cy przypomniał, że Sekretarz Urzędu udzieli odpowiedzi na zgłoszone 
interpelacje w przedostatnim punkcie dzisiejszych obrad.



W_skład Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnychT
i; Ob; Marię BURY 
2; Ob; Jana PODŻORSKIEGO
3. Ob. Marię BUKOWCZAN

' ;\! ■ ■■d°_punktu_8_ v‘̂'’
Sprawozdanie z wykonania planu społeczno gospodarczego i 

budżetu miasta za 198ir, złożone przez Naczelnika Miasta Ustronia 
radni otrzymali wraz z zawiadomieniami o Sesji. Sprawozdanie 
było tematem posiedzeń Komisji MRN.
Ocenę wykonania planu społ. gospodarczego i budżetu miasta za 
1981r przygotowaną przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Zaopatrz 
wygłosił z-ca przewód, tej komisji radny Kazimierz Wroński.
Opinia Komisji stanowi zał. do protokołu. j
Do sprawozdania Naczelnika Miasta i do opinii Komisji radni nic . 
wnieśli uwag ani zapytań. Wobec czego projekt uchwały poddany pod! 
głosowanie został przyjęty większością główsów - przy jednym 
głosie wstrzymującym się. I
Uchwała NR XXV/74/82 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
z wykonania planu społ. gbspod. rozwoju i budżetu miasta za 198ir| 
stanowi zał. do protokołu.

, 1
W m-cu kwietniu został radnym przedłożony projekt planu społ. 

gospodarczego rozwoju miasta na 1982r. Plan ten był opracowany w 
starych warunkach cenowych. W związku z tyra Komisja Rozwoju Gospo-; 
darczego i Zaopatrzenia MRN na Sesji w dniu 23 kwietnia zawniosk* 
wała by odstąpić od podjęcia uchwały o zatwierdzenie przedstawiont; 
projektu jako mało wiarygodnego i podjąć ją dopiero w momencie 
uściślenia danych. •
W m-cu czerwcu, po akceptacji planu i budżetu wojewódzkiego przek; 
zano do tut. urzędu odpowiednie wskaźniki, na podstawie których S] 
rządzono ponownie część finansową planu zachowując równocześnie 
bez zmian przedstawiony radnym zakres rzeczowy.
Ocenę opracowanego projektu planu społ.gospod. i budżetu miasta 
na 1982r przedstawiła Przewodniczący Komisji radna Maria Bury. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu.
Do projektu plónu i budżetu oraz do opinii! Komisji radni nie 
wnieśli zapytań ani zastrzeżeń.
Projekty uchwał zostały przyjęte jednogłośnie. #
Uchwała NR XNV/75/82 w sprawie uchwalenia planu społ. gospodarcze.' 
rozwoju miasta na 1982r, oraz;
Uchwała NR XXV/76/82 w sprawie“uchwalenia budżetu miasta na 1982) 
stanowią załącznik do protokołu.
d o_pn jikt u _ 10_

Materiały dot. rolniczego wykorzystania ziemi w Ustroniu radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniami na Sesję. Materiał ten był szczej 
łowo omawiany na posiedzeniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Rolni< 
Oprowadzenia"do tematu wygłosił kierownik Służby Rolnej w Ustronii 
Tadeusz Duda. Nad przedmiotowym zagadnieniem wywiązała się dyskus;
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która miała przebieg następujący:
Ku-łkla Emil przedstawiciel RSPłlBuczełl w Górkach omówił sytuaCję 
związaną z działalnością Sp-ni na terenach rolniczych Lipowca. | 
Powiedział, że tereny które użytkuje RSP^Bucze" przejdą do RSP 
"Jelenica" w m p e h e h  Ustroniu. Rozwiązanie umowy nastąpi w wynikul 
nieprawidłowego rozdzielenia tej ziemi pomiędzy RSP"Bucze" a włąj 
cielem tgj ziemi.Obecnie trwają rozmowy pomiędzy zainteresowanymi® 
stronami. Następnie złożył wyjaśnienie w sprawie wywozu zepsutej* 
kiszonki na pola “/ 30 t/ 600 t/ co jest związane z brakiem 
betonowego silosu. • |n
Czarnota Henryk przedst. Woj.Biura Geodezji i Terenów Rolnych 
omówił sprawę użytkowania gruntów rolnych w województwie bielskimi 
Podkreślił, iż wg tego rozeznania najlepiej wykorzystywane grunty i 
są w miastach. Następnie zapoznał uczestników Seseji z pismem WOPś 
w sprawie koordynacyjnej sziałalności^ŁLużby Rolnej, przeproadzen' 
kontroli gruntów zajętych przez'instytucje lub inwestycje lecz 
do tej pory nie zagospodarowane. ,
Wykaz tych terenów oraz har&onogram ich zagospodarowania powinien, 
zostać opracowany przez tut. Urząd i odpowiednio wykorzystany. j.i 
Gospodarka ziemią powinna być prowadzona prawidłowo. Omawiane 
pismo zostało skierowane również do tut. Służby Rolnej.
Na zakończenie swego wystąpienia Ob. Czarnota zwrócił się z próśb 
cło radnych by czuwali nad tym problemem i wskazywali na posiedze
niach Komisji tereny niezagospodarowane. W przypadkach stwierdzeni 
takich faktów jest możliwość przekazania tych terenów decyzją 
Naczelnika Miasta innym inwestorom.
Sikora Jan prezes RSP"Jelcnica" w swej wypowiedzi wskazał na piln1 
potrzebę interwencji do Rejonu Dróg Publicznych w sprawie uporząd, 
wania wody na obwodnicy. Należy dokonać malioracgę gruntów. 
Dotychczasowa interwencja i przesyłane wnioski nie znajdują ,
żadnego oddźwięku.
W dalszej kolejności ustosunkował się do sprawy związanej z ;
przejęciem gruntów rolnych Ob. Nowaka z Lipowca, które obecnie 
użytkowane są przez RSP"Bucze'ł w Górkach. Stwierdził, iż porozumi'' 
nie między zainteresowanymi stronami istnieje i w przyszłym roku 
sprawa ta zostanie sfinalizowana.
Następnie omówił konieczność zrekultywowania terenów poinwestycy, , 
nych na Zawodziu. Należy uzgodnić z Dyrekcją Rozbudowy Miast i 0Yv 
by na terenach tych przeprowadzić rekultywację.
Do ostatniego zagadnienia poruszanego przez Ob.Jana Sikorę 
ustosunkował się Ob. Czarnota Henr,;. , który określił sprawę 
zagospodarowania terenów przeznaczonych i~pozostałych po inwstyc,, 
oraz możliwości sfinansowania rekultywacji.
Radny Kazimierz Wroński ~ omówił probiera dotycząćy oczyszczania ; 
rowów przydrożnych i przepustów wodnych w Lipowcu. Wskazał na 
konieczność podawania rolnikom terminów*przeprowadzania melioracji 
gruntów by można było w odpowiednim czasie zebrać zbiory lub pola 
odpowiednio obsadzić.
Radna Maria Bukowczan powiedziała, że usługi wykonane przez 
Spółdzielnie rolnicze nie zawsze zadawalają rolników. Jakość 
świadczonych usług należy poprawić.
Następnie omówiła sprawę płacenia podatków przez rolników. Stwieri 
iż oddąwanie pąiistwu produktów rolnych za 15 tys z 1 ha przy obecnej reformie cen jest nie do przyjęcia. Należy tę sprawę 
nregu Iowaó.
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.Tnnusz Kubioa prezes SKR w Ustroniu ~w swojej wypowiedzi ustosunla 
?̂ał się do tegorocznego przeglądu pól. Stwierdził, iż Komisja bardŁ 
solidnie podeszła do tego zadania i w związku z tym Spółdzielnie 
Rolnicze jak i Służba Rolna mają pełny obraz wykorzystania terenów 
rolnych w Ustroniu.
Na podstawie dokonanego rozeznania terenów rolniczych w woj. bielsi 
wykorzystanie terenów rolnych w Ustroniu jest jedno z lepszych.
W dalszej kolejności powiadomił Radę o opracowaniu nowego Regulac 
Usług, który będzie regulował sprawę świadczenia usług na rzecz 
rolników. Podkre-ślił, iż SKR boryka się do tej pory z brakiem 
części zamiennych do posiadanego sprzętu. Niektóre czyści do maszyr 
aą nieosiągalne.
Tadeusz Duda kierownik Służby Rolnej w Ustroniu w swojej wypowiedzą 
wyjaśnił, że rów i przepusty leżące przy terenach prywatnych rolna 
oczyszczane są tylko tym rplnikom, którzy są członkami Spółki Wodne 
Następnie stwierdził, nie można zmusić rolników do intensyfikaćji 
użytków rolnych gdyż do tej pory nie mamy w tym zakresie odpowiedni 
przepisu prawnego.
Poszczegółowym omówieniu tematu dót; rolniczego użytkowania ziemi 
Ustroniu Przewodniczący stwierdził, iż w tym zagadnieniu dzisiejsza 
Sesja nie podejmie uchwały, bowiem uchwała taka była podejmowana 
przez Radę w i980r. Niemniej jednak wysunięte podczas dyskusji 
wnioski oraz interpelacje radnych w tej sprawie należy przyjąć dc 
realizacji. Y7 szczególności należy wymóc od Rejonu Dróg Publicznych 
zagospodarowanie rowów przydrożnych wzdłuż obwodnicy oraz rozwiąza 
sprawę wykonawstwa oczyszczania rowów na terenie całego Ustronia
d nktu_ 11_

Radni w przesłanych materiałach na Sesję otrzymali również 
Raport o stanie zabytków Ustronia opracowany przez Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków mgr Karola Gruszczyka . Materiał ten był 
omawiany na Komisji Wychowania, Oświaty i Kultury jak również na 
Prezydium MRN, które postanowiło raport ten przedłożyć radnym.na Se 
pomimo'sugerowania przez komisję WOKiSp opracowania studium krojob 
zowego,~w którym ra.in. tematyka dotycząca zabytków Ustronia byłaby 
zawarta.Opracowany materiał pozwolił radnym zapoznać się z 
istniejącymi zabytkami w Ustroniu, kosztami ich renowacji oraz ich 
dalszego użytkowania.Materiał bidzie również wykorzystany przy 
opracowaniu a przede wszystkim przy zatwierdzeniu planu przestrzenn 
miasta.
Nad przedłożonym Raportem wywiązała się dyskusja w której głos 
zabierali: '* .
Radny Michał Pilch stwierdził, iż następuje gwałtowny rozwój 
Ustronia i dlatego rozwój miasta należy odpowiednio ukierunkować 
oby zachować i uchronić od zniszczćnia charakterystyczne dla Ustr 
budownictwo i elementy krajobrazowe. Podkreślił, iż niektóre zabytk 
kulturowe w Ustroniu są nieprawidłowo wykorzystywane np. zespół 
dawnego dworu w Jlermanicach, dawna szkoła ewangelicka w której obec 
mieści się ZDZ. Są to przykłady potwierdzające konieczność opracowa 
Studium Krajobrazowego Ustronia,Na zakończenie swej wypowiedzi rada 
stwierdził, że do rąk radnych w Ustroniu dostał się;cic2±Hriaż::x 
po raz pierwszy materiał, który w sposób ogólny popularno -naukowy • 
zapoznał z problematyką ochrony zabytków i niektórych wartości 
krajobrazu.



Radna Maria Bury przewodniczący komis,i i budżetowej stwierdziła i 
problem zybytkow Ustronia jest tematem dla miasta bardzo ważnym. 
Widzi konieczność nawiązania współpracy Rady z Wojewódzkim Konse 
torem Zabytków oraz możliwość uzyskania pomocy finansowej przy 
wykonywaniu remontów obiektów zabytkowych". .
Karol Gruszczyk Wojewódzki Konserwator Zabytków omówił sprawę 
możliwości dofinansowania do obiektu zabytkowego w wys. 23# leoz 
tylko wtedy gdy remont obiektu będzie już zrealizowany w ~ok.70#
W specyficznych wypadkach tf zależności od klasy obiektu, wiclkoś 
yodzaju wykonywanych robót, istnieje możliwość zwiększenia dotacj 
Następnie powiadomił radnych, iż program ochrony zabytków miasta 
Ustronia nie znalazł właściwego odzwierciedlenia w opracowaniach 
planistycznychz r. 1978- y planie przestrzennego zagospodarowania 
mimo sprecyzowania i określenia podstawowych warunków konserwator 
w dokumencie jakimsą wytyczne do planu zagospodarowania.
W dalszej kolejności wyjaśnił radnym konieczność opracowańitr-- 
Studfcwm Krajohrazowego Ustronia EsiBin aby teren Ustronia“został 
uwzględniony i uznany do obszaru krajobrazu chronionego. Zgodnii 
z obowiązującymi przepisami obszary te wytycza się na podstawie b; 
specjalistycznych, a utworzenie ich uchwala na wniosek Woj. Konsr: 
watbra Przyrody opiniowany przez Woj. Radę Ochrony Przyrody - Ses 
W RN.
W związku dużym zainteresowaniem się radnych tym tematem - 
Przewodniczący URN powiedział, iż Komisja WOKiSSp będzie nadal 
utrzymywała kontakt z Woj. Konserwatorem Zabytków celem dalszego 
kontynuowania przedłożonego zagadnienia.

-  8 -

do punktu 13 —-------------
a/ Przewodniczący Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu poinformowe 

radnych, iż do MRN wpłynęło pismo Ogólnopolskiego Komitetu 
Frontu jedności Narodu w sprawie przedłużenia kadencji organć 
samorządu mieszkańców wybranych w 1980 roku do 1984r.
W porozumieniu z Przewodniczącym FJN postanowiono projekt 
uchwały przedłożyć na dzisiejszej Sesji. Projekt uohwały podda 
pod głosowanie został przyjęty jednomyślnie.
Uchwała NR XXV-/77/82 w sprawie przedłużenia kadencji organów 
Samorządu Mieszkańców do 1984r stanowi zał. do protokołu.

b/ V.' związku z wybraniem Przewodniczącego Komisji Przestrzegania 
Prawa i Porządku Publicznego na Przewodniczącego Miejskiej 
Rady Narodowej w Ustroniu - zaszła potrzeba wyboru nowego 
Przewodniczącego Komisji PPiPP.
Na posiedzeniu w dniu 26 maja br członkowie Komisji postanowił 
funkcję~tę powierzyć z-cy przewodn. Komisji - radnemu Andrzejom 
SIKORZE, pracującpmu zawodowo jako prokurator w Sądzie Rejonow; 
w Cieszynie. ,
Do przedstawionej propozycji radni nie whieśli uwag.
Wobec czego projekt uchwały poddany pod głosowanie został 
przyjęty jednomyślnie.
Uchwała KRI XXV/78/82 w sprawie wyhoru przewodniczącego Kornir 
Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego stanowi załącznik 
do protokołu.
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z Sesji Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu z dnia 25 l u t y  1983r 
która odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w U s t r o n i u . •y

-i

i1 • I
Obeoni Radni:

lt ALBREWCZYŃSKI Jaj
2. BALCAR Józef 
3; BUKOWCZAN Maria 
4; CHLEBIK Wanda 
5; DROZD Paweł 
6; GBUREK Zbigniew
7. JAKUBAS Helena
8. KOLONDRA Waldemar 
9; KOPIECZEK Danuta ,
10; KRAL Jan
112 KRYSTA Władysław
12; KUBIEŃ Jan
13. KU BOK Roman
14. LABZIK Karol

■v

15; LUBECKI Jan 
16; ŁUPINEK Henryk
17. MICHALIK Władysław
18. MOLENDA Stanisław
19. NAWROTEK Zbigniew 
20; NOWAK Alojzy
21. PASTERNY Jan
22. PODŻORSKI Jan
23. RYMORZ Jan
24. SUCHTA Bogusław
25. SIKORA Andrzej
26. SONGAJŁLO Andrzej
27. WROŃSKI Kazimierz

Nieobecni Radni:-
1. CIEŚLAR Adolf
2. DZIERŻEWICZ Jerzy
3. GÓRNIOK Gertruda
4. IUSAR Wilhelm
5. MARKUZEL Otton 
6; NOWAK Karol
7. PILCH Michał
8. PINDOR Juliusz
9. SZLAUER Tadeusz

Spoza członków Rady udział w Sesji wzięli:
POLEWKA Ryszard 
SIEKIERKA Benedykt 
KHUŻOLEK Rudolf 
SIKORA Jerzy 
HELLER Paweł 
KLUŻ Czesław 
SZCZUKA Janusz 
HECZKO Adam 
PODŻORSKI Jan 
DANECKI Euzebiusz 
DYRDA J.
NIEMCZYK St.
STANIEK Maria 
MARCOL Eugenia 
MOKRYSZ Teresa 
HERNIK Irena 
HECZKO Irena

przedst. Urzędu Woj. B-B 
Naczelnik Miasta Ustronia 
Sekretarz UM 
Przewodniczący PRON 
członek Komisji MRN 
członek Komisji MRN 
członek Komisji MRN 
Przew; KTO. Nr 2 
Przew; K.O. Nr 3 
Przew. K.O. Nr 6
Przedst,Towarzystwa Miłośników 
U stronią
Przedst. PGKiM Skoczów 
Gł. Księg. UM 
Insp. d/s handlu UM' V■ AKier Ownik 

• Insp. d/s
GT
Rad Narodowych



Porządek obrad Sesji
i; otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad
2* Uchwalenie porządku obrad
3; Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji
4 . Informacja członka Prezydium o działalności Rady w okresie 
“ międzysesyjnym
5. Informacja Naczelnika Miasta o wynikach interpelacji 
~ Radnych zgłoszonych na Sesji w m-cu wrześniu 1982r

6^ Interpelacją Radnych
Powołanie Komisji Wniosków i Uchwał 

8? Uchwalenie planu społ, gospodarczego rozwoju i budżetu 
“ miasta na 1983r

9; Zatwierdzenie planów pracy MRN i Prezydium Rady na i983r
10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia kombatantów z opłaty 
“ klimatycznej w Ustroniu 

ii; Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje
12.- Zamknięcie obrad Sesji.

do punktu 1
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący 

Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu Zbigniew Nawrotek.- 
Przewodniczący stwierdził na podstawie listy obecności, że 
ilość uczestniczących w Sesji radnych zapewnia prawomocność 
podejmowanych uchwał. Następnie przywitał radnych i zaproszonych 
gości - przedstawiciela Urzędu Wojewódzkiego, Naczelnika Miasta 
Sekretarza Urzędu Miejskiego, Przewodniczącego PRON, przedstawicieli 
Towarzystwa Miłośników Ustronia i PGKiM w Skoczowie oraz 
Przewodniczących Komitetów Osiedlowych SM Ustronia.
Przed rozpoczęciem obrad Przewodniczący przekazał wiadomość
0 “nagłej śmierci długoletniego radnego MRN w Ustroniu
Ob. Ottona Markuzela. Pamięć o nim uczczono chwilą milczenia.

do punktu 2
Przedstawiony projekt porządku obrad Sesji został przyjęty 

przez Radę jednomyślnie.
do punktu 3

Protokół z Sesji Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu 
odbytej 28 października 1982r wyłożony był do wglądu w Biurze MRN
1 w sali obrad. Do protokołu radni nie wnieśli uwag ani 
zastrzeżeń.
Protokół nr XXVIII/8J został przyjęty jednomyślnie.

do punktu 4
“Informację o działalności Rady w okresie międzysesyjnym 

tj. od 28.X.82 do 25 lutyl983r złożył z-ca przewodniczącego MRN 
Radny Bogusław SUCHTA. Stanowi zał. do niniejszego protokołu.
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Hn punktu 5 V >

Informację o wynikach interpelacji złożonych na Sesji MRN 
w m-oii wrześniu ubr przez radnycTi ; Górniok G.,Pilcha Michała,
Marię Bukowczan, Jana Lubeckiego, Kazimierza Wrońskiego, Andrzeja 
Sikorę, karola Labzika i Józefa Balcara przedstawił Naczelnik - 
Miasta Benedykt Siekierka. Informację załącza się do protokołu.
Do udzielonej informacji radni nie wnieśli uwagi
do punktu 6

interpelacje radnych
Ob. Janusz Szczuka - członek Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku 
Publicznego - złożył interpelację dot. wyjaśnienia budowy 
pawilonu handlowego z własnym wypiekiem na Osiedlu XXX-lecia PRL.
Radny Zbigniew Nąwrotek - zapytywał w jaki sposólUrząd Miejski

Radny Albrewczyński Jan - czy UM nie planuje bardziej bezpiecznego

Wobec nie zgłoszenia przez radnych dalszych interpelacji, Przewodni
czący przypomniał, że Naczelnik Miasta udzieli odpowiedzi na 
zgłoszone interpelacje w ostatnim punkcie obrad.

do punktu 7
W skład komisji Wniosków.1 Uchwał jednomyślnie powołano ~

do punktu 8
Wmateriałach na Sesję został radnym przedłożony projekt planu 

społ. gospodarczego rozwoju miasta na 1983r. Był on» szeroko 
analizowany i konsultowany na poszczególnych Komisjach MRN oraz 
na posiedzeniu Prezydium Rady; Uwzględnia uwagi i wnioski jakie 
zostały wysunięte w czasie jego konsultacji.

Naczelnik Miasta Ustronia Benedykt Siekierka w wprowadzeniu 
do omawianego tematu zapoznał radnych z zadaniami, które z przyczyny 
niemożliwości ich wykonania nie wes^y do planu społ,gospodarczego 
na rok bieżący.Są to zadania:
- kontynuacja drogi szybkiego ruohu
- budownictwo wielomieszkaniowe spółdzielcze
- budowa pawilonu handlowego GS w Lipowcu
w Do chwili obecnej trwa wywłaszczenie terenu pod budowę przedszkola 

na osiedlu XXX-lecia PRL

radzi sobie w obecnym okresie z klęską 
śniegu

oznakowania skrzyżowania ul. 22 Lipca z 
ul. Cieszyńską.

radnych i.. Romana Kuboka - członka-Komisji Rozwoju Gosp. i Zaop;~
2. Andrzeja Songajłło - czł. Komisji Wych. Oświaty i Kultf
3. Jana Podżorskiego - czł. Komisji Przestrzegania Prawa

i Porządku Publicznego
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Poza zakresem zadań ujętych w przedstawionym projekcie, Naczelnik 
Miasta pragnie wykonać -~o ile będzie to możliwym:
_ dokończenie remontu ul. Kuźniczej f <
- odcinek^drogi w DobCe /od Szk. Podst./
_ nawierzchnię na ult Gwardii Ludowej
_ oświetlenie odcinka drogi w Polanie /od mostu do Szkoły/
W zakończeńiu wypowiedzi Naczelnik Miasta poprosił Radę o zatwierdzenie 
planu społ. gospodarczego rozwoju i budżetu miasta na i983r 
zapewniając, iż w miarę sił i środków plan ten zostanie wykonany’;

\'\V
Ocenę i opinię opracowanego projektu planu społ. gospodarczego i 
budżetu miasta na 1983r przedstawił z-ca przew. Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Zaopatrzenia radny Kazimierz Wroński wnioskując
0 podjęcie uchwały 0 zatwierdzeniu planu społ. gospod. miasta 
oraz budżetu w wys. 98.296.000 zł po stronie dochodów i wydatków, 
funduszu miejskiego w wysokości 5.600.000 zł oraz funduszu 
rozwoju Tcultury w wysokości 2.800.000 zł. Komisja zawnioskowała 
ponadto, iż wobec zmian wynikających z wdrażania reformy gospodarcze, 
należy upoważnić Naczelnika Miasta do kokonywania przeniesień 
kredytów między poszczególnymi działami i rozdziałami w zależności
od potrzeb względem realizacji zakresu rzeczowego, brąz składania 
informaoji kwartalnej przez NM o zmianach w budżecie.
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu.
Do omawianego planu wniesiono następujące uwagi:
Radny Labzik Karol poruszył problem mieszkańców Lipowca dot. 
potrzeby założenia 2-3 punktów świetlnych na odcinku drogi koło 
cmentarza. Zdaniem radnego i mieszkańców jest to najbardziej 
ponury odcinek drogi w Lipowcu. Proponuje radny zamontować na tym 
odcinku punkty świetlne wyłączając równocześnie taką samą~*ilość 
punktów świetlnych na b. dobrze oświetlonej drodze głównej, co 
nie przyniesie dużego uszczerbku.
Radny Sikora Andrzej - zapytywał czy w przypadku otrzymania gotowego 
projektu planu dworca PKP jeszcze w br „ będzie można przystąpić 
do realizacji spraw związanych z jego budową, przygotowaniem terenu
1 czy będą jakieś środki, które pozwolą na rozpoczęcie budowy.
Radny Kral Jan pragnął się dowiedzieć o dalszy etap budowy chodnika 
przy drodze do Wisły. / zadanie to zostało ujęte w planie gosp./
Radny Kolondra Waldemar zapytywał o aktualną ilość środków finansowycl 
na ulice i place. Wg. przedłożonego materiału środki finansowe 
wynoszą na te cele 7.100.000 zł, natomiast Radny Wroński w opinii 
Komisji wymienił kwotę 10 min. zł.
Wyjaśnień na podniesione sprawy udzielił Naczelnik Miasta Ustronia 
i tak:
- odnońnie oświetlenia drogi w Lipowcu - problem ten zostanie 
rozważony i w miarę możliwości tz. uzyskania wykonawcy,/lamp, 
i słupów zadanie to zostanie ujęte do realizacji w br.

~ w sprawie przystanku PKP - w br UM rozdysponował fundusze na
planowane realne zadania. Wg. posiadanego rozeznania w tym temacie 
plan w pierwszej połowie br nie zostanie ukończony.

** odcinek ułożenia chodnika przy głównej drodze do Obłaźćca będzie 
kontynuowany i zadanie to jest ujęte w planie społeczno gospodarczym 
miasta1;“ Dodatkowe środki na remonty dróg uzyskano z akcji przeciwpowodzowej



dalszej kolejności Naczelnik Miasta złożył informację o - 
dokonanej korekcie planu budownictwa indywidualnego na rok 1983* 
Korektą zostało objęte budownictwo inwentarskie - specjalistyczne 
i budownictwo indywidualne z kontynuacji. Otrzymało ono zabezpieczenie 
u podstawowe materiały budowlane. Wykaz osób które wprowadzone 
gostały do planu budownictwa złstanie opracowany przez Komisje 
rozdziału materiałów budowlanych i przedłożony MRN w terminie 
późniejszym.
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Radny~Roman Kubok przedstawił 
projekty uchwał, do których nie wniesiono uwag'. Zostały przyjęte 
jednogłośnie.
Uchwała NR XXIX/84/83 w 'sprawie uchwalenia planu społ.gospodarozego 
rozwoju miasta na 1983r, _
Uchwała NR XXIX/85/83 w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 1983 r
Uchwała NR XXIX/86/83 w sprawie Funduszu Rozwoju Kultury
Uchwała NR XXIX/87/83 w ,sprawie Funduszu Zasobowego— »
stanowią załącznik do protokołu.

do punktu 9
Z-ca przewodniczącego MRN radny Kubień Jan przedstawił projekty 

planów pracy Prezydium ha I-sze półrocze 1983r oraz Miejskiej 
Rady Narodowej na 1983r. Projekty zostały przez Radę zatwierdzone. _
Uchwała NR XXIX/88/83 w sprawie planów pracy Prezydium i Rady na 1983r
stanowi załącznik do protokołu.' <

do punktu 10
tv związku z licznymi krytycznymi uwagami, że na terenie Ustronia 

nie uwzględnia się zwolnień z opłaty klimatycznej kombatanów, 
postanowiono interpelację w tej sprawie rozpatrzeć na Komisji 
Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego MRN. Po rozpatrzeniu 
interpelacji został zgłoszony na dzisiejszej sesji wniosek'" komisji 
PPiPP oraz GMiR o zwolnienie kombatantów z powyższej opłaty*^
W uzasadnieniu podano:
- kombatanci prawie we wszystkich miastach uzdrowiskowych są 

zwolnienia z opłaty klimatycznej,
- osoby te nie przyjeżdżają do naszego miasta w pełni sezonu,
- w Stosunku do wszystkich wczasowiczów przyjeżdżających do 
Ustronia, kombatantów jest bardzo mało, w związku z czym budżet 
miasta nie zostanie w zbyt dużym stopniu usze plony, jeżeli 
zostaną z tej opłaty zwolnieni.

Wniosek obu Komisji MRN poddany pod głosowanie został większością 2> 
głosów przyjęty.
Uchwała nr XXIX/89/83 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 
wysokości opłaty klimatycznej obowiązującej na obszarze miasta 
Ustronia stanowi załącznik do protokołu.
do punktu 1 1

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje w p-kcie 6 porządku obrad 
udzielił Naczelnik Miasta Benedykt Siekierka i tak:
- odnośnie wybudowania pawilonu handlowo - piekarniczego na osiedlu 

XXX-lecia, będący przedmiotem interwencji prasowych i Towarzystwa
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do Wojewody Bielskiego. Obiekt ten został J  L- ICtl •UW!Miłośników Ustronia 

wybudowany
a/ w pobliżu obeonie istniejącego już pawilonu handlowego, na 

parceli stanowiącej własność państawa jako jedynej na terenie 
tego osiedla,

b/ aktuainy i projektowany sposób użytkowania teifenu w obrębie i
w najbliższym sąsiedztwie osiedla przewidywał, że taka inwestycja 
może tam być zlokalizowana, > ~

c/ przedstawiony przez inwestora plan realizacyjny osiedla, fcfcńrjt nie 
precyzował funkcji terenu, gdzie zlokalizowano obiekty, czŷ li, że 
nie było innych przeciwskazań do lokalizaoji tego obiektu 

d/ niemożliwym było przejęcie na ten cel terenów prywatnych
użytkowników ziemi, były by to również tereny obrzeżne, o gorszych 
warunkach podłączeń do sieci i funkcji wykluczającej realizację 
usług handlowych,*

e/ wielkość obiektu, charakter produkcji, medium grzewcze,walory 
estetyczne stanowią o znikomej uciążliwości co potwierdzają 
uzgodirTenia z inspekcją sanitarną i ochroną środowiska, 

f/ inwestycję uzgodniono z Zarządem Sp-ni Mieszkaniowej ,,Zacisze,,
W związku z krytycznymi głosami doz. lokalizacji“tego obiektu, 
zorganizowano spotkanie ^arządu Sp-ni, inwestora, przedst. Wojewody 
Bielskiego, władz miasta, mieszkańców oraz członków Towarzystawa
Miłośników Ustronia. W wyniku tej konfDontacji większość 
sowanych uznała przedstawione uzadadnienie lokalizacji 
dalszej realizacji inwestycji.

zaintere- 
i potrzebę

- odnośnie interpelacji dot. usuwanie ^niegu w mieście to :
przeprowadzono 3-krotnie w porze wieczornej i nocnej dot. akcji 
odśnieżania ulic. Stwierdzono naliczanie przez PGKiM dodatkowych 
godzin pracy, której nie wykonano, przeprowadzono 1 kontrolę 
odśnieżania chodników wokół posesji, zostały w wyniku tej kontroli 
udzielone upomnienia. W następnej kolejności będą udzielane 
sankcje karne w stosunku do niesolidnych użytkowników. Ponadto 
trwa akcja zgarniania śniegu /w porach wieczornych aby nie tamować * 
ruch/ Wyszły również polecenia do ADM i innych użytkowników 
gospodarki uspołecznionej jak i prywatnych o likwidowaniu 
nawisów soplowych.

- Urząd Miasta nosi się z zamiarem zmiany oznakowania ul. Cieszyńskiej 
z ul. 22 Lipca, aby ul. Cieszyńską z wjazdem na zl. 22 Lipca 
była drogą z pierwszeństwem przejazdu. Po uporządkowaniu zatoki 
na ul. Cieszyńskiej i uzgodnieniu z RDP, który administruje 
tą drogę jak również z wydziałem Komunikacji w Urzbdzie Wojewódzkim 
zostaną te zmiany wprowadzone.
Udzielone ustnie przez Naczelnika Miasta odpowiedzi na interpelacje 
zgłoszone na dzisiejszej sesji radni przyjęli jako wystarczające 
nie żądając odpowiedzi pisemnych.

t

ó_o punktu 11 a wolne wnioski
Przedstawiciel Towarzystwa Miłośników Ustronia Ob. Niemczyk St. 

wyraził serdeczne podziękowanie za zaproszenie na dzisiejszą Sesję" 
MUN. Podkreślił, iż troska o dobro tego miasta jest troską wspólną. 
w imieniu Towarzystwa zaproponował, iż członkowie, w skład którego 
wchodzą fachowcy z dziedziny architektury,urbanistyki i budownictwa, 
będą chętnie służyć miastu swą wiedzą i doświadczeniem zawodowym.
Przewodniczący MRN Zbigniew Nawrotek podziękował za wyrażoną chęć współpracy ,Racja Narodowa wysoko ceni tych wszystkich, którzy społe-



■  „  ■  $•>
-  7  -

'
nie chcą się angażować na rzecz miasta. Wysłuchiwanie ich opinii 

Hńlie bardzo przydatne w podejmowaniuróżnych uchwał i w tym
kresie gdzie MRN będzie uważała, że opinia Towarzystwa Miłośników 

ustronia byłaby potrzebna dla pogłębienia danego tematu Prezydium 
MRN poprosi o ich opinię w tej sprawie'.

.. ■ j • - : ■' '•
Wobec wyczerpania porządku obrad i dyskusji Przewodniczący MRN 
podziękował radnym i gościom za udział w Sesji i ogłosił jej
zamknięcie.

przewodniczący
MIEJSKIEJ RaDV NARODOWEJ w  Ustroniu

..

% V*.
*} % r •' • r $ y  ̂i 1• ( l
» i ś : i  s m ;* ,

ła: Przewodniczący 
Miejskiej Narodowej

Zb .Nawrot

/



^ S Ł A  BABA NAMOWA 
*** y j Ustroniu P H O T O  K b Ł NU I/S4 ,

- ■

. ^
:

z pierwszej w VIII kadencji Sesji Miejskiej Rady Narodowej 
y, Ustroniu z dnia 27 czerwca“l984r - odbytej w sali sesyjnej 

2dli Miejskiego w Ustroniu,/  • ' 'Crz^q
. _.\uObecni radni:

i; Dalcar Józef
2, Bałdys Stefan
3, Chybiorz Zbigniew
4, Czekaj Franciszek
5, Gajdacz Rudolf
6, "Gluza Karol
7, Grań Stanisław
8, Beczko Adam
9, Hernik Paweł 

10. Hojdysz Ilenrylc
s 11. Janik Leokadia 

— •- 12. ICotela Jań
13. Kral Jan
14. Kubala Karol
15. Kubica Janusz 
15. Kubień Jan
17. Kubik Kazimierz
18. Ku bok Roman

v

19. Kwocżyński Tadeusz
20. Labzik Karol
21. Lehrich Stanisław
22. Michalik Władysław
23. Mo lek Alojzy^'
24. Nawrotek Zbigniew 
2ł5. Nowak Alojzy
26; Pilch Michał 
27. Pindor Juliusz
25. Pokorny Zdzisław 
2 9. Sikora Annn
30. Sikora,Jerzy
31. Siwiec Roman
32. Stec Piotr
33. ' Nawr zy k i?ra nd i sz o k
34. Wroński Kazimierz
35. Zwardoń Mieczysław

y

Nieobecni rncin:
Bukowczan Marianna 
Go gołka Paweł 
Kurowski Jozef 
Chwast o!: Karol 
Zawada Lech

Spoza Rady udzisła r, posiedzeniu wzięli:-
i-*• • Benedykt Siekierka -V-ce Przew. WRN, Nac ze1

i Ustronia
• Jerzy rąckowiak - Przedst. Urzędu Bojowoo — V • Józef Szymaniak . - radny WRN
* • Maria Bury - radna WRNr>. Józef Twardzik - radny T7RŃ
6. Zborowski Tadeusz - radny WRN
7. Ryś Jan - Przewodniczący KO NR 5
8. E- zebi sz ń-JleC!:i - Przewodniczący KO NR Go ̂ ♦ Moczko Adam - Przewodniczący KO NR 3

10, Pod żorski Jan - Przewodniezący KO NT. 2
11. Zborek Maciej - I Sekretarz KM PZPR *

/

1 °±£j #
Jerzy Sikora 
Kłos Andrzej 
Krużołek Rudolf 
Rańda Stanisław 
Mokrysz Teresa
.o f-z ła o w n  isławwt.
Marco1 Eugenia

- S e.kr e t a r z MK ZS L
- Przewodniczący PRON
- Przewodniczący ,Z.'I Z i
-  Sekretarza Urzędu
- Kierownik Referatu T 
, Kierownik Referatu l
- Kierownik M3D
- Kierownik Referatu ’
y



I
- 2 -

Vf ->o r adgk obrad se U l .

J  Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomooności jej obrad 
2//Zatwierdzenie porządku obrad sesji "
3 łożenie ślubowania radnych ' —
./Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wyborów organów MRN 
.,’7ybór przewodniczącego Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu 
.✓Informacja o przebiegu kampanii wyborczej i wyborów do MRN- 
y ' sta lenie ilości i rodzajów oraz składów liczbowych Komisji’. -
. ■/ yybór zastępców Przewodniczącego MRN oraz Przewodniczących 
~ Komisji Rady
. ✓Powoła riiê ś kład ów osobowych Komisji " >
./Informacja Naczelnika Miasta o tegorocznym planie społeczno- 
gospodarczym i budżecie miasta oraz stopniu dotychczasowej'jego 
realizacji

. Wręczenie radnym:*
a/ stawy o systemie rad narodowych i samorządu terytorialnego 
-4>7̂ -rro jefrt u Regń la ni n i MRN
c/ zaświadczeń- . — »-

. Zakończenie obrad Sesji.
c o mnktu i \

Sess j:L Miejskiej Rady No roc! owe'j w 
:el Balcar - długoletni działacz rad 
starszych radnych złoż-̂

Otwarcia -inaugiiraoyjnej 
Ustroniu dokonał radny Jó 
narodowych.. Jako jeden ze
nowowybranyn członkom Miejskiej Rady Narodowej,Przewódniczącym 
Komitetów Osiedlowych, Nac 
najlepsze życzenia owocnej 
swołocze ń s tw a . Na s t n i o s
ra c ny c! URN, przedstawić!

•- — u  j  v v • ^  w c." j   ̂ . . -w j

Zelnikowi Miasta oraz całej administracji 
pracy dla dobra naszego miasta i 
ordccśnie przywitał przybyłych gości -*. «- — JL "  V t —V u   —
ela Urzędu Wojewódzkiego, Sekretarza 

o oraz przedstawicieli Komitetów Osiedlowych.
estniczy 35 radnych na 40 wybranych, 
prawomocność obrad.

\ r *  r r  ( i tR , z -> o, 
i RM PRON.
Stwierdził, że w sesji ucz 
Jest to ilość zapewniająca
do punktu 2 , ~

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przez 35 obecnych 
na sesji radnych.
do punktu 3

Rotę ślubowaniaodozytał i 
Sesji radny Józef Balcar a na
najmłodszych radnych - odczyt 
którzy potwierdsiii złożenie 
nastQpującoj kolejnośei:
Balcar jósef, Bałdys Stefan,
Onjdacz Rudolfń Gluza Karol,
Ilernik Paweł, IIojdysz Henryk,
/n on la Kar o 1, Kub ic a Janusz, 
otoman, Kwcczyński Tadeusz, La 
.wiek.- lig Młody sław, Mc lek Alo 
‘ttlea Michał,' Pindór Juliusz,

Jerzy, Siwiec Roman, S 
•• rousłii Kazimierz, Zwarcloń-j-Mieczysław.

złożył ślubowanie - prowadzący obrady 
stępnie radny Roman Siwiec jako jeden z 
ał kolejno nazwiska obecnych radnych 
ślubowania słowem "ślubuję"
Chybiorz Zbigniew, Czekaj Franciszek, 
Greń Stanisław,' Heczko Adam,
Janik Leokadia, Kctcla Jan, Kral Jan,
i * v  n l i  » T  e  u  T U  • i (r Ta  r n  m  iu V o  L  fi*



do winiet u 4 , . . . . ;  .-.i-. .HI v•-- f ’ J3 ' ■
Radny Józef alcar zapoznał radnych z § 34 i 35 projektu *$  '&

Regulaminu MRN b sprawie wyboru Prezydium MRN a następnie 
przedstawił projekt uchwały, Do projektuuchwały radni nie, 
wnieśli uwag, v
TTehwała Nr I/1/S4 w sprawie przyjęcie § 34 i § 35 z projektu , 
regulaminu MRN została przyjęta jednogłośnie przez 35 radnych 
obecnych na Sesji.

do punktu5 ’ . ■ ' ; ; :
- t

Radny-Jan Kubień - przewodniczący MK ZSL w Ustroniu z ramienia 
Komisji Współdziałania Partii i Stronnictw - zgłosił 2 kandydatury 
na przewodniczącego Miejskiej Kady Narodowej w Ustroniu 
a mianowicie: - - /

- i. Ob. radnego Zbigniewa Nawrotka ^dotychczasowego Przewo-
.. K ' dnicząccgo MRN ~

2. Ob. radnego va-&inierza Wrońskiego - długoletniego radnego,
 ̂ ,przewodnicząoego MK SD',

Radni nie zgłosili dodatkowych kandydatur.
Celom przeprowadzenia tajnyoh wyborów powołano Komisję -Skru
tacyjną w skład której weszli następujący radni:

1. Ob. radny Michał Piloh , • >£ ■
2. Ob. radny Roman Siwiec
3. Ob. raciny Stanisław Greń

.i wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania Przewodniczącym 
Miejskiej Rady N^r0c;0T?cj w Ustroniu został ponownie wybrany 
radny Zbigniew awrotelc.
Protokół Komisji Skrutacyjnej oraz uchwała Nr 1/2/84 ' stanowią 
załącznik niniejszego protokołu. *
Radny Józef

iOdl
cząoego rady i

Dalcar, w 
Pr zew odn ic z ąc e mu Im IN imieniu Radnych MRN złożył nowowybranemu 

serdeczne gratulacje wyboru na Przcwodni- 
łożył w jogo ręce dalsze prowadzenie obrad Sesji.

Przewodniczący MRN radny Zbigniew Nawrotelc podziękował radnym 
za zaufanie i wybór a następnie-prze jął prowadzenie obrad, 
w swym wystąpieniu, ocenił przebieg kampanii wyborczej do rad 
narodowych, ustosunkował się do nakreślonego przez wyborców 
programu wyborczego,a następnie omówił,program działalności 
Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu w swietle nowej ustawy o
systemie rad 
głównym celem

naród owych 
"będzie

i samorządu terytorialnego, którego 
realizacja uchwalonego programu wyborczego.

do punktu 6 , ; . ’

Sekretarz Urzędu Miejskiego - Przewodnioząóy Miejskiej 
komisji Wyborczej Rudolf Krużołek złożył sprawozdanie z przebiegu 
Kampanii^wyborczcj i wyborów do Miejskiej -Rady N3r0dowej w .
S„ ^ in* Sprawozdanie to wraz z wynikami wyborów MRN w Ustroniu 

przedkłada się w załączeniu protokołu.
do punktu 7 . /

Przewodniczący MRN radny Zbigniew Nawrotek zapoznał radnych '
, '‘-.teni uchwały dot. ustalenia ilości, rodzajów oraz 

Pr.7o-‘o+ 1^czb,oł*ycń komisji MRN.rzec.stawiony projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie przez



• Ń “I' V'- '.*. <

35 radnych obecnych na Sesji. -
tt chwała Nr 1/3/84 w sprawie ustalenia ilości rodzajów oraz składów 
liczbowych Komisji MRN stanowi załącznik do protokołu. ' »
iin punktu Br • -

Przewodniczący MEN radny Żbogniew Nav?rotok przedstawił ' 
propozycje skłarin Komiśji Współdziałania Partii i Stronnictw 
£by 2-ch zastępców przewodniczącegoMRN wybrać spośród następujących 
kandydatów: . , f v« ■

/ I . Kazimierz Wroński - działacz społeczny, długole-
,v, tni radny, Przewodn. SD

. Jerzy Sikora, , - bezp.1 Przewodniczący IIII PRONr
S

II. Władysław Michalik - działacz ZSL, długoletni
. radny MRN s •

, Franciszek Czekaj - działacz PZPR
W wyniku przeprowadzonego przez Komisję Skrutacyjną tajnego 
•głosowania - na Zastępców przewodniczącego MRN w Ustroniu 
wybrani zostali: r \ ' -* •

- Kazimierz Wroński ' . •
- Władysław Michalik «

Uchwała MRN Nr 1/4/84 w sprawie wyboru zastępców przewodniczącego 
oraz protokoł Komisji Skrutacyjnej stanowią załącznik do niniej
szego protokołu." ‘ • ‘ . . , ■ t  -•
Przewodniczący MRN złożył swoim zastępcom serdeczne gratulacje ~ 
wyboru i zaprosił ich do zajęcia miejsca za stołem prezydialnym. 
Następnie przedstawił propozycje Komisji Współdziałania Partii i 
Stronnictwa aby przewodniczących stałych Komisji Rady wybrać Spośród 
następujących kandydatur:

—  Józef Cnlcar - przew. Komisji do Spraw *
Franciszek Wawrzyk Samorządu

- Jan Kubień 
-•Roman Kubok
- Kazimierz Kubik
- Jajmsz Kubica

- przew. Komisji Rozwoju . ^ 
Gospodarczego i Budżetu

- przew. Komisji Gospodarki 
Miejskiej i Rolnictwa

- Zdzisław Pokorny - przew. Komisji Oświaty,
- Michał Pi,lch Zdrowia i Wypoczynku -

- Stefan Bałdys
- Roman Siwiec

- przew. Komisji Przestrzegania 
Prawa i Poiządku Publicznego

Radni nie zgłosili innych propozyoji.
Celem przeprowadzenia wyborów powołano nową Komisję Skrutacyjną 
w składzie: > . ~

- 'Stanisław Greń •
- Lookadia Janik

. • - karol Labzik ■ ' '
vr wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania przewodniczącymi 
stałych Komisji Rady zostali wybrani: . •

- przew. Komisji d/s Samorządu"
- przew.Komisji Rozwoju Gospod.

v i Budżetu •
- Kazimierz Kubik - przew. Komisji Gospodarki “iejskie
. i Rolnictwa '

- Józef Balcar
- Jan Kubień



- Zdzisław Pokorny - przew. Komisji Oświaty Zdrowia
. . ' . t;' - i Wypoczynku
- Roman Siwiec - przew. Komisji Przestrzegania

Prawa i SćypEExynkuPorządku ’
\ * Publicznego

-M.rnłn MRN NR 1/5/84 w sprawie wyboru przewodniczących Komisji ’ 
oraz protokół Komisji Skrutacyjnej stanowią załącznik do niniej- 
szego protokołu* * ' i

<v-flo punktu' 9

Przewodniczący MRN radny Zbigniew Nawrotek podał składy 
osobowe stałych Kofiiisji Rady, które uprzednio uzgodnione zostały 
na klubach radnych.
Stwierdził, że składy osobowe Komisji zostały zestawione przy »
możliwie pełnym uwzględnieniu zainteresowań i klasyfikacji
poszczególnych radnych ' --*-Propozycje, składów osobowych zostały zatwierdzone jednomyślnie przez 
35 radnych obecnych na Sesji.f \
rchwała MRN NRI///84 w sprawie zatwierdzenia składów osobowych 
o13iych Kornisji Rady przedkłada się w załączeniu.
do punktu 10 l

Naczelnik Miasta Ustronia mgr inż. Benedykt Siekierka 
zapoznał radnych z zadaniami rocznego planu społeczno-gospodarczego 
i budżetu miasta.na br oraz omówił.szczegółowo stopień realizacji
planu.
Vt dalszej kolejności głos zabrał Przewodniczący PREJN oraz 
Kolegium Wyborczego radny Jerzy Sikora, który w swoim wystąpieniu 

'osunkował się do kampanii wyborczej, podkreślając domokratynnmą
' ” * - • --- - --------- z

orczej
___ __ _____,___  _____  ________ _ ___sfakc.li w

icy społecznej na rzecz miasta i społeczeństwa.
do punktu 11
— m  f * ..

Zgodnie z uchwalonym porzdkiem obrad radnym MRN wręczono : 
a/ zaświadczenia o pełnieniu mandatu radnego
b/ U st awę o systemie rad narodowych i"daraorządu terytorialnego 
c/ Projekt Regulaminu MRN w Ustroniu. * 1

do punktu 12

Przewodniczący MRN w 
poinformował zebranych, 
11 lipca br na którym z 
ponieważ Miejska Rada Na 
kadencji do realizacji 
wyborczego - w związku z 
• iinsta Ustronia do oprać 
programu wyborczego, 'w t

Ustroniu radny Zbigniew ^awrotek 
źę I posiedzenie Prezydium MRN odbędzie 
ostaną plany pracy Rady do końca br. ‘ 
rodowa będzio zobowiązana w bieżącej 
uchwalonego przez wyborców programu 
tym Sesja MRN zobowiązała Naczelnika 
owania planu realizacyjnego przyjętego 
erminie do końca lipca br.

się

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący MRN podziękował
1 Oproszonym gościom za udział w sesji i ogłosił jej zamknięcie. i _

I N S P E K T O R
|s Radź N a ro d o w y

Przewodniczący m r n

Z v/ihrvjrro!ek
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U str o n iu

U C H W A Ł A  NR XX XIII/9 6/83

Miejskiej„ Rady Narodowej wJUstroniu
z dnia: 19 października 1983r
w sprawie: planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta

1958r o radaoh narodowych /j.4. Dz.U.Nr 26 poz. 139/ Miejska 
Rada Narodowa w Ustroniu po zapoznaniu się z projektem planu 
ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta Ustronia i z 
realizaoją uwag wniesionych do uchwały MRN NR XXVII/79/82 na 
Sesji w dniu 24v9.1982r oraz po wysłuchaniu opinii Komisji 
Gospodarki Miejskiej i Rolniotwa i Komisji Rozwoju Gospodarozego 
1 Zaopatrzenia MRN

Pozytywnie zaopiniować projekt planu ogólnego zagospodarowania 
miasta Ustronia z uwzględnieniem uzgodnień zawartych w Protokole 
z dnia 12.i(/,1983r za wyjątkiem pkt 2 1 4  tyoh uzgodnień.

Uwzględnić w planie zagospodarowania przestrzennego Ustronia 
utrzymanie tuczami RSP Jelenica bez możllwośol dalszej zabudowy 
z zaleceniami zawartymi w piśmie Wydziału Ochrony środowiska i 
Gospodarki Wodnej z m-oa października 1983r

W trakcie opracowania planów szczegółowych miasta uwzględnić 
uwagi zawarte w opinii Towarzystwa Miłośników Ustronia.

' § 4
Wykonanie uchwały porucza się Naczelnikowi Miasta

§ 5
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Ustronia

Na podstawie art. 20 us4. 1 ustawy z dnia 25 stycznia

u o h w a 1 a
§ 1

§ 2

§ 3

PRZEWODNICZĄCY 
MIEJSKIEJ RADY NARODOWEJ 

w  U s t r o n iu



cfti RABA NARODOWA. 
Ustroniu P R O T O K b Ł NR I11/84 n

s Sesji Miejskiej Racly Narodowej w Ustroniu a dnia 27 września 
1984r - odbytej w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Ustroniu.
Obecni R a d n i :

1. Balear Józef 197 Kubok Roman
2. Bałuys Stefan 207 K u ro w sk i  J ó z e f
3 '. Bukowe san uar ia n n a 217 K w o c z y ń s k i  T a d e u s z
4. Chwastek Karol 2 2 .  L a b z i k  K a r o l
57 Chybiorz Zbigniew 2 3 . Lehrich S t a n i s ł a w
6. Czekaj Franciszek. 247 Molck Alojzy' 77 Ga j d a c z Rudolf 257 Nawrotek Zbigniew87 Gogółka Paweł 26. Nowak Alojzy
97 Gluza Karol 27. Pilch Michał

107 Greń Stanisław 28. Pokorny Zdzisław
117 Heczko Adam 2 9 .  S i k o r a  Jerzy
127 Hernik Paweł 307 Siwiec Roman
137 Janik Leokadia 317 Stec Piotr
147 Kral Jan 327 Vro»*4ei K a z i m i e r z
15 7 Kubala Karol 
IG.Kubica Janusz 
177 Kubień Jon 
18. Kub i k Kaz imierz

3 3 .  Zawada Lecl i
N i e o b e c n i  r a d n i :17 U o j  c y s z Henryk 

2 .  K o t c l a  J a n  8 .  M i c h a l i k  ł a d y  sław . P i n d o r  J - . - l i u s n  57 S i k o r a  - i m aG, . .awrzyk F r a n c i s z e k  7 .  Z v ; c i \  o -  M ie c z y s ł a wSpoza ita d y  u d z i a ł  w S e s j i  w z i  ą 1 i :17 Z b o r o w s k i  'Tadeusz — radny .;r n27 Mura M aria — radna '..RIT3 . U i ' . ław — przewodu. K707 Nr i4 ;  P o d ż o r s k i  J a n — przewocin.  K7 07 Nr 257 P o d ż o r s k i  k ła d y  sław — przowedn. K7 0 .  Nr iG7 Ryś J a n - nr a e w od u . K .  07 Nr 577 Hance k i  E u z e b i u s z - przewo a .  K . O .  Nr G
67 S i e k i e r k a  senesykt - N a c z e l n i k  M i a s t a  U s t r o n i a
97 Rudolf Mrużołek — S e k r e t a r z  U r z ę d ui 07 I r e n a  He c :’ ko - n n . «-• * Tl / . O  •  .  H  |  *bi <1117 M o sk a ła  S t a n i s ł a w - M i c r .  .127 M a c i e j  Z b o r e k i S e k r e t a r z  KM PZPR137 J e r z y  S i k o r a - Przew odu. RM Pil ON-L  z  •  1  u  i l u  U  ^ i k  h  1  J - K i e r 7 Ref. O g ó ln e g o1  r  -  T) Ó + . 1 i n n > o t --Ł. ł_> «  i «>  V.ł C i  *.» *J - i  I i  - u  •-> I Z  . . .  k — K i e r  .' K e i .  A u m i n i s t r .I G .  T e r o s a  ’ e k r y s s - K i e r .  R e f .  GT1 7 .  R e n a t a  ■ i n k a s - P r e z e s  Tow arzystwa M i ł o ś , 4 ników U s t r o n i a1 8 . Ew g o n i e  .  - a r c o l — xli e r .  Ref F in a n s o w e g o

i



pnrzadck obrad sesji
^  otwaroie Sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad. 
o~ Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad
3; Złożenie ślubowania Radnych nieobecnych na Sesji Inauguracyjnej 
V; Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji
3* Informacja o działalności Prezydium łlRN w okresie międzysesyjnym 
e; Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
7; Interpelacje radnych
S“ Zatwierdzenie Regulaminu MRN
Cl Zatwierdzenie Harmonogramu realizacji Programu Wyborczego 
Lo* Przyjęcie uchwały w sprawie podłączenia nieruchomości do 'Ri

miejskiej sieci kanalizacyjnej 
Li. Sprawy orgnnizaoyjne w tym:a/ uchwalenie planóv, praoy MRN, Prezydium i Komisji MRN na 

II-gie półrocze 19Cir
])/ podjecie uchwały v, sprawie uzupełnienia składów osobowych 

Komisji MRN
0/ o od j ęc4*-u ohwały zarządzającej wybory do organów samorządu

/iii es skalic ówu/ wręczenie legitymacji radnego
c/ prezentacja kierownictwa Urzędu Miejskiego w Ustroniu 
x./ dyskusja na temat utrzymania miasta na'"Biało" v» okresie 

j e s i e nn o- z i m ow y m.
2. Cdpov,iedzi na interpelacje
3. Bakończenie obrad Sesji.

- 2 -

Ot arcia Sesji Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu dokonał 
Przewodniczący MRN Zbigniew Nnwrotek, stwierdzając na podstawie 
listy obecności, że obrady sesji "są prawomoone. sesji MRN uozostn: 
czy 33 radnych na stan 40 rv. lny oh. Następnie Przewodniczący ..JIM 
serdecznie przywitał radnych i z- proszonych gości.
do aun?;tu 2

Porządek obracTzostnł przyjęty jednogłośnie przez 33 radnych 
obecnych na sesji.
do punktu 3

' Przewodniczący MRN Zbigniew Nawrotek odczytał rotę ślubowania 
n radni, którzy z uwagi na nieobecność na Sesji inauguracyjncj - 
potwierdzili złożenia ślubowania słowem " ś l u b u j ę "  wg 
n: c i q nującoj  k o l e j n o ś c i :

17 BakowezaN Marianna 
... CfOgoika Paweł 
37 Kurowski Józef
4. Chwastek Karol
3. Bawada Lech

o nu aktu i
Protokół z Sesji Inauguracyjnej był wyłożony do wglądu w 

ku rze iklN oraz w sali sesyjnej przed rozpoczęciem obrad.
•o protokołu radni nie w .nieś li zastrzeżeń. Został przyjęty 
Jounogłośnio przez 33 radnych obecnych na Sesji.
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jPj n n k t u  5

I n fo r m a c j a  o działalności  ̂ Prezydium URN w^Ustroniu z o s t a ł a  
nr~cdstwiona przez z-cę przew otlniczącego MRN Kazimierza Wrońskiego, 
n0̂ informacji nie uniesiono żadnych uwag'ani zastrzeżeń.
Stanowi załącznik niniejszego protokołu a,
Ąn punktu 6

y; skład Komisji uchwał i włosków jednomyślnie powołano 
następujących radnych: 1. Jona Kuhienia - prsevsodn. Komisji RGiB

2. Karola Chwastka - członka "
3. Pawła Gogółkę - członka Komisji GlliR

fin nunktn 7 . - interpelacje radnych ruiny Greń Stanisław - zapytywał, kto ponosi winę za straty spowo
dowane zawaleniem się ściany świetlicy w 
Lipowcu,dlaczego inspektor nadzoru widząc niewłaściwe 
wykonanie robót nie wstrzymał prac przy 
bu> owić sklepu,kto poniesie koszty remontu odbudowy dhiektu 
kiedy zostanie uruchomiony Klub Ruchu, 
v. jaki sposób zostanie zabezpieczony materiał 
i pozostały dobytek świetlicy
kto jest odpowiedzialny za prowadzenie robót 
ora z zaoezp. materiałowe przy pawilonie
ha na 1 owymkiedy zostanie; dokonane smołowanie dróg na 
terenie Linów ca.

Ras na Maria Bukowezan

Radny Michał i i Ich

non i  to-, a ł a  swą interpelację w sprawie 
zabezpieczenia notoczko przy ul. Cieszyńskiej
1. Złodył interpelacja w sprawie wie wyko
nanego remontu ul. Kuźniczej i zasypania 
rowów c .'w a dnia jących.

. vu 11 e k u t  r z y ; wu n i :
3. s;:-. y n k i  w płn. c z ę ś c i  Ustronia - za r z o j a z  e ; k o le j o w y m ,  la ją wy 1 o c o r  : bar  z i e j  n i e e s t e t y c z n y  j a k  r ó w n i e ż  i c h  o t  o< Le.  La le ż ;  ; aó i :. ; ;orżąc'Jkownnia
Łer< i or z o d r e s t a u r o w a n i a  « omów.

- y ę g t- ! »•
V. Al owad oc! u ż y t k ow n i  kóz

v-1 i  i: ów łl
y ki  oz kur; i  s k l o pów -  at o c z c n i c  !punktów h a n d l e wy ou  1 r • • * «c n i ;  dii o - o o t o c z e ń i  a w o!: A yi. punka r .rzo c umowie,

Pr os i ł  c i n t c r w o n c , s u r a  i e  u r u c h  o -  
22 Li ca.-jur.ia ciepłociągu na u:

U. i •• -'-y ;: por z y ' kowzd teron oków remont o-• . r .ej  p o c z t y .



Stec Piotr - 1. interpelował w sprawie uporządkowania
sprzedaży mięsa i godzin otwarcia sklepu 
mięsnego w Iiernanicach
2 . wskazał na konieczność uporządkowania lub 
zlikwidowania wałęsających się psów na Osiedlu 
w Juermanicacli

Nu bok ii oman - interpelował o konieczności wyegzekwowania
unowy o przeprowadzenie remontów schodów 
prowadzących do Centrum Jaszewca gdyż grożą 
od paru lat zawaleniem.

* I
U

3. Interpelował o~potrzebie zabezpieczenia wykopów 
ciepłociągu, na Os, 22 Lipca w Ustroniu.
4. Interpelował o zamontowanie i punktu świetlnego 
na ul. Wodnej.

Nowak /ilojzy - w Nierób z imiu zck77!xi uruchomiony wyszynk piwa
bez zabezpieczenia sanitarnego., ponadto 
właściciel nie ubft. o wygląd estetyczny obiektu i 
otoczenia, interpolował o.uporządkowanie tych 
spraw , oraz o uruchomienie s wnitr.riatów .

-aria - raun ;.RN - ustosunkowała siy negatywnie c o postano
wieni"' prezydium i.HLN oc. boś nic projektowania 
budynków handlowyoh przj ul. 9 listopada wyłąoznic 
nr. działalność L nblowo- usługową bez części 
mieszkalnej na piętrze, twierdząc, że j st tc 
teren po:: kawownictrzu rz znaczony pod zabudowę 
usług o-.; o - m i o s z kn li > o .P o n a d t o ,  su o je  z d a n i e  i  uw agi  v tym temacie przedetv .  i ł a  P r e z e s  T ow arzystw a m i ł o ś n i k ó w  i s t r o n i ą  Cb. S i a ł a ś  d e n a t a  -  p r o p o n u j ą c  wybudo
wanie v. planowanym liejscu - domu handlowego.

kośny Sikora Jerzy - interpelował o zamiany remontu ul. Zagajnik z
ul. Potokową w Nio.rodzimiu z uwagi na trwające 
na ul. Zagajnik prace przekopowe związane z dopro
wadzenie:.! sieci wodocuągowej

Idadty,’ Jan Kro 1 - interpelował o potrzebie napraw lenia dziur w barier:-, 
mostu Jia rzece Wiśle w Ustroniu - Polanie. Obecna 
sytuacja stwarza niebezpieczeństwo wpadnięcia 
dzieci ci o rzeki.

-obco nic zgłoszenia prze:: radnych dalszych interpolacji, Przewodni- 
ezący i-.ulN przypomniał, żc Naoselnik Liasta udzieli odpowiedzi na 
-"‘głoszono interpelacje w przedostatnim punkcie obrad•

I-o Punktu 8.

lamin Iś.śN b:
..*ro *)o wy juan inni”
! łówienia Hag 1 smini*, do 

Pojoktu Reg laminu

:;c so : o ;- i  r r  —i r' r<1 jl . Łw* ‘-0* -  •. t -f- o  ■ “  ' i*. . . \j U sny na y osie w zomu
X o. . o v. ’ c Ii o r nz na pOG i o ■ ani; Prozy di \ i
.1) których kontr owo i* y l ny o h s p r ar, : y n i k 3
! Oo ó ii 0 ■.. śl nie w!. 1 0 di i 0 z.lian jo treści
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Do przedstawionego przez Przewodniczącego hkh - projektu 
Uchwały, radni nie wnieśli uwag.
y. chwała NR II1/7/84 w sprawie zatwierdzenia projektu Regulaminu 

w Ustroniu została przyjęta jednogłośnie przez 33 radnych 
obecnych na sesji.
,io punktu 0

Radni w materiałach na Sesję otrzymali zmodyfikowany i 
zaktualizowany Harmonogram realizacji Program; Wyborczego.
Prze ułożony Harmonogram zawiera wszystkie uwagi yjakie zostały 
«vswnięte podczas jego konsultacji na komisjacb i Prezydium, 
genie n i  Program ./yborczy obliguje Ur.uę do j o g o  realizacji w 
gi-,coj kadencji, dlatego też o raco.any harmonogram realizacji
Rauy Herodowej na całą kadencję.;/ d y s k u s j i  i n c  w/w-harmonogramem g ł o s  z a b i e r a l i :

iUacsselnik  i i s t a  B .  S i e k i e r k a  -  u
i n a j w o ź n i o j s z  z t ; ; i o r • : ; i ł  i:zJ e s t  t o  kompendium za x u nkc j  ono.. n .-.a .uia s o a j e s t  planom sztywnym, bc uwarunkowań f i n e n s  owych, r ó w n i e ż  obecne t r u d n o ś c i  I . I i e j s k i ,  ora z  j a k i e  sifc poi ujmowane d z i a ł a  i a  o z u b e z p i e c z e n i e

1 . J r> o w] z i-': ł a n i  . 1 - i e j s k i e j
nr ■ o i e ra  l i :; v o 6 l i? : * 4  « a . n .*:c a r : . ' '  i ograma i  ' Ob : o; *;ól n y e h  z a d a ń .”V 1 ' eh. : n.’: tu i d n e n i a,s .t0 vp ni'  ̂ 1 0 i 1

JL n t e n  n i ernn ko w•u od s : ■eregu i s t o t n y c h»
i 1 l o s o*. y c * >* • Vo d k r e ś  l i l j «.« ! . i  i:i b or V{r; 

J  *-ła ię  t u t .  U r z ą  Miia o t r z e b  f i n a n s o w y c h  na z a d a n i a  u j ę t e  w••ropono uł  r  oownnie a n i  o r  oc ny i . ha s t  ę p n i  e by pkt  -  r o z b  down k o t ł o w n i  -  za z io n ie  na k o n c e p o j i  e h  ł o  Le nia  s t a .
In jk.... ak Jan - stwierdził, ' z miac okro: i ijącyca czyny spi 

. pc ' ic w i dania i rov:a z one go - bu down sieci woc ociągowaj
Rc.» ny ni koi ar o u :i .. <.■ nie zadania w .harmonogramie.
Ponadto .a ni o okuwał aby znaunaack finauzo ..nr.ycu przez inne 
jednostki dorisaó pkt 7 - ^ontrala telefoniczna przy ul. Świercze
wskiego.
,.ndny Tłoczka ńcinm - ustosunkował si-i do tematu w: s rowie budowy 
przystanku. . EP Centrum ora z wska za ł 
w Harmonogramie w zadaniach 
wodociągowej na gojach.

s i  -i do t e matua ł  nu p o t r zebęzyny s p o ł e ć zne i e o i
.-•u. n ^ C r c ń  S t  a i s  ław - ior : ■ i i a.nie - h i e n i e  n i e  l i n i i
PKS r o a i  a o j  i  3 r  e n n a - L i  n o-;: i  o c n i e  z o - t a n i a  s f  i n n l i z o w a n e  d o p o k l  n i ep o s z e r z e n i a  d r o g i ,  i odnogo s y t e  r> bu tlonyz o s t a ń ."  s e e ł n i o n e  w a r u n k i  -113 -  o d n o śn ieh a s t  J a n i e  er:: ; s t o n k o ni  o z u owa i  o 'rov; •• .•z-c n i c

V* v r n
.h i e n a  Dukowcz wu - m r i nnna -  w s k a z a ł a  p o t r z e b ą  . o w i l n o . y n i a  '. y k o n i . n i l T i r  1 GS 5~r o ku -  ś c i e ż k i  s p a c e r  ow o j  w z g ł u ż  p o t  o ku 

!0 -  do r e J  t e g o .
..oniev?af: n ;c zgłoszono óodatkcwyoli uwag 
; chwał ł wniosków przedstawi^ radnym pr 
jąccj wniesione w dyskusji poprawki 
iiatini nie rnieśli co projektu • chwał/hu z o s t a ł a  p r z y j ę t a j e d n o g ł o ś n i e

— • • j ■ • i od g. w: ącyo j o k t  r c : Wv a ły  uw zi3 o datków yck ■aa g .v. -  r . . r> o bo c ny chH e s j i  m a n y  e n .
•> ,, , l-M ' P? T T T / r  /. o0  -  1. - .  - ■ I : - j . i  JL . . X  /  /  »

iregra:n; wyborczego
o z a t  : i  s r : u e n i  a h a r  r.i o \ ■.: ■ • raź ra r  e a 11 z c j  i  z n ł  c z n i k  • o n i n i e j s z e g o  p r o t o k o ł u .
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ń - A  - i
^punktu 10

W związku z długofalowym programem poprawy środowiska 
maturalnego Ustronia przyjętego przez Radę w ubiegłej kadencji 
Naczelnik Miasta przedłożył projekt uchwały dot. podłączenia 
nieruchomości do miejskiej sieci kanaliżącyjnej w Ustroniu, 
projekt ten był przekonsultowany na Komisji Gospodarki Miejskiej 
i Rolnictwa oraz Komisji PPiPP"
po odczytaniu projektu uchwały, głos zabierali : radny Heczko Adam 
i radny Pokorny Zdzisław zapytując o zabezpieczenie materiałów 
potrzebnych d©<* pod łączenia się do sieci kanalizacyjnej oraz o 
możliwość prolongaty terminu wykonania kanalizacji.
Po otrzymaniu wyjaśnień poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwała 
sostała przyjęta przez radnych przy 3 głosach wstrzymujących - 
na stan 33 radnych obecnych na Sesji.
Uchwała NR II1/9/83 w sprawie podłączenia nieruchomości do
miejskiej sieci kanalizacyjnej w Ustroniu stanowi załącznik do _ 
protokołu.
do ounktu 11
ad. a/ -

rawjs - organizacyjne 
Z-cn przewodniczącego I.21N Kazimierz Wroński przedstawił
projekty planów prący Prezydium MRN i Rady na II-gie . 
półrocze br. Natomiast Przewodniczący Komisji Problemowych 
przedstawili projekty planów pracy Komisji URN. 

fo i projekty planów pracy zostały przez Radę zatwierdzone
II1/10/8-4 w sprawie planów pracy Miejskiej Rady

U
jednogłośnie

' d i t

ad.b/ -

ad.c/ -

... ___________ .. _A.____  A_____ _____ Miejskiej R,
watodowej na II-gic półrocze. Uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.
Przewodniczący MRN zapoznał Radę z projektem uchwały 
dotyczącej uzupełnienia składów osobowych Komisji MRN o 
członków spoza rady. -Do przedłożonej propozycji uchwały 
nie wniesiono uwag. Sostała przyjęta jednogiośhie przez 
33 radnych obecnych na Sesji.
Uchwała ITR III/11/S4 w sprawie powołania członków stałych 
Komisji URN spoza ^auy stanowi załącznik do protokołu.
Zgodnie z ustawą o sytemio rod narodowych i samorządu 
terytorialnego oraz z planom pracy Miejskiej uudy Narodowej 
Prezydium MRN przedstawiło projekt uchwały w sprawie 
zarządzenia wyborów do organów samorządów mieszkańców 
w Ustroniu, proponując w nim aby granice acimin' trący jne 
działania poszczególnych Komitetów Osiedlowych przebie
gały z ustalonymi podczas wyborów do rad narodowych - 
granicami Obwodów Wyborczych.

dyskusji nad projektem uchwały radny heczko Adam 
wniósł uwagę aby Komitet Rady Osiedla XXX-leoia PRL 
uznać za KO Nr 7 i nie zmieniać granic obecnie już 
działających Komitetów Osiedlowych, 
innych uwag nic zgłoszono.
Projekt uchwały poddany pod głosowanie został przyjęty 
przez 32 radnych 1 1 głosem przeciwnym na stan 33 radnych 
obecnych na sesji.
Kchwała NR III/12/S4 w sprawie zarządzenia wyborów do 
organów samorządu mieszkańców w Ustroniu - stanowi zaącznik 
do protokołu.
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ad. d/ - Prezentacji kierownictwa Urzędu Miejskiego w Ustroniu
dokonał Naczelnik Miasta Siekierka, informując radnyfch o 
zakresie zadań i obowiązków poszczególnych Referatów OM.

- Przewodniczący Miejskiej Rady Narodowej dokonał wręczenia 
legitymacji radnego - obecnym na esji radnym.o ,- Prezydium MRN na podiedzeniu w dniu 26 września br omówiło 
wniosek Komisji GMiR i PPiPP w sprawie rozważenia możliwości 
utrzymania miasta w okresie zimy 1984/85 "na biało" tzn.
aby wszystkie drogi w granicach aSministracyjnych miasta 
były posypywane piaskiem i żużlem.
Z uwagi na ważność podjęcia decyzji Prezydium postanowiło 
sprawi utrzymania dróg w okresie zimowym dać pod obrady 
sesji MRN i poniesienia wspólnej odpowiedzialności za ewentu
alne rezultaty i konsekwencje postanowienia.
Za koncepcją utrzymania miasta na biało opowiedziało się 
również Koło Towarzystwa Ekologicznego działającego na 
terenie miasta.
W toku dyskusji poruszono następujące sprawy:
Radny Kazimierz Kubik - przew. Komisji GMiR przedstawił 
opinię Komisji i mieszkańców U stronią" o potrzebie utrzymania 
miasta na biało. Podkreślił, żc w ostatnich lotach odeszliśmy 
od metod tradycyjnych jakie były stosowane na naszym terenie 
wprowadzając chemizację. Następnie nakreślił szkody jakie 

wyrządza sól w środowisku naturalnym i materialnym.
kosztów 
wszystkie 
utrzymania 
na danych

4- -k o Ło-ĵ res-crr. »V
utrzymania dróg

dalszej kolejności zreferował Sprawę
w okresie zimowym stwierdzając, że 

przedstawiane do tej pory koszty akcji zimowej 
dróg no biało są kosztami szacunkowymi opartymi 
terenu Wisły i Szczyrku- o wiele szerszych

terytorialnie i górzystych, Wskazał na potrzebę wykorzy
stania sprzętu odśnieżnego prywatnego i z SKR. Podtrzymał 
wniosek Komisji o utrzymanie miasta na biało.
Naczelnik Miasta 3. Siekierka - w swej wypowiedzi wskazał 
na problemy jakie mogą wyniknąć przy podjęciu decyzji 
utrzymania miasta na biało / potrzebę wynajmu dodatkowego 
sprzętu, brak pługów odśnieżny cli, zwiększony koszt akcji 
zimowej itp/ Proponował aby utrzymać na biało drogi z 
wyjąctkiem drogi przelotowej.
Radny Zdzisław Pokorny - stwierdził, że utrzymanie dróg na 
biało gwarantuje większe bezpieczeństwo, jednak z uwagi na 
możliwości wystąpienia trudności komunikacfyjnyoli - jak 
to miało ojsce w Wiśle ubr/ - należy bardzo roztropnie 
podejść do rozważanego problemu.
Radny Jan Kral sugerował, że dopóki nie zostanie ukończona 
obwodnica miejska, która przejmnie tranzytowy ruch komuni
kacyjny - należy utrzymać sposób odśnieżania dróg stosowany 
do tej pory.
Radny Janusz Kubica - prezes SKR - ustosunkowywując si'2 do
swoich przedmówców stwierdził, że przy dobrej organizacji 

i systematycznemu usuwaniu śniegu, nie zaistniejepracy 
sytuacj. 
drogi d

systi
■i- rr o  JC4 ł»-C« Lu :ł.a

linrawej/ wnioskował
Wiśle Centrum / odcinek 
utrzymanie miasta na biało.o
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R.̂ dny Tadeusz Kwoffzyński zaproponował aby zastosować pośrednie 
rozwiązanie - na głównych arteriach przelotowych zastosować 
ewentualne solenie lecz tylko v? sytuacjach krytyoznych - na 
wyraźne żądanie Miejskiej Służby ^rogowej.
Ob. Stanisław Moskała - kier. MSD - proponował oby ciąg główny 
^cT"Śzpitala utrzymać przy użyciu środków chemicznych. Potwierdził 
również możliwość zastosowania soli jako środka doraźnego.
Radny Gajdacz Rudolf - stwierdził, że przy’dobrej współpracy 
wszy stkich zainteresowanych odśnieżaniem miasta - można bez 
zastrzeżeń utrzymać miasto na biaió. Podał przykład z minionych 
lat odśnieżania drogi dwupasmowej na której samochody za akcji 
zimowej jeifcdziły tą samą trasą kilkakrotnie z podniesionymi 
pługami.
^acaclnik Miasta - poinformował rodnych o kontrahentach z którymi 
miasto zawiera umowy o odśnieżanie oraz o kosztach i godziny 
pracy odśnieżania i tak:
- sprzętem prywatnym - 400 zł/godz.
- sprzętem SKR - 800
- sprzętem PGKiM - 2.000,- -

4

W br. RDP wystawił rachunek za odśnieżanie drogi 3,5 min zł. 
Poinformował również że w br. drogę szybkiego ruchu wzięli w 
zagospodarowanie - PGKiM oraz SIAR.
Uwzględniająo wszystkie uwagi i głosy poruszone w dyskusji 
poddano propozyoję odśnieżania miasta pod głosowanie.
Za utrzymaniem ulic Ustronia na biało - głosowało 31 radnych na 
33 obecnych na sesji, przy 2 głosach wstrzymujących.
Ponieważ większość radnych jest za odśnieżaniem miasta na 
biało, Przewodniczący MRN poinformował, że Prezydium 
zorganizuje jeszcze jedno spotkanie w którym weźmie udział 
przedst. Woj. Wydziału Komunikacji, przodst. RDP, PGKiM .
W oparciu o wspólne ustalenia Prezydium podejmie postanowienie 
zobowiązujące Naczelnika Miasta do odpowiedniego zastosowania 
odśnieżania ulic miasta v; okresie zimy.
do punktu 12

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje radnych udzielił Naczelnik 
Miasta i tak:
w sprawie
poinf oraowa 
która jest 
również o 
działalność 
przekazana 
i nie jest 
bęusio spać 
w 198or prs 
prokurator
smołowanie 
o ile MRN

zawalenia się ściany x::L±pskek : świetlicy w Lipowcu -
ł, że UM sprawę tej inwestycji powierzył RDRMiOW,

licy. 2 uwagi nn wielkość strat, sprawa zostanie 
prokuratorowi . Obiekt jest budyhkiem Skarbu Państwa
nbcspieozony v; PZU w związku z tym remont budynku 
zywał w rękach Urrędv Miejskiego i Rada codzie musiała 
ydzielić lu tw lf y  na wykonanie remontu obiektu o ile 
nic wskaże winnego.
dróg w Lipowcu może nastąpić dopiero w roku przyszłym 
wyasygnuje na ton cel środki

- w sprawie 
ul. Cieszy lis 
interpclac ję

niewykonania beri 
kiej poinformowa 
do końca paźtlsi

ory zabezpieczaj ąco j 
>, że ..J3D wykona tę 
ernika i  98żr. potok przy

załogą



przeprowadzał rozmowy z Woj. Przeds. Rpbót Drogowych o 
jak najszybsze zakończenie remontu drogi ż o wykonanie 
zasypanych rowów przydrożnych i przepustów przez drogę.

„ w  sprawie uporządkowania terenów wokd prywatnych kiosków -
NW wydał nakaz mający na celu uporządkowania terenu wokół sklepów.
NM wyda nakazy co do przywrócenia estetyki budynków znajdująoyoh 
się póniżej Z-dów Kuźniczych FSM. Budynki ADM - ich tynkowanie 
bidzie uzależnione od planu wydatków i kolejności robót na ty oh
budynkach.

_ Temat dotyczący konkursu na najładniejszy ogródek jest UM znany 
lecz MZK i OR nie jest tym tematem zainteresowany.

_ ',v sprawie ciepłociągu na Os. 22 ^ipca ^aczelnik i Sekretarz 
codziennie interweniują o jak najszybsze zakończenie robót - 
do Dyr. WPC w Cieszynie i roboty zostaną wznowione.
Ponadto UM wyda nakaz uporządkowania terfenu wokół remonto- 

” wanej poozty.
- odnośnie sprzćdaży mięsa i godzin otwarcr±rr*sklepu w kernanicadj
UM sprawdzi czy sprzedaż odbiega od asortymentu w centrum miasta 
jak również zostanie sprawdzony czas otwarcia sklepu.

- Ka ul. Wodnej zostanie zamontowany punkt świetlny.
- 0 inośnie remontu Schodów w daszowce - Naoselnik kilkakrotnie 
monitował o dotrzynanie terminu umowy z RSP "Promień" - bezskuteczni*
Stwierdził, że o ile będzie to możliwe zastosuje . ewentualną 
karę umowną z tytułu nie wejścia na plac budowy w ustalonym 
czasie.

- w s.rawie zamknięcia sanitariatów przy wyszynku piwa w Nierodzimiu 
NI.I wyda odpowiednie dyspozycje.

- z uwagi na brak środków przeznaczonych na remonty dróg,

- balustrada na moście rz. Wisły w Polanie zostanie do końca 
października naprawiona.

l)o zgłoszonych odpowiedzi Naczelnika Miasta na złożone interpe 
lacje radni nie wnieśli uwag.do punktu 13

Wobec wyczerpania się porządku obrad i dyskusji Przewodniczący 
.MIN Zbigniew ^awrotek podziękował radnym i gościom za udział w 
Sesji i ogłosił jej zamknięcie.
x,a tym protokół zakoiiczono.
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t dnia, 3 Kwietnia iy»or. * - .
„ sprawie: ustalenia nazwy nowobudowanego przystanku PKP 

w Ustroniu .
t ■ • y

K iV l- < * * * - ł i ' ' * *• ** '  ' “w4 •«: *r . i .  -1

ĝ0bVję,)-V » i .  . ^

Na podstawie art. 24 i 86 ust. i pkt. 2 ustawy z dnia - - 
20 lipoa~1983r o systemie rad narodowych i samorządu terytorial- 
nego /Da .U .'Nr 41 poz.185/ Miejska Rada Narodowa w U Stroniu

u c h w a l a

§ 1

To następuje:

Zgodnie z wnioskiem Społecznego Komitetu Budowy Przystanku 
PKP Ustroń- Centrum, proponuje się nazwać nowobudowany przystanek 
PKP w Ustroniu- Centrum w rejonie ul. Grażyny i ul. Świerczewskiego: 
" Ustroń - Zdrój".

§ 2 • '•

Zobowiązuje się Naczelnika Miasta Ustronia do wystąpienia 
w sprawie ustalenia proponowanej nazwy przystanku do Dyrekcji 
Okręgowej Kolei Państwowych, która z kolei występuje z wnioskiem

i , ,
do Ministra Komunikacji. •

§ 3
’ •- - . ' v; ''Z.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

yĄCY
MUEJSKiŁ, ■ -< NAiiODOWW

w  Ustroniu

i



•' -v:’ł V * W--r

Miejskiej Rady 
z dnia 17 kwietnia
spranie nadania imienia Jana Jarockiego Muzeum Hutnictwa i

i Kuźnictwa w Ustroniu
.•'‘ii- ' 1 • ' "'-'''A" /• ' . • '. Â ł;4jF?\

Na podstawie art'. 24 ust. i ustawy z. dnia 20 lipca 1983r - '
o systemie rad narodowych i samorządu terytorialnego /Dz.U. Nr 4i 
poz. 185/ w celu upamiętnienia zasług zmarłego Jana Jarookieg^' ' 
rozwoju Zakładów Kuźniczych FSM i głównego współorganizatora

jX v *■
Muzeum Hutnictwa i Kuźnictwa w Ustroniu, Miejska Rada Narodowa 
w Ustroniu

co nast^wje:
u c h w a l a

\ § 1
Nadać imię * "Jana Jarockiego" - Muzeum Hutnictwa i Kuźnictwa 
w Ustroniu, mieszczącego się w budynku przy ul. Hutniczej 3.

Wykonanie uchwały powierzyć Naczelnikowi Miasta Ustronia.

§ 3
• . . y

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
. a j

§ 4

Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Bielskiego.

MIEJSKIEJ - DY' NAr-OOOWEJ 
^  U s tr o n iu



SKA
w Ustroniu U C H W A Ł A  NR XXIŁff/110/87

Tiary styczne go "Czantoria" w ustroniu w gestię
'T  \ Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu* ; ' M . " ■ '■

. \*<v‘
Na podstawie art* 34 ust• 2 i art*86 ust*2 ustawy z dnia 

20 lipoa 1983r o systemie rad narodowych i samorządu terytorialnego 
• /Dz.U. Nr 41 poz.185/ - po zapoznaniu się z:
%>' pismem Przewodniczącego WRN w Bielsku Białej z dnia 16*09*1987
' Nr BRN - 022/15/87,

- pozytywną opinią Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu MRN,
- pozytywną opinią Zespołu Radnych PZPR,
- negatywną opinią kierownictwa PT"Czantoria" wyrażoną w piśmie

z dnia 19*10.1987 Nr DN/990/87 oraz głosów w dyskusji ,

Miejska Rada Narodowa w Ustroniu

co następuje:
u c h w a l a

§ 1
Wyrazić zgodę naprzekazanie Przedsiębiorstwa Turystycznego 
"Czantoria" w Ustroniu w gestię Miejskiej Rady Narodowej 
w Ustroniu*

§ 2
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

X

PRZEW-.^N’ -ĄCY Prze\
miejskiej i-.c-v n a r o d o w e j Miejskie;

w  U s t r o n i u

czący
Narodowej

Zb. nawrot

\



/

IflS S K A  R ACA RAR033W A  
w  U s t r o n iu m

P R O T O K Ó Ł  NR l/88
fi *

z pierwszej z IX kadencji Sesji Miejskiej Rady Narodowej 
w ustroniu z dnia 1 lipca 1988r - odbytej w sali sesyjnej 
Urzędu Miejskiego w Ustroniu.

Obecni Radni:

■ v ■ :'>• j

>V^'v ,'K v\ -js or;. ’■

W*

1. Białoń Jan
2. Brandys Bronisław
3. Cieślar Jan
4. Cieślar Adólf
5. Chabrowski Henryk
6. Chmielewski Włodzimierz
7. Chwastek Karol
8. Drozd Jan
9. Dyrda Hanus Anna
10. Dzierżewicz Rakowska Halina
11. Gluza Karol
12. Gomola Józef
13. Górecki Jerzy
14. Greń Stanisław
15. Heczko Józef
16. Hławiczka Karol
17. Jurczok Michał
18. Kołaczyk Józef
19. Krużołek Rudolf
20. Krysta Tadeusz
21. Krzempek Walerian
22. Kubok Roman
23. Małysz Kayol
24. Pasterny Jan
25. Pilch Janfna
26. Podżorski Jan
27. Pokorny Zdzisław
28. Niemczyk Henryk
29. Rakowski Piotr
30. Sikora Alojzy
31. Sikora Jerzy
32. Śliwka Jerzy
33. Tomiczek Piotr
34. Zielonka Eugeniusz
35. Zawada Lech
36. zVardoń'1 Mieczysław
37. Zwardoń Zygmunt

Nieobecni Radni:
Czembft' Emilia 
Konieczny Andrzej 
Muszer Jan

\
Spoza Rady udziałsesji wzięli: , ,, . ,1. Stanisław Zych - pełnomocnik Wojewody Bielskiego

2. /Nawrotek Zbigniew - Przew. MRN kadencji 1984-88
3. / Balcar Józef - członek Prezydium - M -
4. Kubień an - członek Prezydium f ZSL
5. Kubik Kazimierz - członek Prezydium
6. Kubica uanusz - b. przew. zespołu^radnych PZPR
7. Siekierka Benedykt- Naczelnik Miasta stronią
8. Konrad Owczarek - Sekretarz UM
9. Heczko Irena - Inspektor ds RN
10. Ryś Jan - Przew. KO Nr 5
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'rzew. KO Nr 6
- Przew. KO Nr 7
- Przew./KO Nr/ KM SD .0

11. Nowak Alojzy
12. Heczko Adam
13. Pilch Michał
14. Hanzel Józef - Komendant Komisariatu M 
15 • Gembarzewski Ludwik - Prezes ZBOWID w Ustroniu
16. Steć Zygmunt - Z IW . k  - .J
17. Grzegorzek Jan - Stów. PAX
18. Kosowski Jerzy - przew. Rady Koord. DWL awodzia

obrad
Porządek Obrad:
. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności j 
* ^chwalenie porządku obrad 

j5. Ślubowanie radnych
4. Wybór Przewodniczącego MRN w ustroniu
5. Informacja o przebiegu kampanii wyborczej i wyborów do MRN i WRN
6. Uchwalenie ilości i rodzajów komisji MRN
7. Ustalenie ilości Zastępców Przewodniczącego, oraz wybór Zastępców 

Frzewodniczącego Miejskiej nady arodowej.
8. Powołanie składów osobowych komisji MRN
9. Informacja aczelnika Miasta o tegorocznym planie społeczno-

gospodarczym i budżecie miasta oraz stopniu dotychczasowej 
jego realizacji.

10. Wręczenie radnym:
a/ zaświadczeń o wyborze radnego 
b/ lęgitymacji radnego.

11. Zakouczenie sesji.
do punktu 1 ii

Przed rozpoczęciem Sesji MRN w Stroniu został odegrany Hymn 
Państwowy. Otwarcia inauguracyjnej Sesji MRN dokonał radny Karol 
Chwastek. Jako jeden ze starszych.xadnych złożył wszystkim nowo- 
wybranym członkom Miejskiej Rady Narodowej, Przewodniczącym Komite
tów Osiedlowych, Naczelnikowi MiaSta oraz administracji państwowej 
życzenia owocnej pracy dla dftbra miasta i społeczenstwa. Następnie 
przywitał przybyłych gości, a podstawie list obecności stwierdził, że 
obrady sesji są prawomocne. W sesji uczestniczyło 37 radnych na stan 
40 wybranych.
do punktu 2

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przez 
obecnych na sesji.
do punktu 3

37 radnych

Rotę ^lubowania odczytał i złożył ślubowanie prowadzący obrady 
sesji- radny ^arol Chwastek a następnie radny Uan Drozd jako jeden 
z najmłodszych radnych odczyt t kolejno nazwiska obecnych radnych 
którzy potwierdzili złożenie ślubowania słowem "ślubuję" wg. 
następującej kolejności:
Białoń,Jan, Brandys Bronisław, Cieślar ^an, Cieślar Adolf, 
Chabrowski Henryk, Chmielewski Włodzimierz, Chwastek Karol,
Drozd Jan, Dyrda Hanus Anna, Dzierżewicz Rakowska Halina, Gluza 
Karol, Gomola Józef, Górecki Jerzy, Gren Stanisław, Heczko Józef, 
Hławiczka ^arol, Jurczok Michał, Kołaczyk Józef,-JCrużołek Rudolf 
Krysta Tadeusz, Krzempek Walerian, Kubok Roman, ałysz Karol, 
Pasterny Jan, Pilch Janina, Podżorski Jan, Pokorny Zdzisław, 
Niemczyk Henryk, Rakowski Piotr, Sikora Alońzy, Śliwka Jerzy 
Tomiczek Piotr, Zielonka Eugeniusz, Zawada Uech, Zwardoń Mieczysław 
Zwardoń Zygmunt.



do punktu 4
Radny Jerzy Sikora, przewodniczący RM PRON w Ustroniu 

z Ramienia Komisji Współdziałania Partii i Stronnictw 
politycznych zgłosił 2 kandjjdatury na Przewodniczącego 
Miejskiej Rady Narodowej w Stroniu a mianowicie:

- Ob. Rudolfa Krużołka
- Ob. Zdzisława Pokornego 

Radni nie zgłosili dodatkowych kandydatur.
Celem przeprowadzenia tajnych wyborów powołano jednogłośnie. 
komisję skrutacyjną w skład której weszli następujący radni1

- ob. Roman Kubok
- Ob. Józef Gomola
- Ob. Stanisław Greń.

W wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania Przewodniczący 
Miejskiej Rady Narodowej w ustroniu został wybrany radny 
Zdzisław Pokorny.
Uchwała Nr 1/1/88 w sprawie wyboru Przewodniczącego MRN 
w stroniu oraz protokół komisji skrutacyjnej stanowią 
załączniki do protokołu Sesji.
Radny Karol Chwastek w imieniu radnych MRN złożył nowowybranemu 
Przewodniczącemu MRN serdeczne gratulacje wyboru na Przewodni
czącego Rady a następnie powierzył w jego ręce dalsze prowa
dzenie obrad sesji MRN.
Przewodniczący MRN Zdzisław Pokorny podziękował radnym za zau
fanie i wybór a następnie przejął prowadzenie obrad.
do punktu 5

Radny Jerzy Sikora przewodniczący RM PRON w ^stroniu 
złożył informację o przebiegu kampanii wyborczej i wyborów 
do Wojewódzkiej Rady Narodowej i Miejskiej Rady Narodowej 
w ustroniu. Informację tę radni przyjęli bez uwag.
do punktu 6

Przewodniczący MRN Zdzisław Pokorny zapoznał radnych 
z projektem uchwały dot. ustalenia ilosci i rodzajów komisji 
problemowych MRN w ustroniu.
Przedstawiony projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 
przez radnych uczestniczących w obradach sesji.
Uchwała Nr 1/4 /88 w sprawie ustalenia liczby i rodzajów stałych 
komisji Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu stanowi 
załą do protokołu.
do punktu 7

Radny Jerzy Sikora - przewodniczący RN PRON w Ustroniu 
przedstawił propozycje Komisji Współdziałania Partii i Stronnictw 
Politycznych w Ustroniu aby Rada Narodowa wybrała 3 Zastępców 
Przewodniczącego MRN.
Do przedstawionego w tej sprawie projektu uchwały nie zgłoszono uwag.
Została przyjęty jednogłośnie przez 37 radnych obecnych na sesji. 
Uchwała Nr 1/2/88 w sprawie ustalenia liczby Zastępców Przewo- 
niczącego MRN w Ustroniu stanowi załącznik do protokołu.
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Następnie radny Jerzy Sikora w imieniu Komisji Współdziałania 
Partii i Stronnictw Politycznych przedstawił propozycje 
kandydatów na zastępców przewodniczącego MRN w osobach:

■ czł. PZPR
■ czł. ZSL

I. Ob. Bronisław Brandys 
Ob. Henryk Niemczyk

II. Ob. Karol Hławiczka 
Ob. Jan Muszer

III. Ob. Janina Pilch - czł. SD
vvOb. Eugeniusz Zielonka -

Z uwagi na nieobecność na sesji radnego Jana Muszera radni 
zgłosili kandydaturę Włodzimierza Chmielewskiego w miejsce 
radnego Muszera Jana.
Celem przeprowadzenia tajnych wyborów na z-ców przewodniczącego 
"lRN powołano jednogłośhie komisję skrutacyjną w składzie:

- Oh. Roman Kubok , -
- Ob. Józef Gomola
- Ob. Stanisław Greń

W wyniku przeprowadzenia tajnego głosowania, 
dniczącego MRN w Stroniu wybrano:

na zastępców przewo-

(Jchwała Nr 1/3/88 
W w

Bronisława Brandysa 
Karola Hławiczkę 
Eugeniusza Zielonkę

_ w sprawie wyboru Zastępców Przewodniczącego 
oraz protokół komisji skrutacyjnej stanowią załą-bstroniu

zniki do protokołu sesji.
zewodniczący MRN Zdzisław Pokorny złożył swoim zastępcom serdeczne 

;ratulacje wyboru i zaprosił ich do zajęcia miejsca za stałem 
prezydialnym.
tastępnie radny Jerzy Sikora przedstawił propozycje Komisji 
Współdziałania Partii i stronnictw politycznych aby przewodniczących 
stałych komisji Rady wybrać spośród następujących kandydatur:

1. Ob. Henryk Chabrowski
2. Ob. Józef Kołaczyk
1. Ob. Roman Kubok
2. Ob. Rudolf Krużołek
1. ^an Cieślar
2. Anna Hanus Dyrda 1 2
1. Ob.Jan Białoń
2. Ob. Włodzimierz Chmielewski

- przew. Komisji ds 
Samorządu

- Przew. Komisji Rozwoju 
Gosp. i Budżetu

- Przew,Komisji Gospodorki 
Miejsk. i Rolnictwa

- Przew.K^, isji Oświaty 
i Kultury

Ob. Lech Zawada - Przew. KomisjiZdrowia i
Ob. Jerzy Sikora Ochrony Środowiska
Ob. Jerzy Górecki - Pr..ew.Komis ji Przestrzga
Ob. Mieczysław Zwardoń Prawa i Porządku Publicz

Lnnych propozycji nie zgłoszono.
ł wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania przez jednogłośnie 
wybraną komisję skrutacyjną w składzie : Walerian Krzempek,Stanisław 
Iren, Władysław Krysta - przewodniczącymi komisji zostali radni:
* Józef Kołaczyk - Przew. Komisji ds Sam.

Komisji RGiB 
Komisji GMiR
Komisji Oświaty i Kultury 
Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska

Rudolf Krużołek - Przew.
Jan Cieślar - Przew.

■ Jan Białoń - Przew.
Jerzy Sikorą - Przew.
Mieczysław ^wardoń - Przew. Komisji Przestrzegania Prawa



Nr 1/5/88 w sprawie protokoł komisji skrutacyjnej 
protokołu sesji.

wyboru przewodniczących Komisji stanowią.załączniki do

'iido punktu 9
\ 11 *Przewodniczący Miejskiej Rady arodowej Zdzisław Pokorny 

podał składy osobowe stałych komisji problemowych, które 
uprzednio zostały uzgodnione na komisji współdziałania Partii 
i Stronnictw Politycznych oraz na zespołach radnych przed obrddami 
sesji. Podkreślił, że zostaną one uzupełnione o członków
komisji spoza rady. \>\Vpropozycje składów osobowych zostały przyjęte przez 37 radnych 
obecnych na sesji.
Uchwała Nr 1/6/88 w sprawie zatwierdzenia składów osobowych 
komisji Rady stanowi załącznik do protokołu.

do punktu 10
Naczelnik Miasta 

radnych z zadaniami rocznego planu miasta i budżetu na 1988r 
oraz szczegółowo omówił stopień Jego realizacji.

II Bstronią enedykt Siekierka zapoznał

do punktu 11
Zgodnie z porządkiem obrad Przewodniczący MRN wręczył 

radnym: zaswiadcz-enia o wyborze na radnego MRN w ustroniu 
oraz legitymacje radnych.
do punktu 12

U.Przewodniczący MRN w Stroniu poinformował zebranych, że 
pierwsze posiedzenie Prezydium odbędzie się po sesji celem 
omówienia spraw związanych z zorganizowaniem uroczystej ^esji 
z okazji Święta Lipcowego.
Ponieważ MRN Jest zobowiązana w bieżącej kadencji do realizacji 
programu wyborczego - w związku z tym sesja MRN zobowiązała 
“aczelnika Miasta Ustronia do opracowania programu kadencyjnego 
do końca lipca br.
Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący MSN podziękował 
radnym i zaproszonym gościom za udział w sesji i ogłosił jej 
zamknięcie.
Na tym protokół zakończono.
Protokołowała:
Insp 
Ire:

ptffW O O Ń ie*A Cr w ieisl
-̂ Cv NA;?c?ov*ir \Zdz

KO wraz z 2 kją

NCjęrr »Jutrcmlu
uchwal:

czący
od owej

1. Woj. Rada arodowa w B-B
2. Naczelnik Miasta stronią



nakreślając radnym

| u vj/w uchwały była przedmiotem obrad komisji Gospodarki Klej- 
i i Rolnictwa oraz Prezydium MRN, Wprowadzenia "do tematu 

-^aedatawił z-ca Naczelnika Miasta Tadeusz Duda 
K r a z  ustrońskiego rolnictwa w obecnym czasie,
? formacja o realizacji uchwały stanowi załącznik do, protokołu,

‘ ,in±ę o realizacji przedmiotowej uchwały przedstawił przewodniczący 
iómisji Gospodarki Miejskiej i Rolnictwa Jan Cieślar, Realizacją uchwały 
Komisja oceniła pozytywnie niemniej jednak zobowiązuje się Naczelnika 
do uzupełnienia harmonogramu wym.uchwały o następujące zadanie: "■ —

grunty rolne, wykupione pod inwestycje winne być rolniczo wykorzystane 
■et do czasu rozpoczęcia inwestycji,

wystąpić z zapyzianiem do szczebla centralnego, kto wydał zarządzenie 
ii o konieczności dostarczania zboża w zamian za mieszankę paszową 

dla drobiu,
.-Opinia stanowi załącznik do protokołu. ’
w dyskusji głos kolejno zabierali: *

- - Zdzisław Pokorny opierając się na przedłożonej przez Naczelnika' 
Miasta informacji stwierdził, że ,rodki budżetowe na poparcie 
produkcji zwierzęcej wykorzystano w 54/«. Zauważalny jest spadek 
pogłowia. Zapytywał jak działa SłUżfcaiB&lńa UMł^śtEońaby je wykorzy
stać,

- Janusz Kubica - Dyr.Spółćz-ielnik Kółek Rolniczych w Ustroniu, krótko 
nakreśli"! działalność spółdzielni a następnie .przedstawił trudności 
w utrzymaniu zakładu wylęgu drobiu z uwagi na nieżyciowe Zarządzenie

, że zakłady mają JSzczebla centralnego 
za

H ,  :

że zakłady mają dostarczać ziarna w zamian 
uzyskaną paszę treściwą.

rrosi o wstąpienie w tej sprawie do szczebla centralnego.
-*■ Brandys Bronisław - radny, stwierdził, iż z uwagi na dość krytyczną 

sytuację w Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej "Jelenica" w Ustroniu 
proponuje aby Komisja Gospodarki Miejskiej i Rolnictwa zajęła się 
wynikąmi_tej spółdzielni.

- Włodzimierz Chmielewski - radny nawiązując do wypowiedzi swego przed
mówcy"̂  powiedział iż tuczarnia świń RSP odmówiła zbierania Zlewek 
z domów wczasowych w Jaszowcu.
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji.Uchwał 
i wniosków Anna Dyrda zaprezentowała Radzie projekt uchwały 
w sprawie realizacji uchwały dot. realizacji planu rozwoju rolnictwa 
w Ustroniu w latach 1987-1990.
Do w/w projektu nie wniesiono uwag. Został przyjęty jednogłośnie 
przez 31 radnych, uczestniczących w obradach.
Uchwałą Nr"VIIl/4l/89 w sprawie realizacji uchwały dot. planu 
rozwoju rolnictwa w Ustroniu w latach 1987-1990 stanowi 
. załącznik do protokołu,

do punktu_9_____ , ’ • '■. • ,

Na- podstawie ustawy z dnia 24 lutego 1989r o Punduszu Socjalnym' 
wsi "acz ełnik Miasta ustronia przedłożył projekt uchwały w sprawie 
planu rzeczowego i finansowego funduszu socjalnego wsi. Radni po 
zapoznaniu się z przedłożonymi propozycjami i pozytywną opinią Komisji 

Gospodarki Miejskiej i Rolnictwa podjęli w wjfw sprawie jednogłośnie 
uchwałę nie wnosząc do projektu żadnych zmian.
Uchwała Nr VII1/39/ 89 . w sprawie planu rzeczowego i finansowego Funduszi
Socjalnego Wsi stanowi załącznik do protokołu.
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■ do punktu 10 - '  -
... przewodniczący Rozwoju Gospodarczego i Budżetu I®N . zapoznał 
orinvrh z uroiektem uchwały * w sprawie zwiększenia ogólnej kwoty . 

wydatków z uzyskanych ponadplanowych dochodów na rok 1989. .jPoinfor-.
*e p S “ one £rzeż Naczelnika Miasta propozycje zwiększeń 

budżetowych zostały przez Komisję zaaprobowane za wyjątkiem-budowy 
ttogi do Wojewódzkiego Ośrodka szkoleniowo-wypoczynkowego w Ustroniu.
So przedłożonego projektu uchwały radni nie-wnieśli -zastrzezen. ;
projekt uchwały przyjęty został większością głosów, przy 3 głosach, 
wstrzymujących się na 31 głosujących. IUchwała Nr Vlil/40/89 w sprawie zwiększenia ogólnej kwoty wydatków uzysks

' nych z ponadplanowych dochodów stanowi, załącznik do protokołu.
• ' • - - j

do punktu 11 _ . '■
V imieniu Naczelnika'Miasta Ob. Gogółka Alicja zapoznała radnych 

z projektem uchwały w spranie przeniesień kredytów między działami 
i rozdziałami, Do projektu uchwały radni nie wnieśli zastrzeże1* -a 
przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej i Budżetu przedstawił 
pozytywną opinię komisji.
Projekt uchwały przyjęty został jednogłośnie przez 31 radnych uczest
niczących w obradach sesji.
Uchwała Nr VIII/4k/%9 w sprawie przeniesień kredytów między działami 
T ~:rozdziałami stanowi załącznik do protokołu,

do punktu 12
kierownik Referatu Budowlanego UM w ustroniu przedstawił radnym 

potrzebę dokonania zmiany planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego 
miasta Ustronia. Plan ten jest opracowany do 1995r lecz już na 
dzień dzisiejszy nie spełnia wymogów funkc jonov.’ania miasta uzrowiska. 
Stwierdził, iż plan ten należy zmienić lub przeprowadzić wycinkową 
zmianę planu nie więcej jednak jak w 2 elementach tego piranu. Wyjaśnił, 
że podjęcie zmiany aałego planu byłoby zbędne ^olbrzymie koszty i 
bardzo długi okres jego opracowania/. Wg posiadanego rozeznania zmiany 
najbardziej potrzebne są na następujących odcinkach:
1, w zakresie różnego rodzaju usług, t
2. w zakresie przeznaczenia terenów pod budownictwo'jednorodzinne. . 
Poinformował również, że inne elementy planu, w których potrzebne są

"?zmiany z uwagi na ich ńieaktualność, można zmienić zaraz po opraco- . 
waniu w/w.

Wypowiedź tą uzupełnił Przewodnicuący MRN Zdzisław Pokorny informzjąc, 
że koszty zmiany planu przestrzennego obecni kształtująs- się na ok. 30rnln 
złotymi będą wzrastać z uwagi na inflację naszego pieniądza. Plan 
przestrzenny należy jak najszybciej uaktualnić. Prezydium MRN,'które 
z powyższym zagadnieniem zajmowano się na jednym z ostatnich posiedzeń 
zaakceptowało propozycje zmian w tematach przedłożonych przez UM.
radna Anna Dyrda jako członek zespołu doradztwa urbanistyczno- 

poinformowała, że£Ł zespół aprobuje projektarchitekxonicznego
uchwały w sprawie częściowej zmiany planu ogólnego zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ustronia. Widzi jednak potrzebę wprowadzenia 
dodatkowego elementu zmiany planu w temacie dotyczącym układu 
komunikacyjnego miasta.
Ob. Białas Zygmunt - czł. Komisji Zdrowia i- Ochrony ,8rodowis?ka
poparł stanowisko radnej Anny Dyrda proponując połączyć w'jednen 
temat sprawy budownictwa mieszkaniowego wraz z usługami i wprowadzić 
temat dot. komunikacńi w mieńcie.
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_ r <  łażeniem dodatkowej propozycji tematu do aktuali-
I*KU ae Zf??nel^ wywiązała się dyskusja w której głos zatreralr: 
^%pXanU °®° Zbigniew Kołder, Anna Dyrda, Piotr Rakowoki, Karol 
Ł a « ? oK(l T y l l  Brandys, Zygmunt Białas, Poruszano takie sprawy jak: 
f 0 , Br°nio^zeb Sasta uzdrowiskar możliwości wykonawcze i finansowe 

tematów, konieczność opracowania dokumentacji komunika-

• rJ&

dla potrzeb dzielnicy ^awodzia, do nowo - budowanych osiedli 
*szkaniowych, wskazywano potrzebę opracowania studium komunikacyjnego-* 
- b u d o w y  infrastruktury miej skiej ,handel,u sługi, budownictwo mieszkaniowe. 
Następnie Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków odczytał projekt
wlt -w sprawie częściowej zmiany planu ogólnego zagospodarowania
strzennego miasta Ustronia. Poddany pod głosowanie został przyjęty , s 

v 4 głosach wstrzymujących się na 31 radnych obecnych na sesji.
Nr YIII/43/89 w sprawie częściowej zmiany planu ogólnego - 

Sfr^spocTaro wania przestrzennego miasta stroni a stanowi załącznik
protokołu.

ho punktu 13 •%
przewodniczący MRN -Zdzisław Pokorny poinformował radnych 

o działaniach Prezydium zmierzających do opracowania planu szcze
gółowego miasta. Projekt uchwały w sprawie opracowania.szczegółowego 
planu zagospodarowania przestrzennego centrum miasta Ustronia był 
przedyskutowany na zespole doradztwa urbanistyczno- architektonicznego;
W imieniu tego zespołu głos zabrała radna Anna Dyrda wnioskując aby 
plan szczegółowy zagospodarowania przestrzennego dla miasta opracować 
nie tylko na obszarze pomiędzy ul, A,Brody i Konopnickiej lecz na 
obszarze pomiędzy ul. Partyzantów, Parkową i Cieszyńską /śródmieście 
Ustronia/, Ponadto proponowała skreślić z projektu uchwały ,§ 3 i § 4* 
stwierdziła, że w § 4 projektu uchwały przyjmuje się koncepcję inż* Zb. 
Kołdra dot. zagospodarowania terenu pomiędzy ul, A.brody i ul.Konopnickiej 
w której m. in. jest lokalizacja hotelu i domu towarowego. Proponuje 
dla tego terenu opracować co najmniej 3 koncepcje zagospodarowania, 
Następnie wywiązała się dyskusja dotycząca jak najszybszego opracowania 
planu szczegółowego dla wym. terenu, m. in. po to aby można było 
budować pawilon handlowy. Wnioskowano również skreślenie w ^ 4 projektu 
uchwały lokalizację hotelu a pozostawienie lokalizację domu handlowego. 
W w/w sprawie wypowiadali się następujący radnił Karol Chwastek, Anna 
Dyrda, Jan Cieślar oraz inż. Kołder i Karol Kubala. irrojekt uchwały poddany pod głosowanie został przyjęty przy 2 głosach 
wstrzymujących się na 31 radnych obecnych na sesji. „
Uchwała Nr YIII/44/89 w sprawie opracowania planu szczegółowego 
zagospodarowania przestrzennego centrum Ustronia - stanowi załącznik 
do protokołu.
do punktu 14 * ' . 1

Radni MRN zapoznali się z propozycją Pr ydiumWRN oraz Wojewody 
Bielskiego dot. wyrażenia zgody na przekazanie Przedsiębiorstwa Mecha
nizacji irodukcji Zwierzęcej "i-ieprozet" w Ustroniu Nierodzimiu w gestię 
Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu. Do propozycji tej pozytywnie 
ustosunkował się Naczelnik Miasta Ustronia Benedykt Siekierka podkreślając
iż miasto będzie miało z tego przedsiębiorstwa stałe dochody w
budź ecie komisj e miej skim. 

Go spodarki
Potytwną opinię w tyra temacie wyraziły również 
Miejskiej i Rolnictwa oraz iv ̂ _ _ Rozwoju Gospodarczego

Budżetu MRN. Głosów w dyskusji w tym temacie nie było.
rrojekt uchwały poddany pod głosowanie został przyjęty jednogłośnie 

przez 31 radnych uczestniczących w obradach.Uchwałą Nr VIII/45/89 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie Przeds,
Zwierzęcej "lieprozet" w gestię Miejskiej Rady
stanowi załącznik do protokołu.

Mechanizacji Produkcji 
Narodowej w Ustroniu -

—
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» FSM w Ustroniu -oraz Szkoły i Ośrodka przy Sanatorium Ustroń-Poniwiec 
3'w gestią Miejskiej Rady_Narodowej. Do propozycji tej negatywnie -

r j ustosunkował się Inspektor Oświaty i Wychowania wyjaśniają^ stany 
' prawne wymienionych obiektów, możliwości przeprowadzania remontów,

%  kosztów utrzymania, które nie jest w stanie pokryć miasto. Negatywną •' v 
opinią w sprawie przejęcia tych szkół wyraziła również Komisja Oświaty 
i kultury MRN oraz radny Zygmunt Zwardoń,

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji , poddano projekt Uchwały 
•nie wyrażającej zgody ha' przekazanie w/w obiektów w gestię tut. Rady 
pod głosowanie. Został on przyjęty jednogłośnie przez 31 radnych 
uczestniczących w obradach.sesji.
Uchwała Nr YIII/46/89 w sprawie przekazania Zespołu Szkół Zawodowych 
jPSM w ustroniu oraz Szkoły i Ośrodka przy Sanatorium Ustron-Foniwiec 
w gestię Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu - stanowi załącznik do 
protokołu. > /i
do punktu 16

Do złożonych w niniejszym protokole interpelacji i zapytań 
ustosunkował się ^aczelnik Miasta Benedykt Siekierka. Do wyjaśnień 
Naczelnika Miasta nie zgłoszono żadnych zastrzeżeń. Zostały one 1 
przyjęte. Ponadto Naczelnik Miasta poinformował, że na interpelacje 
radnych: Jana Pasternego - w sprawie raj su samochodowego w Lipowcu, 
Włodzimierza Chmielewskiego - w sprawie oznakowania przejścia przez 
jezdnie przy dworcu PKS i PKP w Ustroniu Polanie oraz wycinki gałęzi 
drzew pozostawionych na poboczach drogi w Jaszowcu, piotra Rakowskiego 
- w sprawie likwidacji podwójnych kolejek przy wyciągach narciarskich, 
Romana Kuboka - w sprawie dodatkowych środków na schody w Jaszowcu, 
oraz Zygmunta Zwardonia w sprawie przedszkola w Polanie - dodatkowo 
udzieli odpowiedzi na piśmie. ■ - •

x •. •'
do punktu 17 -

Wobec wyczerpania się porządku obrad i dyskusji Przewodniczący 
MRN Zdzisław Pokorny podziękował radnym i zaproszonym . gościom za 
udział w sesji a następnie ogłosił jej zamknięcie.
■Na tym protokół zakończono i podpisano.
Protokoło\ 
Irena Hec 
I ••p.

K.O: wraz z 2 kpi, uchwał
1. Naczelnik Miasta Ustronia
2, Wojewódzka Rada Narodowa 

,w Bielsku-Białej

ZcUUlaw Pokorni



. v/isły nie niieści się w żadnej klasie czystości. Nigdzie 
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• UP a w źródle Żelazistym wg badan Sanepidu nie nadaje się do 
w°U>vCia, Wskazywał-potrźebę również umieszczenia tablicy £rzy 
'^ódie o spożywaniu wody na własne ryzyko.
Zapytywał dlaczego kiosk PSS przy Równicy pomimo złożonej w tej 
fprawie interpelacji - stoi nadal, dlaczego nie są respektowane

' decyzje Naczelnika Masta.
Zapytywał również dlaczego do tej pory nie nadano ulicy w mieście 
im. Jana Lazara,^ t w ie r d z ił  potrzebę zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 1 - w Ustroniu
stwierdzając i ż  obecny patron p. Szewczyk jest w naszym społeczeństwie

tablicy o zakazie kąpieli. Powiedział również, że
¥ & t

nieznany. - . , - '
* poinformował również iż jest członkiem Komisji Ochrony Seodowiska, 

Otrzymał ostatnio dokumenty z Urzędu Wojewódzkiego informujące o z a d a n ia c h  realizowanych w ramych ochrony środowiska i z przykrością r 
stwierdza, że ‘ w nich nie figuruje żadne zadanie- z terenu Ustronia., y - 
"apytywał czy Urząd Miejski nie potrzebuje dotacji w “tym temacie z 
pozaplanowych dochodów WRN.

i 1 •

- Ob. Kałysz Uąn - z-ca Przewodniczącego Komitetu Osiedlowego Nr 1 ^
ustosunkował się do^budowy koksowni w Stonawie podkreślając 
iż w niedługim czasie nasze lasy ulegną zagładzie. Zasygnali
zował brak skupu surowców wtórnych w °strloniu-Polanie.
Podkreślał potrzebę zagospodarowywania odpadów i surowców ' —  
wtórnych.
Wskazywał potrzebę zmiany nazwy SP Nr 3 w Ustroniu Polanie. 
Sugerował, że zamiast Nowotki można dać'nazwę Pawła Lipowczana- ' 
zasłużonego ustrońskiego nauczyciela.
Poinformował również iż komitet Osiedlowy SM Nr 1 nie otrzymuje 
odpowiedzi od ?3S"bpołem" na swoją korespondencję.

• i- Ob. Iieczko Adam - Przewodniczący Korniteu Osiedlowego Nr 7 nawiązując 
do interpelacji radnego Brandysa dot. przejezdności Ulicy Konopnickiej 
z ul, -Wantuły poinformował o przeprowadzonym sondażu wśród 
mieszkanćów Osiedla XkX-lecia i ul. Wantuły z którego wynikała iż 
są za przejezdnością w/w dróg. Stwierdził również iż K0mitet Osiedlowy 
s. toi na stanowisku, iż dprzej ezdność tych drów winna pozostać. 
Wypowiedź tą uzupełnił radny Chmielewski stwierdzając, iż ci'co 
zasypali odcinek drogi winni ją na własny rachunek doprowadzić do 
używalności.

Wobec nie zgłoszenia dalszych uwag i zapytań Przewodniczący 
Miejskiej Rady Narodowej w Ustroniu Zdzisław Pokorny powiedział, że 
do w/w interpelacji ustosunkuje się NacZelnik Miasta pod koniec 

- dzisiejszych obrad.
do punktu7

Na wniosek Prezydium MRN w Ustroniu w skład komisji Uchwał i 
Wniosków weszli następujący radni: Anna nanuS Dyrda, Rudolf Krużołek 
Alojzy Sikora, Andrzej Konieczny.

' . * • - f

do pubktu 8
rMateriały dotyczące informacji o realizacji Uchwały Miejskiej 

Rady Narodowej w ustroniu z dnia 2 października 1987r w sprawie 
uchwalenia planu rozwoju rolnictwa w Ustroniu na lata 1987-1990 
radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Realizacja harmonogra—
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Kurowski Józef - Pj:zew. KO Nr 6
Heczko Adam - Przew. KO Nr 7
iikekierka Benedykt - Naczelnik Miasta

- A * 0

Duda Tadeusz 
Kuś Ewa 
Heczko Irena J a n i k  Gustaw 
Broda Paweł 
Bikora Andrzej 
Grudzień Roman 
Keller Bogdan -
Buchta Wojsław -
W er pacho w sl̂.. Lesław -
Kubica Janusz - SKR
Rańda Stanisław - UI*i
Grigóriew Jerzy - UM
Muszyński Ryszard - PGKiK
Hernik Irena - UM
Mokrysz Teresa - UM
Komadowska Maria 7- UM
Gogółka Alicja - UM
Jałowiczor Małgorzata - KSD
J^nca Barbara - Uil
Bzarzec Otton ** GB Skoczow
Knoppek Jan - poseł

z-ca ńaczelnika Miasta 
Sekretarz UM . ,•
Inspektor ds RN 
MZKiOR '
Insp. Oświaty i Wychowania .. Ł- 
Przedst. Komitetu Obywatelskiego

_ n _

M

- i " .

Porządek obrad: •
•j. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
.2. Uchwalenie porządku obrad
3. rrzyjecie protokołu z poprzedniej sesji •4. Informacja o działalności Prezydium MRN ŵ  okresie międzysesy;jnym
5. ' Infonmacja Naczelnika Miasta o realizacji ważniejszych 
^ zadań wynikających z kompetencji organu wykonawczego 1 zarządzającego

MRN w okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje radnych ' , -
7 . iowołanie Komisji Uchwał i wniosków _ .

Ocena realizacji uchwały i programu w śprawie rozwoju rolnictwa 
i gospodarki żywnościowej,
Podjęcie uchwały w sprawie planu rzeczowego i finansowego Eunauszu
Socjalnego Wsi, . * ■ J * , , „ » ,^iO,..Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia dochodow 1 wydatKow
budżetu miejskiego na 1989r . .

11 , Podjęcie uchwały w sprawie przeniesień kredytów między działami 
i rozdziałami, >

12, Podjęcie uchwały w sprawie częściowej zmiany planu ogolnego 
zagospodarowania przestrzennego m. Ustronia.

13, .Podjęcie uchwały w sprawie opracowania planu szczegółowego 
x—  zagospoaarovJania przestrzennego dla centrum miasta.
14, Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie
' PMPZ “Keprozet1.* w ustroniu Nierodzimiu w gestię MRN •
15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Zespołu Szkół Zawodowych lok 
^ ' oraz Szkoły i Ośrodka przy Sanatorium Ustron-Poniwiec w gestię

KRN w Ustroniu 'V -
16. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych
17. zamNnięcie obrad sesji.

i
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2, Btandys Bronisław
3, Cieślar Jan
4, Cieślar Adolf
5, Chmielewski Włodzimierz
6, Czembor BniliaV̂ 'V. '. . ir _ i

/ ‘ - .•>

7# Chwastek Karol .
84 Drozd Jan 
9. Dyrda Hanus Anna
10. Gluza Karol
1 1 . Gomola Józef
12. Górecki Jerzy
13. Heozko Józef
14. Jurczok Michał
15. Konieczny Andrzej
16. Krużołek Rudolf
17. Krysta Tadeusz
18. Krzempek walerian
19. Kubok Roman
20. Małysz Karol
21. Basterny Jan
2 2. rilch'Janina
rJ "Z A  rr a t » Q l r  1 . T T l *

.
V*

/

. "  24*--±'ed893?6kł-Jan
25. Bokorny Zdzisław 

, • 26. Niemczyk Henryk
27. Rakowski Piotr
28. Sikora Alojzy
29, Sikora Jerzy*
30, Tomiczek Piotr

* 31. Zwardoń Mieczysław
32. Zwardoń Zygmunt

Nieobecni: 1. Chabrowski Henryk
2. Dzierżewicz nalina 

> 3. Greli Stanisław
. 4. Hławiczka Karol
5. Kołaczyk Józef
6. Muszer Jan
7. śliwka Jerzy
8. Lech Zawada
9. Zielonka Eugeniusz

Spoza Rady udział w posiedzeniu-wzięli:
1. Stec Piotr - członek Komisji spoza Rady
2. Głowacka Anna ->
3. Kubala naI*ol ' -
4. Twardzik Józef -

• 5. Białas Zygmunt - (
6. Kłoda Jerzy -
7. Hanzel Józef -
8. Siwiec Roman -
9. Kubień Jan - radny WRN
10. Iwanczuk Zbigniew - przedst. UW B-B
11. Małysz Jan - przedst. KOSM Nr 1
12. Bodżorski Władysław - KOSM Nr 4
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dy Narodowej w Ustroniu dokonał 
ący KRN Zdzisław Pokorny. Na podstawie list obecności 
że obrady sesji są prawomocne. . ' . . . v ' ■. . V
estniczyło 31 radnych na stan 40. .
olejności Przewodniczący MRN przywitał posła. Jana Knoppka, 
Pełnomocnika Wojewody Bielskiego, zaproszonych gości 

a ’ Partii i Stronnictw oraz Komitetu Obywatelskiego^ 
tawicieli reprezentujących związki i stowarzyszenia, 
otawicieli prowadzących działalność gospodarczą miasta, członków 

^misji spoza rady, przewodniczących samorządu mieszkańców oraz 
łŁ°eszkaiiCÓw Ustronia uczestniczących w obradach. 
i*1 Następnie Przewodniczący MRN wręczył odznaczenia państwowe 
i odznaczenia "Za zasługi dla województwa bielskiego" następującym 
działaczom społecznym: -

Andrzejowi Koniecznemu - Srebrny Krzyż Zasługi, '
Rudolfowi Krużołkowi - Srebrny Krzyż Zasługi,1.2.

3, Janowi Grzegorzkowi - odznakę "Za zasługi dla województwa 
bielskiego"

Władysławowi Chwastkowi- odznakę "Za zasługi dla wójewódżtwa 
* bielskiego"

do punktu 2
Porządek obrad sesji MRN przyjęty został jednogłośnie bez uwag 

przez 31 radnych uczestniczących w obradach.
do punktu -3 \  s • .

Protokół sesji Miejskiej Rady Narodowej w UStroniu NR VI/89 
z dnia l6"maja 1989r oraz protokół z sesji uroczystej z dnia 
21 lipca I989r zostały przyjęte bez uwag przez 31 radnych obecnych 
na sesji. •
do punktu 4 * 1 2

Informację o działalności .Prezydium MRN w Ustroniu w okresie 
międzysesyjnym przedstawił zastępca przewodniczącego MRN Bronisław 

v Brandys. Informację przyjęto bez uwag. y
Stanowi ona załącznik do protokołu.

do punktu 3 .. . . *
Informację o realizacji zadań wynikających z kompetencji organu 

zarządzającego i wykonawczego MRN w okresie międzysesyjnym złożył 
Naczelnik Miasta ^stroń Benedykt Siekierka. Informację radni 
przyjęli bęz uwag.

do punktu 6— interpelacje i zapytania radnych
1. - radny Pasterny Jan - złożył interpelację .w sprawie kontynuowania

nemontu na ulicy Krzywaniec i ulicy Góreckiej.
2. radny Pasterny Uąn - wnosił o wyciągnięcie konsekwencji w stosunku

do ośob, które dopuściły do zorganizowania rajdu samochodo
wego na drogach w Ustroniu Lipowcu wbrew uchwale MRN o 
ochronie środowiska naturalnego.

rodną Gzerapor Emilią_& zapytywała o etap budowy kolektora sanitarnego



prowadzącego w stronę Poniwca, Kolektor 
przez ul, Świerczewskiego oraz o etap buc 
telefonicznej w Ustroniu,

4. radny Chmielewski Włodzimierz - nawiązał do otrzyma
Naczelnika Miasta o ewentualnym zamknięciu 

— ' w Ustroniu z powodu niemożności wywożenia ni
stałych z miasta, przypominając że ówczesne władze 
województwa katowickiego i bielskiego w roku 1973 i 
określiły Ustroń uzdrowiskiem a województwo bi 

( województwem turystycznym. Stwierdził, iż w obliczu 
obecnej sytuacji temat ten należy poddać pod'rozwagę,

5. radny Chmielwski Włodzimierz - złożył interpelację o zabezpieczenie
./ - przejścia dla pieszych przez jezdnię w centrum Polany,

wykonanie poboczy przy drogach oraz uporządkowanie' 
odpadów po wykonanej wiosną wycince drzew #ul. Wczasowa/.

5. radny Kuboft Roman - interpelował o dodatkowe środki finansowe na
prowadzony remont schodów., w Uaszowcu oraz zapytywał 
o ostateczny termin zakończenia tego remontu,

6, radny Krużołek Rudolf - zapytywał na jakim etapie jest likwidasja
bazy"Transbud" w Ustroniu. '

'7, radny Zwardoń Zygmunt - zapytywał o rozpoczęcie budowy przedszkola
w Ustroniu - Polanie podkreślając, iż przekazany Urzędowi 
Wojewódzkiemu budynek jest już rozbudowany,. zaadaptowany 
na Ośrodek szkoleniowo-wczasowy a przedszkole nie ma 
nawet fundamentów, chociaż powinno być już oddane, do 
użytku wg podjętych ustaleń, Do mającego powstać 
obiektu wybudowano tylko drogę asfaltową, która podczas
prowadzonej budowy ulegnie zniszczeniu.

8* radna Anna Dyrda - monitowała w sprawie interpelacji złożonej
16 maja br w sprawie rozwiązania gospodarki wodno- 
ściekowej . Zajazdu w ^Stroniu - Nierodzimiu.

%

8, radna Anna Dyrda^ - nawiązała również do sprawy kiosków wolnostojących
w śródmieściu ^stronią, sugerując nawiązanie kontaktu 
z ich użytkownikami celem doprowadzenia do usystematyze- 
wania architektonicznego budowanych obiektów , względnie 
zaproponowania przydzielenia im terenu pod lokalizację 
stałych pawilonów handlowych / tereny takie bowiem 
będą po opracowaniu zmian planu przestrzennego/ ’ -

10, radny Rakowski Piotr interpelował o spowodowanie likwidacji
specjalnych kolejek dla fundatorów wyciągów narciarskich. 11

1 1 , radny Brandys Bronisław - złożył interpelację w sprawie dopuszczenie 
do zamknięcia przejezdności dróg : ul. Konopnickiej z 
ul, Wantuły, / pismo TEU/ stanowi załącznik do protokołu/.

Ponadto Przewodniczący Miejskiej Pady Narodowej udzielił głos:
~ Ob. Zygmuntowi Białasowi - Przewodniczącemu Klubu Ekologicznego w 
x-UStroniu, który stwierdził, że została złamana uchwała WRN o odcinku 
specjalnym organizowanego rajdu FSM-Wisła 89, Zapytywał kto podjął 
decyzję w tej sprawie, W imieniu Klubu Ekologicznego- powiedział aby 
zaniechać organizowanie/piosenki/ Festiwalu Piosenki Czeskiej i 
Słowackiej. Nawiązał do pisma w "Kronice" o utonięciu w ustronskim 
basenie człowieka i stopniu zanieczyszczenia basenu podkreślając, że 
po wypuszczeniu z, niego wody, Wisła na odcinku'2 km została zanieczy
szczona, Poinformował również, iż wg posiadanych danych jakość wód



U C H W A Ł A  Hr Il/9/9o

Rady Miejskiej w Ustroniu 
z dnia 15 czerwca 1990r 
w sprawie wyboru Zarządu Gminy

.̂a podstawie art* 28 ust* 1 ustawy z dnia 8 marca 
1990r o samorządzie terytorialnym /Dz.U.Nrl6 poz.95 / 
Aada Miejska w Ustroniu

u c h w a l a  co następuje:

§ 1
W wyniku głosowania tajnego do Zarządu Gminy wybrano 
następujących radnych:
1*. Henryk Brudny
2. Emilia Czembor 
3* Włodzimierz Głowinkowski 
4* Michał Jurczok 
5* Jerzy podżorski

§ 2
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do 
uchwały*

§ 3

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia*

Przewodniczący
Rady Miejskiej w °stroniu 

Zygmunt Białas
/podpis nieczytelny /
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dstłro wloką Ustroń 
2 ćala 5 ?ft.:ćsie znika 199cr
v sprawi* partnerstwa aiacta Uatro.i z aiaatsa

;i9uklrchun • Iluva w Sapubilcw .^ederslnaj ;ia3łi3C

•ia podatawlo art. 6 i iO wat, 1 ustawy e dnia 
S aarca 1990r o saotiriadale torytariala^ /3«»3» Ir 1S 
t>o s*95/ *«»da Mia^aka Uadrowiwka GutrorC uchwala, co
n*at;p>»je:

* 1
3*d» ^iojskn itilrowiska Ustroń postanawia podpis^S tusow; 
o partnerstwie aiaat listro S i ircban » viu*?si v '■'.epubiice 
'ścieralnej

$ 2
20 podpisania s wladsaal a-aa ta Jouklrcbon •Tiu^n
tada ''i# jaka Ckdrowiak* Ustroi upowataia pr*«vo^aica40*̂ 50 

r*aćy -tLejaklsJ ©raa ‘iuraiotraa 31ant*

> 3

Uchwała wchodzi w ś?cia * doias 6 po/ldziornifca 199?r.

P R Z E W O D N IC Z Ą C Y
lUdg Miejskie) tu Ustroniu

o
m a r in i. Z rc n n in t E la lc s



U C H W A Ł A  Nr II/6/90

Rady Miejskiej w Ustroniu 
z dnia 15 czerwca 1990r
w sprawie wyboru burmistrza miasta Ustronia

Na podstawie art. 28 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 199or 
o samorządzie terytorialnym /Dz.U.^r 16 poz. 95/

s t w i e r d ź  a:

§ 1
W wyniku tajnego głosowania Rada dokonała wyboru 
burmistrza miasta ^stronią Pana Andrzeja Georga

§ 2
protokół Komisji Skrutacyjnej Stanowi załącznik do uchwały.

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Ustroniu

Zygmunt Białas 

/podpis nieczytelny /
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Rady >1lajakiaj uzdrowiska Urftroń 
z dnia 1 G listopada 199or 
w sprawie otworzenia Stowarzyszenia Ocaln U: takowych

Saiałając na podstawie art* S4 ustawy s dnia 3 aarca 199or 
o samorządzie terytorialnym /liz.O.Sr 16 y>oz. 35 a późniejssyai 
saianaai/ w związku z art. 9 ustawy z winią 7 kwietnia 1983r 
Prawo o stowarzyszeniach / Ds.n.dr 2o poz.lol/ 'lada hiejska

u c h w a l i ł a  co naat>pujo:
§ 1

-3ając aa wzglądzie wspierania idei samorządu terytorialnego 
oraz obronę wspólnych interesów gaia uzdrowiskowych o i as to 
uzdrowisko Ostroó staje 3ię C3łonłciea założycielka Stowarzyszania 
Gnin Uzdrowiskowych# przyjmując statut Stowarzyszenia w brsaie- 
nia atanowi*cyn załącznik lir 1 do niniejszej uchwały*

§ 2
Komitat założycisiaki Stowarzyszenia tworzyć bądąs
1/ osina 3usfcot bumiatrs Piotr iwa- aki
?/ Gnina jionjstancin-Jeaiarna, burmistrz oózaf Hlebowicz
3/ Caina xrynica# buraiatrz Jan Colba
4/ Świna Nałęczów# 3urai3txs Wojciech wójcik
5/ Gaina Świeradów# burmistrz ?±otr Pusy^aki

3obowiązuj« się "araąd do przesłania niniejszej uchwały 
Koaitetówi *ałożycislaki*au# który po otrzymaniu rówaobrzaiących 
uchwał s pozostałych î ain uzdrów lakowych wyrajających wolę 
utworzenia stowarzyszenia, w liczbie co aajnniej 15# podejmie 
przewidziane prawea kroki do zarejestrowania stowarzyszamta*

Uchwała schodzi w życia z dnieo •/£.



USTROŃ
U C H W A Ł A  Nr LIV/3
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Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń 
z dnia 08 kwietnia 1994r.

w sprawie przeprowadzenia referendum gminnego

Na podstawie art. 12 ust. 1 i art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie terytorialnym /Dz.U.Nr 16,poz.95 
z późn.zm./ w związku z art. 5 i art. 6 ustawy z dnia 11 paź
dziernika 1991r. o referendum gminnym /Dz.U. Nr 110,poz.473/
RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTROŃ

1. Przeprowadzić łącznie z wyborami samorządowymi referendum 
gminne w sprawie samoopodatkowani a mieszkańców miasta
w celu pokrycia części kosztów związanych z wywozem odpadów 
komunalnych z terenu Miasta Uzdrowiska Ustroń.

2. Wysokość opłat będzie ustalana jeden raz w roku przez Radę 
Miejską na podstawie kosztów wywozu odpadów komunalnych 
ponoszonych przez miasto po przeliczeniu na jednego miesz
kańca i po zastosowaniu współczynników dostosowanych do 
poszczególnych mieszkańców. Natomiast dla domków campingowych 
i letniskowych opłata będzie obliczana na podobnej zasadzie 
dla każdego obiektu.

3. Opłaty będą pobierane w terminach płatności podatku od nie
ruchomości, natomiast od mieszkańców bloków spółdzielczych
i budynków A D H - u w czyi

. Ustala się wzór karty do głosowania stanowiący załącznik 
nr 1 do niniejszej uchwały.

5. W przypadku pozytywnego wyniku referendum opłata zostanie 
wprowadzona z dniem 1 października 1994r.

u c h w a l a

§ 1

§ 2
Wykonanie uchwały powierza Zarządowi Miasta.
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§ 3
Uchwała wchodzi w życie z dniem ogłoszenia poprzez rozplaka 
towanie na tablicach ogłoszeń .na terenie miasta i podlega 
opublikowaniu w Gazecie Ustrońskiej oraz w Dzienniku Urzędo
wym Województwa Bielskiego.

PRAWNY/
jllijia  S ikoro

PRZEWODNICZĄCYuj Ustroniu
mgr lnż. Zygmunl Białas
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U C H W A L A  N r  XLIX/331
Rady Miejskiej Uzdrowiska Uj 
z dnia 19 listopada 1993 r.

-r

w sprawie utworzenia Ośrodka .Rehabi 1itacyjnego dla Dzieci 
Niepełnosprawnych jako oddziału zakładu budżetowego pn.
" Przedszkola "

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. i/ ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie terytorialnym /Dz.U. Nr 16,poz.95 
z późn.zm./ oraz art. 17 ust. 2 ustawy z dnia 5 stycznia 1991r. 
Prawo Budżetowe /Dz.U. Nr 4, poz. 18/ oraz § 2 ust. 4 rozpo
rządzenia Ministra Finansów z dnia 8 maja 1991r. w sprawie za
kładów budżetowych §Dz.U. Nr 42, poz. 183/
RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTROfi

Utworzyć z dniem 1 stycznia 1994 r. "Ośrodek Rehabilitacyjny 
dla Dzieci Niepełnosprawnych " - jako oddział zakładu budżeto
wego pn. " Przedszkola ", który zlokalizowany będzie w budynku 
Przedszkola Nr 6 w Ustroniu -Nierodzimi

u c h w a l a

§ 1

§ 2
Wykonanie uchwały powierza Zarządowi Miasta.

§ 3

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

PRZEWODNICZĄCY

f ir

mgr inż. Zygmun! |feiaiaa



IIIEJSKA UZDROWISKA
USTROŃ
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U C H W A Ł A  Nr XLVII1/323/93
Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń 
z dnia 22 października 1993 r.

w sprawie nadania tytułu honorowego obywatela miasta Ustronia 
Panu Janowi Szczepańskiemu - profesorowi zwyczajnemu, socjologowi 
urodzonemu w Ustroniu, zamieszkałemu w Warszawie

Na podstawie art, 18 ust. 2 pkt 14 ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie terytorialnym /Dz.U.Nr 16,poz.S5 
z późn.zm./ oraz § 11 pkt 14 Statutu Miasta Uzdrowiska Ustroń 
w związku z 80-tą rocznicą urodzin oraz 60-leciem pracy twórczej
RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTROfj

u c h w a l a

Nadaje Panu prof.Janowi Szczepańskiemu zamieszkałemu w Uarszauie 
ul.Mokotowska 46a/22 tytuł Honorowego Obywatela Miasta Ustronia.

Dokument nadania tytułu honorowego obywatela Miasta zostanie 
wręczony profesorowi osobiście przez Przewodniczącego Rady 
i Burmistrza.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia

k mgr inż. Zyomuni Białas
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USTROŃ

w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie miasta 
Ustronia miejsc sprzedaży napojów alkoholowych

Na podstawie art. 12 ust. 2 ustawy z dnia 26 paździer
nika 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi /Dz.U. Nr 35, poz. 230 z późn.zm./ w związku 
z art. 18 ust. 2, pkt 15, art. 40 ust. 1 i art. 42 ust.l 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie terytorialnym 
/Dz.U. Nr 16, poz. 95 z późn.zm./

Zasady usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych :
1. punkt sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do 

spożycia w miejscu sprzedaży nie powinien być usytuowany 
bliżej niż 50 m od :
a/ obiektów kultu religijnego 
b/ szkół i przedszkoli 
c/ stadionów sportowych

2. Odległość 50 m liczona będzie traktem komunikacyjnym od 
•wejść głównych.

3. Lokalizacja punktów sprzedaży napojów alkoholowych winna 
spełniać wymogi określone przepisami sanitarnymi, pra
wem budowlanym i statutem Uzdrowiska.

4. U punktach sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych 
do spożycia poza miejscem sprzedaży winno być wydzielone 
odrębne stoisko.

5. Zabrania się sprzedaży napojów alkoholowych /z wyjątkiem 
piwa/ w kioskach nie posiadających wewnątrz obiektu miejsc 
konsumenckich .

6. Zabrania się sprzedaży napojów alkoholowych w handlu obwoźnym.
7. Zabrania się sprzedaży napojów alkoholowych za wyjątkiem piwa 

w lokalach gastronomicznych zarejestrowanych w zgłoszeniu 
działalności gospodarczej jako"piwiarnie" oraz w punktach 
gastronomicznych czynnych sezonowo a zlokalizowanych na wol
nym powietrzu .

RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTROŃ

u c h w a 1 a

§ 1



2

§ 2
Wykonanie uchwały powierza Zarządowi liiasta.

§ 3
Uchwała podlega ogłoszeniu w prasie lokalnej -"Gazeta Ustrońska"- 
oraz poprzez wywieszenie na tablicach ogłoszeń na terenie mias
ta .

§ 4
Uchwała wchodzi w życie z dniem 5 lipca 1S92 r.

mer inż. Zygrr.ur.1 Eialua



w sprawie utworzenia Muzeum Hutnictwa i Ku nic twa 
in. Jana Jarockiego w Ustroniu

' i Z ^ i

Na podstawie art. 9 i 1 * ustawy z dnia 25 października 
*99* r. o organizowaniu i prowadzeniu działalności kultural
nej / Dz.U. Nr 1.4, poz. 493 /
Rada Miejska Uzdrowiska UST-ON 

u c h w a l a  :

§ 1
i*Tworzy ai r Muzeum Hutnictwa i Kuźnictwa im. Jana Jarockiego 
w Ustroniu danego dalej " Muzeum ". Placówka działać będzie 
na bazie dotychczasowego Muzeum działaj cego przy FSH S.A. 
Bielsko - Biała, Zakłady Kuźnicze w Skoczowie.

2.Musoisn posiada dział w zakresie techniki hutniczej, kuźniczej, 
hi3torii, etnografii, sztuki oraz archiwum i biblioteki a także 
oddział pn. 0 laleria Skaliokiej "znajduj cy si , w ca dci 
budynku przy ul. 3 Maja 68.

§ 2

Zadaniem Muzeum jest gromadzenie, przechowywanie, konserwowanie 
i udost pnianie dóbr kultury w zakresie zabytków, prowadzenie 
badań naukowych, działalność oświatowa zwi sana z zakresem wy
mienionych dyscyplin oraz współdziałanie w upowszechnianiu 
nauki i kultury z instytucjami, organizacjami i stowarzyszeniami 
o podobnych celach.

§ 3
Siedziba Muzeum jest miasto Ustroń.
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§ 4
Muzeum podlega Żarz dowl Miasta.

§ 5
Kierownika Muzeum powoduje i odwołuje Żarz d Mias;a.

§ 6
Działalnośó Muzeum jest finansowana ze środków budżetu ciasta.* 
wypracowanych środków własnych, dobrowolnych wpłat, darowi221 oraz 
zapi3ów osób prawnych i fizycznych a także z innych urodeł*

Muzeum przejmuje środki pieni ino Zakładu Budżetowego n Muzea " 
w 1 Stroniu*

§ a
Muzeum posiada statut stanowiący zał cznik ’*r 1 do uchwały*

§ 9
Wykonanie uchwały powierza al; Żarz dowl iMiasta.

§ 10

Traci moc uchwała Nr XXXII /213/92 Rady Miejskiej Uzdrowi ka Ustroń 
z dnia 22 maja I992r* w sprawia powołania Zakładu Budżetowego 
pod nazw* " MUzea w Ustroniu

mer iaś. Zygmunt Białas
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Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń /
z dnia 22 luty 1991r /
w sprawie utworzenia w. miescie jednostek pomocniczych-osiedli

Ua podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990r o 
samorządzie terytorialnym •''Dz.U.Nr 16 ''oz.95, Nr 34, poz.199, 
Nr 43, poz.253/ ^ada Miejska Uzdrowiska Ustroń u c h w a l a  
co następuje:
—  § 1
Tworzy się na terenie miasta następujące jednostki 
pomocnicze - osiedla:
1. Ustroń-Polana2. Ustroń-Górny
3. Ustroń-Zawodzie
4. Ustroń-Hermanice
5. Ustroń-Lipowiec
6. Ustroń-Nierodzim
7. Ustroń-Centrum8. Ustroń-Goje \
9. Ustroń-Poniwiec ( ... j
Obejmujących swoim zasięgiem' działania teren określony 
w załączniku nr 1 do uchwały.

UChwała podlega ogłoszeniu poprzez rozplakatowanie obwieszczeń 
w miejscach publicznych.

§ 2

§ 3

§ 4
Uchwała wchodzi w życie z dniem ogłoszenia.

mor inż. Zygir.uni Białas
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Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń 
zr. dnia 14 grudnia 1990r
w sprawie ochrony środowiska naturalnego uzdrowiska Ustroń

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 
1990r o samorządzie terytorialnym. /Dz.U.Nr 16 poz..95 z: późn. 
zm./ po zapoznaniu, się z oceną realizacji uchwały w. sprawie ochror. 
środowiska na lata 1986-90, Rada Miejska w Ustroniu

§. 1
1. Stwierdza, że ooracowany na podstawie uchwały Nr- XVII/69/86 

Miejskiej Rady Narodowej wr Ustroniu z dnia 3 października 
1986r program, ochrony środowiska na lata 1987-90 realizo
wany był. dotychczas w sposób niedostateczny..

2» Pozytywnie ocenia wkład Polskiego Klubu Ekologicznega-Koła 
w ^stroniu w działania na rzecz ochrony środowiska natural
nego uzdrowiska Ustroń.

§ 2.
Uwzględniając konieczność podjęcia dalszych działań na rzecz
ochrony środowiska naturalnego zobowiązuje Zarząd Miasta do:
1. opracowania w terminie do 1 marca 1991r programu ochrony 

środowiska na lata 1991-1992, ze szczególnym: uwzględnieniem 
działań nie wymagających, dużychi nakładów pieniężnych. — i 
przedłożenia na sesji Rady Miejskiej,

2. wystąpienia w/ terminie da 31 grudnia 1990r do. Ministra 
Komunikacji o kontynuowanie budowy obwodnicy,

3. wystąpienia w. terminie do 31 grudnia 1992>r do Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska a sfinansowanie programu segre
gacji odpadów,

4„ Wystąpienia w. terminie da 15 stycznia 1991r do Ministra 
Ochrony środowiska o objęcie terenu. Ustronia monitoringiem 
zanieczyszczeń,

5*. wystąpienia w terminie dO’ 15 stycznia 1991r da- Ministra 
Spraw Zagranicznych i Ministra Ochrony Środowiska: w sprawie 
wyegzekwowania odszkodowań za szkody w środowisku 
powodowane przez Hutę w Trzyricu oraz; ograniczenia emisji 
zanieczyszczeń pyłowych i gazowych z tej huty.

§ 3̂
Rada. Miejska widzi, konieczność niezwłocznego mianowania przez
Burmistrza Miasta - Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska w
Urzędzie. Miejskim oraz zatrudnienia wymaganej ilości:, praco
wników.

§ +

Uchwała wchodzi w. życie z dniem, podjęcia.

przewodniczącyJU 4 g  H lej»k *cJ w  U»tronlu
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U C H W A Ł A  Nr LIII/370/94
Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń 
z dnia 04 marca 1994 r.

w sprawie przyjęcia programu społeczno-gospodarczego na rok 1994

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 8 marca 1990r 
o samorządzie terytorialnym / Dz.U. Nr 16, poz. 95 z późn.zm./
RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTROŃ

u c h w a l a  

§ 1

Przyjąć program społeczno - gospodarczy na rok 1994 stanowiący 
załącznik do niniejszej uchwały.

§ 2

Wykonanie uchwały powierza Zarządowi Miasta.

§ 3
Uchwała podlega ogłoszeniu poprzez wywieszenie na tablicach 
ogłoszeń na terenie miasta.

§ 4

Uchwała wchodzi w życie z dniem 8 marca 1994r .

PRZEWODNICZĄCY
R ada .  Miejskie] u> Ustroniu

m gr inż. Zygmufit Blalaa
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VI. STRAŻ MIEJSKA

Straż Miojslca Jost jednostką administracyjną miasta utworzoną 
na podstawio zarządzenia Burmistrza Miasta nr 1 z dnia 6 ma-:

wykonywania czynności administracyjno-porządkowych w zakre- 
sio ochrony bezpieczeństwa i porządku publicznego, określonym 
w ustawie z dnia 06 kwietnia 1990 r. o Policji /Dz.U. nr 30 

^  poz.179/.

"• Obecny stan o tatowy Straży Miejskiej - 6 pracowników, w tym 
roku planowano Jo3t przyjęcie Jednej osoby.

 ̂ Wszyscy pracownicy ukończyli podstawowy kurs Szkolenia Po
licyjnego Funkcjonariuszy Straży Miejskich, zorganizowany 
przez Komendę Wojewódzką Policji w Bielsku-Białej.
Kurs ten miał na celu uzyskanie wiedzy fachowej w zakresie 
zadań, obowiązków i uprawnień funkcjonariuszy Straży Miejs-

samochód marki Lada Niwa, CB-radio, broń gazowa, kajdanki,
palki.

nogo wyglądu obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, 
instytucji, zakładów pracy oraz posesji prywatnych i ich 
otoczenia,

ja 1991 r. Swą działalność rozpoczęła z dniem 03.07.1991 r. 
Straż Miejska jest umundurowaną formacją utworzoną w celu

kich.

Wyposażenie Straży Miejskiej :

—  Praca Straży Miejskiej odbywa się w systemie dwu-zmianowym 
W  At zależności od potrzeb/ : pierwsza w godzinach 7.3o-t15.3o, 

druga ify.oo-21 .oo. Prowadzone są także dyżury w sobotę, nie
dzielę i dni świątoczne. Dodatkowo praca prowadzona jest'

. na nocną zmianę szczególnie wvokresie letnim bądź przy 
współpracy z Policją. - v
Współpraca z Policją odbywa się na zasadzie zawartego 
porozumienia w oparciu o Rozporządzenie Rady Ministrów 
z dnia 30 listopada 199C

/Zamierzenia pracy Straży Miojskiej na 199^ r. :
ochrona porządku w miejscach publicznych oraz ostetycz- •



2/ kontrola prawidłowości oznakowania ulio /w tym znaków 
drogowych/, oświetlenia ulic i posesji,’ prawidłowego 
funkcjonowania punktów oświotłcniowych oraz os te tylci 
napisów, miejsc plakatowania i ogłoszeń,

i

3/ kontrola w okresie zimowym oczyszczenia chodników,
.. ulic przed sklepami, budynkami użyteczności publicznej 
oraz prywatnymi posesjami,

k/ sprawdzanie wykonania zadań i obowiązków przoz ad
ministratorów i gospodarzy- domów, *
. O

5/ kontrola prawidłowego zabezpieczenia prowadzonych na 
terenie miasta prac inwestycyjno-remontowych,

6/ stałe patrolowanie ulic, osiedli mieszkaniowych pod 
względem prawidłowego parkowania samochodów,

7/ stała kontrola targowiska i miejsc wyznaczonych do 
prowadzenia handlu obwoźnego,

8/ stała kontrola osób trudniących się handlom,
9/ stała kontrola poszczególnych dzielnic Ustronia,

10/ wzmożone patrole w okresie ferii z i m o w y c h  pr2y wycią
gach narciarskich, w okresie letnim miejsc szczogólnie 
narażonych na dewastację środowiska naturalnego,

11/ współpraca z Vydzialem Ochrony Środowiska i Wydziałem
Techniczno-Inwestycyjnyra w zakresie wykrywania /i dopro-

■» wadzania do stanu właściwego/ wycieków z szamb, dzikich 
wysypisk śmieci, zanieczyszczenia wód, palenia śmieci, 
wypalania traw itd.,

1;  •; •

12/ oddziaływanie na służby miejskie odpowiedzialno za
sprawne funkcjonowanie urządzeń komunalnych w kiorunku

4zwiększonia efektywności ich działania,

13/ wykrywanie wykroczeń oraz ściganie ich sprawców,
\U/ ustalania tożsamości osób, co do których istniojo

uprawdopodobnione podejrzenie popełnienia przostępstwa 
lub.wykroczenia. Imperatywem działania Straży może tu 
byó żądanie pokrzywdzonego,
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15/ kontrola przastrzocania przepisów porządkowych, 
i administracyjnych związanych z działalnością 
publiczną lub obowiązuJąoych w miejscach publicz
nych,

16/ przewóz dzioci niepełnosprawnych do przedszkola 
w Niorodzimiu.

Na swą działalność w roku 1994 Straż Miejska otrzymała 
-z budź o tu miasta kwotę w wysokości 800 min złotych.

Przypuszczalne wpływy z mandatów -  50 min złotych.
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IX. OŚRODEK REKREACYJNY "KOLEJ LINOWA NA CZAHTORię"

Zgodnie z założeniami w planie finansowym na role 
199*1 za podstaw? działań gospodarczych przyjęto dalszą
modernizację i remont kolei linowej.

* ’»
Prace remontowo-raodernizacyjne polegać będą na :
- zakupie liny o przekroju J6 mm,
- przebudowie układu przowojowego i peronu stacji 

górnej,
- zakupie pozostałych krzeseł. .. -

Realizacja powyższych założeń pozwoli na zakończe
nie planowanej na lata 1991-1995 modernizacji kolei li
nowej już jo sienią 199*j r.

Z uwagi na bardzo duży koszt modernizacji w planie 
ujęto tylko koszty działalności eksplon t a c y j n o  j .
Przychody planuje się w wysokości 6.936 min złotych, 
natomiast rozchody w wysokości 6.950.min złotych, • 
zysk v wysokości 36 min złotych.
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XII. GAZETA USTROŚSKA V

V br. planuje się 51 wydań gazety o łącznym nakładzie
73.950 egz. Sprzedaż odbywa się w 2k punktach na terenie 
Ustronia i w jednym v Cieszynie, w ilości 1^50 egz. tygod
niowo.
Planuje się sprzedaż w wysokości 98 $£.

panii wyborczej do Rad ilarodowych wydawać gazety o poszerzo-

dydatów na Radnych.
Obecnie cena sprzedaży gazety wynosi 3.000,- złotych,

Już w styczniu br. Cieszyńska Drukarnia zwiększyła rachunki 
zn usługi poligraficzne o 19 £.
Inno drukarnio nie 'gwarantują nam co tydzień terminowego 
wydania. U związku z tak znacznym wzrostem kosztów druku 
planuje się w m-cu IIl/9^ zmianę ceny reklam, a w IV kwartale 
ceny gazety.

Na lata następne planuje się poprawę warunków pracy Re
dakcji oraz dalsze przekonywanie kierownic twa domów wczaso
wych o systematycznym zamawianiu gazo ty dla wczasowiczów, co 
spowoduje stopniowe powiększenie jej nakładu.

Z planowanego budżotu na rok 199^.ppnnicjszono dotację 
0 35 ni In i w związku z tym nie będzie można w okrosio kan

nej objętości, celem przybliżenia mieszkańcom sylwe tlci kan-

2a cena 1 cm reklamy 6.000,- złotych.

V budżecie przewidziano środki .w wysokości 3̂ 0 min złotych
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r „U C H W A Ł A  N r  IV/20/94
Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń 
z dnia 30 września 1994 r.

w sprawie wysokości podatku za wywóz odpadów komuna 1nychv

Na podstawie art. 37 ustawy z dnia 11 października 1991 r. 
o referendum gminnym /Dz.U. Nr 110, poz. 473/ oraz § 1 pkt 2 
uchwały Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń Nr LVI/297/94 z dnia 
20 maja 1994 r. ze zmianą wynikającą z uchwały Rady Miejskiej 
Uzdrowiska Ustroń Nr III/11/94 z dnia 12 sierpnia 1994r.
RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTROŃ

Wysokość stawki podatku za wywóz odpadów dla :
1. mieszkańców bloków spółdzielczych, budynków ADK i budynków

wielomieszkaniowych - 10.000,-zł od osoby/miesiąc
2. mieszkańców zabudowy jednorodzinnej

7.000, -zł od osoby/miesiąc
3. mieszkańców zabudowy zagrodowej /rolnicy/

4.000, -zł od osoby/miesiąc
4. właścicieli gruntu na którym są domki letniskowe i campingi

10.000,-zł od w/w budowli/mi esiąc

Stawki podatku za wywóz odpadów komunalnych określone w niniej 
szej uchwale obowiązują od dnia 01 listopada 1994 r. do czasu 
podjęcia nowej uchwały.U
Podatek za wywóz odpadów komunalnych jest płatny w ratach 
i w terminach do 15 marca, 15 maja, 15 września i 15 listopada 
danego roku.

i





z sesji Rady Miejskiej Uzdrowiska 
Ustroń odbytej w dniu 27 października 1995r

P R O T O K O Ł  N r  X V I I I / 9 5

W obradach wzięło udział 20-tu radnych.
Nieobecność radnych E.Czembor, I.Pawelec, M,Tomiczek i J.Waszka
była usprawiedliwiona.

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącz
nik nr 1 do protokołu.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenieprawomocnościjej_obrad
Posiedzenie Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń rozpoczęło się w 

dniu 27 października 1995r. o godz. 14-tej w salisesyjnej Urzędu 
Miejskiego w Ustroniu.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejs
kiej Franciszek Korcz.

Po przywitaniu gości oraz radnych Przewodniczący stwierdził, na 
podstawie listy obecności, że obrady sesji są prawomocne.

2. yę|]*2t®nię_E2E53dku_obrad
Projekt', porządku obrad przedstawił Radzie Przewodniczący F r . Korcz 

Uwagę w tym miejscu wniósł radny Wł.Chmie1ewski. Nawiązał on do 
swojego wniosku złożonego na poprzedniej sesji w sprawie zaopinio
wania umowy, bądącej załącznikiem do projektu uchwały w sprawie 
powierzenia eksploatacji sieci kanalizacyjnej s-ce Wodociągi, przez 
Radcę Prawnego, Skarbnika Miasta i Komisję Budżetu Rady.W tej 
sprawie radny złożył dodatkowo także wniosek pisemny skierowany do 
Przewodniczącygo Rady - a ponieważ, jak stwierdził, w materiałach 
na sesję nie dostarczono nowego projektu umowy zaproponował, by 
Rada zastanowiła się nad celowością podejmowania debaty w tym 
punkcie porządku obrad.

W wyjaśnienianiu Przewodniczący Fr.Korcz poinformował, że jest 
W posiadaniu nowego projektu umowy, zaopiniowanego zgodnie z wnios-
kiem radnego, zatem nie było przeszkód, by temat ten ponownie włą

' _
czyć w obrady Rady.

Ponieważ dalszych uwag nie wniesiono, Przewodniczący Fr.Korcz
zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem porządku obrad.
projekt ten został przyjęty większością głosów - przy jednym głosie"pi u:.Przeciwnym.

rojekt porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
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Także Skarbnik Miasta T .Pol-Błachut wspomniała o podpisaniu ostatecz
nych umów dodając, że wydatkowanie środków realizowane może być 
wyłącznie w trybie zamówień publicznych stąd dopełnienie wszystkich 
związanych z tym formalności uzależnione było od podpisania koń
cowych umów z pożyczkodawcą.

Obecny na sesji Prezes S-ki Wodociągi stwierdził, że wykonany 
już odcinek wodociągu można, bez przeszkód, oddać do eksploatacji.

Informacja dotycząca realizacji funkcji uzdrowiska w mieście
Radni otrzymali materiały informacyjne opracowane zarówno przez 

Naczelnego Lekarza Uzdrowiska jak i Urząd Miejski.
W komentarzu do tego opracowania Naczelny Lekarz Uzdrowiska 

dr K.Grzybowski poinformował, że informacja ta traktuje zarówno
0 historii Ustronia jako uzdrowiska jak i obecnego stanu posiadania. 
Powiedział, że Uzdrowisko realizuje wyznaczone kierunki leczenia
z zakresu rehabilitacji powypadkowej, reumatologiii, kardiologii 
a także chorób dróg oddechowych. Wspomniał o pokaźnym potencjale 
intelektualnym dzielnicy Zawodziie gdzie zatrudnionych jest 60 le
karzy, 200 pielęgniarek i 120 osób personelu rehabilitacyjnego. 
Przedstawił "dokonania" zarówno Szpitala Reumatologicznego jak i 
Uzdrowiskowego w dziedzinie lecznictwa i inwestycji. Zwrócił uwa
gę na konieczność poprawy stanu sanitarno-porządkowego zarówno 
dzielnicy uzdrowiskowej jak i całego miasta. Wspomniał o pozosta
łościach byłego hotelu Budopolu, będących siedliskiem nie tylko 
wszelkiego rodzaju gryzoni ale i wałęsających się kotów, czy psów. 
Wspomniał także o tym, że w tych "ruinach" gnieżdżą się także 
osoby z tzw. marginesu stwarzając pewne zagrożenie dla przebywającch 
w tej dzielnicy kuracjuszy. Wyraził opinię, że uporządkowanie tego 
terenu jest obecnie jedną z najważniejszych spraw zarówno ze 
względów bezpieczeństwa, utrzymania właściwego stanu sanitarnego 
Jak i walorów krajobrazowych tej dzielnicy.
Poruszył także sprawę wykorzystania istniejącego zaplecza leczniczego. 
Wspomniał o zmniejszającej się ilości' tzw. "gwarantowanych" skiero
wań i działaniach jakie podejmuje Uzdrowisko, by zapewnić wykorzys
tanie wszystkich miejsc. Dodał, że podejmowanych jest także wiele 
czynności, by uatrakcyjnić pobyt kuep.cj uszom i wczasowiczom^
W tym miejscu zwrócił się do władz miasta o wsparcie tych działań 
poprzez tworzenie właściwej "otoczki" przemysłu uzdrowiskowego
1 turystycznego m.i. poprzez zwiększenie dbałości o estetykę i po-
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rządek, zwiększenie oferty kulturalnej i sportowej a także sfinali
zowanie tematu obwodnicy krajowej, co niewaątpliwie przyczyni się

Z  * f ̂ J. *do poprawy stanu powietrza w mieście. Wspomniał także o ochronie 
gleby przed zanieczyszczaniami ścieków i o konieczności przystoso
wania obecnej oczyszczalni ścieków do wymogów nadchodzących lat.

Następnie głos zabrał Z-ca Burmistrza T.Duda. Nawiązując do 
wystąpienia Naczelnego Lekarza Uzdrowiska stwierdził, że jedną
z ważniejszych do wykonania spraw jest "sharmonizowanie miasta z 
uzdrowiskiem", przystosowanie się mieszkańców do wynikających ż 
tego wymogów a także swtorzenie właściwej infrastruktury uzdrowis
kowej. Ostatecznie frełt-ś* należy określić - także w terenie - 
obowiązującą strefę uzdrowiskową a następnie konsekwentnie przestrze
gać obowiązujących w tej strefie ustaleń, wymogów i rygorów.
Następnym krokiem winno być zaktualizowanie programu inwestycji na 
Zawodziu - na obszarze tzw. I etapu dzielnicy leczniczo-rehabilita- 
cyjnej i dostosowanie tego programu do obecnych realiów. Podał 
tutaj przykład inwestora terenu wokół obiektu Maciejki, którego 
nowa koncepcja zagospodarowania tego terenu /base))^ hala sportowa 
sala konferencyjna itp./ napotyka na trudności ze strony autorów 
"Zawodzi a".

Dalsze zadania do wykonania, jakie stoją przed samorządem i uzdro
wiskiem to wykonanie funkcjonalnego powiązania dzielnic Zawodzia 
i Jaszowca a także kontynuacja budowy infrastruktury Zawodzia.

W opracowanej przez Urząd informacji wskazano na szereg działań 
jakie podejmowane są zarówno w kulturze jak i sporcie,! rekreacji, 
by uatrakcyjnić pobyt turystów, kurycjuszy i wczasowiczów. Przy 
tej okazji wskazał na "zderzenie" interesów niektórych grup kwe
stionujących zasadność organizowania, ich zdaniemt"hałaśliwych" 
imprez. W materiALE PODJęto także temat ekologii w mieście wskazu
jąc na już prowadzone działania, które winno się jednak na bieżąco 
doskonalić i poszerzać. W celu ochrony powietrza czyniono od dłuż
szego czasu starania o zlokalizowanie w Ustroniu stacji monitorin
gowej. Starania ta przyniosły efekt i stacja taka budowana jest 
w dzielnicy Zawodzie umożliwiając stałą obserwację zanieczyszczeń 
powietrza, w konsekwencji zaś - poprzez badanie przyczyn - podej
mowanie działań eliminujących to zagrożenie.

Do tematu oczyszczania ścieków poruszonego przez Naczelnego Le
karza Uzdrowiska ustosunkował się Prezes S-ki Wodociągi p.J.Kubień. 
Wyjaśnił on, że funkcjonująca oczyszczalnia wymaga budowy urządzeń



wyłącznie w zakresie chemicznego oczyszczania fosforanów bowiem 
pozostałe urządzenia uzyskują parametry jiorm, które obowiązywać 
będą także w latach 2000. - nych.
W dyskusji głos podjęli :
Radna H.Dzierżewicz - postulując, by w planie ogólnym dot. Zawodzia 
wprowadzić zapis zezwalający na budowę obiektów "przyporządkowanych" 
turystyce. Radna zapytywała także w sprawie budowy Domu Zdrojowego 
i pijalni wód. Proponowała, by z uwagi na bliskość strefy "A" uzdro
wiska obudować zlewnię ścieków budynkiem zamkniętym.

Podejmując głos radna A.Borowiecka wyraziła zaniepokojenie niektó
rymi z informacji przedstawionych w materiale m.i.
- zbyt niską ilością łóżek gwarantowanych przez Służbę Zdsowia
- zagospodarowaniem odpadów medycznych,
- zanieczyszczeniem powietrza w mieście przez czynniki zewnętrzne,
- zbyt niską pomocą w usługach medycznych dla mieszkańców miasta 

ze strony Szpitala Reumatologicznego
a zwracając się do Burmistrza ponowiła swój wniosek w sprawie pomocy 
ze strony miasta osobom, które podejmą budowę przydomowych oczysz
czalni ścieków.

Także Przewodniczący Fr.Korcz podjął temat łóżek gwarantowanych 
a wskazując - na przykładzie sanatoriów "Wilga" i "Elektron" - 
na różnicę w obłożeniu tych łóżek, zapytywał o powody takiej sytuacji

Do przedstawionych w dyskusji głosów ustosunkował się dr Karol 
Grzybowski - Naczelny Lekarz Uzdrowiska. Wyjaśnił on, że w związku 
z oddaniem do użytku części pomieszczeń w Z-dzie Przyrodoleczniczym, 
które w związku ze swoim przeznaczeniem spełniać mogą także zadania 
Domu Zdrojowego, budowa takiego obiektu jest obecnie nieaktualna. 
Podobna sytuacja jest z pijalną wód. W tym prżypadku jódnak powodem 
zaniechania tego zamiaru jest wyłącznie brak dostatecznej ilości 
wód pitnych bowiem istniejące zasoby są nieodnawialne a wydajność 
zbyt niskai.. by podjąć działania w kierunku budowy ujęć wodnych. 
Kontynuując wyjaśnił, iż dane dotyczące usług medycznych realizowa
nych przez Szpital Reumatologiczny przedstawiono na podstawie infor
macji tegoż szpitala, stąd ref.era j ącemu trudno ustosunkować się do 
stwierdzenia że realizowane tam usługi nie pokrywają się, co do 
ilości, z przedstawionymi danymi. Potwierdził jednak fakt, że ok.
170 łóżek wykorzystywanych jest przez mieszkańców Ustronia a czas*"oczekiwania" na przyjęcie do Szpitala powiązany jest z systemem 
eczenia reumatologicznego.



Wyjaśnił także sprawę tzw. łóżek gwarantowanych dodając, że w 
pp Uzdrowisko brak tego typu kuracjuszy nie stanowi w zasadzie 
problemu bowiem zwiększa się ilość kuracjuszy pełnopłatnych a do 
tzw. gwarantowanych Zakład zmuszony jest dopłacać ze swojego bu
dżetu. Przy tej okazji wspomniał o planowanej prywatyzacji lecz
nictwa sanatoryjnego i czynionych w tym kierunku przedsięwzięciach 
w Ustroniu.

Następnie ustosunkował się do problemu odpadów medycznych i 
stwierdził, że w zasadzie problem ten w Ustroniu jest rozwiązany bo
wiem odpady pozabiegowe typu solanka, czy borowina są zagospodaro
wywane a odpady medyczne zarówno w uzdrowisku jak i szpitalu reuma
tologicznym neutralizowane są we własnym zakresie. Odpowiedział 
także na zapytanie radnego Wł.Chmielewskiego w spr. udostępnienia 
pomieszczeń dla celów kulturalnych informując jakim tego typu za
pleczem Uzdrowisko dysponuje obecnie.

W zakończeniu swojego wystąpienia poinformował Radę o najbliższych 
zamierzeniach przedsiębiorstwa, które łączą się z zakończeniem budo
wy Z-du Przyrodoleczniczego oraz zagospodarowaniem terenów zielo
nych.

W podsumowaniu tego punktu porządku obrad Przewodniczący Fr.Korcz 
podziękował dr Grzybowskiemu za zaangażowanie i sprawną realizację 
planowanych inwestycji. Wspomniał także o prośbie Uzdrowiska w 
sprawie współudziału miasta przy zagospodarowaniu skarpy przy ul.Sa 
natoryjnej. Powrócił także do tematu pijalni wód sugerując budowę 
niewielkiej pijalni, działającej na bazie wód sprowadzanych z innych 
uzdrowisk.| Materiały informacyjne dot. realizacji funkcji uzdrowiska w mieście 
stanowią załącznik nr 4 do protokołu.■
o. Informacja z realizacji dochodów i wydatków za trzy kwartały 1995r

E W komentarzu do przedłożonych radnym materiałów informacyjnych 
T Skarbnik Miasta T .Pol-Błachut stwierdziła, że pomimo niskiej reali- 

*aPji dochodów z tytułu podatku od osób prawnych, dochody własne 
■iasta winny być zrealizowane bowiem spływ należności w pozostałych 
wydatkach będzie wyższy od planowanego. Wyraziła jednak obawę co do 
Pełnej realizacji dochodów ze sprzedaży mienia komunalnego co będzie 
iało wpływ nW/niepełną realizację planowanych wydatków. Także wpływy 
dotacji na zadania własne nie zostały w całości wykonane stąd za- 

rfrożone mogą być także planowane wydatki na budowę kolektorów. 
^Omawiając wydatki budżetu zwróciła uwagę na błędne liczby podane 
Pozycji dot. dotacji do żłobka wnosząc o korektę tych wydatków

4oi Wysokości 75 %.
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dysa w sprawie braku właściwego nadzoru przy realizacji obiektu 
p . Balcarka, a także wnioskował o imienne wskazanie urzędnika 
winnego w tej sprawie, informując, że pierwsze decyzje wydane zos
tały w latach 80-tych, a następne wydał na podstawie pozytywnych opi
nii Komisji Układu Przestrzennego.
Radny J.Bałdys, po stwierdzeniu iż p.Balcarek uzyskał w zasadzie 

wszystkie zezwolenia na realizację inwestycji, sugerował by całą 
sprawę Ostatecznie zakończyć. Wniósł także by Burmistrz na następną 
sesję przedstawił informację " jakie podjął dyscyplinarne kroki, by 
w przyszłości do tego rodzaju incydentów nie dopuścić".
Radna A.Borowiecka doszła do wniosku, że"Radę postawiono przed 

faktem dokonanym". Nalegała, by "twardo" zażądać aby w przyszłości 
takie formy nacisku nie miały miejsca. Radny Wł.Chmielewski natomiast 
zwrócił się z wnioskiem, by nadzór budowlany na bieżąco kontrolował 
wykonawstwo tego obiektu, które, .obecnie, realizowane jest niezgod
nie z dokumentacją. Proponował także aby odbiór budynku warunkować 
wcześniejszym odbiorem i uruchomieniem szamba.

Dalszych głosów w dyskusji nie podjęto. Po przedstawieniu projektu 
uchwały Przewodniczący Fr.Korcz poddał ten projekt pod głosowanie

- za podjęciem uchwały głosowało - 16 radnych
- przeciw - 1 radny
- wstrzymało się od głosu - 3 radnych

Uchwała nr XVIII/126/95 w sprawie zbycia przyległego gruntu stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu.

3c/l nabycia Zakładowego DomuKultury "Kuźnik" /Prażakówka/
Przewodniczący Fr.Korcz poinformował, że temat nabycia ZDK ponow

nie został wniesiony pod obrady bowiem zaistniała możliwość przejęcia 
obiektu w roku 1996 z regulacją I-szej raty płatności należności 
w roku 1997.

W dyskusji radna A.Borowiecka podała w wątpliwość zasadność wszyst
kich kosztów wykazanych przez FSM. Jej zdaniem koszty te będzie moż 
na obniżyć w pozycjach obsługa, oświetlenie i ogrzewanie. Dowodził&a, 
że jest także szansa na docfctkowe dochody poprzez wynajęcie niektórych 
pomieszczeń na " spokojną" działalność gospodarczą.

Do przedłożonych wątpliwości ustosunkował się Przewodniczący Fr.Korcz 
informując, że omówione/Zostaną z FSM w trakcie negocjacji prowadzo- 
nych przed podpisaniem aktu notarialnego.

Radnego A.Sikorę interesowało natomiast stanowisko Komisji Budże
towej w przedmiocie finansowania kosztów utrzymania tego obiektu



11 i k Z

t •

(fc-.I.-&.
|4
U ‘.jMU

m

y rokud996.
W odpowiedzi radny H.Hojdysz przypomniał wpierw negatywne sta

nowisko Komisji w sprawie nabycia obiektu w roku 1996. Następnie 
przekazał stanowisko Komisji w kwestii przejęcia obiektu i zapłaty 
w latach 1997-1998, która zaakceptowała taką formę nabycia. 
Zastrzeżenia Komisji wzbudził jednak proponowany termin podpisania 
aktu notarialnego bowiem nie dysponujemy obecnie żadnymi wskaźnikami, 
które umożliwiłyby określenie kosztów irfcermina przejęcia tego 
obiektu w roku 1996.

Przewodniczący Fr.Korcz nawiązując do tej wypowiedzi stwierdził, 
że wątpliwości te winien wyjaśnić Zarząd Miasta po podjęciu przez 
Radę uchwały.

Do danych przedłożonych przez FSM ustosunkował się także radny 
L.Werpachowski. którego zdaniem podane przez FSM koszty należałoby 
uznać za wiarygodne w roku 1996 przyjmując , żewpływ na ich wysokość 
będzie miała inflacja. Także koszty eksploatacji w latach następnych 
oraz wysokość rat wzrośnie w wyniku zapowiadanej inflacji.
Kontynuując,zwrócił uwagę Rady na dodatkowe zadania w budżecie zwią
zane z przęjęciem szkolnictwa i zaproponował, by tak "zmodyfikować" 
stosowne zapisy w proponowanej uchwale, by nie doprowadzić do ewtl. 
"bankructwa" w budżecie miasta w roku przyszły.
Swoje obawy co do możliwości wydatkowych na ten cel w budżecie 

przyszłorocznym wyraził także Burmistrz K.Hanus. Przypomniał on, 
o możliwym wzroście wydatków bowiem należałoby przewidzieć także 
w budżecie środki nie tylko na utrzymanie tego obiektu ale także 
na wznowienie i kontynuację prowadzonej tam działalności. Przypom
niał swoje negatywne stanowisko w sprawie przejęcie Prażakówki 
a temat ten przedstawił Radzie z obowiązku -"będąc wyrazicielem 
woli Zarządu". Kontynuując wyraził przypuszczenie, że obiekt 
w ostateczności będzie można przejąć po półroczu 1996r. a wtedy 
obliczyć będzie można koszty jego utrzymania do końca roku, środki 
Qa wyposażenie oraz płace tych osób, które przejęte zostaną przez 
miasto wraz z obiektem. Orientacyjne koszty utrzymania Burmistrz 
Zobowiązał się przedstawić Radzie po ich wyliczeniu w terminie 
Później szym.

Z apelem o ponowne rozważenie zakupu Prażakówki zwrócił się do 
Rady - radny Wł.Chmielewski. Wskazał on na możliwość realizacji 
rzedsięwzięć kulturalnych a Stakże zajęć dla dzieci szkolnych 
ez konieczności nabywania tego obiektu. Wskazał, że na ten cel 

jłożnaby wykorzystać zarówno sale, którymi dysponuje PP Uzdrowisko

l i



jak i obiekty szkolne, a wynajęcie tych pomieszczeń byłoby niewspół
miernie niższe od kosztów utrzymywania ZDK.

Argumenty przedstawione natomiast przez radnego St.Malinę dowodzi
ły, że przejęcie Prażakówki umożliwi stworzenie dzieciom i młodzieży 
godziwych warunków do spędzania wolnego czasu, co w przyszłości 
zapobiec może także szerzeniu się chuligaństwa. Kontynuując wyraził 
opinię, że koszty podane przez FSM w niektórych pozycjach nie będąijjj/dotyczyły Urzędu,'niektóre z nich są znacznie zawyżone zatem sądzić 
należy, że nakłądy na działalność Prażakówki winny być niższe od 
wykazanych.

Na pytanie radnego Br.Brandysa dot. remontu tego obiektu, radny 
St.Malina stwierdził, że remontu nie wymaga prawe skrzydło a także 
duża sala zaś radna H .Dzierżewicz wyraziła opinię iż obiekt nie 
wymaga żadnych remontów.

Z wyrażonymi ópiniami nie zgodziła się p.D.Koenig - Naczelnik 
Wydz.Oświaty i Kultury. Poinformowała ona Radę, że remontu wymaga 
lewe skrzydło / nie remontowane od lat 18-tu/ łącznie z oknami, 
drzwiami oraz dachem, zwróciła uwagę także na fakt iż umowa z p.Mu- 
mem nie pozwoli na eksploatację całego obiektu stąd do zagospoda
rowania przejmiemy jedynie 2 strychy/ w tym nieoświetlony 4.wymaga
jący remontu jeden strych/,salę wystawową wymagającą ewtl. wyposa
żenia, salę biblioteczną wymagającą adaptacji do prowadzonej tam
ewtl.działalności, pomieszczenia biurowe oraz piwnice z salą bilar
dową i szachową.

Dalszych głosów w dyskusji nie podjęto. Ponieważ projekt uchwały 
wymagał przepracowania, zgodnie z wniesionymi uwagami, po jego 
opracowaniu przez radcę T.Banszel i odczytaniu go Radzie, Przewodni
czący Fr.Korcz zarządził głosowanie

Uchwała nr XVIIl/127/95 w sprawie nabycia ZDK"Kuźnik" stanowi załącz- 
°ik nr 9 do protokołu.

d/ zmian w budżecie miasta na_r°k 1995
* Radnym dostarczono przed sesją zmienioną wersję tej uchwały., a

- za podjęciem uchwały głosowało
- przeciw
- wstrzymało się od głosu

15 radnych 
4 radnych 
1 radny
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Rady Hiejskiej Uzdrowiska Ustroń 
z dnia 29 maja 1998 r.

w sprawie podziału administracyjnego kraju
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Na podstawie art. 18 ust. i ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie terytorialnym /j.t. z 1998 r. Dz.U.Nr 13,poz.74 
z póżn.zm./

RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTROŃ

u c h w a 1 a

& 1

Wyrazić zdecydowany protest przeciw próbom włączenia tworzonego 
powiatu cieszyńskiego, a tym samym Miasta Uzdrowiska Ustroń 
do Małopolski z Podbeskidziem, które zostały podjęte przez 
dwóch posłów województwa bielskiego.

& £

Rada Miejska Uzdrowiska Ustroń kilkakrotnie w tej sprawie 
wyrażała swoją wole o przynależności do województwa śląskiego 
poprzez podjecie stanowisk.

& 3

Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie przynależności Miasta do 
województwa śląskiego podyktowane jest szeroką konsultacją 
ze społeczeństwem Miasta oraz wieżami historycznymi, kulturo
wymi i gospodarczymi.
Śląsk Cieszyński od czasu odzyskania niepodległości w 19i8 r. 
należał zawsze do województwa śląskiego lub katowickiego.

& 4

Rada Miejska Uzdrowiska Ustroń wnosi o uszanowanie woli 
mieszkańców naszego Miasta przy dokonywaniu nowego podziału 
administracyjnego kraju.
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& 5

Uchwałę niniejszą należy przekazać :

- Prezesowi Rady Ministrów
- Marszałkowi Sejmu R.P.
- Marszałkowi Senatu R.P.
- Sejmikowi Samorządowemu Województwa Bielskiego
- Sejmikowi Samorządowemu Województwa Kat J ' *
- Związkowi Komunalnemu Ziemi CieszyNskie

Uchwała podlega opublikowaniu na tablicy ogłoszeń Urzędu

& 6

Miejskiego oraz w Gazecie Ustrońskiej.

& 7

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń 
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1 < * l

w sprawie : czasowego zakazu sprzedaży, spożywania » wnoszenia i podawania napojów

Na podstawie art.14 ust.6 ustawy z dnia 26 października 1982 r.
0 wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz.U. nr 35 
poz.230 z późn.zm.) oraz art-40 ust.1 i art.42 ust.1 ustawy z dnia
8 marca 1990 r. o samorządzie terytorialnym (t.j. z 1996 r. Dz.U. nr 13 
poz.74 z późn.zm.)

RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTOON

§ 1 .

Wprowadzić czasowy w dniach 10-12 lipca 1998 r. zakaz sprzedaży, wnoszenia, podawania
1 spożywania napojów alkoholowych na terenie Amfiteatru, Parku Kuracyjnego 
i Parku Kościuszki w czasie trwania Festiwalu "Gaude-Fest".

§ 2.

Wykonanie uchwały powierza Zarządowi Miasta.

§ 3.
Uchwała podlega ogłoszeniu na tablicach ogłoszeń na terenie miasta 
i publikacji w "Gazecie Ustrońskiej".

§ 4.
Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 lipca 1998 r.

alkoholowych.
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U C H W A Ł A  N r  XVIII/127/95
Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń 
z dnia 27 października 1995 r.

X

w sprawie nabycia ZDK "Kuźnik" /Prażakówka/

Na podstawie art. 18 ust. 1 1 2  pkt 9a ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie terytorialnym /Dz.U. Nr 16,poz.95 
z późn.zm./
RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTROŃ

u c h w a l a  

§ 1

Wyraża zgodę na nabycie nieruchomości gruntowej zabudowanej 
obiektem pn. Zakładowy Dom Kultury "Kuźnik" /Prażakówka/ 
położonej w Ustroniu przy ul.Daszyński ego, za cenę do kwoty 
340.983,-zł, wg operatu szacunkowego sporządzonego przez 
biegłego rzeczoznawcę w dniu 7 czerwca 1995r.

©

Zobowiązuje Zarząd Miasta do zawarcia umowy notarialnej 
kupna - sprzedaży nieruchomości gruntowej opisanej w § 1 
uchwały ustalającej zasady ratalnej zapłaty ceny nieruchomości 
w latach 1997 - 199.8 oraz termin wydania nieruchomości w ro
ku 1996.

Zobowiązuje Zarząd Miasta do podjęcia działań mających na 
celu uwzględnienie wi.budżecie miasta na rok 1996 kwoty niez
będnej dla utrzymania i prowadzenia działalności kulturalnej 
w obiekcie o którym mowa w § 1 uchwały oraz kwot z tytułu 
nabycia tegoż obiektu w budżetach miasta na lata 1997 i 1998.
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§ 4

Uchyla uchwałę Nr XVI/119/95 Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń 
z dnia 29 września 1995 tr

§ 5

Wykonanie uchwały powierza Zarządowi Miasta.

§ 6

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

aar.sŁ-\
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. Komitet Centralny PZPR powziął na XVII plenarnym posiedzeniu
......  .uchwałę w sprawie dalszego unowocześniania struktury organizacyj-

flej państwa - przyjął koncepcję dwustopniowej organizacji tereno-
qm?. ś?  ̂ ■ r- -

trych organów władzy i administracji oraz nowego podziału teryto
rialnego kraju£ Istota tej koncepcji polega na tym, że pomiędzy 
centralną władzą państwową a podstawowymi ogniwami władzy w tere-

- ■ . / v •.«nie, gminami i miastami, istnieje tylko Jedno ogniwa pośrednie —.
- województwo, zamiast dotychczasowych dwóch ogniw — powiatu 
i województwa. W konsekwencji zamiast istniejących dotychczas 
jl4, powiatów, i7 województw i 5 miast wydzielonych utworzonych 
zostało 46 województw średniej wielkości i 3 zespoły miejskie -
- a więc 49 nowych wojewódzkich jednostek terytorialnych i tyleż 
organów władzy i administracji państwowej’.’

Są to decyzje o ogromnym znaczeniu dla społeczno-gospodarcze
go rozwoju kraju i życia wszystkich jego obywateli. Otworzyły one 
nowy rozdział w organizacji życia państwowego i społecznego, 
wyszły naprzeciw dojrzałym potrzebom współczesności i perspekty
wicznym zadaniom budowy rozwiniętego społeczeństwa socjalistycz
nego; Stworzyły konkretne warunki do pełniejszego wykirzystania 
walorów naszego ustroju dla podnoszenia poziomu życia ludności 
i umacniania siły Polski. Służą zwiększaniu sprawności zarządza
nia i kierowania, rozszerzaniu demokracji socjalistycznej, umacnia
niu odpowiedzialności organów władzy i adminisiacji państwowej

\

za podejmowane decyzje i efektywność społecznego wysiłku 
VI Zjazd postawił w tej dziedzinie dwa główne zadania :

- po pierwsze : konieczność zwiększenia skuteczności centralne
go planowania i kierowania gospodarką narodową, rozszerzenie samo
dzielności i inicjatywy podstawowych jednostek społeczno-gospo
darczych,

- po drugie : potrzebę zapewnienia wysokiej efektywności działa-



,-t 'sam .
2 -

. . . .  $ Ę Ę i

nia wszystkich organów władzy i ogniw administracji państwowej *
na drodze unowocześniania i doskonalenia styku ich funkcjtnowa-'/$£.■'7
nia oraz upowszechniania w społeczeństwie umiejętności TdLerowa** 
nia się racjami państwa, które - dlatego że uwzględniają Interesy•. . ’ - ' \v ';'
ogółu ludzi pracy - są nadrzędne w stosunku do wszystkich moty
wacji jednostkowych, regionalnych czy branż owychV^|

Reforma terenowych ogniw władzy umożliwia osiągnięcie ważnych 
celów politycznych :
- pogłębienie demokracji socjalistycznej przez umocnienie rad 

narodowych jako organów władzy państwwwej i podstawowych organów
isamorządu społecznego,*

zbliżenie władzy do obywatela,
- pełniejsze, lepsze kojarzenie interesów lokalnych z intere

sami ogólnopaństwowymi, przez ukształtowanie sprawności i efektyw
ności funkcjonującej administracji państwowej.

Koncepcja doskonalenia władz i administracji terenowej wdra
żana jest w życie sukcesywnie. Stopniowe wdrażanie reformy mini
malizuje ujemne następstwa.dokonanych zmian, zwłaszcza na linii j 
władza-e—bywatel, umożliwiając szybsze osiągnięcie pozytywnych 
efektów przeprowadzonych usprawnień. W latach 1972-1973, na wnio
sek i na mocy decyzji Komitetu Centralnego, została przeprowadzo
na reforma struktury organizacyjnej terenowych ogniw władzy.:

W pierwszym jej* etapie utworzono gminy, zastępując d* .ch- 
czasowe podstawowe jednostki administracyjnej jakimi były gromady^

W tym też czasie nastąpiło wyodrębnienie organów przedstawi—
»cielskich i wykonawczych w gminie. Powołani zostali naczelnicy 

gmin jako jednoosobowe organy administracji państwowej, a zarazem 
organy zarządzające i wykonawcze gminnych rad narodowych.

W wyniku reformy wtrosła ranga organu przedstawicielskiego,

a także radnych gminnych rad narodowych. Organ przedstawicielski



uzyskał nowe mdżliwości .egzekwowania wykonania swych decyzji i sp

Obecny, trzeci etap reformy władz terenowych jest najtrudniejszy, 
ale też ma znaczenie szczególnie duże. Jego realizacja utrwala •

zasady ludowładztwa i stwarza nowe przesłanki zwiększania uczę-
. i V

stnictwa i roli ogółd. ludzi pracy w rządzeniu państwem w całym 
układzie władzy terenowej*.1 " ' . ’

• Jakie są to przesłanki ? ——* %
Na pierwszym miejscu należy wymienić wyeliminowanie jednego z dwóch

0
pośrednictw ogniw władzy, czego następstwem będzie zbliżenie obywa
tela do centralnych władz państwa oraz cehtralnych władz psństwa 
do obywatela. Jećt to sprawa z punktu widzenia realizacji zasady 
ludowładztwa niezwykle istotna?. Mhżna powiedzieć tak : im mniej 
jest pośrednich ogniw i szczebli władzyV tym szersze są możliwości 
wpływu ludzi pracy zarówno na rozwiązywanie wszelkich problemów 
swego terenu, jak też na kszałtowanie i realizację polityki państwa1̂ 

Wprowadzenie dwustopniowości władz terenowych tworzy warunki 
wyeliminowania tych występujących w funkcjonowaniu terenowych ogniw 
władzy zjawisk, które obniżają efektywność udziału ludzi w rządze
niu krajem, a jednocześnie otwiera drogę rozwojowi inicjatywy spo
łecznej i pełnemu jej wykorzystaniu dla dobra kraju i społeczności 
lokalnych'; Stanowiąc jedyne ogniwo pośrednie pomiędzy centralną 
władzą państwową i jej podstawowymi terenowymi ogniwami nowe woje
wódzkie organy i admimistracji poddane są bezpośredniej kontroli 
i ocenie z dołu i z góry, będą ponosiły za efekty swej działalności
pełną, całkowitą odpowiedzialność, co musi znaleźć odzwierciedlenie

-
w poziomie i metodach ich pracyv

Drugą podstawową przesłąnką wzmocnienia i rozszerzania w wyniku

kowania skutecznej kontroli tak wobec organu administtracjaK i
jednostek radom niepodporządkowanych^'

bowiem dotychczas uzyskany postęp w umacnianiu i rozszerzaniu

J



reformy zasady ludowładztwa jest dalsze wydatne zwiększenie kompe** 
tencji podstawowych ogniw władzy <*• gmin i miast^ które otrzymały 
większość dotychczasowych uprawnień ogniw powiat owy cł&

Toteż zwróćmyitutaj uwagę tylko na kilka zagadnień’*?
Po pierwsze : realizacja założeń trzeciego etapu reformy umo

żliwia samodzielne rozwiązywanie przez gminne i miejskie ogniwa 
władzy we współdziałaniu z mieszkańcami wszelkich spraw i problemów 
określonego terenu. Zwiększył się więc zakres zarówno bezpośrednie
go, jak też realizowanego poprzez organy władzy, wpływu ludności 
na kierunki rozwoju i ośiągane efekty rozwoju miast i gmin*

Po drugie : w związku że zwiększeniem uprawnień, kompetencji 
i samodzielności podstawowych ogniw władzy terenowej wzrosła rola 
samorządu robotniczego i mieszkańców w miastach". W nowym układzie # 
rzecz zrozumiała, 1 nie tylko powstały możliwości szófezego spożytko
wania wszelkich inicjatyw ludności, ale inicjatywy te są w coraz 
większym stopniu spełniają rolę czynnika współdecydującego o roz
wiązywaniu określonych problemów i rozwoju danego terenu.

Po trzecie : w nowej sytuacji wzrosła wydatnie rola organizacji 
społecznych,' tak w związku ze zwiększonymi uprawnieniami i kompe
tencjami gmin i miast1? jak też w wyniku dostosowania terenowej 
struktury tych organiżacji do nowego układu terytorialnego kraju?? 
Organizacje społeczne, posiadając swe władze zwierzchnie dopiero 
w województwie, muszą pełniej wykorzystywać swe siły wewnętrzne, 
działać bardziej samodzielnie, rozwijać sprzyjającą aktywność 
i zaangażowanemu działaniu demokrację wewn^trzorganozacyjną itp?* 

Reforma uruchomiła więc nowe możliwości i sprężyny skutecanego 
społecznego działania na wszystkich podstawosjcch płaszczyznach 
realizacji zasady ludowładztwa?



pragnę w tym miejscu zaznaczyć, że między innymi przejęto takie
• ,

gprawy do osobistego rozstrzygania przez Naczelnika Miasta jak :
_

wydawanie wszelkiego rodzaju decyzji z zakresu rzemiosła oraz
.handlu i usługi w tym również decydowanie o rozdziale.wyrobów 

mięsnych dla poszczególnych odbiorców na terenie miastai*
• w

Rozstrzyganie i wydawanie deeysęji w sprawach wodnych î  korzysta
nia z wód oraz orzekanie w sprawach odszkodowawczych?
Orzekanie o wywłaszczeniu nieruchomości, ustaleniu odszkodowań

%
%

oraz o zwrocie nieruchomości wywłaszczonej, gdy wartość nie
i ł 1przekracza 500 tyś> złotych;

Wydawanie decyzji co do zalesiania nieużytków i wyznaczania te- 
renów pod zalesianie oraz całość spraww związanych z ochroną 
przeciw pożarową i przeciw powodz fWą;
Całkowite kierowanie sprawami oświatowymi i kulturalnymi^' 
Decydowanie o budownictwie indywidualnym i sprawowanie bezpośred
niego nadzoru nad jego wykonywaniem oraz wydawanie wszelkiego ro
dzaju decyzji budowlanych1. »
Kierowanie gospodarką rolną i decydowanie o łączeniu, podziale 
i przejmowaniu na własność państwa gospodarstw rolnych1.
Przejęto wydawanie dowodów osobistych oraz całość spraw z prze
prowadzaniem poboru do wojska oraz innych spraw do osobistego 
rozstrzygania przez Naczelnika Miasta z Ceresu spraw wewnętrznych 
Niesposób jest wymienić tutaj wszystkich uprawnień jakie zostały 
przekazane odpowiednimi aktami prawnymi, ale zwróciłem uwagę na 
niektóre, aby Towarzysze Radni mogli pokfcótce zorientować się
0 zaistniałych uprawnieniach Naczelnika Miasta.

W ztf^zku z tym okres obecny wymaga większej samodzielności
f  —

1 operatywności wszystkich organów Urzędu Miejskiego*. Stanowi to 
ważny egzamin sprawności dla wszystkich instancji, organizacji



rartyjnych, dla wszystkich członków i kandydatów partii, radnegoTR 1 *
oraz dla całej administracji państwowej?? ( y

przeprowadzenie reformy nie może .spowodować zahamowania, czy 
opóźnienia realizacji bieżących zadań społeczno-gospodarczychM

i sezonowych prac w rolnictwie, spadku aktywności i zaangażowania 
ff realizacji zadań, nie może rodzić napięć i nastrojów wyczeki
wania-. Istnieją wszelkie przesłanki, by etap głębokich zmian 
w strukturze władz terenowych przebiegł w atmosferze działań

■S V

rozważnych, konsekwentnych i sprawnych;
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Takie działanie Urzędu pochwalił Przewodniczący E.Fober przy czym zwrócił uwagę 
aby odpowiednie służby zwiększyły nadzór nad utrzymaniem tego miejsca w 
należytym stanie. Odpowiedzi na pytanie radnego W.Pasternego w przedmiocie braku 
strefy ochronnej wokół źródła udzieliła p.B.Jońca -  Naczelnik Wydz.Ochrony 
Środowiska -  informując, że Agencja nie wyraziła zgody na przekazanie większego 
areału dodała przy tym, że w tamt. terenie nie będą realizowane żadne inwestycje z 
uwagi na to, że źródło znajduje się na terenie leśnym.

Dyskusji nie podjęto a poddany pod głosowanie powyższy projekt uchwały 
został jednogłośnie przyjęty przez 23-ch radnych obecnych na sesji.

Uchwała nr VIII/90/99 w sprawie nieodpłatnego przejęcia działki stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu.

I/ wykupu nieruchomości przeznaczonych na poszerzenie ul.Choinkowei w 
Ustroniu-Hermanicach

Burmistrz I.Szarzeć przedstawiając radnym powyższy projekt uchwały 
powiedział, że wykup nieruchomości pod drogę jest, w myśl obowiązujących w tym 
zakresie przepisów, obowiązkiem dla gminy. Z wnioskiem w tym temacie wystąpił 
właściciel nieruchomości, która jest niezbędna dla poszerzenia drogi, co w 
konsekwencji umożliwi budowę kolektora sanitarnego w tej drodze realizowanego przy 
współudziale mieszkańców. Projekt uchwały poparł radny A.Gluza z Ustronia -  
Hermanice dodając dla informacji radnych, że tamt. mieszkańcy otrzymali gwarancję 
budowy ul.Choinkowej wyrażoną przez poprzedniego Burmistrza Miasta.

Radni nie wnieśli pytań zatem Przewodniczący E.Fober poddał powyższy projekt 
uchwały pod głosowanie. Uchwała przyjęta została przez Radę jednogłośnie i pod 
numerem VIII/91/99 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

trzech lat

Ten projekt uchwały dotyczył przekazania w dzierżawę p. M.Skalickiej lokalu 
pomieszczonego w części budynku przy ul. 3 Maja wcześniej przekazanego przez nią
w formie darowizny na rzecz miasta. Jak poinformował Burmistrz J.Szwarc aktualne 
przepisy nie pozwalają na zwrot darczyńcy przekazanej nieruchomości zatem

n p :

i
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p/ 7hycia przyległego gruntu w trybie bezprzetargowym położonego w Ustroniu- 

.laszowcu

Uzasadniając przedłożony projekt uchwały N-k A.Siemiński poinformował, że 
proponowany do zbycia teren , stanowiący skarpę, znajduje się wokół obiektu 
dawnego kompleksu handlowo-usługowego w Jaszowcu i jest aktualnie własnością 
Firmy JARPOL, która złożyła wniosek o jego sprzedaż z zamiarem urządzania tam 
terenów zielonych.

Zainteresowanego stanem tych obiektów radnego T.Szkaradnika Przewodniczący 
E.Fober prosił, by do tego tematu powrócił w „ zapytaniach radnych”. Nie podjęto 
dyskusji zatem Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie

- za podjęciem uchwały głosowało - 22 radnych

- wstrzymał się od głosu - 1 radnyc

Uchwała nr VIII/88/99 w sprawie zbycia przyległego gruntu w trybie 
bezprzetargowym stanowi załącznik nr 1o do protokołu.

G/ dzierżawy powyżej trzech lat terenu położonego w Ustroniu - Jaszowcu

vv Jak poinformował N-k A.Siemiński projekt tej uchwały dotyczy przekazania w 
dzierżawę terenu położonego u zbiegu ulic Wczasowej i Turystycznej na rzecz 
właściciela kiosku zlokalizowanego w sąsiedztwie. W zamierzeniach wnioskodawcy 
jest zagospodarowanie całości terenu na usługi gastronomiczne. Pan A.Siemiński dla 
informacji radnych podał, że zapis zagospodarowania przestrzennego tej części 
Jaszowca przewiduje utrzymanie dotychczasowych obiektów o funkcji turystycznej z 
możliwością ich modernizacji.

Dyskusji nie podjęto. Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty przez 
23 - ch radnych jednogłośnie.

Uchwała nr VIII/89/99 w sprawie dzierżawy powyżej trzech lat terenu 
lżonego w Ustroniu Jaszowcu stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

f )
nieodpłatnego przejęcia działki -  „ Źródło Karola ..

1 ^ ? 'Powyższy projekt uchwały dotyczy propozycji przejęcia na własność gminy 
Jtnt własności Agencji Skarbu Państwa, na którym znajduje się źródło Karola.
erv/nt • Agencja zamierzała sprzedać ten teren jednak dzięki inicjatywie Urzędu 
f*«on° zgodę na nieodpłatną transakcję.
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Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń 
z dnia 25 marca 1999 r.

w sprawie : założenia Gimnazjum nr 2 w Ustroniu.

Na podstawie art.5 ust.2 pkt 1, art.58 ust.,1,2 i 6 ustawy z dnia 7 września 
1991 r. o systemie oświaty (Dz.U. z 1996 r. poz. 329 z późn. zm.) oraz art.18 ust.2 
pkt 9 lit. h ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. z 1996 r. Dz.U. 
nr 13 poz. 74 z późn. zm.)

Zakłada się z dniem 1 września 1999 r. publiczne Gimnazjum nr 2 w Ustroniu przy 
ulicy Daszyńskiego 31, zwane dalej „szkołą”.

Obwód szkoły obejmuje ulice :

A.Brody (od skrzyżowania z ul. Pasieczną), Agrestowa, Belwederska, J.Błaszczyka, 
Brzoskwiniowa, Choinkowa, J.Cholewy, Cieszyńska, Czereśniowa, I.Daszyńskiego, 
Długa, Dworcowa, Fabryczna, Folwarczna, Dominikańska, Jasna, Jabłoniowa, 
Jaśminowa, Kamieniec, (do nr 10), Katowicka (do nr 140), Ks.L.Kojzara,
M.Konopnickiej, Komunalna, Kościelna, Krzywa, Kuźnicza, Kwiatowa, Leśna (do nr 
17), P.Lipowczana, Liściasta, Laskowa, Malinowa, Miła, Nad Bładnicą, Obrzeżna, 
Ogrodowa (od strażnicy), Orzechowa, Osiedlowa, Owocowa, Okólna, Polna, 
Porzeczkowa, Radosna, Różana, Siewna, Skoczowska (do nr 101), Sosnowa, 
Spokojna (do nr 2), Sportowa, Spółdzielcza, P.Stalmacha, Stawowa, P.Stellera, 
Strażacka, Szpitalna, J.Sztwiertni, Tartarczna, Urocza, Uzdrowiskowa, J.Wantuły, 
Wiosenna, Wiśniowa, Wodna, Wspólna, Źródlana (do nr 148 - tj. do os.
Leśników),Osiedla : Centrum, Cieszyńskie, Plac Kotschego, Bernadka, Przetnica, 
Krzywaniec, Wesoła, Górecka, Nowociny, Lipowska (od ul. Skoczowskiej do granicy 
Ustronia), Górna, Kręta, Podgórska, Leśna (od nr 18), Lipowski Groń, Działkowa, 
Spokojna (od nr 2), Kamieniec (od nr 11), Mokra, Szkolna, Wałowa.

Organizację szkoły określa statut stanowiący załącznik do niniejszej uchwały.

RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTROŃ

uchwala

§ 1-

§ 2.

§3.

§4.

Wykonanie uchwały powierza Zarządowi Miasta.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

§5.
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USTROŃ U C H W A Ł A  nr XXVIII/305/01 

Rady Miasta Ustroń 
z dnia 21 lutego 2001 r.

w sprawie utworzenia Spółki z ograniczona odpowiedzialnością w celu przejęcia działalności 
gospodarstwa pomocniczego przy Urzędzie Miasta w Ustroniu pn.”Kolej Linowa na 
Czantorię”.

Na podstawie art. 18 ust.2 pkt 9 lit.f ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (t.j. z 1996 r. Dz.U. nr 13 poz. 74 z późn.zm.) oraz art.20 ust.3 pkt 2 i ust.5 ustawy 
z dnia 26 listopada 1998 r. o finansach publicznych (Dz.U. nr 155 poz. 1014 z późn.zm.)

1. Wyrazić zgodę na utworzenie spółki z ograniczona odpowiedzialnością w celu przejęcia 
działalności gospodarstwa pomocniczego przy Urzędzie Miasta w Ustroniu pn. „Kolej 
Linowa na Czantorię”, w której całość udziałów obejmuje jedyny wspólnik Miasto 
Ustroń.

2. Aport wyceniony przez rzeczoznawcę majątkowego, określony zostanie odrębna uchwałą 
Rady.

Zlikwidować z dniem 30 czerwca 2001 r. gospodarstwo pomocnicze pn. „Kolej Linowa na 
Czantorie” w Ustroniu przy ul. 3 Maja.

RADA MIASTA USTROŃ
uchwala

1
§ 1.

§2.

§3.

Spółka będzie nosić nazwę „Kolej Linowa na Czantorię” S 
odpowiedzialnością.

§4.

Wykonanie uchwały powierza Zarządowi Miasta.

§5.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

1
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U C H W A Ł A  Nr  XXII/225/00 
RADY MIASTA USTROŃ 
z dnia 24 sierpnia 2000 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Miasta Uzdrowiska Ustroń

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 1 oraz art. 40 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym / j.t. z 1996 r. Dz.U. Nr 13, poz. 74 
z późn.zm./ w związku z rozporządzeniem Prezesa Rady Ministrów z dnia 
22 grudnia 1999r. w sprawie instrukcji kancelaryjnej dla organów gmin i związków 
międzygminnych - załącznik nr 6 / Dz.U.Nr 112, poz.319 /

W treści statutu Miasta Uzdrowiska Ustroń i w jego załącznikach uchwalonego dnia 
25 sierpnia 1999 r. / uchwała Nr Xl/109/99 Rady Miejskiej Uzdrowiska Ustroń 
w sprawie uchwalenia statutu Miasta Uzdrowiska Ustroń / wprowadza się 
następujące zmiany :

1. użyty przed wyrazami Rada i Urząd, w różnych przypadkach, wyraz „ miejski „ 
zastępuje się wyrazem „ miasta „

2. skreśla się wyraz „ uzdrowisko „ z wyjątkami w § 1 ust. 6 i § 29 ust. 2

Województwa Śląskiego oraz podlega ogłoszeniu w spos''

RADA MIASTA USTROŃ

uchwala

§ 1

§ 2

Wykonanie uchwały powierza Zarządowi Miasta.

§ 3
Uchwała wchodzi w życie z dniem ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym
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RADA MIASTA USTROŃ 't
43-4-50 USTROŃ, Rynek 1

U C H W A Ł A  Nr  XVII /179 100 

RADY MIASTA USTROŃ 
z dnia 30 marca 2000 r.

w sprawie wysokości opłat za znakowanie zwierząt

Na podstawie art. 7 ust. 5 ustawy z dnia 24 kwietnia 1997 r. o zwalczaniu 
chorób zakaźnych zwierząt, badaniu zwierząt rzeźnych i mięsa oraz o inspekcji 
weterynaryjnej /j.t. z 1999 r. Dz.U. Nr 66 , poz.752 /

RADA MIASTA USTROŃ 

u c h w a l a

§ 1
Wysokość opłat za znakowanie zwierząt -  bydła, owiec, kóz, świń w kwocie :
1. w czasie akcie szczepień - do 3,- zł. od jednej sztuki
2. poza akcja szczepień - do 7,- zł. od jednej sztuki

§ 2

Wykonanie uchwały powierza Zarządowi Miasta.

§ 3
Uchwała podlega ogłoszeniu poprzez wywieszenie na tablicach ogłoszeń na terenie 
miasta i publikacji w Gazecie Ustrońskiej.

§ 4
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. j
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U C H W A Ł A  Nr  IX/97/99 
RADY MIEJSKIEJ UZDROWISKA USTROŃ 

z dnia 27 maja 1999 r.

w sprawie nadania nazwy nowej ulicy

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym / t.j. z 1996 r. Dz.U. Nr 13 poz.74 z póżn.zm. /

RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTROŃ 
u c h w a l a

§ 1

Nadaje nowej ulicy w Ustroniu przebiegającej od skrzyżowania z ulicą Cieszyńską do 
skrzyżowania z Nadleśnictwem /część obwodnicy / nazwę w brzmieniu : 

KATOWICKA II.

§ 2

Wykonanie uchwały powierza Zarządowi Miasta.

§ 3

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

PRZE' 
Rady M1
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U C H W A Ł A  Nr  VIII/93/99 
RADY MIEJSKIEJ UZDROWISKA USTROŃ 

z dnia 29 kwietnia 1999 r.

w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego jednostki strukturalnej oznaczonej w obowiązującym planie ogólnym 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ustronia symbolem C 1 RPO, obejmującego 
obszar parcel gruntowych nr 210/5, 210/6, 207/1, 208/wg załącznika graf. w skali 1:2880/

Na podstawie art. 12 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 7 lipca 1994 r. o zagospodarowaniu 
przestrzennym / Dz.U. Nr 89 poz.415 z dnia 25 sierpnia 1994 r. z późn.zm./ oraz art. 15 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym /Dz.U. Nr 13, poz.74 z 1996 r. z 
późn.zm./

Przystąpić do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jednostki 
strukturalnej oznaczonej w obowiązującym planie ogólnym zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ustronia symbolem C 1 RPO, obejmującego obszar parcel 
gruntowych nr 210/5, 210/6, 207/1, 208 /wg załącznika graf. w skali 1 : 2880/w przedmiocie :

przeznaczenia w/w terenu na cele produkcyjne / rozlewnictwo wód mineralnych, 
produkcja napojów i soków owocowych /
ustalenia linii rozgraniczających tereny o różnych funkcjach lub różnych zasadach 
zagospodarowania
ustalenia linii rozgraniczających ulice, place oraz drogi publiczne wraz z urządzeniami 
pomocniczymi
ustalenia zasad obsługi w zakresie infrastruktury technicznej oraz linii 
rozgraniczających tereny tej infrastruktury
ustalenia lokalnych warunków, zasad i standartów kształtowania zabudowy oraz 
urządzeń terenu, w tym również linii zabudowy i gabarytów obiektów.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w miejscowej prasie oraz 
przez obwieszczenia.

RADA MIEJSKA UZDROWISKA USTROŃ

u c h w a l a

§ 1

§ 2

Wykonanie uchwały powierza Zarządowi Miasta.

§ 3
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w sprawie : budżetu miasta na 2001r.

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 4, pkt. 9 lit. „d” oraz pkt. 10 art. 61 ust. 2 
ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym ( t.j. Dz. U. z 1996 roku, 
Nr 13 poz. 74 z późn. zm .) oraz art. 109, 116 ust. 1, art.118 , 124, 128 ust. 2 pkt. 1, 
134 ustawy z dnia 26 listopada 1998 roku o finansach publicznych ( Dz. U. nr 155 
poz.1014z późn. zm.)

Rada Miasta uchwala :

1. Ustala się dochody budżetu w wysokości 29.988.218 zł jak w załączniku Nr 1 do 
uchwały.
2. W kwocie dochodów budżetu określonej w ust. 1 wyodrębnia się :

1) dotacje na realizację zadań zleconych z zakresu administracji rządowej i innych 
zleconych na podstawie odrębnych ustaw w kwocie 880.123 zł jak w załączniku 
nr 2 do uchwały.

. 2) dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w 
kwocie 500.000 zł jak w załączniku nr 3 do uchwały .

1. Ustala się wydatki budżetu w kwocie 35.968.186 zł jak w załączniku nr 4 do 
uchwały .

2. Z wydatków o których mowa w ust. 1 przeznacza się łącznie na :

1) wydatki bieżące kwotę 23.851.586 zł w tym wyodrębnia się :

a) kwotę 12.033.117 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne od 
wynagrodzeń ;

b) kwotę 90.000 zł z przeznaczeniem na dotacje podmiotowe dla zakładów 
budżetowych , zgodnie z załącznikiem Nr 5

c) kwotę 1.071.060 zł z przeznaczeniem na dotacje podmiotowe dla instytucji 
kultury, stowarzyszeń i towarzystw, zgodnie z załącznikiem Nr 5a

d) kwotę 7.000 zł na wydatki związane z obsługą długu ;
e) wydatki w kwocie 880.123 zł na realizację zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej i innych zadań zleconych na podstawie odrębnych ustaw, 
jak w załączniku nr 2 do uchwały;

§1

§2

/
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f) wydatki w kwocie 500.000 zł na realizację zadań określonych w programie 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych jak w załączniku nr 3 do 
uchwały.

2 ) wydatki majątkowe w kwocie 12.016.600 zł jak w załączniku nr 6 w tym : 
na realizację wieloletnich programów inwestycyjnych w kwocie 9. 723.600 zł jak 
w załączniku nr 6”a” do uchwały.

§3

1. Rozchody budżetu ustala się w kwocie 98.322 zł, w tym :

1) spłata kredytów w kwocie 98.322 zł

2. Deficyt budżetu w kwocie 6.078.290 zł pokryty zostanie z :
1) zaciągniętej pożyczki z NFOŚ i GW w kwocie 2.250.000 zł
2) zaciągniętej pożyczki z WFOŚ i GW w kwocie 3.050.000 zł
3) z wolnych środków na koncie bankowym pozostałych z kredytów w kwocie 

778.290 zł

3) Zestawienie przychodów i rozchodów budżetu zawiera załącznik Nr 7 do uchwały.

§4

Ustala się plany przychodów i wydatków gospodarstwa pomocniczego 
i środków specjalnych jednostek budżetowych jak w załącznikach nr 8 i 8 „a” do 
uchwały.

§5

Ustala się plan przychodów i wydatków Miejskiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej, jak w załączniku nr 9 do uchwały.

§6
Tworzy się rezerwę ogólną w wysokości 300.000 zł

§7

Upoważnia się Zarząd Miasta do :
1) Zaciągania kredytów i pożyczek oraz emisji papierów wartościowych na pokrycie 

występującego w roku budżetowym deficytu budżetowego do wysokości 
500.000 zł

2) Zaciągania zobowiązań do wysokości wydatków uchwalonych w budżecie gminy 
po zmianach przewidzianych na realizację poszczególnych zadań bieżących i 
inwestycyjnych.

3) Dokonywania zmian w planie wydatków i między rozdziałami i paragrafami oraz 
między zadaniami w ramach działu.


